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Motto
“Man kan ikke drive en økonomi rationelt uden hash/hamp, det er en umulig mission.Det samme
gælder medicin – man kan ikke medicin godt og rationelt uden hash, man kan simpelthen ikke
udføre arbejdet på den bedste måde, det kunne gøres.Ikke fordi jeg siger det, men fordi det er
sådan det er.” JB

Hvorfor kaldes det RSO?
"Jack Herer begyndte at kalde det Rick Simpson Oil eller RSO.Rick ville ikke have det opkaldt
efter ham på den måde, og det tog mig noget tid at overbevise ham om, at det faktisk er en god
idé.Tricket er, at der er mange hamp/cannabisolier derude, og der er mange måder at fremstille
en olie eller ekstrakt på, og mange patienter er blevet narret til at købe olier eller ekstrakter af
ringere kvalitet.

RSO er produceret ved hjælp af en bestemt metode, af bestemte materialer, og på en bestemt
måde, så det skal hedde hvad det er – RSO.RSO er ikke BHO (butan honningolie), RSO er
decarboxyleret og meget potent og beroligende.Den bedste RSO er 95-98% THC, 1-2% CBD
og er ekstremt potent og beroligende.De fleste andre typer ekstraktioner vil  simpelthen ikke
producere en olie, der er så potent medicinsk, og ofte er de ikke engang blevet decarboxyleret
ordentligt.Vi behandler normalt store mængder cannabis, og Ricks metode er meget effektiv og
strømlinet til  behandling af store mængder.Du kan behandle et pund cannabis og producere
olien  på  meget  kort  tid  ved  at  bruge  udstyr,  der  er  nemt  at  finde  i  de  fleste  dele  af
verden.Pointen er at lave medicinen så hurtigt som muligt, så patienten ikke skal vente.JB"

“Rick begyndte ikke at kalde det RSO, det gjorde andre.Det er et godt udtryk, da det leder folk til
Ricks info om metoder og materialer.Rick er med rette bekymret over folk, der kalder olie, der
ikke er lavet efter hans metoder og anbefalede udgangsmateriale til at producere Phoenix Tears
eller RSO.Han ved, hvad der virkede i hans store erfaring med at behandle patienter, og han vil
gerne sikre sig, at meget syge mennesker får det, han ved virker, og ikke noget, der 'måske
være lige så godt' med samme navn...” Matthew

"Jeg er evigt taknemmelig for at finde Rick Simpson og JB... Forandrede mit livLaurie”

"Uden Rick og hans video ville jeg ikke have vidst, at det helbreder kræft ... selvom jeg har
været bruger og dyrker i omkring 27 år, vidste jeg ikke, at det havde disse kvaliteter i sig ... nu
gør jeg det takket være Rick Simpson . .. og uden hans frimodighed og åbenhed ville vi alle leve
i mørket om det ... af den grund tror jeg, at RSO er et godt navn for olien ... men RSO skal følge
RS instruktioner ...  ikke nogle andrepersons idé om, hvad der er bedst ...  hvis det ikke er i
stykker - lad være med at reparere det." Peter

“Da jeg arbejdede på apoteket, plejede vi at behandle store mængder cannabis...Vi taler om
hundredvis af pund... pr. ekstraktion!Det er utroligt, hvor meget co2 eller type n butan du går
igennem.Jeg klogede op og lavede det  hele  til  boblehash først  og udtrak det.Men BHO er
faktisk LAVERE i THC end RSOHvis du ryger det, vil du have det så rent som muligt for dine
lunger.Hvis  du  spiser  det,  kan  din  krop  håndtere  en  smule  plantemateriale  uden
problemer.Naftametoden fungerer bedst, hvis du laver den derhjemme til forbrug.Ikke mange
mennesker har adgang til et laboratorium eller butan af medicinsk kvalitet til at udføre en BHO-
ekstraktion og vakuumudrensning for at fjerne eventuelle urenheder.Ricks metode virkede for
mig  og  utallige  andre  mennesker,  jeg  ser  ingen  grund  til  at  rette  noget,  der  fungerer
upåklageligt!” Lee

“Jeg er ligeglad med hvad den hedder!!!Kald det, hvad du vil, men smid ikke en mand som Rick,
der har reddet tusindvis af liv og har givet hele sit liv til at sprede ordet.Det er bare ikke rigtigt!!”
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Donna

“Jeg kalder det hampolie hele tiden, for det er det, det er, det står i ordbogen, bare et andet ord
for cannabis.Det er et gammeldags udtryk, men et korrekt udtryk ikke desto mindre.Vi ved alle,
hvad han taler om." Dion

"Butanekstraktioner er ikke decarboxylerede.Det kommer ud ved for lav temperatur.Jeg bruger
ISO 99 og har været  desperat  og brugt  91 procent  ISO.Det fungerede fint,  og det  er  bare
mig.Jeg begyndte at lave dette tilbage i 93 med denaturaliseret alkohol, men dette er bare mig,
da jeg er en af mange.Så længe alt dit opløsningsmiddel er kogt af, vil jeg sige, at det er mere
sikkert, end hvad de fleste mennesker vil spise til frokost.

Denne medicin reddede mit liv, da jeg lå på mit dødsleje.Olie blev doneret, og det var lavet af
både nafta eller ISO, og så længe alt opløsningsmiddel er kogt ud, kunne man aldrig kende
forskel.Tak  til  jer  alle  for  at  dele  viden,  det  er  uvurderligt,  og  videnskab  er  en  række
undersøgelser, der gentages igen og igen.Så vidt jeg forstår, kvæler THC dybest set kræftceller
og stopper de andre kræftceller døde, men skader ikke raske celler, så længe du indtager stærk
olie med THCaen opvarmet til et punkt, hvor den omdannes til THC, og dermed aktiveres THC.
ved varme.

Mit spørgsmål er, hvordan man ved, hvornår det er fuldt decarboxyleret.Bob og Ann på Willow
Creek Springs Ca er min Youtube-video og viser mig, efter at jeg fik at vide, at jeg havde 3 uger
tilbage at leve.To år senere siger jeg god påske, og det er min overbevisning, at alle, syge eller
ej, også bør tage denne medicin som forebyggende.Du behøver ikke vente på at få kræft eller
en anden sygdom.Kærlighed." Bob

-- Godt forklaret og velformuleret, Bob, tak.Den nemmeste måde er at putte olien i en kop af
rustfrit stål og placere den i en ovn indstillet på 130°C i cirka en time eller mere.Eller indtil der
absolut ingen aktivitet er på oliens overflade.De bedste ønsker og god påske til dig.JB

“BHO og RSO er to forskellige verdener,  når det  kommer til  healing,  god RSO er nærmest
umulig at finde i dispensarer, jeg har forsøgt mange gange at få dem interesseret - nogle er
meget interesserede andre ikke.Lav din egen er simpel nok, jeg fordampede alkoholen fra min
første batch på motorhjelmen på min lastbil på en solskinsdag i et Pyrex-tærtefad.Det første lille
parti ændrede mit liv.

Jeg laver både RSO og BHO DE ER INGEN SAMMENLIGNING, HVIS DU ER SYG OG VIL
BLIVE BEDRE --- DU SKAL TAGE RICK SIMPSON TYPE-OLIEN - RSO er enkel, den skal
alligevel ikke fikses.Brug godt knopmateriale og du får god medicin.Jeg tror,  at de vikarer, der
bruges til at lave de to, er den vigtigste årsag til forskellen.Varme aktiverer RSO's helbredende
egenskaber." Michael

"Magien er i trichomens kugleformede hoved.Ingen andre steder findes THC på planten.Planten
producerer THC for at beskytte dens reproduktive dele.Jo tættere du kommer på disse dele,
knopperne,  jo  flere  trichomer.Derfor  har  knopper  den  mest  tilgængelige  medicin.Det  er
videnskab, ikke spekulationer.Tak igen Rick for at inspirere mig til at lave den bedste olie, jeg
kan.Smuk klar ravolie." Toni

"Det er kendt som RSO på grund af min sociale mediekampagne." JB

Høj THC eller høj CBD olie?
"Jeg er lidt forvirret.Min ven har stadie 4 nyrekræft og kræft i lungerne.Er det bedst at give den
høje CBD-olie eller THC-olie?CBD-olien har kun et spor af THC?Jeg fik ham en tube på ti gram,
og den har 18 % CBD og mindre end 1 % THC.Går jeg om det her på den forkerte måde?"
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Richard

-- "Ja, det er det ikke, du skal få den rigtige RSO."Mikees

-- 95-98% THC er ikke 18% CBD, er det?Fortæl den, der har leveret det til dig, at stoppe med at
gøre det.Den høje CBD marketing-hype kommer til at dræbe mange intetanende patienter, som
det ser ud til,  det  er trist.Hvorfor kan de ikke bare følge instruktionerne,  der virkelig virker?
Brugen af  olier med højt indhold af CBD er meget begrænset, de virker ikke så godt, selv på
hudsygdomme, jeg forstår virkelig ikke, hvorfor alle er så glade for det CBD-sludder.Ja, det er
også en kraftfuld medicin, men dens anvendelser er egentlig kun begrænset sammenlignet med
den rigtige RSO.

95-98% THC, 1-2% CBD, ekstremt potent og beroligende og euforisk; det er din bedste olie, og
det er det, der fungerer bedst.Prøv dette først.Når du gør det, vil du ikke røre eller komme i
nærheden af den høje CBD-olie, og du vil kende forskellen, og ingen vil rive dig af.RSO først.JB

"Hvis vi laver olien fra en bestemt stamme, der indeholder 20% THC, hvordan er det muligt at få
98% fra det?Forstår ikke dette." Ascen

-- Hvis det er godt filtreret og kogt ned, får du ret nemt en olie med omkring 95%.98% kræver en
lille  smule  mere  dygtighed  eller  en  usædvanlig  god  belastning.Fokuser  ikke  for  meget  på
tallene, sørg for at olien er så potent og beroligende som den kan være.Du kan også fordampe
den for at gøre den mere potent.Al den information er i Rick Simpson-protokollene-bog.JB

"Jeg havde et  meget stort  lipom på overarmen, som min læge ville fjerne.Efter  omkring en
måned med 2 eller 3 gange påføring af olie lokalt er det nu på størrelse med en skilling!Jeg har
også  skoliose  og  degenerativ  disksygdom,  og  jeg  får  ØJEBLIKKELIG  lindring  med  topisk
påføring, hver gang jeg har smerter!Det blæser mig bare væk!!” Jill

"Min mand havde en lille kræftlæsion på panden, som forsvandt fuldstændigt efter en måneds
tid efter påføring af olien." Gina

"Denne plante er virkelig en gave." Chelle

"Jeg nyder virkelig denne side og den information, jeg kan lære af den.Det er dog så skuffende
at høre andre cannabinoider udover THC blive sat ned som sekundære.Denne pige og hendes
forældre ser ikke CBD som sekundært.Det har givet hende liv.Var det ikke THC, der gjorde det,
var CBD.Lad være med at skide over det hele tak.Du fraråder folk fra at  prøve høje CBD-
stammer, når de virkelig kan blive hjulpet af det.Det høje THC er ikke svaret på alt, og det er
derfor, der er mere end én cannabinoid i planten." Tina Babcock

"JB svarede om lungekræft, ikke Dravets syndrom, ingen skider med noget.Hvad angår kræft,
viser patientrapporter og videnskabelige undersøgelser, at THC er det, der dræber kræft.Der er
nogle undersøgelser, der siger, at CBD er gavnligt for nogle typer kræft, men få sammenlignet
med undersøgelser udført med THC.Nu er anfald og nogle andre tilstande høj CBD, hvad du
leder efter." Kellin

-- Kellin og Tina, de olier, vi bruger, virker også på anfald.Og patienterne ville få uforlignelige
bedre resultater,  hvis  de brugte den ægte vare og forsøgte at  kurere årsagen og ikke kun
symptomerne.

Jeg lægger ikke CBD ned, det er en virkelig kraftfuld medicin i sig selv, og jeg synes, den er
fantastisk til f.eks. tyggegummi til børn osv.Men hvis du vil have den rigtige kraft, har du brug for
den mest brutalt potente RSO og masser af THC.Prøv det blot på hudsygdomme og se, om en
forbrænding eller et sår vil hele hurtigere med den rigtige RSO eller med en lavkvalitets høj
CBD-version af den.Jeg har set det med mine egne øjne, jeg behøver ikke at eksperimentere
med høj CBD olier for mig selv.Jeg vil det bedste for mig selv såvel som for mine patienter.De
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fleste høj CBD olier er af sekundær kvalitet sammenlignet med den bedste og mest potente og
beroligende RSO med 95-98% THC.

Dit største problem er, at du købte ind i den enkelte cannabinoid-teori, som Big Pharma presser
på,  så de kunne drage fordel  af  cannabismedicin.Du vil  ikke rigtig  have medicinbaseret  på
enkelte  cannabinoider,  vil  du  have  den  mest  kraftfulde  og  beroligende  olie  for  de  bedste
resultater.

Og du kan dyrke planterne selv, og du kan også lave olien selv, du behøver virkelig ikke at købe
den fra store medicinalfirmaer, der vil forsøge at sætte et enormt prismærke på decarboxyleret
cannabisharpiks uden anden grund end deres grådighed .

Du kan og vil højst sandsynligt få brug for kilo af olien en dag - til dig selv eller din familie - hvor
meget vil du betale per gram?En buk er for meget, hvis planterne blev dyrket udendørs og i stor
skala.Så ingen særlige skatter, intet i den stil.100 % legalisering er den eneste vej at gå, og det
skal gøres nu, der er ingen grund til at lade hundreder millioner af patienter verden over lide.Du
er velkommen til at skændes om det; men det er næsten alt du kan gøre ved det alligevel.De
bedste hilsner, JB

"Jeg kan ikke fatte at bruge så meget cannabis på et år, men jeg vil ikke tøve med at dø af at
prøve." Susie

"Bliv venligst ved med at forklare, som du har, jeg tager noter og lærer så meget jeg kan af dig
om, hvad der er godt for hvad og så videre, jeg vil gerne være klar og forberedt med den rigtige
viden til mig og mine...Hvis du ikke fortalte om at have brug for den høje THC, ville jeg have
troet noget var ok, jeg er taknemmelig for AL INFO.” Vicky

"Rick har altid fastholdt, at det er høj THC, der er bydende nødvendigt for at give dig den bedste
chance, det er åbenbart det, han havde de bedste resultater med.Der er mange ting CBD kan
være bedre til, det bruges normalt på børn til Dravet Syndrom, ADHD og svær tvangslidelse,
fordi mange mennesker stadig er bange for at få børn høje.THC er det, der får dig høj.Jeg har
fundet nogle mennesker, der bruger høj THC-olie til at behandle de fleste mennesker, men hvis
patienten ikke reagerer som håbet, skiftede de til høj CBD, og det har fungeret bedre.

Jeg tror,  at alle er forskellige, og hver kræftsygdom er forskellig.Men indtil al den nødvendige
forskning  får  lov  at  blive  udført,  er  det  nok  bedst  at  holde  sig  til  Ricks  metode.Høj  THC,
dominerende indica efter protokollen.Det siges, at hvis de starter småt og fordobler doser hver
4. dag, kan patienten hurtigt opbygge en tolerance, og den alvorlige døsighed vil aftage efter lidt
tid på olien.Ricks olie er 95-98% THC, men de psykoaktive virkninger vil ikke skade dig.

Og når jeg prøver at beslutte, hvis metode jeg skal følge, tror jeg ikke, at nogen har haft mere
erfaring med denne medicin end Rick.Jeg har set den hollandske metode og tænk bare, hvis
nogen dør, hvorfor vil du fortynde kuren?” Nick

"Siden jeg har hørt om de høje CBD-olier, der hjælper på anfald, har jeg altid haft den tanke, at
hvis  disse  forældre  ville  give  deres  barn  en  hybrid,  men  dominere  indica-olie,  ville  barnet
heles.Jeg ved, at CBD-olierne styrer anfald, og jeg er så glad for, at NOGET kan hjælpe børn
som  Charlotte,  men  forestil  dig  den  helbredelse,  der  kunne  ske,  hvis  THC  og  det  andet
spektrum af cannabinoider i planten blev givet.Så dit barn sover meget på grund af THC, deres
kroppe vil tilpasse sig dosis.Jeg tror bare, at den fulde plante er den mest nyttige, ikke en enkelt
udpeget cannabinoid." Sara

"Medierne bliver ved med at fokusere på at adskille cannabinoiderne, men det er blevet bevist,
at både THC og CBD dræber kræft og formindsker tumorer.Rick Simpson Oil lavet af Cannabis
Indica er medicinen, der helbreder Landon og Brave Mykayla og mange andre, og alle kan lave
det.Lad ikke medierne få dig til at tro, at du skal vente på denne kur, eller adskille CBD!THC
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virker også med vores endocannabinoide system." Hanan

"Jeg har fundet et par websteder online, der hævder at sælge høj CBD-olie uden THC.Jeg er
heldig  og  rask,  men  spekulerer  på,  om  disse  ville  være  pengene  værd  at  tage  som
forebyggende.Den ene er ægte videnskabelig olie.De hævder at sende til alle 50.Nogen?" Mike

"Ægte videnskabelig olie er udvundet af industriel hamp, som ikke har noget indholdsmæssigt
THC.Mit skridtmor tager CBD-olie og RSO for sin ALS.CBD-olien har fordele, men jeg tror,  at
uden de andre cannabinoider, er den ikke så effektiv, hvis overhovedet." Jennifer

"I min erfaring med at lave og bruge forskellige stammer og blandinger af olier, har jeg fundet ud
af, at CBD Only-typen er ineffektiv eller mindre effektiv.Hvilket får mig til at tro, at der skal være
mindst  en  lille  procentdel  af  THC  tilbage,  for  at  CBD'erne  kan  være  effektive  på  ethvert
sundhedsproblem, det medicinerer." Rig

"Meget  ofte  vil  disse produkter  ikke  leve op til  forventningerne,  især  med hensyn til  intern
brug.Sammenlignet med den rigtige RSO (dvs. decarboxyleret ekstremt potent og beroligende
cannabisharpiks med omkring 95 % THC), vil CBD-produkterne blegne i sammenligning i de
fleste tilfælde.De vil fungere godt til hudsygdomme og lokal brug i kosmetik, for eksempel.Når
de bruges internt, vil de være meget mindre effektive end den rigtige RSO, i de fleste tilfælde
igen.

CBD-olier  er  simpelthen  et  andet  produkt,  og  de  opfylder  ikke  kriterierne  for  den  rigtige
RSO.Sammenlignet med den rigtige RSO, vil CBD-olier meget ofte kun være et overpris, falsk
håb.Desværre.

Så igen, som altid, producere din egen olie, når det er muligt, arbejd altid med det mest potente
og  beroligende  knopmateriale,  du  kan  finde.Ekstremt  potente  og  beroligende  indica-
dominerende stammer med 20 % THC eller mere virker bedst og giver det bedste udbytte.Kun
det bedste virker bedst.Vær opmærksom på det og lad ikke nogen snyde dig.Dit liv kan være på
spil, vær virkelig forsigtig.Meget ofte har du kun én chance, og du vil ikke få en ny, glem ikke
det.

Skub dine lovgivere til at legalisere dyrkning og forarbejdning af cannabis/hampplanten, uanset
hvor meget THC der er.Bed dem om at regulere det omtrent lige så meget, som de regulerer
majs eller te.THC og harpiksen beskytter planterne.Og jeg synes, at planter, der kan producere
en så ekstrem sikker og effektiv medicin, fortjener den bedste beskyttelse.Er du enig?" JB

Bivirkninger
"Jeg kiggede på min telefons kalender for at se, hvornår den 8. februar var.Det var fredag aften,
og han sagde, at han sov til mandag morgen.Haha, velsign hans hjerte.Tager jeg et gram lige
op, kan jeg godt forstå det.Velsigne velsigne velsigne ham." Maranda

“Da jeg begyndte at tage olien, havde jeg 'Frygtelige' bivirkninger, jeg må have spist en halv
kasse doughnuts!!!Ha Ha Ha!!!Jeg ville ønske, jeg havde noget mere, jeg sov vidunderligt!Hver
dag så jeg frem til  natten, så jeg kunne sove.Jeg ville tage noget olie kl.  7.00 falde i søvn
omkring kl. 9.30 og sove til kl. 8.30.Vidunderlig!!!" Tom

"Ironisk, at vi hører så mange historier om mennesker, der tager cannabiskoncentrater, dagligt,
uden rædselshistorier,  uden afhængighed,  ingen bivirkninger  eller  relaterede  dødsfald,  men
lokale lovgivere kæmper mod dyrkning, brug og salg af marihuana i offentlighedens interesse.
sikkerhedsmæssige bekymringer', som er en dækning for deres loyalitet over for Big Pharma og
'Booze-Baron's  økonomiske  bestikkelse  for  at  begrænse  væksten  af  cannabisindustrien  i
USA..." Raphael
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“Begyndte at give olien til min far i denne uge.Avanceret prostatakræft, der har spredt sig til
nogle  pletter  på knoglerne.Indtil  videre sover  han meget  og har  fået  appetitten  tilbage.Han
spiste ikke noget på grund af strålingssmerter i halsen.Også noget af hans angst er blevet til en
tilsyneladende munter gang i hans hoved!

Han får stadig smertestillende medicin på hospitalet,  som hjælper med akutte smerter, indtil
tingene er  under  kontrol.Lægerne kender  dog ikke til  olien.Vi  antydede endda ideen om at
kombinere  olie  med  medicin,  men  lægerne  kom  tilbage  med  opdigtninger  af  monstrøse
bivirkninger.Ønskede at bede dem om at vise os undersøgelserne, men ønsker ikke at bringe
fars løsladelse i fare, da vi har væretmarkeret som 'svært' for at sætte spørgsmålstegn ved
behovet for overdreven medicin, der gør ham værre og værre.

Jeg  ville  ikke  ønske  min  værste  fjende  behandling  for  hospitalskræft.Jeg  havde  hørt
rædselshistorierne, men på et eller andet plan troede jeg, at tingene ville være anderledes for
far.Håber inderligt, at det ikke er for sent.” Edmund

-- Edmund, de havde ret med hensyn til mulige bivirkninger, men de ville være forårsaget af de
kemikalier, de giver ham, ikke af olien.Jo før du får ham hjem igen og fylder ham op med olie, jo
større er chancen.Det er aldrig for sent at starte med olien, spørgsmålet er kun, om det ikke er
for sent for den at komme sygdommen foran.Men det er direkte forbundet med, hvor meget olie
du vil nå at få i ham og hvor hurtigt.

Med dette siger jeg ikke, at du ikke skal følge protokollen, eller at du skal starte med store
doser.Få ham hjem, følg protokollen og lad os håbe på det bedste.JB

"Hej Jindrich, jeg vil gerne dele nogle af oliens 'bivirkninger'.Først har jeg lavet min egen i et
stykke tid nu og også købt  nogle på et apotek (som min egen bedre!),  jeg har ikke nogen
speciel tilstand eller sygdom, har sandsynligvis indtaget tæt på 30 ml siden 2012, så...

– Kan ikke drikke alkohol mere...et glas vin og jeg er ude!Jeg prøvede ikke at holde op med at
drikke, men min krop afviser det fuldstændig, og det er virkelig rart at være klar i hovedet!!

-- Iris i mine øjne er helt grøn...ikke flere små brune prikker hist og her (hvis du kender iridologi,
er  de  små  prikker  en  indikation  af  organfejl  eller  endda  dødsfald),  så  klare  øjne  betyder
fantastisk sundhed!

-- Samme effekt for min 10-årige hyrdehund klare øjne og masser af energi!(Han har fået ca. 6
doser).Olien og alle de uventede bivirkninger!!Tak og Rick for alle jeres bestræbelser på at dele
denne medicin med verden.Meget kærlighed, Estelle"

Q.Er der et hostel i Californien eller Colorado, hvor jeg kan blive lovligt bosiddende og få olie til
at helbrede min kræft?Tak.

EN.Det er et godt spørgsmål, David Carpenter.Efter hvad jeg fik at vide, skal du bare have en
moteladresse, og så kan lægen ordinere cannabis til dig.Så jeg tror ikke, det er nødvendigt at
betale et ekstra gebyr et eller andet sted.Men hvis nogen med et forretningssind læser dette, så
lad mig bare sige, at mange mennesker fra hele verden ikke ville have noget imod at flyve til
Colorado eller Californien for at få behandlingen.Det er ikke en løsning for alle, og dem uden
penge vil ikke have den chance, men det ville helt sikkert hjælpe mange andre, der ville eller
kunne hjælpe andre senere.JB

Når patienter, der har taget kemo, begynder at bruge olien, er det første, olien skal gøre, at
afgifte kroppen.Så det tager nogle gange f.eks. 120-150 g af olien, før den begynder at angribe
selve kræften.Det er virkelig ikke en god idé at tage kemo, især når det er absolut unødvendigt i
betragtning af, at lægesystemet har kendt til cannabis som en kur mod kræft i snesevis af år.JB

"Jeg skrev lige i sidste uge om opkastning på olien.Jeg stoppede endelig, og jeg bruger stadig
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det samme parti olie.Jeg har det godt nu.Jeg tror, jeg afgiftede alle de farmaceutiske lægemidler
ud af mit system.Det var en elendig oplevelse, men detox er aldrig sjovt." Robin

"Jeg ved det ikke med sikkerhed, men mit gæt ville være, at du tog for meget for tidligt.Der er
sådan noget som at blive for høj, og det kan få nogle til at kaste op.Jeg ved det af personlig
erfaring.(Jeg indså lige, at det lød lidt nedladende.Jeg mente det ikke sådan.)” Tina

”Tina, det tænkte jeg også på og havde mange spørgsmål til, hvorfor jeg var så syg.Jeg tror
virkelig på detvar detox på grund af det, der skete med mig i december sidste år.Jeg fik at vide
af min onkolog, at jeg var i min 'slutfase', jeg var løbet tør for olie og havde fået en IV af Zometa
for at hjælpe med at styrke mine knogler.Det viste sig, at olien virkede som en allergipille og
reddede mig fra virkningerne af Zometa.Ud af olien blev jeg anorektisk, havde mange smerter,
da Zometa'en gik ind i mine knogler og kastede op, havde kuldegysninger og blev indlagt.

Siden den hændelse kunne jeg ikke engang sidde på indisk stil, fordi mine led og hofter gjorde
så ondt.Da jeg begyndte at bruge olien igen, havde jeg det fint i starten, men blev så gradvist
syg.Jeg blev så rigtig syg og da jeg kastede op i dagevis og elendig skete der noget mærkeligt,
alle mine led blev ryddet ud og jeg har ikke flere ledsmerter efter 6 måneder.Jeg er fleksibel
igen.Jeg kan kun tro, at olien har fået det lort ud af mine led, som kan blive hos dig i et år."
Robin

”Det er meget vigtigt at få så meget som muligt ind i en terminal patient så hurtigt som muligt.De
fleste terminale patienter har gennemgået kemo/stråling, smertestillende mv.Sørg for, at det er
lavet ordentligt og begynd at tage så meget som muligt så hurtigt som muligt, og jeg ville ikke
stoppe med at tage det i det mindste, før kræften er helt væk!” Bonny

"Når dine læger fortæller dig, "du er terminal," ville du ikke prøve, hvad der er derude?Tænk
over det...Hvad har du at tabe efter sådan en diagnose?Jeg har en niece, der er i live i dag...på
grund af denne olie...Behøver jeg at sige mere?" Carol

"Det er mig hendes niece.Det virkede virkelig." Joanne

"Jeg lavede et halvmaraton, jeg indsamlede 5000 $ til  kræftforskning.Jeg vidste ikke, at der
allerede var en forbandet kur, og de ville ikke give mig den....De gav mig rigtig stærk kemoterapi
to gange.De ødelagde min lever; de ødelagde mine nyrer.De sendte mig hjem for at dø i april
sidste år.De sagde, at jeg ikke ville leve i seks uger.Og her er jeg i dag, stadig i live, fordi jeg
fandt PhoenixTears.ca, og Rick Simpson viste mig, hvordan man laver min egen medicin, så jeg
kunne være her i dag.

Vi er nødt til at fortælle alle om denne kur.Alle har brug for at vide: der er faktiske medicinske
marihuanaprodukter, der vil hjælpe dig med at leve og hjælpe dine venner med at leve, der har
kræft.Alle har brug for at vide: ingen skal dø af kræft.Der er en kur, der har altid været en kur.De
bare...Big  Pharma vil  ikke lade os  få  det.Hvordan  tør  de?!Kræftforskning  er  en industri  for
mange milliarder dollar.Og hvad laver de?De dræber folk som mig med deres stoffer.Det er
noget lort!Der er en kur!Phoenix Tears olie virker!Fortæl det til alle.Vær venlig!" Joanne

"Hej Rick Simpson, jeg har tillid til olien og bruger den i øjeblikket til min mor, der har kræft, men
jeg har et spørgsmål, du siger, at det skal indtages 2 ounce om tre måneder, men min mor er
meget svag pga. sygdom og kun taget som en ounce og er ved at møde tre måneder, men
tager det stadig, og jeg vil gerne vide, om det er den samme effekt, for du sagde, det skulle
være om tre måneder.Svar venligst på beskeden, fordi jeg er bekymret." Esmeralda

"Du skal ikke bekymre dig for meget om, hvor meget hun har taget indtil videre.Bare bliv ved
med at prøve at få hende til at spise lidt mere.Fortæl hende at hun skal spise et større stykke
end hun nogensinde har gjort før, når hun lægger sig til at sove om natten, vil hun lidt efter lidt
være i stand til  at  spise mere.Sørg for, at hun spiser en større dosis om natten, og hun vil
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hurtigere opbygge en tolerance.Min far gjorde det samme de første tre måneder.Det tog ham
lang tid, før han var i stand til at spise over et halvt gram om dagen, og kræften var ved at
forsvinde, selv når han knap spiste 1/4 gram om dagen - (tumoren blev mindre).Nu er han oppe
på omkring et gram om dagen, og han har spist mere end hundrede gram på 10 måneder.Held
og lykke!" Jose

"Hej alle sammen, jeg har en ven, der forsøger at kurere et kronisk tilfælde af borreliose med
ren  CO (ca.  70-80% THC &  lavet  med organisk  kornalkohol),  som er  købt  hos  en  meget
velrenommeret, privat olieproducent.Da hun nåede omkring 3/4 gram om dagen for omkring 3,5
uge siden,  begyndte hun at  få manglende appetit,  periodisk kvalme, & meget blød afføring
(næsten diarré) kl.mindst 3 gange om dagen - dette sker stadig nu og er slet ikke blevet bedre,
men det er heller ikke blevet værre, hvilket er godt.

Hver eneste morgen i en måned nu, dumper hendes krop bogstaveligt talt alt i tyktarmen, som
det ser ud til, og lugten kan registreres i den anden ende af huset (undskyld TMI!) Det underlige
er, at hendes afføring begyndte at lugte virkelig giftigt. ..næsten som et kemikalie, cirka en uge
efter  at  have øget  dosis fra 1/2 til  3/4 gram.Duften er så mærkelig -  lugter  ikke engang af
afføring!!

Hun er nu på et gram om dagen (den sidste 1,5 uge), og det er stadig sådan her, hvis ikke lidt
værre.Der er ingen andre problemer eller problemer overhovedet, og hun heler faktisk hurtigt og
klarer sig så meget bedre, end hun har gjort i de sidste 10+ år med antibiotika, urte-protokoller
osv.Indtil videre har forbedringen af hendes helbred været ekstremt dramatisk...til det bedre!!Er
denne giftigt  lugtende afføring et resultat af  uddøen af  borreliosebakterier,  detox eller  noget
andet?Jeg havde faktisk spekuleret på, om hun muligvis kunne have haft tyktarmskræft eller en
anden kræft, som olien tager sig af, som kunne være årsag til den forfærdelige lugt og hyppige
bløde afføringer.Nogen råd derude??Er det normalt?"

"Dette er,  hvad man kan forvente.Når du er på olie...(hvis lavet ordentligt)  laver kroppen en
større detox.Den enkleste måde at beskrive det på er ... alt der kommer ind i din krop, som
medicinen ikke kan lide, vil finde en måde at uddrive affaldet.Det lyder som om, at din udbyder
ved, hvad han eller hun gør, fordi disse symptomer, som du stiller spørgsmålstegn ved, sker for
os  alle  eller  vores  patienter.Denne  form  for  symptom  varede  konen  og  jeg  i  mere  end  3
måneder.

Det eneste, der generer mig, er, at THC og CBD tæller på produktet.Når vi producerer, har vi i
gennemsnit 93-97% THC og mellem 1,34 og 1,59% CBD'er.Dette kan kun opnås ved at ændre
opløsningsmidlet eller ved at ændre din decarboxylering af det nævnte produkt."

-- Tilføj hampfrø til kosten, de vil regulere afføringen meget hurtigt.Når det er for flydende, skal
du tilføje noget fast.Og det er frøene.Sørg for, at hun ikke tager nogen kemiske piller.Lugten er
detox, intet at bekymre sig om." JB

"Bivirkninger inkluderer: at se tegnefilm hele weekenden." Matt

Hvilke stammer/varianter?

"Jeg er sammen med Richard på denne.Har du en liste over stammer, der har vist sig at virke?
Hvad er nogle gode frøfirmaer at bestille fra?Jeg har lige bestilt nogle frø.Hvad er de ting, jeg
skal kigge efter i en god stamme?THC, CBD, indica vs sativa?Den stamme, jeg bestilte, har et
THC-niveau på 18-23% og en CBD på 0,7-1,0%. Cisco

-- Jeg ville ønske, jeg kunne levere en sådan liste, Cisco, men jeg kan og vil ikke snart, før vi vil
være i stand til at lave al den nødvendige forskning for at kunne fortælle dig det.Her er, hvad jeg
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skrev til Richard: Jeg kan ikke rigtig give et navn på en stamme, du skal altid prøve den og se,
hvilke smertestillende virkninger den har.Jeg ved ikke, hvad denne patient brugte.White Widow,
som Rick plejede at dyrke, var et fremragende smertestillende middel, European White Widows
ser ikke ud til at have den effekt så meget.Så som altid, de mest potente og beroligende og
sofalåsende indica-stammer (dominerende) med 20 % THC eller mere, blander olier fra flere
stammer for de bedste resultater.Se efter virkelig brutalt kraftfulde stammer, der vil sænke dig
efter et par pust.De bedste hilsner, JB

"Har hanplanten nogle nyttige komponenter?" Regning

-- Unge hanplanter blev brugt til fiber til blødt tøj til de rige.Jeg ville ikke lave medicin fra mænd,
nogle mennesker vil være allergiske over for pollen, og det kan give problemer.Du kan juicedem
eller brug dem til te (hvis de er sunde og dyrket økologisk).Men du får ikke den bedste medicin
fra planter.JB

Q.Er Afghan Kush en ordentlig ting til at lave olie.Jeg har lavet noget olie af gadeting og brugt
det i  de sidste to uger,  da jeg havde søvnproblemer, nu sover jeg som en baby og vågner
veludhvilet om morgenen.Problemet er, at det er svært at få gode ting i London, det er derfor,
jeg bestilte AK, har bare brug for din mening nu.Mange tak

EN.Jeg kan ikke rigtig gå under navnet på stammen.Hvis den er potent og gør dig søvnig, bør
den producere god medicin.Vi anbefaler som bekendt de mest potente og mest beroligende
stammer (gerne med 20% THC og mere) og de bedste olier er produceret af en kombination af
flere meget potente og beroligende stammer, så jeg ville forsøge at bestille flere beroligende
stammer, hvis der kl. alt muligt, det ville være ideelt.Men selv enkeltstammede olier kan gøre
underværker, alt hvad jeg siger er, at de bedste olier normalt produceres af en kombination af
flere stammer.De bedste hilsner, JB

"Der er en god grund til, at Rick Simpson kun anbefaler at bruge højniveau THC fra Indica.
Indica er et beroligende middel, der fremmer hvile og søvn, begge nødvendige for heling. Sativa
giver energi og hæver dit blodtryk. I nogle tilfælde kan dette være farligt for personer med højt
blodtryk eller  kompromitterede systemer,  så før  du giver råd,  VENLIGST kender emnet.  Du
ønsker ikke at såre nogen. For de fleste mennesker er Stans råd (sativa om morgenen, indica
før sengetid) godt. Hvis du bruger en hybrid, så sørg for at den er mindst 80=90% Indica. Held
og lykke." Gary

“C:  Hej  Jindrich.....Jeg  er  ny  til  Rick  Simpson-kuren  (jeg  har  fået  kræft)...Jeg  tilhører  en
cannabiskøberklub her... Så jeg har lidt at vælge imellem, hvad jeg vil købe.Jeg spekulerer bare
på,  hvad der  ville  være mit  bedste  valg  af  indica  til  at  lave kuren?Alle  forslag værdsættes
meget.Tak skal du have.

JB: Hej C, få den stærkeste mest beroligende indica, gerne flere stammer.Hvis du har valget,
ville jeg købe 3-4 ounce af hver af de tungeste stammer/knopper til rådighed og lave olien fra et
pund af det.

C: OK, tak...hvad mener du med tungest?

JB: Mest beroligende, super søvnig, med en knock-out effekt

C: Undskyld, men det hele er nyt for mig.

JB: Intet problem.Ekstremt, næsten narkotisk beroligende, meget tung.

C: Okay

JB:  Brug  disse  ord  og  fortæl  avlerne,  at  de  ved,  hvad  jeg  taler  om,  håber  jeg.
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C: Jeg ved, de har kush, hash-dalen.Jeg kan ikke huske de andre navne.

JB: Igen, tag en erfaren med dig og få dem til at prøve det for dig.

C: Okay

JB: Og køb de stærkeste mest beroligende stammer, de har, 20% THC eller mere.

C: Okay.... mange tak for alt, hvad du gør

JB: Du er velkommen, C.

C: Og tak til Rick også...I har bogstaveligt talt reddet mit liv indtil videre.

JB: Jeg vil fortælle ham om dig.Følg venligst alle instruktioner på vores side til  ordet for de
bedste resultater.Tag olien som anbefalet, øg din krops pH (citronsaft, vandmelon osv.), spis frø
fra to æbler hver dag, hold dig væk fra læger og CT og røntgen, hvis du vil leve.De er mestre i
at tale dig ind i deres dødbringende "godkendte" behandlinger, og måske af vores patienter tog
deres råd, stoppede med at bruge olien og døde.

C: Vil gøre ... tak endnu en gang.

(fire timer senere)

C: Hej Jindrich.Tak for din hjælp tidligere.Jeg endte med at få en blanding af Indica OG Kush og
Hash Trøffel.Folk i klubben syntes at tro, at det var det bedste, de havde til at lave medicinen.

JB: Okay.Lyder fint.

C: Godt :-)...Så du tror, det vil være godt for at lave medicinen?

JB: Jeg tænker ikke rigtig på noget, medmindre jeg selv ser og prøver materialet.Navnene lyder
ok og velkendte, men jeg ved virkelig ikke, hvor potente knopperne er, og hvad du egentlig har
fået.
C: Ah, okay.Jeg har taget medicinen i omkring 6 uger...forandringerne i mig er fantastiske...Alle,
der  kender  mig,  er  forbløffede.Nå,  igen.Du  ved  Jindrich,  jeg  mødte  en  kvinde,  der  blev
diagnosticeret med nøjagtig samme kræftsygdom som mig, 3 dage efter, at jeg fik det.Vi er på
samme alder,  havde  samme kræftstadie,  alt  identisk.Jeg  blev  tilbudt  stråling,  ligesom  hun
blev.Jeg sagde nej, jeg laver Rick Simpson-kuren.Hun valgte stråling.Jindrich, hun døde for 4
dage siden af  stråling,  af  de forfærdelige  forbrændinger,  der  blev inficeret.Hun var  kun 55,
stærk, men alligevel dræbte "kuren" hende.Det gør mig bare så meget mere sikker på, at jeg
gør det rigtige med mit valg.

JB: Jeg kender sådanne historier.Det er virkelig sygt, hvad de gør mod patienterne.De bedste
hilsner, C.Du ved hvad du skal gøre."

"Jeg tror, at en god måde at forklare forskellen mellem kvaliteten af olier ville være:

95-98% THC svarer til 95-98% chance for fuldstændig heling og overlevelse.

80% THC svarer til 80% chance for fuldstændig heling og overlevelse

70% THC svarer til 70% chance for fuldstændig heling og overlevelse

60% THC svarer til 60% chance for fuldstændig heling og overlevelse.Etc.

100% THC svarer dog ikke til 100% chance for fuldstændig heling og overlevelse, fordi det er et
andet stof end olien.
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Når  patienten  bruger  kemo og  stråling  sammen med olien,  eller  har  været  igennem disse
behandlinger før, skal du dividere procenterne med to eller tre, måske fire eller fem, i sådanne
tilfælde  ved  du  simpelthen  aldrig,  om olien  vil  have  nok  strøm til  at  skære  den  .Sådanne
patienter bør spise 2 eller 3 gange mere olie (120-180 g over en periode på seks måneder).

Dette er kun nævnt til forklaringsformål,så folk bedre ville forstå vigtigheden af oliens kvalitet og
THC-indhold. Hovedkriteriet er, at olierne skal have en meget potent og beroligende effekt ved
indtagelse.De bedste olier er ekstremt beroligende, men alligevel euforiske (så du spiser dem,
falder i søvn og vågner et par timer senere og fniser som et barn).

Når du filtrerer din oliebrønd og tilsætter de få dråber vand i slutningen af afkogningsprocessen
(og derfor ikke har unødvendige plantematerialer i),  er der også en god chance for, at duvil
faktisk kunne lide smagen af olien.Så igen og igen og igen - sørg for, at din olie altid er potent
og beroligende som muligt for det bedste resultat af behandlingen.Følg instruktionerne, når du
producerer og bruger olien, på den måde kan du være sikker på, at du gjorde det maksimale, du
kunne for patienten.Bedste hilsner, JB”

"Jeg tror ikke, det behøver at være 95 procent." Rig

-- Det behøver ikke at være 95% THC, Rich, men olier med omkring 95% THC er de mest
potente, og jo mere potent og beroligende olien er, jo bedre virker den som medicin.Du kan altid
tage  mindre  af  den  mere  potente  olie,  og  den  vil  fungere  bedre  end  mere  af  en
lavkvalitetsolie.Det er virkelig så simpelt som det.JB

“Standarder og kvalitetskontrol – ja.Men kun hvis Rick godkender de nævnte standarder og qc."
Sagsøge
-- Vi var aldrig imod kvalitetskontrol, Sue.Men virkeligheden er, at kvalitetskontrol er umulig i de
fleste dele af verden på grund af det faktum, at cannabis er ulovligt, og laboratorier ikke kan
teste  det.Vi  arbejder  virkelig  med  mennesker  fra  hele  verden,  ikke  kun  fra  USA.Test  er
tilgængelig i  nogle få lande i øjeblikket,  meget få mennesker har adgang til  det.De fleste af
vores patienter kæmper for at finde penge nok til at få opløsningsmidlet og en riskoger, så jo
lavere tærsklen er for dem, jo bedre.

Selvfølgelig kunne vi gøre det hele mere kompliceret, men vi ønsker ikke at gøre det.Vi kan
godt lide at holde det enkelt.Hvis du følger de enkle instruktioner, vil du producere olie af meget
god kvalitet.Det, du putter i det, er, hvad der vil være i det endelige produkt.Så hvis du laver det
af sunde planter, vil du højst sandsynligt producere en olie, som vil være ok og pesticid, herbicid
og hvem ved hvad ellers gratis.JB

Udendørs Versus Indendørs

"Jeff, sagen er, at i modsætning til hvad folk tror, beroliger THC dig.CBD blokerer optagelsen af 
anandamid og gør dig nervøs.Vi ved af erfaring, at der kan produceres olier med 95-98% THC,
og de kan virke meget beroligende.Men jeg har ikke nok resultater til at kunne sige, hvad der
præcist gør dem så beroligende; plus at hver batch er forskellig og vi kan ikke reproducere den
alligevel,  så  vi  fokuserer  ikke  på  at  teste  meget  i  øjeblikket,  også  på  grund  af  de
omstændigheder vi lever under.

Vi ønsker,  at olierne skal være så potente og beroligende/couchlockende som muligt for de
bedste resultater i behandlingen.Jo mere narkotisk beroligende jo bedre.De fleste høje CBD-
stammer,  vi  så,  kom ikke i  nærheden af  styrken af  det,  vi  kan  lide  at  arbejde med,  så  vi
anbefaler dem ikke meget, det er alt." JB

"Efter  at  have  mistet  min  kone  til  kræft  som  35-årig,  og  min  bror  havde  ventet  på  en
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levertransplantation i de sidste fem år på grund af kræft, har jeg ledt efter RSO i apoteker.Det
varierer i pris mellem 100 $/g hele vejen til 30 g i Washington State.Et af de såkaldte RSO-
steder havde olien på ugudelige 7% THC med højere CBD'er, er det overhovedet det værd?Det
var 30 g olie.De hundrede dollar  gram olie var over 90, jeg tror 92%.Hvad er den perfekte
balance mellem alle tre psykoaktive kemikalier?Tak." Heath

-- Heath, bedste RSO er omkring 95-98% THC, normalt omkring 1% CBD og ekstremt potent og
beroligende, med vægt på ordene potent og beroligende (sofalåsende, det skal gøre dig meget
søvnig og afslappet, når den indtages .Hvis det ikke gør det, prøv en anden batch og behold
den energigivende olie til lokal brug).

Hvad angår de "høj  CBD" olier  med 7% THC, ved du i  det  mindste nu,  hvorfor  vi  er  imod
sådanne olier - de fleste høj CBD olier, der i øjeblikket leveres, er synonymer for det, vi kalder
affald, fordi vi kender forskellen mellem høj kvalitet olie og stort set alt andet.Det er virkelig
bedst atlav blot din egen olie, når det er muligt.Få opløbet fra apotekerne, køb det bedste de
har, og lav så olien, der er virkelig ikke noget ved det.Jeg selv ville ikke købe olien af nogen, jeg
ville altid lave min egen.Du vil  være din egen kvalitetskontrol,  du vil  ikke være afhængig af
nogen.Hvis du kan lave en kop kaffe eller en mojito, kan du også lave olien.JB

"Jeg kender 5 laboratorier, der alle sammen ALDRIG har set "96% THC" olie... Ingen.Tusindvis
af  tests  gennem de sidste 5 år.Intet  i  nærheden af  det  – selv  når  laboratorieprofessionelle
forsøger med al deres magt at benchmarke en prøve... Det reneste, de kan få, er 88 %+.Og det
er professionelle med udtømmende ressourcer til deres rådighed." Phil

-- Det beviser kun, at de ikke testede de mest potente olier, der kan produceres, intet andet.JB

"Omg, så mange modstridende kommentarer, jeg bliver så forvirret?!?!" Diana

-- Jeg ville lytte til dem, der ved, hvad de gør og siger.Det er op til dig at vælge, hvem det er.JB

"Det er en god pointe, du gør JB.Jeg ville stole på, hvad du poster og råd.Jeg er klar over, at
Naphtha er den mest foretrukne (i modsætning til alkohol).Jeg gætter på, at den forvirrende del
er, at det på Ricks hjemmeside og hans bog er blevet anbefalet at bruge indica, men alligevel er
indica kendt for at have højere CBD-indhold, og du siger ovenfor, at grænsen mellem de to er
forsvundet.For en lægmand som mig er det forvirrende.Indica mod Sativa.THC versus CBD osv.
osv.Så hvis man skal vælge mindst 20% THC, skal man så ikke vælge Sativa?Eller er ideen at
vælge Indica, men med et højt THC-niveau på mindst 20% THC (uanset dets CBD-indhold)?
Kan du rådgive, så en nybegynder som mig kan hjælpe familiemedlemmer?” Jyoti

--  Ja,  indica  ja,  men  de  mest  potente  og  beroligende,  hvis  det  er  muligt.Den  høje  CD-
propaganda begyndte at blive brugt til  at  skubbe lavkvalitetsolie.Plus vores ideelle olier ville
have 95-98% THC.Så igen, der er ikke så meget plads til CBD der.For os er ordene "potent og
beroligende" vigtigere end "høj CBD". JB

"OK, kan vi venligst producere en stamme uden fnisen?Hendes fnisen kl. 03.00 er ved at blive
gammel.Lol." Tidsel

"Jeg  har  læst  undersøgelser,  hvor  ren  THC  injiceres  in  vitro  til  ondartede  celler,  og  de
apopterer.Jeg  har  ikke  set  nogen  sådan  forskning  for  CBD.Det  forekommer  mig,  at  CBD-
tilgangen er lidt mere end en måde for folk at drage fordel af cannabinoidmedicin ved at spille
på folks grundløse frygt for THC og fremme fordelene ved cannabis uden den "forfærdelige,
vanedannende, højinducerende THC." At tjene penge eller piggybacke på hampoliens BEVISTE
ydeevne  og  samtidig  promovere  CBD  som  et  mirakel,  der  gudskelov  er  det  modsatte  af
forfærdelige THC, er at udnytte kølevandsskaben og lugten af  fupnummer.Jeg siger ikke, at

- 14 -



CBD ikke har fordele, f.eks. topisk, men det er tydeligt fra forskningen, at THC er det mest
medicinske.At  henvende  sig  til  forbudsfolk  og  fokusere  på  CBD  er  en  stor
bjørnetjeneste.Hvordan vil du forklare fokus på forskning på en forbindelse, der er ringere?Det
er noget sludder.” Cory

"Ja, CBD kan bestemt bekæmpe metastatisk kræft.Især når det er en del af Rick Simpson Oil,
som burde indeholde 95-98% THC.Det fortæller dig, at betydningen af  CBD'er sandsynligvis
ikke er så stor, som den bliver præsenteret.Men lad os håbe, at læger en dag også vil begynde
at teste RSO.Hvis de følger vores instruktioner om, hvordan man producerer og bruger olien, vil
de have de samme gode resultater som os.Hvis de ikke gør det, så gør de det ikke.Så enkelt er
det.” JB

Rick Simpson-protokollen
"Start folk med minimale doser, på størrelse med et halvt korn tør kortkornet ris.Selvom olien er
harmløs, er mindre bedre end mere for dem, der starter behandling.I begyndelsen skal du bare
tage en lille smule af dette fantastiske stof hver ottende time, og derefter øge din dosis hver
fjerde dag på regelmæssig basis, og snart vil din tolerance øges.Hvis personen siger, at han
eller hun ikke mærkede dets virkninger, eller at de kun mærkede dem lidt, ville jeg betragte
dette som en god dosis for en begynder.Du vil bare have en lille smule af medicinen i deres
system, så de kan begynde at vænne sig til det.

Du ved aldrig præcis, hvordan personen vil  reagere, så fortsæt langsomt, og øg dosis hver
fjerde dag, indtil patienten kan indtage i alt et gram hver 24. time.Når patienten er vant til oliens
brug, er den bedste måde at opnå dette på at få dem til at tage doser, der svarer til omkring en
tredjedel af et gram hver ottende time, når de er vant til dens brug.Alligevel vil jeg gerne minde
dem, der oplever vanskeligheder,  om, at deres dosis kan hæves langsommere, men for  de
bedste resultater bør den indtages så hurtigt som muligt.

Dette er doseringsinstruktionerne, som Rick anbefaler, hvis patienten kan opbygge sin tolerance
hurtigt nok.Hvis denne protokol følges, kan mange patienter arbejde sig op til det punkt på tre
uger, at de kan indtage en tredjedel af et gram hver 8. time.Men i gennemsnit tager det normalt
de fleste patienter fire til fem uger, før de kan indtage denne mængde pr. dosis, hvorefter de kan
fortsætte med at tage et gram om dagen, indtil de er helbredt, eller deres tilstand er bragt under
kontrol.

Rick leverer gerne denne medicin i plastiksprøjter, som ikke har nåle, i stedet er der blot en lille
åbning, som olien kan presses igennem.Han siger, at tilførsel af olien på denne måde gør det
lettere  for  patienten  at  måle  deres  doser,  og  det  forhindrer  fremmede stoffer  i  at  forurene
medicinen.

Den nemmeste måde for de fleste at forstå den mængde, de bør indtage, er at sammenligne
det med noget som kortkornede tørre ris.En begynderdosis bør være omkring halvdelen af  
størrelsen af et af disse riskorn eller omkring en ottendedel af en tomme lang, denne mængde
ville være lig med omkring en fjerdedel af en dråbe.I nogle tilfælde kan de med en meget lav
tolerance  endda  opleve,  at  dette  kan  være  for  meget  for  dem  at  håndtere  komfortabelt  i
begyndelsen, så hvis det er nødvendigt, kan de starte med endnu mindre.

Doser  af  denne størrelse  bør  indtages tre  gange om dagen,  tidligt  om morgenen,  midt  på
eftermiddagen og omkring en time før patienten går i  seng.Det eneste, en nybegynder skal
gøre, er at presse, hvad der svarer til et halvt korn tør ris fra plastiksprøjten, og det er deres
dosis.Selvom vi taler om en meget lille mængde, og det ikke vil skade patienten, skal dette stof
på grund af dets styrke bruges med respekt.
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Efter fire dage ved denne dosis fordobles det til doser, der svarer til størrelsen af et riskorn, eller
doser, der er omkring en kvart tomme lange, når de presses ud af sprøjten.Derefter, fire dage
senere,  fordobles  doseringen  igen,  og  dette  fortsætter  hver  fjerde  dag,  indtil  patienten kan
indtage, hvad der svarer til seksten riskorn pr. dosis.Denne mængde svarer til omkring otte til ni
dråber olie pr. dosis, hvilket er cirka en tredjedel af et gram.

En ml er kun lidt mere end et gram efter vægt, så hvis patienterne ønsker det, kan de bruge
denne måling til  at bestemme deres dosis.På det tidspunkt fortsætter patienter normalt med
denne dosis,  indtil  de har opnået den ønskede effekt med deres medicinske tilstand.Der vil
være patienter, som ikke vil være i stand til at øge deres dosis så hurtigt, men Rick opfordrer
dem  til  at  tage  det  så  hurtigt,  som  de  overhovedet  kan,  så  olien  kan  lindre  deres
lidelse.Derudover vil  der være dem, der kan tage denne medicin hurtigere, og det har Rick
ingen  problemer  med,  så  længe  patienten  er  tryg  ved  at  tage  den  hurtigere,  betyder  det
simpelthen, at de vil blive helbredt meget hurtigere.

I  virkeligheden  mener  Rick,  at  patienterne  skal  forblive  i  deres  egen  komfortzone,  når  det
kommer til brugen af denne medicin.Men han mener stadig, at alle med en alvorlig tilstand ikke
bør spille spil med dette stof, da hvis det ikke tages ordentligt, vil det muligvis ikke være i stand
til at overvinde den tilstand, det var beregnet til at behandle.

Fordi denne medicin er så sikker at bruge, måler vi normalt ikke doserne nøjagtigt, men for
dem, der kan lide præcise målinger og egne vægte med tilstrækkelig nøjagtighed, skal du starte
med cirka 0,01 g tre gange dagligt i de første fire dage.Så, hvis du kan, fordoble det til 0,02 g i
fire dage, derefter til 0,04 g i fire dage, 0,08 g i fire dage, 0,16 g og derefter 0,32 gram.Dette ville
være den ideelle doseringsplan for dem, der kan indtage dette stof hurtigt.

Når du kan få højkvalitets stammer af indica knop at arbejde med, vil den producerede olie
være ekstremt beroligende.Dette er den effekt, olien vil have, hvis du har produceret den rigtige
"Rick Simpson Oil", og der er lidt at bekymre sig om.Patienterne falder simpelthen i søvn, og til
sidst vil de vågne op.Nogle kan føle sig lidt stenede i begyndelsen, men de vil være uskadte, og
normalt  inden  for  en  time  efter,  de  står  op,  forsvinder  den  søvnige  følelse.Hvis  olien  er
produceret af sativa sorter af hamp, skal du forvente problemer og en langvarig energigivende
sativa high.Du ønsker ikke, at folk med alvorlige sygdomme som kræft prøver at tage olie med
disse virkninger, og patienten vil ikke modtage de medicinske fordele, som en god indica kan
give.Ikke alle kan lide at være høj, og det er ikke meningen medicinsk at blive alt for stenet på
dette stof.Men i nogle tilfælde, hvor patienternes liv er i fare, kan det at give dem større doser
være det eneste, der kan redde deres liv.

Pointen er at få medicinen ind i patienten tre gange om dagen.Patienten kan blot lægge den på
fingeren og derefter skrabe den af på tænderne.Tag derefter en drink koldt vand eller te, og de
skulle  finde  det  ret  nemt  at  sluge.Nogle  stammer  producerer  et  ekstrakt,  der  ikke  har  en
behagelig smag, men det er nemt at håndtere.Du skal blot lægge patientens dosis på et lille
stykke brød og folde det over, derefter lægge det ind i munden og give dem en drink vand.Det
samme kan også gøres ved brug af bananer eller andre typer frugt.Tanken er at få olien ind i
patienten så hurtigt  som muligt,  men Rick kan stadig godt lide at se, at de forbliver i  deres
komfortzone.

Alle er forskellige, og vores tolerance for denne medicin vil variere fra person til person, så vær
sikker på, at patienten er fortrolig med den mængde, de indtager.Med mange alvorlige tilstande
er det vigtigt for patienterne at indtage denne medicin hurtigt, så de måske har en bedre chance
for at overleve.Som jeg allerede har nævnt, selvom olien er ufarlig, kan patienterne ofte ikke lide
oplevelsen, hvis der tages for meget.Så oparbejde deres dosis langsomt; på den måde bliver de
fortrolige med brugen.

Alligevel, som vi gerne vil sige, skal aggressive sygdomme behandles aggressivt, så hvis jeg
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havde noget, der var livstruende, ville jeg indtage så meget ekstrakt, som jeg kunne tage på
kortest mulig tid.Jeg tror, det kan betale sig at være forberedt, så dem, der kan, bør begynde at
vænne sig  til  oliens  virkning  hurtigst  muligt,  for  så  ved de,  hvad de kan forvente,  hvis  de
nogensinde skulle få brug for at tage større doser.

Standardbehandlingen for at nulstille din krop til en god helbredstilstand er 60 gram olie af høj
kvalitet indtaget i en tre-måneders periode.For dem, der har taget kemo og stråling, er det en
god idé at indtage 120 til 180 gram af olien hurtigst muligt.Normalt kan 60 g kurere en alvorlig
kræftsygdom, men for dem, der er blevet skadet af det medicinske system, kræves der ofte
mere for at forhindre kræften i at vende tilbage og for at fortryde den skade, disse behandlinger
har efterladt.

Når patienten er rask igen, kan du sænke doseringen tilbage til et eller to gram om måneden
eller så meget, som patienten kan lide at indtage; fra vores perspektiv, jo flere jo bedre.Spring
ikke vedligeholdelsesdoserne over, da de er vigtige for at bevare et godt helbred.Et gram om
måneden eller en dråbe om dagen efter arbejde om aftenen lyder ikke af meget, men det burde
det ifølge Rickvære nok til at holde din krop sund.

Derudover  kan  han  godt  lide,  at  patienter  bruger  andre  naturlige  ting  som  æblefrø  og
hvedegræs i forbindelse med oliebehandlingen.Fra min erfaring ville jeg også have patienter til
at spise hampefrø (og røgelse, myrra og humle), da den olie, de indeholder, er så nærende og
god for kroppen.

Rick mener også, at patienter bør forsøge at få deres krops pH op så hurtigt som muligt ved at
indtage  sådanne  ting  som  vandmelon  eller  citronsaft  osv.Han  siger,  at  dette  er  af  største
betydning, og at gøre det kan give patienten en meget bedre chance for at overleve.

Patienter bør også begynde at spise mere rå frugt og grøntsager og spise mindre kød, især de
forarbejdede varianter,  som indeholder flere toksiner.Rick er en stor tilhænger af brugen af  
juicemaskiner, og han føler, at store doser C-vitamin også kan være til stor gavn.

Dette  er  Rick  Simpson-protokollen,  og  det  er  grunden  til,  at  hans  navn  vil  være  kendt  for
evigt.Det er nok den vigtigste opdagelse af alle tider, og den gavnlige effekt af, hvad denne
mand har givet os, kan ikke overvurderes.Hvad hjælper moderne medicin og teknologi, når det
ikke virker?Hvis du vil se resultater, så prøv Ricks metode til healing.

Vi er blevet kritiseret for at kalde denne olie for en kur, men hvad kunne man ellers kalde et stof,
der med succes kan bruges til at behandle så mange medicinske problemer?Nogle synes at
mene,  at  ordene  cure-all  betyder,  at  denne  olie  vil  give  evigt  liv,  men  det  var  ikke  Ricks
hensigt.Denne medicin kan bestemt forlænge dit liv, og du kan leve meget længere med brugen
af det, det er der næppe tvivl om.Alligevel betyder det ikke, at det vil give evigt liv.

Denne olie er stadig ikke lovligt tilgængelig for de fleste, og det vil derfor tage meget lang tid at
bestemme, hvor mange tilføjede år den kan give.Endnu ser vi  ikke på denne medicin som
værende en udødelighedseliksir, og vi er overbevist om, at den ikke gør dig skudsikker.Alligevel,
som Rick siger, hvis vi nogensinde finder nøglen til udødelighed, er han sikker på, at hamp vil
være en vigtig ingrediens.

Du skal ikke tro, at når du bruger det, kan du ikke få en virus.Du kan stadig få sådanne ting som
influenza, men dens virkninger kan reduceres meget, og du vil komme dig meget hurtigere.I
tilfælde  af  en  pandemi  eller  sådan  noget,  hvis  du  indtager  eller  allerede  indtager  den
vidunderlige olie, som denne plante kan give, vil din chance for overlevelse helt sikkert blive
væsentligt forøget." Jindrich Bayer,Phoenix Tears: The Rick Simpson Story,epilog til de to første
udgaver

"JB, jeg har et spørgsmål, min bror har kræft, de (medicinske institution) fjernede hans mave, så
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gav de ham kemo, der producerede mere kræft til det punkt, at han ikke kan spise noget, ikke
engang væsker, han kaster op.Så fik jeg ham endelig harpiksen; min nye lavede den, men
konsistensen er lidt tyk (se billede).Men han har givet det og taget det.Obstruktionen er på den
øvre tarm, kræftvæksten.Hans mund er super tør, da han også tager morfin på grund af intense
smerter.Han drak endelig noget væske, men han kastede væske op to gange og havde ikke
blod den tredje gang.Han har fået 2 uger af lægerne og de sender ham hjem.Hvad kan jeg
gøre???Hjælp tak, han har 11 gram af harpiksen fra en ¼ pund af en hvid enkestamme.Kan du
hjælpe mig med at finde, hvor jeg kan få noget rigtigt RSO, der opfylder alle kvalifikationer for
ham.Han er i Californien, LAog jeg er i El Salvador.Det er en meget hård situation, og jeg har
ikke  været  i  stand  til  at  gøre  meget  herfra.Nogle  råd  tak."  Ricardo
--  Jo  før  han  begynder  at  indtage  olien,  jo  hurtigere  vil  hans  livskvalitet  forhåbentlig
forbedres.Bed ham om at sætte harpiksen i en ovn indstillet til 130°C (266°F) i cirka en time og
derefter begynde at spise den.Det er godt at starte med små doser, men når patienter er på
morfin, kan du give dem mere olie og mindre morfin.De første par dage kan være vanskelige på
grund af interaktionerne.De bedste hilsner, JB

"Jeg vil bare fortælle alle, at min første omgang madolie til min mor var en stor succes og fik
godt 4/5 gram tilbage fra en ounce af topkvalitetsknopper!Over månen med mit første forsøg.Og
tro mig, det er virkelig lige så nemt som at lave en kop kaffe!Vi elsker dig Rick.......” Mark

Frankincense og Myrra
“Røgelse er en fantastisk tilføjelse til behandling af cannabisolie.Både internt og aktuelt.Hvis du
bor  et  sted,  hvor  cannabisolie  ikke  er  tilgængelig,  så  overvej  røgelse,  det  kan  også  gøre
underværker.Se efter de mest potente og beroligende typer, du kan finde."JB

"Jeg prøvede røgelse lokalt hjælper med at fjerne kanten af smerte.:)” Carole

“Jeg brugte Frankincense-olie  fra Young Living Essential  Oils  sammen med Rick Simpsons
Phoenix Tears.Min far kunne gå 10 timer uden smerter... Han havde kræft i fase 4 og gik rundt,
som om der ikke var noget galt." Shelly

“Røgelse er fantastisk til så mange ting.Jeg bruger den på solpletter på min hud, hver dag i mit
ansigt blandet med agurk for en toner efter vask med æteriske olier.Det er derfor, jeg ser så ung
ud i 65.LOL!sjov.Jeg er toogfyrre.Men jeg har en ordentlig hud, da jeg ikke bruger parabener
eller kemikalier på den." Dania

"I  urtebutikkerne  skal  du  lede  efter  det  under  dets  andet  navn,  Boswellia.Det  fungerer
grundlæggende på samme måde som Advil, men bedre." Sharon

"Der er et gammelt middel, der kræver røgelse, myrra, olivenolie og cannabis.Lys på myrra!!Gør
underværker for diabetikere lokalt og internt!” Brian

»Alt, der gror i naturen, kan passe på os.Det er de syntetiske versioner af alle disse ting, der
viser sig at være skadelige.Alle disse planter (røgelse, myrra, lavendel,  nelliker,  pebermynte
osv. osv.), især de gamle planter i deres oprindelige zoner har brugt år på at perfektionere deres
beskyttelsesmidler  mod  rovdyr  og  miljøhensyn,  og  disse  ting  kan  bruges  til  ikke  at  bare
behandle, men helbrede!” Wendy

"Han forudsagde, at i endnu et årti vil den godkendte brug af medicinsk cannabis til alle slags
tilstande være central, da der vil blive tilberedt medicin, der virker som THC, men uden den
aktive ingrediens, der forårsager en "høj" effekt på patienterne.Mechoulam har ikke begrænset
sin  interesse  kun til  cannabis.Han har  forsket  i  levona,  det  hebraiske  ord  for  røgelse eller
Boswellia  sacra,  som blev  brugt  som røgelse  i  det  hellige  tempel  i  Jerusalem.Kemiker  fra
Hebraw University viste sammen med sin daværende ph.d.-studerende Arieh Moussaieff, at en
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vigtig ingrediens i mellemøstlig røgelse sænker angst og har en antidepressiv-lignende effekt på
mus.

"Talmud nævner Boswellia-harpiks som en eliksir, der puttes i vin for at 'bedøve sanserne', så
[de] dødsdømte ikke ville bekymre sig...Det [deres resultater] giver et biologisk grundlag for dybt
rodfæstede  kulturelle  og  religiøse  traditioner."http://www.jpost.com/Health-and-Science/The-
world-is-going-to-pot-352563
-- Cannabisolie og røgelse er meget ens i deres helbredende virkning.Du skal blot tilføje røgelse
af høj kvalitet (boswellia sacra) til  din kost eller spise den tre gange om dagen (150 mg tre
gange  om  dagen  for  mindre  alvorlige  tilstande  og  300  mg  eller  mere  for  mere  alvorlige
sygdomme og smerter osv.) Eller du kan følge den samme protokol og brug de samme doser,
som hvis du brugte RSO'en.Frankincense kan også fikse din krop fra DNA-niveau og op, og det
kan også helbrede kræft og mange andre "uhelbredelige" sygdomme.Det er også godt at vide,
synes jeg.JB

"Jeg er virkelig ærgerlig over, at jeg fik rodet min akillessene i stykker i går.Ikke mere sofa til 5k
jeg kanknap gå.Er der nogen der har et råd til hurtig bedring?” Jenna

- Masser af olie lokalt såvel som internt.Tilsæt røgelse og nellikeolie til en stærk cannabissalve
eller  til  en blanding med sheasmør/kokos/hampefrøolie.Som altid  virker  20-30% THC salver
bedst.Nyd behandlingen.JB

"Jeg har taget ren boswellia freana æterisk olie mod trin IV galdevejskræft, som er metastaseret
til lunger og knogler, og min lever efter 2 måneder har nu normal funktion, uden blokeringer, og
jeg har vendt min diagnose på 9 måneder tilbage. , og svulsterne på min lever skrumper og en
er døende!!Jeg er stadig meget interesseret i cannabisolie, men jeg har også lavet kemo for at
stoppe spredningen, og jeg ved, at når kemoen slutter i næste måned, vil jeg slå min krop hårdt
med alt, hvad jeg kan.Jeg har købt bogen, nu mangler den bare at vide, hvordan man laver
olien, og få nogen til at hjælpe mig.” Sarah

"Kom forbi for at sige hej. Stadig i gang, den 17. juli er det 1 år siden, jeg startede med 1-2 ml
om dagen, mit  liv har ændret sig fuldstændig, og jeg er næsten 200 pounds tabt præcis, 9
pounds tilbage, mit apotek har mig på 179mg CBD til 179mg THC olie ,5 ml om dagen og 87%
THC og 4% CBD 1 ml om dagen. Og røgelse, myrra og juice. DET VIRKER SOM DU KEND JB,
ville bare fortælle dig, at jeg stadig går!” Regning

“Jeg bruger Frankincense med myrra til Hashimotos og det virker! Ærgerligt, jeg kan ikke få en
olie, hvor jeg bor, da det er ulovligt.” Cynthia

"Jeg startede på dette for  3 dage siden efter  at  have hørt  om en pige,  der  krympede sin
hjernetumor med blot en dråbe af dette på hendes tunge hver anden time." Lindsay

"Jeg har puttet røgelse i kapsler i et par år nu. Jeg plejede at tage Frankincense alene for at
behandle min kræft (ingen kemo- eller stråling) i de perioder, hvor jeg ikke havde sikker adgang
til cannabisolie. Da jeg ikke havde RSO'en og bemærkede, at pletter begyndte at dukke op,
satte jeg bare et par dråber Sacred Frankincense direkte på min hud og så pletterne forsvinde i
løbet af et par dage. Jeg var helt overrasket! Har fortalt det til folk i årevis nu.Jeg mangler stadig
at få en koloskopi (når jeg får forsikring i CO) for at se om hovedtumoren er væk. Kræft eller ej,
jeg  bliver  ved  med  at  gøre  det,  jeg  gør,  som  min  onkolog  anbefalede  (for  livet).  Han  er
overrasket!” Lisa

"Jeg puttede røgelsesharpiks i min hunds mad to gange om dagen i et par måneder, og en
tumor i grapefrugtstørrelse forsvandt." Karen

“FRANKINCENSE – det er blevet sagt, at det skrumper tumorer og bremser, hvis ikke stopper
udviklingen af kræft. Jeg ved, at det krymper tumorer. Jeg har set, at det tager golfboldstørrelser
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ned til ingenting!" Tamara

"Jeg gjorde dette til en integreret del af min metode for et par år siden, sammen med copaiba-
og citrongræsolier er resultaterne helt fantastiske. Tak for at dele JB." Mærke

"I det mindste en grund er, fordi de i videoer og blogindlæg får at vide, at røgelseolie indeholder
boswellinsyre – den antitumorale aktive ingrediens i røgelsesgummiharpiks. Men det gør den
ikke, og den simple grund er, at boswellinsyre er meget for tungt et molekyle til at være flygtigt.
Der  findes  adskillige  boswellinsyrer  i  røgelsesgummiharpiks,  og  de  har  molekylvægte  i
intervallet 450 – 500. Flygtige molekyler – dem der er i stand til at fordampe – har dog alle en
molekylvægt på under 300."
-- Derfor anbefaler jeg at tygge på røgelse og myrraharpiks, og ikke indtage æteriske olier, som
(forhåbentlig/angiveligt) er fremstillet af røgelse og myrra. JB

"Frankincense  Oil  hjalp  mig  med  at  slippe  af  med  Bell's  Parese  på  en  uge!  Den  bedste
behandling, jeg nogensinde har modtaget, var "lovlig". Jason

"Jeg har brugt Frankincense, Ylang Ylang og nogle gange Clary Sage på Justin mod anfald i fire
måneder og har set en forbedring. På det tidspunkt,  jeg startede, havde han tre anfald om
dagen, og det gik ned til et om dagen og nogle gange et løb på to til tre dage uden anfald. Jeg
har læst, hvor Angelica også hjælper med anfald. Hans neurolog er helt for det, men ingen reel
viden eller nogen form for protokol. Aromaterapeuter ser ikke ud til at være så fortrolige med at
bruge æteriske olier til bekæmpelse af anfald enten. Inhalation og fortyndet topisk påføring ser
ud til at virke, men det ville være rart med lidt vejledning. Jeg lærte på den hårde måde, at der
helt sikkert er nogle olier at undgå som alt andet med kamferforbindelser (rosmarin, eukalyptus,
pigge) lavendel, spansk salvie) eller thujon samt et par andre." Judy

"Vores  foretrukne  redningsmiddel  er  ærlig.  Jeg  opbevarer  den  på  hylden  og  bruger  den  i
fortynding med MCT-olie. Den samme bærerolie, som Rae bruger oralt med CO.
En snus eller to under næsen, og derefter bagpå ørerne, tindingerne, halsen, håndleddene og
bunden af fødderne. Det er den bedste redningsmedicin til dato. Hurtigt og effektivt, men med al
åbenhed; ikke hver gang." Mark

"Røgelseolie  kommer  fra  harpiksen  fra  Boswellia  serrata-træer.  Nogle  aromaterapiolier,
parfumer og visse typer røgelse indeholder denne olie. Ayurvedisk medicin, den traditionelle
sundhedspleje i Indien, bruger også røgelseolie til at behandle flere tilstande. I vestlig medicin
er røgelseolie af interesse på grund af dens anti-inflammatoriske egenskaber, ifølge Memorial
Sloan-Kettering  Cancer  Center.  Nogle  bivirkninger  er  mulige,  men  MSKCC  bemærker,  at
røgelse synes at have færre negative virkninger end lægemidler, der behandler inflammatoriske
tilstande, såsom steroider og ikke-steroide antiinflammatoriske lægemidler.

Gastrointestinale bivirkninger er mulige, når du tager røgelseolie,  ifølge Physicians'  Desktop
Reference. De kan omfatte en dårlig mave, kvalme, mavesmerter, brændende fornemmelser
eller en ubehagelig følelse af mæthed. Frankincense olie kan også gøre en urolig mave eller
mavesmerter værre.

Frankincense olie har blodfortyndende virkninger og kan øge risikoen for unormal blødning, som
bemærket  af  University  of  Maryland  Medical  Center.  Dette  er  primært  bekymrende  for
mennesker med en blødningsforstyrrelse eller nogen, der tager medicin eller andre urter med
antikoagulerende  virkning,  såsom  warfarin,  heparin,  ibuprofen,  aspirin  eller  ginkgo  biloba.
Enhver, der er planlagt til en kirurgisk eller dental procedure, bør stoppe med at tage røgelseolie
på forhånd." Shelley
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Behandling af røgelse og myrraharpikser
Frys røgelse, knus den i en mixer som isterninger (i et par sekunder ved meget høj hastighed),
og hæld derefter meget varm (100°C) olivenolie på pulveret. Lad det blande sig som en cocktail
i 3 minutter eller deromkring. Hæld olieblandingen i en flaske og lad den sidde i et par dage,
adskil  lagene, og du fik din røgelseekstrakt. Tilsæt myrra, hvis du har det - bearbejd det på
samme måde - frys det, knus det, tilsæt varm olie, lad det sidde, adskille.

Tilsæt derefter cannabisolie til røgelse, myrra og olivenolieblanding. Du kan også spise det tre
gange om dagen. Jeg ville også tilføje hampfrøolie til det, separat, og jeg ville massere mine
fødder med det. JB

Ryger Cannabis
"Min 28-årige ven blev opereret i dag for brystkræft, de siger, at kræften er fjernet, men de vil
stadig have kemo på hende.Vi har snakket før, og jeg sagde til hende, at hun skulle nægte
kemo og baretag RSO.Har jeg ret i dette?Ud fra hvad jeg har læst om Phoenix Tears, ville jeg
tro, at dette er korrekt, men jeg vil gerne have din hjælp til at besvare dette.Tak." Justin

-- Godt gået, Justin.Ingen kemo eller scanninger.Operationen var unødvendig.Få hende til at
spise 120-180 g af olien i løbet af de næste seks måneder og følg instruktionerne på vores
side.JB

"Forestil dig at prøve at lære folk at bære deres bukser...Det virker nemt.Hvad hvis folk skrev til
dig hver dag og spurgte dig, hvordan du tager deres bukser på?(skærpende) Det er ligesom
jordsvinedag!Hvis jeg tager mine bukser på, og det er gjort rigtigt, så er det den måde, jeg vil
vise  en  anden.Jeg  griner  måske  af  de  mennesker,  der  vil  prøve  at  tage  deres  bukser  på
baglæns og sige: "Hey, de passer godt, men det ændrer ikke på, at de er på baglæns!(Det
virkede for Khris Kross). JB fortæller os simpelthen, hvad der virker og vil ikke fortælle os på
anden måde, fordi der ikke er behov for andre måder.Følg anvisningerne eller gå rundt med
bukserne på baglæns, men bliv ikke sur på JB, når du indser, at han bare viste dig den rigtige
måde at gøre det på!Vi forsøger ikke at ændre tekst i en bog, vi går bare på opdagelse i andre
bøger!” Tchad

-- Tak, Chad, det var en god forklaring, og ja, du har ret.Hele dette spørgsmål om RSO-medicin
er så stødende simpelt, at det faktisk gør det mere kompliceret.Det er for simpelt for folk at tro
på det, nemlig når de ikke selv kan prøve medicinen og kun skal læse om det.

Og det hele er, at folks liv er på spil.Jeg taler personligt med dem, jeg ser smerten i deres
ansigter, spørg mig ikke, hvad det gør ved mig efter alle disse år.For mig er der ikke meget
plads  til  improvisation  her,  ingen  tid  til  lange  bebopsoloer  eller  free  jazz.Dette  er  en  solid
oldtimer tolv takts blues, og den er tolv takter lang.Rick gav os anvisninger til at følge, men alle
ønsker  at  genopfinde  hjulet  på  grund  af  nogle  ego-problemer  eller  andre  menneskelige
skrøbeligheder.

Alt, hvad jeg siger om dette, er, at du skal mestre en riskoger og en ventilator først.RSO først,
derefter alle andre (mindre potente) former for cannabismedicin.Fordi potens betyder noget.Jo
mere potent og beroligende olien er, jo bedre for patienten.Du behøver ikke at teste på indre
forhold, prøv det på hudsygdomme først og se om det heler hurtigere med den virkelige meget
potente og beroligende RSO med 95-98% THC eller med noget andet, der burde svare dig.Så
ved, at det samme, der sker på din hud, sker inde i din krop, når du indtager denne medicin.

Når  du  først  gør  det,  vil  du  stort  set  miste  interessen  for  mindre  potente  former  for
cannabismedicin.Ikke fordi de ikke kan hjælpe i nogle tilfælde, men fordi hvorfor flyve anden
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eller tredje klasse, når du kan flyve første klasse for de samme penge og redde dit liv hurtigere
og mere pålideligt på samme tid?

RSO er premium medicin, og som jeg ser på det hele er resten ikke premium medicin.Og jeg vil
have premium medicin, hvorfor skulle jeg have fortyndet medicin i stedet for den ægte vare?Jo
stærkere beroligende og potent olien er, jo bedre virker den som medicin - og det kommer aldrig
til at ændre sig." JB

“Bedste  RSO  er  95-98  %  THC  og  ekstremt  potent  og  beroligende.Alt  andet  end  det  (rå
cannabis, juice, spiselige varer, olier med højt CBD, ikke-decarboxyleret BHO, tinkturer, salver,
sammenkogter,  macerater,  you name it)  er  en mindre potent  form for  cannabismedicin.Alle
former for  cannabismedicin er  selvfølgelig  gavnlige til  en vis  grad,  men sats ikke dit  liv  på
mindre potente former for cannabismedicin.” JB

Hudlidelser, forbrændinger, eksem osv.

”Jeg fik 3. grads kogende olieforbrændinger på mine fingre søndag morgen.Store vabler  og
meget smertefulde.Jeg huskede at læse RSO er fantastisk til at helbrede forbrændinger, derfor
prøvede jeg det.OMG folkens, forbrændingen er helt væk på kun 40 timer.Ingen tegn på det
overhovedet.Jeg påførte en god mængdeRSO på blærerne, en filet af frisk Aloe Vera og en
bandage.Gentages  12  timer  senere.Intet  behov  for  den  3.  ansøgning.DU  ROCK  RICK
SIMPSON." Bobbi

“Første gang jeg lavede olien (infunderet i kokosolie) var til topisk behandling af en ældre nabos
ryg.Hun havde sår over det hele, som kløede voldsomt.Væggelus er udelukket, det samme var
fnat, lopper, skeeter og sådan, fordi hun ikke var påvirket andre steder end hendes ryg, og der
er  ingen  tegn  på  væsenaktivitet  på  hendes  seng.Ved  du  hvad  hendes  søn  gjorde???Han
sprøjtede  hendes  madras  kraftigt  med  kemikalier  for  at  slippe  af  med  insekter,  der  ikke
fandtes.Jeg gav hende en ny madras med den eksplicitte vejledning, at den IKKE må sprøjtes,
den er min udlånt til  hende, så længe hun har brug for den.Hun måtte ind på hospitalet for
blødende sår, og mens hun var der, gav hun udtryk for problemet med hendes ryg, og du ved,
hvad lægerne sagde til hende at gøre???Vask hendes hår og krop for lus.Hun har ingen lus.Så
hvem  tror  du,  jeg  skal  lytte  til  for  at  hjælpe  hende?Lægerne?INGEN.Jeg  lavede  olien,
behandlede hendes ryg med den, og der er forbedring og helbredelse i gang.” Michelle

"Min svigerdatter friturestegte koteletter og dyppede stort set sine fingre i den kogende varme
olie op til den første kno, og de blev hvide som kogt kylling.Vi satte RSO på dem, og smerten
var væk i cirka et minut eller deromkring, hun coated dem 2 x om dagen med RSO.De helede
meget hurtigt på få dage, og der var ingen hudtab eller ardannelse overhovedet.Det er utroligt,
at vi nu opbevarer lidt i køkkenkøleskabet, så hvis nogen bliver forbrændt (især børnene) vil vi
påføre RSO med det samme, der er ingen grund til at føle den slags smerte, når vi har en
naturlig plante, der vil tage sig af det ." Debra

“Brugte det ved alvorlig solskoldning.Fungerede fantastisk, jeg har set det hele et knivsår på
mindre  end  en  uge.Det  helbreder  også  halitosis.Jeg  har  brugt  det  i  seks  måneder  eller
deromkring og kom helt fra anfaldsmedicin.Da jeg løb tør, fik jeg et mindre anfald.Jeg er heldig
at kunne få medicin som denne, jeg anbefaler også, at den bruges mod nervesmerter.” Jack

"Jeg bruger en brændeovn til varme, så forbrændinger på mit håndled har fulgt mig i mange
koldere måneder.Foretog en dyb skoldning sidste efterår, men er ikke holdt op med at være
vågen endnu.Jeg fik RSO-olie før, så påførte en dup, dækkede forbrændingen, og i løbet af to
dage var området en pink, ren plet, ingen blærer eller forbrændinger overhovedet!Jeg er solgt
100%!" Janine
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”Jeg fik en dejlig solskoldning lige efter at have barberet mit hoved for nogle år siden.Jeg var
ude i  Colorado-solen i  omkring 14 timer dagen efter.Jeg har tidligere fået  en solskoldning i
hovedet.Den første tid tog måneder at hele, og det sivede og gjorde ondt hele tiden.Denne
sidste gang puttede jeg noget cannabis-infunderet lotion på mit episk solbrændte hoved.3 dage
senere  skrællede  det  en  gang  og  var  fuldt  helet  bagefter.Cannabis  mod  solskoldede
mennesker!" Nate

"Jeg har et spørgsmål.Har du kendt nogen, der bruger dette til helvedesild?Jeg får dem ret ofte,
især når jeg er stresset, og jeg er bare nysgerrig.Tak skal du have." Trine

- Bare læg olien på de ømme punkter, enten rå eller i tinktur, og få patienten også til at spise
olien for det bedste resultat.JB

“Mine led flår op på mine fingre og voila, gnid noget olie på, smerten er væk.Brændte mig selv
på brændtønden i sidste uge, 3 tommer sort, boblende hud på indersiden af  mit håndled.Lille
mængde olie, bandage, to dage senere, fantastisk lyserød hud.Påført igen, samme, to dage
senere, og det var helet...Tak skal du have!!!" Janine

"Morning Scot, talte med min søster i går aftes, og hun siger, at hun er helt helbredt!!!!Medicinen
helbredte hendes helvedesild.:)  Hun siger,  at  hun har det vidunderligt.Ville bare være 100%
sikker før jeg skrev til dig.Mange tak for din hjælp."

"Min søn såvel som jeg brugte det kun lokalt fra det allerførste øjeblik, helvedesild dukkede op.
Intet nythelvedesild viste sig, og ingen andre symptomer blev opdaget. Mirakel." Matija

"Jeg har brugt  olie i  RSO-stil  på en heksevorte i  mit  ansigt.To ansøgninger dækket med et
plaster, og det er næsten væk!” Leslie

“Jeg fjernede også 2 vorter med det.Jeg havde dem på benet hele mit liv.” Michelle

"Jeg har brugt cannabis-infunderet olivenolie på forbrændinger og sår, og de heler inden for et
par dage.Aldrig set noget lignende.Jeg ved, at RSO ville være endnu bedre.Cannabis blev brugt
til at behandle alt, før vores regering blev grådig." David

“Jeg varmede olien op og blandede den med min krukke med ansigtscreme.Jeg bruger det 2
gange om dagen og har været det i omkring 2 måneder.De dybe dybe bumser, jeg plejede at få
(du ved den slags, de tager en uge bare at komme op til overfladen og er KÆMPE!) er der ikke
længere.Arrene fra de bumser falmer også.Jeg kan endda se huden begynde at stramme!Sjovt,
at  dette  indlæg  er  her,  fordi  jeg  virkelig  lagde  mærke  til  resultaterne  i  dag!Denne  olie  er
fantastisk og ansigtscreme er blot en af mange mange anvendelser.Tak Rick." Jennifer

"Jeg brændte mig ret godt på et udstødningsrør, og jeg puttede noget cannabisolie infunderet
med vindruekerneekstrakt, og det helede på mindre end en uge og næsten ingen smerte eller
irritation og INGEN AR!" Daniel

”Jeg har brugt det på forbrændinger, og jeg kan ikke se, hvor jeg er blevet forbrændt.Ingen
skræmmer og ingen mærker.Fantastisk.Jeg havde forbrændingen i en uge, og den ville ikke
hele.Jeg brugte olien og inden for fire dage har jeg fået ny hud.En uge senere kan jeg ikke se,
hvor jeg blev forbrændt.Fantastiske ting." Clifford

"Ja, ja, jeg har helet forbrændinger med RSO.Og ingen ar!" Erin

"Smerten  forsvinder  bogstaveligt  talt  med  det  samme,  og  inden  for  en  dag  forsvinder
betændelsen.Jeg har allerede behandlet en forbrænding for et par måneder siden og har en
anden,  jeg  behandler  lige  nu.Det  fremskynder  helingstiden  med uger  og uger.Hvor  alvorlig
forbrændingen  er  og  INGEN  SKÆRME  og  INGEN  følsomhed  over,  hvor  jeg  var  blevet
forbrændt.Jeg bruger olien på alt, og jeg mener alt.Jeg har også for nylig lavet en batch, der
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ikke var den kvalitet,  jeg nogensinde ville spise, så den bliver strengt  taget  brugt lokalt.Jeg
lavede en ansigtsbehandling, OMGosh, fantastiske resultater.Jeg bruger RSO'en til hver eneste
tænkelige lidelse."

"Jeg er meget bange for en hudlidelse, at jeg fik forfærdelig medicin i næsten 6 måneder.Åh
overraskelse!Et par uger efter behandlingen er min hud dårlig igen.Det er godt at vide.Jeg var
forfærdelig på dem med medicin, humørsyg, tør, skællende hud, svedtendens, min gud det var
forfærdeligt.Vil ikke se doc igen." Nikki

“Jeg  har  brugt  olie  til  hudinfektioner,  hovedpine,  myggestik,  svamp,  søvn  og  bare  ren
afslapning.Meget hjælpsom på en 1sthjælpekasse." Sylvia

“Dear Sir, jeg er en gammel hippy fra 60'erne og bor i det nordlige Californien.Har hybertiseret
en række togvrag og hvid enke i 8-9 år med fremragende resultater.Jeg så, at Rick også har
brugt White Widow.Jeg hjælper i øjeblikket en hospicepatient ved navn Jason i Redding, Ca. i
rekonvalescens, hvem var/er? døende af de sidste stadier af MRSA som instrueret af min gamle
læge Dr. Ronald Sand...Jeg startede ham med tinkturer, jeg har lavet og gav småkager fra både
vand til knopudtrækning og bare smørekstraktioner for fire måneder siden.

En anden ven, jeg går i Unity Church sammen med, viste mig til din hjemmeside for bare tre
uger siden.Har startet Jason på "JOY GREASE", og han er gået igennem sin første tube og er
nu på sin anden.For lidt over en måned siden var hans baller på størrelse med en meget stor
melon, større end en softball...Siden jeg spiste mit bagværk og indtog direkte "Magic Grease",
bliver  han  bedre  for  hver  dag,  og  hans  kønskirtler  er  næsten  gået  tilbage  til  normal
størrelse...De siger, at der ikke er nogen kur mod MRSA???

Jason har haft meget store liggesår på ryggen, da han ikke kan ligge på siden eller maven.Han
fortæller mig nu, at de er ved at aftage, og da vores læge dukkede op med et andet hold i byen,
kunne de alle ikke forstå, hvorfor han ikke var død, eller hvorfor han fik det bedre.Jeg har endnu
ikke fortalt lægen om min/vores Hemp Oil behandling, men vil snart enhver dag...Jeg vil virkelig
gerne have tilladelse fra lægen til at behandle hans sår nu med Olien topisk, er du ikke enig???
Hvis vi kan stoppe MRSA hos en patient, der kun havde måneder tilbage at leve, så tænk bare
på,  hvad  dette  kunne  eller  skulle  jeg  sige  SKAL sige  til  det  medicinske  samfund.Fred  og
respekt, Craig"

"Min mand havde et ar i 30 år efter en forbrænding, der krævede en hudtransplantation...Så jeg
tænkte, aha, endnu et sted at eksperimentere med dette fantastiske produkt.Nå, han havde
mindre end nul tro på, at det ville gøre noget...Efter et par påføringer er det ved at ændre sig,
han har nu pigment, hvor der ikke havde været noget.Hårvækst, hvor ingen er vokset i 30 år."
Rebecca

"Jeg havde andengradsforbrændinger i hele mit ansigt og på armene fra en husbrand.Jeg lagde
RSO blandet med kakaosmør over det hele i en måned, og man kan næsten ikke se, at jeg
nogensinde  er  blevet  brændt.Det  er  utroligt,  hvor  hurtigt  det  virker,  og  det  er  den  bedste
smertestillende medicin, jeg nogensinde har haft." Amerikansk

"Jeg havde en muldvarp i min hovedbund, der begyndte at klø for nylig.Jeg påførte en klat en
gang om dagen i et par dage, og muldvarpen begyndte faktisk at skrumpe!Tal om fantastisk."
Amanda

"Min cannabalm var også suspenderet i kokosolie, og det hjalp meget, da jeg havde alopeci."
Matty

"Min kæreste havde en 2+ år lang MRSA-infektion og havde prøvet flere antibiotika, inklusive en
af de stærkeste tilgængelige uden held.Vi brugte noget olie kondenseret fra en vaporizerslange
på  et  plaster  på  det  åbne  svæv,  og  det  gik  væk  med  smerterne  ophørte  med  det
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samme.Hendes livskvalitet er så meget bedre.

Jeg havde en mistænkelig bule på ryggen i 2 år, som endte med at skifte farve og gjorde meget
ondt, og jeg var meget mistænksom over, hvad det var.Jeg brugte RSO på et plaster, og det
forsvandt.Vi prøvede dette, fordi vi så Ricks video Run from the Cure.Jeg mener, at det er af
stor betydning at sprede dette budskab, og jeg er klar til at gå på fuld damp via aktivisme og
vores sociale medier og udsendelsesrækkevidde for at hjælpe jer med at få budskabet ud.”
Robert

"Jeg har fibromyalgi, og medicin fjerner ikke mine smerter.Men det gør olien." Donna

"Jeg er troende...ordner gigt...det skal bringe yin og yang i balance, for jeg troede, jeg var glad
før, men på det seneste har jeg fundet en følelse af lykke, der kommer dybt indefra...Tak Rick
Simpson." Irving

"Hej Corrie, jeg har givet ***** medicin i omkring 3 uger nu for hans gigt i foden, og han er gået
fra  kørestol  til  at  kunne  løbe  op  og  ned  af  trapperne  og  gik  en  2  timers  vandretur  i
weekenden.Det er ikke kun for kræft...det helbreder bare.Jeg skulle have taget billeder...Kæmpe
forskel.Almindelig medicin rørte det ikke.I kørestol i 3 uger før medicin."

”Jeg har brugt det på forbrændinger, og jeg kan ikke se, hvor jeg er blevet forbrændt.Ingen
skræmmer og ingen mærker.Fantastisk.Jeg havde forbrændingen i en uge, og den ville ikke
hele.Jeg brugte olien og inden for fire dage har jeg fået ny hud.En uge senere kan jeg ikke se,
hvor jeg blev forbrændt.Fantastiske ting." Clifford

"Ja, ja, jeg har helet forbrændinger med RSO og ingen ar!" Erin

"Smerten  forsvinder  bogstaveligt  talt  med  det  samme,  og  inden  for  en  dag  forsvinder
betændelsen.Jeg har allerede behandlet en forbrænding for et par måneder siden og har en
anden, jeg behandler lige nu.Det fremskynder helingstiden med uger og uger,  alt  efter hvor
alvorlig  forbrændingen  er  &  INGEN  AR  OG  INGEN  følsomhed  over,  hvor  jeg  var  blevet
forbrændt.Jeg  bruger  olien  på  alt  og  jeg  mener  alt.
**lavede for nylig en batch, der ikke var den kvalitet, jeg nogensinde ville spise, så den bliver
strengt  taget  brugttopisk  &  lavede  en  ansigtsbehandling.OMGosh,  fantastiske  resultater.Jeg
bruger RSO'en til hver eneste lidelse, man kan forestille sig**” Michelle

"Lavede det, gav det til min 18-årige søn.Intet tegn på kræft nu.Jeg skylder dig en stor tak til
Rick Simpson." Amanda

”Jeg har brugt det til at hele åbne sår.Jeg brugte for nylig på mit diabetiske sår, jeg rev op.Helt
bedre  end  jeg  kunne  have  håbet.Helt  også  katteskrammer  natten  over.Andre  ridser  natten
over.Læg olie på halvdelen af  ridsen, dækket med plaster, næste dag behandlede side lukket
over i behandlet åbent, der viser infektion.Denne medicin bør være i hver førstehjælpskasse."
Jared

”Siden jeg var 11 (jeg er nu næsten 30) har jeg udviklet en slags svamp på min hud, mest
omkring nakke, bryst og ryg.Disse røde runde pletter vises på min hud hvert år, og jeg har taget
alt,  hvad der skal til  for at behandle min hudtilstand.Den medicin, dermatologerne ordinerer,
tager 5-6 dage at fjerne disse pletter og yderligere 5 dage for at fjerne dem fuldstændigt.

Forleden lagde jeg mærke til,  at  disse pletter  begyndte at  vise sig igen,  MEN denne gang
besluttede jeg at putte noget cannabisolie på det ...og det var virkelig magi!!!Jeg har kun påført
det 2 gange, og pletterne er ALLE væk.Jeg kunne ikke tro mine egne øjne!Ikke flere piller og
cremer og specielle shampoo til mig!Nu lavede jeg kokosolie infunderet med cannabisolie, og
jeg vil fortsætte med at påføre den i endnu en uge eller deromkring for at sikre, at pletterne ikke
dukker  op  igen.Mange  tak  RS  &  JB  for  al  hjælpen  og  informationen,  jeg  vil  være  evigt
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taknemmelig.” Ioanna

"Ville olien virke på papillomer eller hudmærker nær øjet?" Sean

-- Ja, Sean, men pas på ikke at få olien i øjnene, ellers vil den brænde slemt i omkring en time
eller to.Det vil ikke skade øjet, men det er ubehageligt.JB

"I 2002 var jeg ude for en forfærdelig ulykke.Jeg havde flænger over det hele og mistede en del
af en knogle i min arm.Efter hud- og knogletransplantationer var jeg næsten helbredt og fik en
infektion i armen.Det viste sig at være en knogleinfektion og måtte starte forfra.Derfor ville de
altid blive smittet, hver gang jeg får sår/forbrændinger (jeg er svejser).Det sidste år fik jeg en
frygtelig forbrænding fra en dampledning på arbejde på min mave.Ved at holde den ren og
bruge olien blev den helet  på blot et tryk i  løbet af en UGE!Mine små svejseforbrændinger
kunne vare 4-6 uger.Ikke længere med min olie.Skru Neosporin, jeg bruger OLIE!" Chris

“Jeg varmede olien op og blandede den med min krukke med ansigtscreme.Jeg bruger det 2
gange om dagen og har været det i omkring 2 måneder.De dybe dybe bumser, jeg plejede at få
(du ved den slags, de tager en uge bare at komme op til overfladen og er KÆMPE!) er der ikke
længere.Arrene fra  de bumser  falmer  også.Jeg kan endda se huden begynde at  stramme!
Denne olie er fantastisk, og ansigtscreme er kun en af mange mange anvendelser!“ Jennifer

"Jeg blev færdig med at arbejde for min chef i skoven, hvor der lå en flok gifteg i en bunke, der
skulle  flyttes  og  brændes,  og  jeg  anede  ikke,  at  den  var  der.Så  selvfølgelig  fangede  jeg
gifteg.Min  chef  så,  at  det  var  på  randen  af  cellulitis,  og  sendte  mig  derefter  tilbage  for  at
begynde behandlingen med Rick Simpson-olie.I løbet af få dage begyndte min arm et stop at
sive, den begyndte også at vende sig selv.DU KAN IKKE FORTÆLLE MIG, DENNE PLANTE
IKKE KAN BEHANDLE NOGEN TING!” Harry

"Gift  vedbend på min  arm...  Udslæt  og forbrændinger  er  væk inden for  5 minutter...  Ingen
knopper,  ingen  udslæt,  ingen  smerter...  Jeg  bruger  et  riskorn  af  RSO med lidt  kokosolie...
BLIVER på 5 minutter!!!Jeg elsker min olie!!!“ Estelle

"Jeg  brugte  denne  olie  for  3  år  siden  til  at  dræbe  fase  4  prostatakræft.Jeg  brugte
hormonbehandling til  at  starte med, og fandt så ud af RSO.Det virker.Jeg kender personligt
snesevis af mennesker, der bruger det hver dag til mange lidelser.Det er en kæmpe hjælp for
kræftpatienter, men jeg synes, det er min mest forbløffendeåbenbaring har været at helbrede
nogens alvorlige psoriasis, at de havde over 90% af deres krop.Ved at indtage 1/4 til 1/2 gram
af olien om dagen i 6 uger, har denne person bogstaveligt talt helbredt sig selv for en tilstand,
de havde lidt af siden et barn.Jeg kunne fortsætte i timevis med de ting, jeg har set denne olie
gøre.Du vil se, holde dit sind åbent og gøre som Rick instruerer, du vil ikke være ked af det.”
Dan

"Arthritisk psoriasis på mindre end en måned ..." Giulliana

“Min Psoriasis forsvandt, efter jeg begyndte at spise olien... Bare det at bruge olien lokalt hjalp
ikke min så meget – forsvandt ikke helt, før jeg begyndte at bruge den oralt.Den er ikke vendt
tilbage  endnu.Jeg  er  på  vedligeholdelsesdosis  nu,  så  jeg  HÅBER  det  er  nok  til  at  holde
psoriasis væk.Jeg har ikke haft nogen tegn på det i næsten 4 måneder.Lægerne fortalte mig, at
det aldrig ville gå helt væk, og at den eneste gang, det ville 'klare' op, var, da jeg var rigtig syg,
og mit immunsystem havde andre ting at kæmpe med.Godt...Jeg føler mig ikke syg, og lortet er
væk!” Lindsay

”Hurredede også senebetændelse på få dage.Selv en 7 måneder gammel skade.Gnid bare lidt
pot smør eller RSO på det smertefulde område en gang om dagen.Fantastisk lort.Jeg brugte
RSO'en på en 3. grads forbrænding sidste søndag-tirsdag, ingen tegn på forbrændingen efter
40 timers behandling.Jeg ville  selvfølgelig  ønske,  at  jeg  havde brugt  det  i  det  sekund,  det
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skete.Det ville have sparet mig for timer med store smerter og at holde isen på den.” Bobbi

"En ven satte mig ned for at se Run from the Cure for omkring to et halvt år siden og tænkte, at
det kunne hjælpe min psoriasis.Vi lavede olien sammen - første gang for os begge - inden for
tre  uger  var  min  plakpsoriasis  væk.Jeg har  lavet  olien  og  indtaget  den  lige  siden.Hvis  jeg
indtager  hver  dag,  og påfører  olien  lokalt  om natten  på  de  enkelte  pletter,  der  popper  op
tilfældigt,  er  psoriasisen meget  kontrolleret  og næsten usynlig.På grund af  denne oplevelse
sprang jeg til  med to fødder og ejer nu den første fuldt statslicenserede Medical Marihuana
Business i Colorado.Et år inde i min virksomhed blev min far diagnosticeret med stadium IV
melanom - det havde spredt sig til hans lunger og lever.Hans onkolog gav ham 3 til 12 måneder
og fortalte ham, at han skulle være forberedt på hospice.Jeg startede ham med det samme på
en RSO-kur,  og fem måneder senere er  hans kræftsygdom væk.Væk.Den nemmeste ting i
verden!Tak Rick, fordi du genintroducerede denne fantastiske medicin til verden!" Erica

"Hvad kan det ikke hjælpe?Gennem mine studier er mulighederne uendelige.Jeg har en cyste
på højre side af min kind i ansigtet.Fem dage efter at have taget olien (indtagelse) krympede
cysten hurtigt.Olien var lavet af frostklare blade og små knopper, som blev gennemblødt i altid
klar.Blandingen stod i 2 uger.Første nat af olien havde min cyste en prikkende følelse.Fem dage
senere  væk.Olien  virker.Der  er  alt  for  mange  beviser,  og  videnskaben  bag  det  hele  er
fantastisk.Der  er  kemiske  forbindelser  derude,  der  reagerer  på  alle  vores  receptorer  i
nervesystemet, er et naturværk.Det fantastiske er, at det hele findes i én plante.CANNABIS.Det
er tid til at se, hvor langt mennesker kan gå.Det er tid til at udvikle sig.” Jeremy

“Første gang jeg lavede olien (infunderet i kokosolie) var til topisk behandling af en ældre nabos
ryg.Hun havde sår over det hele, som kløede voldsomt.Væggelus er udelukket, det samme var
fnat, fluer, skeeter og sådan, fordi hun ikke var påvirket andre steder end hendes ryg, og der er
ingen tegn på væsenaktivitet på hendes seng.Ved du hvad hendes søn gjorde???Han sprøjtede
madrassen kraftigt med kemikalier for at slippe af med insekter, der ikke fandtes.Jeg gav hende
en  ny  madras  med den  eksplicitte  vejledning,  at  den  IKKE må sprøjtes.Hun  måtte  ind  på
hospitalet for blødende sår, og mens hun var der, gav hun udtryk for problemet med hendes ryg,
og du ved, hvad lægerne sagde til hende at gøre???Vask hendes hår og krop for lus, hun har
ingen lus.Så hvem tror du, jeg skal lytte til for at hjælpe hende?Lægerne?INGEN.Jeg lavede
olien, behandlede hendes ryg med den, og der er forbedring og helbredelse i gang.” Michele

"Jeg fik herpesvirus for næsten 20 år siden.Jeg er en af dem, der får udbrud 5-6 gange om året
indtil i dag.Som du kan forestille dig, har det ikke været nemt for mig.Jeg er nysgerrig om duhar
nogle forslag eller kender andre, der har haft succes med behandling med cannabis?Tak for din
tid."

-- Sæt blot olien (eller en tinktur eller salve med olien) på de steder, hvor herpes udbrud.Gentag
efter behov.Det er også en god idé at spise mindst 60g behandlingen, nogle gange forsvinder
herpesvirus helt.Udbruddene vil ikke være så hyppige, og du vil ikke have smerter osv., hvis du
bruger olien til at behandle det.Olien virker til alle typer herpes, og du finder ikke noget, der
virker bedre på herpes end olien.De bedste hilsner, JB

“Min ekskone er virusfri, efter jeg har doseret hende!!!Hendes læge var og er forvirret.Hun var
en DARE graduering, og nu holder hun et par planter for sig selv...” Thomas

"Morning Scot, talte med min søster i går aftes, og hun siger, at hun er helt helbredt!!!Medicinen
helbredte hendes helvedesild. :) Hun siger, at hun har det vidunderligt.Ville bare være 100%
sikker før jeg skrev til dig.Mange tak for din hjælp."

"Pigen med helvedesilden skete noget andet med hende, og hun fortalte aldrig familien, hvad
der var galt.Her er det, hun har lige sendt det til mig: “Hej igen, fandt lige ud af i går, at min
søster  havde en vækst  på skjoldbruskkirtlen  for  et  år  siden,  men fortalte  det  ikke til  vores
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familie.Tilsyneladende  sagde  lægen  til  hende,  at  de  ville  holde  øje  med  det,  og  hvis  det
voksede, så ville de operere.Den var ikke stor nok til at få en biopsi af den.Anyways, hun havde
sin lægetid i sidste uge og fandt ud af, at tumoren er holdt op med at vokse.Hun mener, at
medicinen stoppede væksten.Er det ikke en vidunderlig nyhed?Hun fortsætter med at tage det i
håb om, at hendes næste aftale vil bevise, at olien dræber tumorer.Vil fortælle dig mere, når det
sker." skotte

“Sidste forår lagde jeg mærke til et rødt mærke på venstre side af hagen.Jeg afviste dette som
blot et sår, der snart ville forsvinde.Nå, det gjorde den ikke, og før jeg vidste af det, dukkede en
anden op; ikke fastgjort, men i noget af en lige linje ud fra det første mærke.Jeg påførte nogle
polysporin  og andre  cremer,  jeg  fandt  i  medicinskabet,  men intet  ændrede dets  farve eller
udseende.Da jeg kontaktede og kom ind på min læges kontor var der mere, men det begyndte
at se anderledes ud på nogle områder.Det så mere plettet ud.Da min læge undersøgte mig,
havde han et forbløffet blik i ansigtet.I løbet af de næste to måneder ordinerede han forskellige
antibiotiske cremer og piller.

Hele tiden blev han ved med at sige, jeg tror ikke, det er kræft.Jeg tror ikke det er kræft.Det
virkede dog mærkeligt, at han sagde til mig, at jeg ikke skulle bekymre mig om at lave yderligere
aftaler, bare ankomme til hans kontor hver uge, som han sagde til mig, og han ville se mig med
det samme, og på sit personlige kontor, ikke i undersøgelsesrummet. tid.At sige, at jeg var en
smule bange,  var en underdrivelse,  da det  her gik  ingen vegne.Ved mere end én lejlighed
spurgte jeg ham om at se en hudlæge, som han svarede: "Vi får lavet en biopsi og så får du dig
ind til en hudlæge, hvis du ikke har noget imod at køre til Halifax"... "Jeg går i et hjerteslag,”
sagde jeg til ham, at han skulle finde ud af, hvad disse markeringer på mit ansigt var.Tiden gik,
og jeg havde ikke hørt fra Halifax om nogen tid hos en hudlæge.Jeg spurgte min læge igen...
Han nævnte så, at der var en hudlæge, der døde i Halifax, og den, der var der, havde meget
travlt,  hvilket  betyder,  at  der  ville  gå  et  par  måneder,  før  jeg  kunne  komme ind  for  at  se
ham.Tiden så ud til at slæbe i hælene... der skete ikke noget...

Jeg besluttede, efter at jeg havde prøvet den medicin, lægen gav mig, at tage sagen i egen
hånd.Jeg lavede et par forespørgsler  og formåede at få noget RSO(Rick Simpson Oil)  eller
ganske  enkelt  sagt,  vellavet  Hemp  Oil.Jeg  fulgte  instruktionerne  om,  hvordan  man  brugte
olien.Jeg lagde nogle på et plaster og dækkede mærkerne på mit ansigt om natten.Jeg indtog
også nogle hver aften.

Ud fra alt, hvad jeg har læst, kan det her ikke skade dig, men det kan slå dig op, hvis du tager
for meget i starten.Nå, ved et par lejligheder tog jeg lidt for meget og kunne ikke komme på
arbejde et par dage.Det, jeg dog gjorde, blev ved med at påføre olien lige så kraftigt om natten
som jegkunne uden at spilde det.Jeg kunne se, at det gjorde en forskel.Jeg er sikker på, at det
ville have virket hurtigere, hvis jeg havde taget mig tid til at justere den mængde, jeg tog internt,
så der ikke ville være nogen negative reaktioner på min motoriske funktion.LOL

Alt i alt virker dette, og på et af mine seneste besøg hos min læge sagde han: "Det ser ikke så
aggressivt ud, som det var." Dette fik mig til at føle mig meget bedre, og det samme gjorde
biopsirapporten, da den kom tilbage og sagde, at vævsprøven ikke var ondartet!Jeg kan ærligt
sige, at olien ser ud til at have ryddet op, hvad end den var på min hage.

For det meste er der ingen voksende røde markeringer, kun 'skygger' af, hvad der plejede at
være.Jeg skal til hudlægen om en uge.Forhåbentlig kan han kaste lidt lys over, hvad det er eller
var, jeg havde.Jeg vil gerne vide det med sikkerhed for ro i sindet.Jeg vil helt sikkert give en
opdatering, når jeg har mere information.For nu... vil jeg elske at sende en stor tak til dem, der
er involveret i at hjælpe mig med at blive helbredt!" Regning

Q.Jeg tænkte på, om RSO ville hjælpe min mors forbrændinger fra stråling?Hun besluttede sig
for at gå videre med den "konventionelle" behandling, og nu har hun sit bryst, i mangel på andre
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ord, fucked up.Det gør ondt bare at se på det.Jeg kan huske, at enten du eller Rick engang blev
forbrændt, tror jeg, mens du forberedte RSO, og viste billeder af, hvordan olien også virker på
forbrændinger.Så ville det gøre noget godt for hende?

EN.Gnid olien eller en hampesalve på hendes bryst og ryg.Selvfølgelig skal hun spise olien og
holde sig væk fra læger og alle andre sådanne former for unødvendig skade.JB

“Min mor (72) har haft smertefuld revnet hud på de fleste af hendes fingerspidser i omkring 2 år
nu ... meget smertefuldt.Lægen siger: "Ja, det kommer med alderen." Dufus!!!Vi blandede en
meget  lille  mængde  af  olien  med  aquaphor...En  behandling,  natten  over...  væk!Hendes
smertefulde revner er helet og fortsætter med at være gode i over en uge nu!FANTASTISKE!"
Dolly

"Jeg  brugte  olien  på  et  frisk  åbent  operationssår.I  september  2012  fik  jeg  fjernet  2
basalcellekarcinom-tumorer fra mit ansigt.Den ene var stor og var feeder-tumoren, der spredte
den.Desuden blev en indre tumor i min kind skrabet til en biopsi.Da jeg kom hjem og afslørede
mit sår, havde jeg et krater i ansigtet.

I de første 4 dage blandede jeg sheasmør og olie og påførte det.Jeg skiftede så til lige olie og er
ikke  stoppet.Da  jeg  gik  til  min  post-op-aftale,  var  lægen,  der  troede,  jeg  skulle  have
plastikkirurgi, overrasket over min helbredelse.Jeg besluttede at fortælle hende sandheden, at
jeg ikke havde brugt recepten, at jeg havde helbredt den med Cannabisolie.Hun havde hørt om
Rick Simpson & Phoenix Tears, hun dømte mig ikke og sagde, at hun skulle fortsætte det gode
arbejde.Om  en  måned  skal  jeg  til  min  anden  operation,  handlingsplan  for  at  hele  dette
sår...Cannabisolie.Vil jeg fortælle det til denne kirurg?Ved min post op aftale!I kærlighed og lys."
Patti-Jo

-- Patti, der kræves ingen operation, hvis du fortsætter med olien.Eller udskyd med yderligere
60 g, hvis det er nødvendigt, men hold dig væk fra operation og læger, hvis det overhovedet er
muligt.Det er en trist forudsætning for, at behandlingen lykkes i mange tilfælde.JB

“RSO  har  gjort  min  psoriasis  næsten  ikke-eksisterende.Jeg  har  indtaget  en
vedligeholdelsesdosis i tre år nu, og min hud er klar, mit sind er klart, og jeg har aldrig været
sundere." Erica

"Jeg har set nogen tæt på mig bruge Ricks olie på en slem forbrænding, der ville have efterladt
et grimt ar, og inden for en uge efter påføring af olien var det væk og ingen tegn på et ar eller at
det var brændt." Janice

"Vi  har  min  datter  på olien  nu.Hun har  psoriasis  på  begge  albuer,  underarme og  det  ene
knæ.Tog billeder i starten.Indtil videre er de tørre skællende områder væk.Huden er rød, men
glati stedet for hævet og betændt.Mindre områder på ydersiden er ryddet helt.Vi er overbeviste
om, at dette vil virke.Vi tager billeder hver anden dag, eller når der er mærkbar forbedring.Alt
dette på mindre end en uge med topisk brug af olien.Tusind tak for at gøre bevidstheden om
denne medicin, der i sidste ende vil helbrede nationerne Rick og JB.Jeg deler indlæg hver dag
og fortæller alle, der vil lytte.Det begynder at synke ind.” Ron

Q.Virker disse blandinger mod acne??

EN.Jennifer, olien virker mod 'alle mulige hudsygdomme.' Det betyder inklusive acne.De bedste
hilsner, JB

“(Jeg fandt ud af olien) for 3 måneder siden søgte jeg på internettet efter en kur mod acne og
rosacea.Det ryddede op med det samme!Jeg tilføjer isoolie til kokosolie for at bruge det på mit
ansigt og på halsen en gang om dagen.Min mand siger, at jeg ser 15 år yngre ud!Mange tak for
at dele denne information.Gud velsigne jer alle.Fortsæt det gode arbejde." Toni
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"Jeg sværger, det er derfor, jeg ser så meget yngre ud end mine søskende.Jeg er den ældste af
4.De fleste siger, at jeg ser mindst 20 år yngre ud end min yngre søster." Mary

"Det virker også til indgroede hår i ansigtet.Jeg brugte det på min 23-årige søn med succes i 2
applikationer.EN KÆRLIGHED." Patti-Jo

"JB, har du noget videnskabeligt bevis, eller bare folk, der siger, at de nogensinde har været
allergiske over for marihuana?Er dette muligt?Jeg tror i høj grad, at det er trikomerne, der får en
person til at klø, da når man trimmer, har man en tendens til at få kløe på hænderne lidt som at
røre ved isolering.Men jeg har fået at vide af to personer, at de tror,  de er allergiske over for
marihuana og bryder ud i nældefeber, når de er omkring det, eller røgen blæses i nærheden af 
dem.Men jeg vil gerne have begge dele at være en del af mit studie, så jeg tænkte på, om
nogen har set en person være allergisk over for marihuana eller selv har oplevet det?"

-- Se, cannabis er en plante, så ja, nogle mennesker kan selvfølgelig være allergiske over for
nogle af dens komponenter.Men vi har ikke set allergi over for olien endnu, og vi tror, at hvis det
sker, skal folk kun prøve en anden stamme med andre terpener i.Olien bruges til at behandle
allergier af alle slags.Men der er syv milliarder af os, og hver af os er unikke, så jeg vil sige, at
ja, nogle mennesker vil sandsynligvis opleve allergi over for nogle typer olie.JB

"Charlie går.Ingen smertestillende medicin.Han står højt.Hans skridt er lige og brede.Han kan
løbe hoppe og lege.Hans hals er næsten 90 procent helet.Sådan har det ikke set ud i to år.Han
spiste en banan, pizza, en halv sandwich, stegte ris, yoghurt og mere i går.Han har ALDRIG
spist så meget.(…)

Charlies højre knæ var det værste.Det er omkring 50 procent bedre.Den venstre er næsten
helet  helt  bortset  fra,  at  han  kløede  den  anden  nat  og  blærede  den  op  igen.Men  intet
større...Den største forandring er såret på hans hals og under armhulerne.Halsen er næsten
helet fuldstændigt såvel som hans armhuler.

Jeg  bruger  en  lille  dråbe  af  olien  i  hans  g-tube  før  bade.Det  har  også  hjulpet  på
knæsmerter.Hvis  hans  knæ  gør  ondt,  får  han  det  fald.Jeg  tilsætter  ikke  tylenol  eller
ibuprofen.Det gør tricket.Jeg laver også min egen salve.Jeg har en vandmaskine, der filtrerer
vand og adskiller  alkalisk vand fra surt.Da surt  iltet  vand er så godt  for  huden og også er
antibakterielt, tager jeg surt vand og blander det med methocellullose for at skabe en salve.

Jeg tilsætter koncentratet for at lave en salve, der ligner konsistensen af  vaseline.Jeg smører
hans forbindinger med dette og bruger det på hans sår.DETTE alene gør en utrolig forskel med
smerten, kløen og helingen.Jeg sender dig billeder snart.Jeg har taget dem hver ændring.Jeg
tror,  at olien holder i endnu en måned, men da det er første gang, jeg nogensinde har gjort
dette, er jeg detikke sikker.Jeg er begejstret.Hans appetit har aldrig været så god.Han spiste
mere mad i går, end han har gjort hele året.” Trisha

"Hej  Rick og venner,  jeg har en ven,  der har  haft  dette sår (ca.2 inches gange 4 inches i
diameter) på hans venstre skulderblad i 4 år nu, eeeeking infektion, uden skurv på stedet, kun
en ren rå åbning, under overfladen kunne du mærke en hård baseball størrelse klump følsom
ved berøring .

Han  har  påført  olien  topisk  8  gange på 7  måneder  med ca.  2  weekender  på  intern  brug.
Skorp og ardannelse er væk, åbent sår er arret over, og min ven føler sig velsignet over at have
haft en chance for at bruge olien." Rebecca

"Jeg har klumper på min nakke på to steder, en i brystet og en mave ... i de sidste tre uger er
min skrumpet ind ... den på bagsiden af nakken og maven er næsten væk ... den bag øret er
halv størrelse...GO CANNABIS OIL!!!!!!” Sharon
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"Bare for at fortælle min lille historie...en af mine venner har lidt af dyb venetrombose i mange
år.Han har haft et sår på benet i 2 år på størrelse med et kvart...Efter at have set Rick Simpson-
historien, foreslog jeg olien, han sagde, at han ville prøve hvad som helst...Så da jeg alligevel
var rygere, købte jeg noget af olien.Han fortalte ham at tage det to gange om dagen.2 riskorn
størrelse...2  uger  gik...han  smilede,  havde  ikke  set  det  i  et  stykke  tid...Såret  var
skrumpet?????...Ny  hud  starter???Dette  kunne  ikke  være???...Eller  kunne  det???...Han
fortsatte i to uger mere...så dukkede han op med et større smil...såret var væk???...Helt ny hud
og ingen smerter...WOWWW...Vi er nu troende, at se er at tro...hold håbet i live!" Jason

-- Ja, det kunne være, Jason Hildebrandt, du så det, og nu ved du, hvordan du vil behandle
praktisk talt alt, hvad der sker med dig eller nogen af dine venner.Bare gnid lidt olie på og spis
det, så enkelt er det virkelig.Tak og bedste ønsker, JB

“I går skar jeg fingeren på en blender på arbejdet.Klokken 3 vågnede jeg ved en bankende
finger, at jeg prøvede is, peroxid, neosporin.Intet virkede.Dunkende stadig.Jeg huskede så, at
høreolie  ville  hjælpe  med  cellulær  regenerering  og  stoppe  smerter  og  helede  ar  og
hudproblemer, så hvorfor ikke prøve det.Så jeg tog en dråbe og spredte den rundt om hele
fingerspidsen.Inden for 1 minut var smerten 80% væk.Inden for 30 min.Jeg var i stand til at
vippe med fingeren med kun lidt ømhed, men ingen reel smerte.Jeg er solgt.12 timer senere
søgte jeg igen og har ingen smerter siden." Rebecca

"Strækmærker?" Rav

-- Ja.JB

"Hej Rick, jeg vil gerne holde mit navn fortroligt, hvis du tilfældigvis poster dette (hvilket jeg ikke
har noget imod).Min kæreste havde en rigtig hård opvækst og tyede til at skære sine håndled
over, da hun blev deprimeret, dette problem er år efter år bag os, men der er stadig nogle ret
grimme ar på hendes håndled.Der er ekstremt synlige og bobler en del ud, det er det første,
mange mennesker lægger mærke til, når de møder hende første gang, hun vil ikke have noget
mere end at blive af med dem.

Så mit spørgsmål er, om olien hjælper med at slippe af med arrene?Eller i det mindste være
med til at gøre dem mindre synlige?Jeg elsker det, du laver, og jeg ville ønske, jeg vidste om
olien, da min bedstefar blev syg af kræft, du er en helt for alle de liv, du har været med til at
redde!”

-- Begynd at påføre olien topisk på arrene, de vil højst sandsynligt forsvinde inden for uger eller
måneder.Jeg ville også få hende på olien, det vil hjælpe med hendes PTSD fra alle de minder
om,  hvad hun gik  igennem.Det  vil  også forbedre kvaliteten af  hendes søvn.Tag billeder  og
videoer, hvis du ikke gider, så vil arret virkelig forsvinde – enten helt eller også vil de næsten
ikke ses.De bedste hilsner, Jindrich

”Jeg har det samme problem med bensårene.Først fordi jeg var præ-diabetiker.Men jeg fandt ud
af, at jeg er meget følsom over for insekt- og myggestik.Jeg putter olien på dem og sætter et
plaster på natten over, og bidene er helet." Michelle

-- Hvad olien kan gøre for mygge- eller flåtbid er simpelthen fantastisk.Giv det en chance, og du
vil se, hvorfor vi siger, at ingen skal forlade deres hus, medmindre de har olien på sig.Olien har
så mange anvendelsesmuligheder, at det er uansvarligt at forsøge at leve uden den.JB

"Spis olien...Jeg har taget olien i to måneder, min psoriasis er næsten 80% klar, og jeg skal slet
ikke bruge medicin...Og tog også min gigt væk...” Giuliana

"Jeg har brugt en blanding af cannabis og olivenolie, og på en uge begyndte min psoriasis at
klare sig.Desværre havde jeg bare lidt, og jeg havde ikke nok til at tage det mere både internt
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og eksternt.OBSERVÆR, jeg havde ikke engang rigtig RSO, men en cannabisolie lavet  på
olivenolie.” Teemu

-- Lad os håbe, at du snart får noget mere olie, Teemu.Det er bedst at bruge det topisk til at
kontrollere symptomerne og også at spise olien, du vil også fjerne den underliggende årsag til
problemet.De bedste hilsner, JB

"Det virker også godt på myggestik og tandpine.Min datter blev bidt, ikke for sjov, mindst 50
gange  af  myg  på  15  minutter  MED  FRA!  Deep  Woods  bug  spray  på.Jeg  prøvede  en
bananskræl, deodorant, aloe vera, dermaplast og hydrokortison.Intet af det bragte hævelsen
ned (hun er  allergisk  over  for  myggestik  og  de  hæver  voldsomt)  eller  gav  hende lindring.I
desperation  skrabede jeg harpiksen ud af  en vaporizer,  blandede den med bare  en smule
kokosolie, så den ville brede sig lettere & "smurte" hendes ben ned med den.Inden for cirka en
halv  time var  al  hævelsen nede,  og mens hun stadig havde røde prikker,  hvor  bidene var,
generede de hende ikke, og jeg undgik at give hende Benedryl.

Jeg havde en byld i munden, og jeg pakkede harpiksen fra dampen rundt om den berørte tand,
og igen inden for  en halv time gik  hævelsen ned,  og jeg var i  stand til  at  hele den,  ingen
problemer med det siden.Jeg pakkede den dog i to dage for at være sikker.Nu kan jeg sige, at
det at pakke harpiksen (hvis du har en Vapir No2 inde i keglen, hvor du skifter skærmen, samler
næsten  ren hash,  også  koncentreret.)  omkring  min  tand  blev  jeg  utrolig  høj,  sandsynligvis
højere end jeg nogensinde har været i mit liv .

Jeg sendte endda en sms til min mand fra stuen for at bede ham om hjælp til at komme ind i
soveværelset.Sublingual medicin virker dog bedre, og derfor sprøjter de nitro under din tunge
på skadestuen, hvis de har mistanke om et hjerteanfald.Alt er dog fint nu, jeg døde ikke af en
overdosis, jeg vågnede ikke frygteligt tømmermænd og bedst af alt...Jeg behøvede ikke at tage
store mængder Tylenol eller Advil og gøre endnu mere skade på min mave og lever.

Jeg ved, at harpiksen ikke er den mest effektive måde, og jeg var ikke engang sikker på, om det
ville virke, men det var det, jeg skulle arbejde med, da jeg bor i en ulovlig tilstand.Jeg tænkte
dog, at det ikke kunne skade.Jeg kan ikke vente med at leve i en tilstand, hvor jeg frit kan dyrke
mit  eget  organiske  udgangsmateriale  af  den  højest  mulige  kvalitet,  lave  min  egen  olie  &
helbrede mig selv  og hele min familie...inklusive min næsten 2 årige datter,  som har været
igennem et helvede det seneste år, fordi ingen kan finde ud af, hvad der er galt med hende.

De tror nu, hun har en proteinforstyrrelse, men det er bare en anden ting, de kaster rundt på,
fordi de ikke har nogen anelse om, hvad der i virkeligheden er galt.At få hende på olien kan
måske bare redde hendes liv.Selv om jeg ville elske at have en præcis diagnose, så jeg ved,
hvad jeg behandler, men bundlinjen er, at jeg bare vil have, at min baby har det bedre, og hvis
det betyder, at jeg ikke vil undgå det konventionelle samfund, så er det, hvad jeg vil gøre." Sara

"Olien ser ud til at blive levende.Den lyser, når den påføres.Brændte min hånd (vil ikke fortælle
dig hvordan lol),  men helede den med olien.Havde kun nok ren olie tilbage til  2 påføringer,
derefter  brugt  olie  infunderet  ikokosolie.Havde  ingen  smerter  overhovedet.Og  ingen  ar  til
sidst.Ingen paraffingaze, ingen infektioner, ingen smertestillende piller.Tak Rick igen for at dele
dette med verden." Carol

"Tak er ikke nok for det, du har gjort.Jeg sidder her med olie på min gifteg.Jeg ville ALDRIG
have prøvet uden dig.Det varede i over 2 måneder og rørte næsten 100 % af min krop sidste år
på grund af en person, der startede en brushfire, så jeg vil nu få det overalt, og værre siger de,
fordi vi ikke opbygger immunitet mod denne.

For en dag siden dukkede den op.Så olien i går aftes stoppede slet ikke kløen.Men jeg ser det
heler ar dagligt,  så jeg har tro.Her til  morgen, 24 timer efter 1. påføring, kan jeg se, at det
virkede og heler enhver skadet hud fra mine ridser.Så med noget zinkoxidpasta over min olie
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tror jeg, at jeg måske lige har fundet 1#-hjælpen til gifteg.Jeg kan faktisk ikke vente til næste
sæson for  at  se,  om olien måske heler  for at reparere dette problem for  livet.Jeg giver dig
besked.Ville det ikke være fantastisk?Igen, tak for alt, hvad du gør." Rebecca

-- Olien kan også ordne det.Det er en kur eller kontrol for alle medicinske problemer.Jo før det
påføres, jo hurtigere vil det ordne det, der skal ordnes, det er omtrent alt, hvad der er.JB

"Gift vedbend på min arm...udslæt og forbrændinger væk inden for 5 minutter...ingen knopper,
ingen udslæt,  ingen smerter...Jeg bruger et  riskorn af  RSO med lidt  kokosolie...VÆK om 5
minutter!!!Min olie!!!” Estelle

“Jeg fik gifteg i ansigtet, efter den anden dag var det fra min pande til min hals, store kløende
pletter, rå og nogle blødninger fra ridser.Jeg blandede lidt olie med en smule kokosolie for at
gøre det nemt at smøre ud.Jeg tog det på og øjeblikkelig lindring af kløe og smerte, inden for en
time var råhed og betændelse væk, næste morgen var det ikke synligt, medmindre du virkelig
kiggede.Det løftede bestemt et par øjenbryn, og endelig fik nogle skeptikere at se, hvad jeg altid
taler om.Cannabis' helbredende kraft!" Cindy-lee

"Jeg vil gerne have, at folk skal vide, at RSO ryddede op i en kæmpe vabel, som min mand fik
på hælen, mens han lå i sengen så længe fra at være så syg.Jeg lagde olien på den og inden
for en uge var den væk.Jeg var fuldstændig bange for, at det ville udvikle sig til noget meget
mere alvorligt.Det dækkede hele hans hæl.Tak Rick Simpson for alt, hvad du gør." Susan

"Jeg lavede en salve af  bivoks, olivenolie,  kokosolie og neemolie,  der kurerede min harske
fodlugt, som jeg har haft i mere end 25 år...Jeg tilføjede lavendel og citrusolier for at reducere
neem lugten.Og den virker bedre end nogen hudcreme, jeg nogensinde har købt.Og konen har
aldrig været lykkeligere." Robert

-- Jeg ville tilføje lidt af olien til blandingen, Robert.Det skader aldrig at tilføje nogle, plus det ville
helt  sikkert  fungere  endnu  bedre.Olien  alene  kan  gøre  det  samme,  når  den  blandes  med
hampefrøolie, for eksempel, og en fodmassage med en stærk cannabissalve er noget af det
mest behagelige, man kan opleve i denne verden.Kan du forestille dig, hvor fantastisk det ville
være for dine fødder, hvis du blot kunne nedsænke dem i lunken ufortyndet olie i ti minutter?
Kan du forestille dig, hvor effektivt dette ville være for mennesker med forbrændinger, diabetiske
sår, hudkræft osv.?Jeg kan.JB

"Hvis kvinder vidste, at det vendte aldrende hud og reparerede beskadiget hud (som i denne
persons  tilfælde),  ville  cannabislegaliseringsstøtte  gå  igennem  taget!Hele  økonomien  har
blomstret på grund af undertrykkelsen af  denne fantastiske naturmedicin, og vi vil alle se den
smuldre sammen, efterhånden som flere og flere mennesker bliver informeret og simpelthen
begynder at medicinere sig selv." Gil

"Læste jeg rynker?Det hjælper på RYNKER?” Margie

Q.Påfører du det i dit ansigt til rynkebehandling eller tager du det oralt eller begge dele?” Toni

EN.Både for de bedste resultater, men lokal påføring kan også gøre meget.JB

"Jeg har brug for opskriften på skaldethed.Er det en del hampeolie til  ti  dele hampefrøolie?
Hjælp, tak!Min forlovede er ved at tabe sit hår, og jeg vil virkelig ikke være nødt til at forlade
ham... Vi har tvillinger, så jeg har lidt brug for, at han bliver ved, ha ha." Jenna

-- Det kunne virke.Vi kan godt lide at tilføje 20-30% olie til hampefrøolie, 96% alkohol eller andre
bærere, men mindre end det kan også gøre underværker, når det bruges topisk.Ideelt set ville
han selvfølgelig have en spand af olien til rådighed, og han ville bruge den lige.Fordi ufortyndet
medicin virker bedre end fortyndet medicin.De bedste hilsner, JB
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"Som mekaniker har jeg brugt olien på nogle ret dårlige snit, og du har 100 % ret...det heler
huden meget hurtigere end noget andet." Cory

“Hurredede mine kønsvorter  med kun 3 applikationer på 2 uger.Jeg havde haft  flere meget
smertefulde  behandlinger  på  GUM-klinikken  på  hospitalet,  som  kun  gjorde  dem  værre.Jeg
brugte cirka 10 mg på hver vorte (jeg havde 5) hver tredje dag.Jeg vaskede, men undgik at
bruge  sæbe  i  3  dage  hver  gang,  indtil  olien  var  absorberet,  og  derefter  badet  og  påført
igen.Vorterne blev bare til død hud, som gnides af uden smerte og efterlod ny sund hud.Jeg
fortalte min læge om dette, og han kaldte mig en løgner?Jeg var heldig at have en ven, der
lavede  noget  olie  til  mig  af  skygge  og  knopblade,  som  normalt  ville  have  været
affaldsmateriale." Miles

"Jeg er lige nu i  gang med at  behandle en grim muldvarp,  der er  blevet  sort.Hver morgen
påfører jeg en generøs mængde lige på muldvarpen og dækker derefter med et plaster.Om 3
uger  kan  jeg  visuelt  se,  at  muldvarpen  skrumper.Det  virker.Jeg  spiser  også  lidt  hver
dag...hvilken forskel i energiniveau.LÆGELIG LYKKE GENNEM CANNABIS!!!!!!!” Beau

"Jeg føler mig skyldig over at ville prøve det på mit hoved for mandlig skaldethed." Robert

--  Lad  være,  det  virker,  og  du  vil  sandsynligvis  have  brug  for  små  mængder  af  olien
alligevel.Selvfølgelig kunne du putte masser af det på, og det ville være bedre, men hvis du
opløser et gram eller mere i 100 ml hampefrøolie, tror jeg, du også vil se, hvad det vil gøre,
Robert.Tilføj også et par mils af frøolie- og olieblandingen til din shampoo og andre kosmetiske
produkter, du bruger, du vil også kunne lide den forskel, det vil gøre.Tag billeder, du kan hjælpe
mange andre.Vi har kun et par billeder af det, vi har ikke lagt så meget mærke til det, forståeligt
nok.Men det virker virkelig, prøv det og skam dig ikke et sekund over det.JB

"Jeg indrømmer det...jeg er klodset...Jeg har en dårlig vane med at stikke pitchgaflens tænder
ind i min fod.RSO direkte på stedet, dække med plaster, smerte væk på få sekunder, helet på 3
dage." Heather

"Jeg har set en meget mindre potent balsamversion af olien ødelægge psoriasis på få dage,
reducere  hævelse  af  æggestokkene  på  1.  menstruationsdag  på  20  minutter  og  forhindre
ardannelse  og  smerte,  når  den  påføres  øjeblikkeligt  på  mindre  forbrændinger.Det  får  mig
virkelig til at spekulere på, hvad olien kunne gøre...” Beres

"Jeg havde et af  de værste tilfælde af  fodsvamp, da jeg var 10, jeg ville ønske, jeg havde
olien.Men jeg har det nu.Alt er godt 47 år senere.helbreder det meste." Anders

"Min svigerdatter friturestegte koteletter og dyppede stort set sine fingre i den kogende varme
olie op til den første kno, og de blev hvide som kogt kylling.Vi satte RSO på dem, og smerten
var væk i cirka et minut eller deromkring, hun coated dem 2 x om dagen med RSO.De helede
meget hurtigt på få dage, og der var ingen hudtab eller ardannelse overhovedet.

Det er utroligt, at vi nu opbevarer lidt i køkkenkøleskabet, så hvis nogen bliver forbrændt (især
børnene) vil vi påføre RSO med det samme, der er ingen grund til at føle den slags smerte, når
vi har en naturlig plante, der vil tage sig af det ." Debra

"Jeg havde en lille portion klumper på min albue, behandlede dem med olien...En uge senere er
min albue glat og ingen knopper...Jeg tror, det var vorter, men fordi jeg ikke tror på læger, kunne
jeg ikke fortælle dig det med sikkerhed." Carla

-- Uanset hvad der er galt med din hud, skal du blot påføre olien, dække den med et plaster og
påføre olien igen hver dag eller to, eller når plasteret falder af.Forbrændinger, vorter, eksem,
psoriasis...Than er ligeglad med hvad det er og vil ordne det, bare giv det tid og olie.JB

"Jeg lavede en ''vask'' af olie, jeg havde lavet, og spurgte en veninde, der har SVÆR psoriasis
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fra top til tå og ikke havde fået taget et billede af sig selv i over 4 år om at vaske sig med det.1
GANG - mens hun vaskede sin krop, var jeg i CHOCK, da jeg så HELE den røde, plettede hud
blive POF og så FANTASTISK sund hud, hver gang hun tørrede en del af sin krop.Jeg tog
billeder af hende den aften og lagde dem op.Hun NYDER NU at få taget sit billede ... DAGLIGT!

FLERE andre spurgte, hvordan jeg blandede det, og jeg var glad og overrasket over, at MS-
patienter og andre, der lider af sygdomme, brugte det i deres bade, og en sagde, at han havde
sovet som en BABY uden smerter for første gang i sit liv.” Traci

“Min ven havde en cyste i ansigtet, og efter at have taget olien i et par dage var den væk.Og
han indtog det uden at bruge det lokalt." Jonathan

"Jeg tager lidt mere end en riskornstørrelse.Jeg har faktisk sat lidt op i næsen og min allergi er
stort set væk.Jeg bor i en autocamper med to hunde, og vi bliver bombarderet med pollen fra en
nabobakke af træer.Sidste år tog jeg benedryl hver dag.Jeg har ikke behøvet at tage nogen i
denne sæson, og jeg sover meget bedre.” Judy

"Ikke  en  kræftpatient,  men jeg  havde  en  infektion  på  min  hæl,  som  ikke  ville  reagere  på
behandlingen.Jeg havde endda en sårplejeteknik, der arbejdede på det... han fik infektionen til
at stoppe med at sprede sig, men den ville stadig ikke hele.Jeg smurte olien på den og på EN
dag  var  rødmen  mindre.Dag  to  og  rødmen  væk.Dag  tre  og  infektionen  ligner  hud  igen!
Vidunderlig helbredende olie!” Tammie

"Jeg var på det tidspunkt, hvor jeg ikke ville forlade mit hus.Jeg fik udslæt, lægen sagde, var
perioral dermatitis, og alt, hvad de gav mig, virkede enten ikke eller gjorde mig syg.De sagde, at
de ikke havde nogen idé om, hvad der forårsagede det, eller hvordan man kunne slippe af med
det for altid.Efter at have været i Vancouver besluttede jeg at prøve at sætte RSO på udslæt og
se, hvad der sker.Dagen efter var det stort set væk.Jeg tager olien internt nu, og jeg har ikke
haft dette smertefulde udslæt siden.Det her er fantastisk.Jeg ser nu en dame kurere sin bryst-
og mavekræft med disse fantastiske ting givet os af ingen ringere end Gud selv!!!” Te

“Jeg arbejdede for et pool- og spafirma...Jeg er lys i  huden, udenfor hele dagen.Jeg havde
nogle skøre pletter på mit ansigt, hoved og arm, som altid var ude af førerens vindue.Olien
ryddede disse pletter lige op i løbet af få uger!Jeg indtager nu 0,5 gram ren THC hver dag for at
hjælpe med at bekæmpe enhver sygdom og for at holde mit immunsystem stærkt.BTW ingen
influenza skud nogensinde!Ingen influenza, siden jeg var barn." Jay

“Det virker fantastisk på forbrændinger og solskoldninger.Fortyndet med olivenolie." Rachael

"For 18 måneder siden blev mit ben inficeret på grund af en operation.Efter at lægen har prøvet
alle antibiotika og procedurer, ved de, at de stort set gav op og sendte mig hjem for at vente på,
at  det  lukkede.Først  efter  at  have begyndt  at  behandle mig selv  med høje doser cannabis,
kunne jeg opdage, at regenerering var startet!" Ariel

“Brugte det på forkølelsessår og vabler på læberne, virkede bedre, end jeg troede det ville.Jeg
vidste, at det ville virke, men tiden til at helbrede var fra natten over til 24 timer.Jeg tænkte på 1-
2 dage ikke 6 timer." Kevin

“Min mor slap af med en plet, der havde været i hendes ansigt i næsten 2 år på 4 dage med
olien!!Så sagde vi, hvis det er det, det kan gøre ved de udvendige kræftpletter, så tænk bare på,
hvad det gør indeni!” Rav

"Jeg havde en lille brunlig plet på venstre side, som blev større. Jeg viste min kæreste, som
duppede lidt olie på. Husk, jeg troede ikke, det ville gøre noget. Fire dage senere tjekkede jeg,
(det  havde  jeg  glemt)  det  var  helt  væk  bortset  fra  en  lille  rød  prik,  hvor  stedet  var.  Ikke
nogetmajor, men det gjorde mig til en troende." Carol
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"Hej JB.Min datter brændte sin hånd i ovnen i går.Hun kom udenfor og viste mig en forbrænding
på hånden, der havde fået blærer.Hun sagde, at det gjorde ondt.Jeg bad hende gå ind i huset
og hente olien og lægge noget på et plaster og dække forbrændingen.Jeg fortalte hende, at det
ville hele uden et ar.Hun kom ud fem minutter senere.Hun sagde far, smerten er forsvundet.Jeg
sagde ja, det er hvad olien skal gøre.

Min søster, som var skeptisk over for, hvad olien kunne gøre og afviste, at jeg brugte den som
mit valg af medicin.Hun undlod aldrig at tage et skud på mig, når det kom til olien.Men det er
okay!Fordi os alle også er blevet løjet så længe, troede vi på deres løgne.Min søster lider af en
kompliceret sygdom lægerne.Kort fortalt.Hun er begyndt at tage olien og tabte sig 60 pund i
løbet af de sidste seks måneder.Hun er nu en sand tilhænger af olien.Og deler det åbent med
alle.Tak for alt, hvad du gør for denne sag." Ron

"Jeg ved, at fyrene her altid siger, at du bruger den rene RSO, og jeg er en rigtig stor fan af
det.Men jeg vil bare fortælle folk, at en kokosolie-infusion lavet med sukkerblade fuldstændig
har erstattet  neosporin for  os,  jeg har ikke behøvet  at  købe det  i  2  år.Det  virker bedre og
hurtigere, og jeg kan stryge det ud over folks hænder og ansigt, og jeg behøver ikke bekymre
mig om, at de bliver syge, hvis de ved et uheld spiser det.” Tina

--  Tina,  intet  virker  bedre  og  hurtigere  end  ren  RSO,  men  jeg  ved,  hvad  du  prøver  at
sige.Selvfølgelig  kan  mindre  potente  former  for  cannabismedicin  også  gøre
underværker.Problemet er, at succesen ikke er så pålidelig som med ufortyndet mest potent
RSO.

Cannabiskosmetik  vil  snart  erstatte  det  meste  af  kosmetik,  der  er  tilgængeligt  i  øjeblikket,
nemlig efter at kvinder har fundet ud af, hvad olien kan gøre for deres skønhed.Hampefrøolie,
kokosolie og sheasmør er mine yndlingsbærere, men man kan bruge det, der er populært lokalt,
hvor de bor, og tilføje olien til det.20-30% RSO i cremer virker vidundere, men 0,01-1% kan
også være til stor gavn for mindre alvorlige tilstande og daglig vedligeholdelse.JB

Produktionstips
“Aldrig uden en fan!!!Det betyder aldrig." JB

"Nogle blæsere kan være meget farlige, så hvis nogen ikke kender forskellen (jeg er en elektrisk
motoropruller), kan de og sandsynligvis vil antænde opløsningsmidlet.Kun visse blæsere kan
bruges.Da de fleste mennesker ikke ville kende forskel, hvis de kiggede på en fan hele dagen,
er dette et godt råd.Overvejelsen er, at hvis elmotoren på ventilatoren ved start skaber en intern
gnist, som man ikke kan se udefra motoren, vil det antænde opløsningsmidlet.Indendørs er et
meget farligt sted at lave medicinen, som jeg er sikker på, at de fleste af jer ved!Årsagen til
dette  skal  vides  af  alle...Elektriske  komfurer,  lys,  kontakter,  ovne,  vandvarmere,  lamper  og
næsten alle elektriske apparater i dit hjem skaber, uanset om du kan se det eller ej, en gnist, der
antænder opløsningsmidler.Mange af disse gnister opstår automatisk, og du ville aldrig vide det!
Selvom du har lavet det med succes før i dit hus, er det som en tidsindstillet bombe, der måske
ikke antændes mange gange, men på et tidspunkt vil du ende med en eksplosion, som ville
være umulig at flygte fra, det sker så hurtigt!Alle i dit hus vil være i fare!Venligst, aldrig, aldrig
ignorere denne advarsel.Jindrich Bayer har givet dig et råd her, som sandsynligvis vil redde dit
liv, hvis du overholder det.Tak Jindrich.” Anthony

"Jeg er 100 procent enig med dig, da jeg også er kommet til den samme konklusion netop i
sidste weekend.Jeg vil også gerne tilføje, at det at bruge et kaffefilter til at si naftaen/olien med
også er den allerbedste vej at gå...Brug af osteklud eller andet end et kaffefilter vil faktisk give
dig mere olie, men det vil være en svagere olie, muligvis mere grøn i farven, hvilket beviser, at
duhar en masse plantemateriale i sig.Den nederste linje er Brug nafta og et kaffefilter, og knus
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ikke materialet længere, så siger Rick.Efter min mening har Rick perfektioneret processen med
at lave ren kræftkurerende olie og gøre det på en anden måde end den måde, han siger til, er
værdiløst spild af tid og materiale." Marie

"Hej JB.Hvad er den korteste tid, du kan lade knopp tørre, hvis du har brug for det akut?Tak."
Priscilla
-- Indtil det er knogletørt.Men jeg vil kun hurtigtørre sige 5-7 g knop, det vil give dig omkring et
gram olie, nok til at starte med, og så kan du afslutte det, når det er tørret ordentligt, om en uge
eller deromkring.Jo mindre du håndterer udgangsmaterialet, før du behandler, jo mindre harpiks
spilder du.Så det er bedst ikke at decarboxylere udgangsmaterialet (som GW gør helt  uden
grund, du kan decarboxylere olien med færre problemer ved at opvarme den, hvilket du skal
gøre  for  at  fjerne  opløsningsmiddelresterne  alligevel).Den  bedste  ting  at  gøre  er  at  lægge
knoppen i en spand til forarbejdning direkte i tørrerummet, uden ekstra håndtering, når det er
muligt.Jo mindre du rører knoppen, jo bedre.JB

"Bryan, jeg ved godt,  at  forholdene ikke er ideelle,  men jeg vil  fortsætte med at synge den
samme sang alligevel.Hvad kan jeg ellers gøre, og hvorfor skal jeg ændre melodien og sænke
vores standarder, når det ikke er nødvendigt at sænke dem?Selvfølgelig vil der være forskellige
kvaliteter af olie, nogle vil være gode til lokal brug (til 60%), nogle til rekreation (60-90) og nogle
til  behandling (90 og derover),  og bedste olier vil  være 95-98% THC og ekstremt potent og
beroligende, det er omtrent alt, hvad der er.Men nu skal vi lære folk, at der er noget i retning af
95-98% THC-olie,  og at  de skal  sigte efter  den bedste kvalitet  og ikke efter  middelmådige
produkter, der måske virker, men som måske også ikke.

Jeg er personligt ikke særlig interesseret i at forske i medicin, der kan virke nogle gange og i
nogle tilfælde kun, når vi har en medicin til vores rådighed, som vil virke i stort set alle tilfælde.

Al den juicing er god og god, men du vil opdage, at omkring 10-20-30% af mennesker vil blive
allergiske over for plantematerialerne, eller de vil ikke kunne lide smagen, så de vil ikke bruge
det ordentligt som medicin.Cannabis afgifter jorden, den er dyrket i, du har egentlig ikke lyst til
at indtage de plantematerialer meget overhovedet.Nogle gange ja, nemlig når man ved hvor
planten er dyrket og hvordan, men jeg ville selv være meget forsigtig med at drikke sådan en
juice, man ved jo egentlig aldrig hvad der er i det, og jeg ved hvilke kemikalier der bliver brugt til
at dyrke cannabis.Så jeg vil selv være varsom med at anbefale juice.

Olien skal decarboxyleres for at den kan fungere ordentligt, du skal koge den ellers virker den
ikke rigtigt og den passerer ikke gennem blod-hjernebarrieren, så en "ikke-psykoaktiv juice" kan
helt logisk nok aldrig fungere lige så godt som decarboxylerede olier med 95-98% THC.Igen,
prøv det på hudsygdomme og se forskellen.

Grundlæggende gælder det samme for CBD - igen, ja, det vil virke, nemlig nogle gange og i
nogle  tilfælde,  og  det  er  også  en  fantastisk  medicin,  for  eksempel  når  det  tilsættes  som
ingrediens i tyggegummi til børn, men bortset fra det vil altid gerne bruge den mest potente form
for cannabismedicin i første omgang.Ville du ikke?JB"

"Fra min personlige erfaring kan jeg ikke juice, det river mig rigtig slemt op.Jeg har også en
blodkoagulationsforstyrrelse, og det tunge klorofyl er et nej nej for en, der tager medicin for at
fortynde blodet på grund af det høje K-vit." Dena

"Virginia, du skal indse, at vi har set mange olier, og de fleste olier kommer ikke i nærheden af,
hvad vi gerne vil se patienter bruge til deres tilstande.'Lav din egen'-strategien er den eneste,
der virkelig giver mening, du vil ikke være afhængig af nogen for at lave olien for dig, du vil være
din egen kvalitetskontrol, og du vil vide, hvad der er i det og hvordan det blev lavet.Der er for
mange fiduskunstnere derude, og de fleste af dem leverer ikke tilstrækkelig kvalitet, og det er en
trist kendsgerning, og den eneste måde at forhindre det på er at lære folk atlave deres egne, så
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de kan kende forskel.Og nogle gange kan en lille forskel i kvaliteten af  olie gøre en hel del
forskel i en persons liv.Derfor forsøger vi konstant at presse kvaliteten og styrken af olien.

Sådan som vi ser på det, hvis man kan lave en kop kaffe, kan de lave olien, der er virkelig ikke
noget ved det.Og dem, der ikke kan lave olien til sig selv, har som regel brug for hjælp alligevel,
så nogen kan altid lave den for dem, hvis det er nødvendigt, plus sådanne mennesker burde
også kunne få 95-98% THC RSO fra et apotek.Eller i hvert fald i den verden, jeg gerne vil leve
i.JB

“1.)  Jeg  kværnede  de  knogletørre  knopper  kun  med  mine  hænder,  ingen  kværn
brugt.Udgangsmaterialet lignede meget små knopper på ca.5 til  10 mm diameter, så for det
meste ingen pulver.Da jeg nu har min egen "madlavningserfaring", er jeg fuldstændig enig med
dig på alle punkter, undtagen punkt C.Jeg har set olier lavet med alkohol, som normalt er meget
mørkere,  da  vandet  i  alkoholen  opløser  klorofylerne.Jeg  lavede  min  olie  med  ren
petroleumsether af laboratoriekvalitet.Denne olie er meget lysere i farven (gylden-brun) og har
en fremragende, lækker krydret smag sammenlignet med de alkoholiske olier,  jeg havde en
chance for at prøve.Min pointe her er, at jeg mener, at nafta ikke fjerner så mange af terpenerne
og klorofylerne, som alkohol gør.Det koger også meget mere kontrolleret og overskueligt, som
alkohol gør.Så mit spørgsmål her er, tror du det er muligt, at kombinationen slibning / vask med
nafta ikke er så skadelig for en olie af god kvalitet som slibning / vask med alkohol?

--  Slib  ikke materialet  først.Enhver  håndtering af  det  tørre knopmateriale vil  medføre,  at  du
mister THC og andre cannabinoider (det fine støv på bordet er det, der skulle have været i
spanden).Ja, slibning og nafta ville være 'bedre' end slibning og alkohol - den kombination er en
næsten garanteret fiasko, du kan simpelthen ikke lave god olie på denne måde.

Kom knoppen i en spand, fugt den med naphtha, knus den med en pind i to til tre minutter, hæld
olie-opløsningsmiddelblandingen i en spand.Hvis du arbejder med materiale af god kvalitet, lav
en anden vask og hæld den anden blanding i spanden med den første vask.Hvis du ikke bruger
materiale af høj kvalitet, skal du kun bruge den første vask til interne formål (og fortsætte med at
lede efter bedre materiale at arbejde med).

Ether producerer fantastiske olier (vi kan bedre lide ravolier end mørke olier, men husk, at nogle
stammer producerer mørkere olier end andre).Vi kan også godt lide ravolier af praktiske årsager
– hvem vil have sorte klorofyltænder?Men vi anbefaler det ikke meget, fordi det er ret farligt at
arbejde med æter, det er svært at få fat i de fleste dele af verden, og vi er meget optaget af
sikkerheden  for  dem,  der  producerer  olien.Den  kan  meget  let  gå  bom  ved  relativt  lave
temperaturer.Så for de fleste mennesker vil nafta fungere fint.Vi bruger normalt naphtha, men
ether ville være opløsningsmidlet efter vores valg.

Den aktuelle liste over opløsningsmidler,  vi personligt  ville bruge, er:  1.æter,  2.ren let  nafta,
3.99% isopropylalkohol, 4.fødevaregodkendt alkohol - helst 99%, men det er normalt svært at få
og meget dyrt.Når du arbejder med 96 % alkohol, er de resterende 4 % normalt vand.4% ud af
10 liter er 4dcl, næsten en halv liter vand, som du bliver nødt til at koge af - og det tager tid, som
du kan bruge mere produktivt.

2.) Jeg satte også den sidste 60°C varme olie i 1,5 time under vakuum for helt at fjerne alle
opløsningsmiddelrester.Som  jeg  skrev  til  dig,  decarboxylerede  jeg  olien  35  gram  senere...
Smagen af olien før decarboxyleringen var meget mere krydret, jeg vil ikke sige værre, men du
har ret med hensyn til bøvsen.

-- Som jeg sagde sidste gang, var bøvsen fra vandrester.Og vandet var der på grund af den
'videnskabelige' lave temperatur, du brugte.Du skal alligevel decarboxylere olien, så en riskoger,
der vil slukke ved 110°C, fungerer fint.Eller, selvfølgelig, den bedste ting at bruge ville være
enstadig - men igen, mange mennesker ejer dem ikke og ved ikke, hvordan de skal betjenes, og
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risikoen for en eksplosion er altid til stede. Hvis nogen skulle bruge en forkert designet still til at
koge opløsningsmidlet af, kan det eksplodere og forårsage alvorlig skade og ødelægge hele
huset. Men hvis indholdet i en riskoger skulle brænde på en eller anden måde, og processen
blev udført udendørs eller i et åbent, godt ventileret område.Så hvis den, der producerer olien,
ikke går i panik, bør de ikke have for store problemer med at få ilden under kontrol, og ja at
have en ildslukker ved hånden er altid en god idé.

Med hensyn til vakuum - selvfølgelig, hvorfor ikke.Hvis du har udstyret, og hvis du ved, hvordan
du bruger det rigtigt, er det ikke en dårlig idé at efterbehandle olien på denne måde, hvis du vil
være 100 % sikker på, at der ikke er rester af opløsningsmidler i det, eller hvis du vil lukke for
munden på dem, der er imod petrokemiske opløsningsmidler.Nogle mennesker bruger det med
stor succes,  og jeg er  ikke imod det.Men som du ved,  ejer de fleste mennesker ikke dette
udstyr,  og  mange af  vores  patienter  har  hverken råd til  en  riskoger  og en ventilator,  så  vi
anbefaler ikke vakuum som en nødvendighed.

Se på, hvor nem og enkel Ricks metode er, og hvor mange spørgsmål vi stadig mangler at
besvare.Forestil dig nu, hvad der vil ske, når vi tilføjer info om andre metoder til at producere
olien.Det vil kun skabe mere forvirring, og jeg skal bruge dage og uger på at forsøge at besvare
spørgsmål  fra  'forvirrede'  mennesker,  hvilket  jeg  alligevel  ikke  kommer  til  at  gøre  meget
længere.

3.) Forklar venligst, hvorfor du foreslår at indtage olien lige ud af røret, direkte ind i munden,
uden kapsler?Noget absorptionsproblem?Jeg spiser det meste af olien på cigaretpapir, men jeg
bruger sjældent nogle kapsler, hvis jeg skal gå hjemmefra i flere timer.Desuden kan jeg ikke lide
at have det over mine tænder, da det er rigtig svært at komme af med...

-- På grund af flere årsager.Den vigtigste er, at denne metode til indtagelse har vist sig at være
den mest  effektive  og gavnlige  for  patienterne.Det  forbedrer  mundhygiejnen,  fordi  det  også
desinficerer munden og hjælper derefter med eventuelle tilstande i fordøjelseskanalen eller i din
hals osv.Faktisk, når jeg får ondt i halsen, prøver jeg at smøre olien bag i munden og så holde
den i munden, så længe jeg kan holde det ud.I de fleste tilfælde bliver en influenza eller ondt i
halsen (eller symptomerne deraf) taget hånd om natten over.

Som du siger,  forbliver noget  olie på dine tænder og under din tunge, så denne metode til
indtagelse kombinerer faktisk sublingual behandling af olien (ala Sativex og andre under-tungen
sprays og tinkturer, som folk bruger) og behandling i maven og tarme.Det vigtigste er at få olien
i maven.Så hvis du har olie med en knap så god smag, kan du putte et stykke brød eller banan
osv. (eller cigaretpapir, hvis du kan lide at spise kemikalierne i det), folde det sammen og synke
det f.eks. en pille og skyl den ud med vand eller te eller hvad du nu kan lide.Børst dine tænder
med  olie  efter  for  eksempel  ti  minutter  eller  deromkring,  det  vil  også  hjælpe  med
mundhygiejnen.Mange olier har en lækker smag (især når udgangsmaterialet ikke er formalet,
og når der ikke bruges alkohol til at fremstille olien.Klorofyl smager normalt dårligt og kan give
en masse ubehag, selv når det bruges topisk - mørke olier vil plette dit tøj, det har du ikke rigtig
lyst til eller brug for.)

Kapsler - a) du skal købe dem fra Big Pharma, hvormed du støtter dem med dine penge, b)
nogle mennesker er allergiske over for dem, c) nogle opløses i dine tarme og ikke i maven, d)
forhandlere sætter ofte mindre olie i en kapsel, end der burde være, e) de virker ikke så godt til
så mange tilstande, f) det er svært at få olien ud af dem, når du vil lave en joint eller fordampe
olien til lungesygdomme eller når du vil bruge olien lokalt.Jeg siger ikke, at du ikke kan bruge
kapsler, alt hvad jeg siger er, at det er bedre at lære at bruge olien direkte fra røret.Når du har
fået mere øvelse, vil du lære at bruge olien uden ubehag overhovedet.Jeg kan personligt godt
lide at spise olien lige fra riskogeren, jeg dypper bare fingeren i den og tager så meget, som jeg
tror, jeg kan tage.Husk at dette er meget 'olieforbrugende', og du vil normalt tage mere end fra
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en sprøjte.Når olien er god, vil en 'overdosis' kun få dig til at sove, big deal.Men selvfølgelig kan
jeg gøre det på grund af min erfaring og tolerance, det ville jeg ikke oganbefaler ikke dette til
begyndere eller dem, der ikke har så meget erfaring.Alt det bedste til dig også, Stefan.Jindrich”

”Hvis du er bekymret for omkostningerne, er det meget billigere end egenbetalingen på de fleste
kræftlægemidler, og nogle af de lægemidler, du tager derhjemme mod kræft, er ikke dækket af
forsikringen.Hvis nogen i min familie havde brug for denne olie mod kræft, ville jeg finde en
måde.Held og lykke!!!!" Lisa

--  Jeg  er  enig,  Lisa,  olien  er  en  meget  billigere  behandling,  når  man  tager  alle  de  andre
omkostninger og udgifter i betragtning.Derudover er det usammenlignelig sikrere end noget det
medicinske system ville  levere,  for  ikke at  nævne,  at  det  fungerer  meget  mere effektivt  og
pålideligt, og det er bestemt sjovere at tage end gift eller stråling.JB

Q.Hvorfor  fører  formaling  af  tørt  materiale  til  THC-tab?Er  der  nogen  forklaring  på  dette?
EN.Har  du  nogensinde  malet  en  virkelig  potent  knop?Hvis  du  gjorde  det,  burde  du  vide
hvorfor.Det  hvide  pulver,  der  er  rundt  om  bordet,  efter  du  har  malet  det,  er  THC  (eller
trichomes), og det er det, der skulle være blevet i olien.Plus, når det er malet, er det så for fint,
og du vil strippe meget af det, du egentlig ikke ønskede at strippe i din olie.

Behandl knogletørre hele knopper, efter du har fugtet dem med nafta eller opløsningsmidlet
efter eget valg, men rør det ikke meget, før du behandler det, for hver gang du rører ved det, vil
du  miste  nogle.Olier  fremstillet  af  formalet  materiale  er  betydeligt  mindre  potente  end  olie
fremstillet af knopper, der blev knust, efter at de var blevet fugtet.

Første hurtigvask er den mest potente og fjerner omkring 70 % af THC til rådighed, den anden
strimler omkring 20 % og den tredje omkring 5 %.Når du kværner det, får du alle tre vaske
(faktisk fire) i din olie og det ønsker du ikke.Kvalitet frem for kvantitet.JB

Q.Jeg  ved,  at  du  anbefaler  at  lave  RSO'en  selv,  men et  apotek  har  nogle  lokale,  og  jeg
spekulerede bare på, hvad der skulle være en rimelig pris på det?

EN.Man skal bruge 4-7g højkvalitetsknop for at producere et gram olie, så det burde være den
'rigtige pris'.Lad os ikke diskutere de latterlige priser på hamp, for mig er den rigtige pris for en
dosis på 60 g 50-100 USD (eller mindre, hvis den blev dyrket lovligt udendørs i stor skala).Jeg
siger ikke, at jeg ved, hvor man kan få det til den pris i øjeblikket.Topkvalitetsolie koster, hvad
topkvalitetsmateriale koster, hvor du bor.JB

“Bare  skulle  opdatere  og  fortælle  dig,  at  jeg  stadig  er  i  live!Klarer  det  godt  og  STADIG
LEVENDE næsten to år efter jeg fik at vide, at jeg havde 3 måneder tilbage.Tro ikke på dine
læger!Tak igen for at hjælpe med at redde mit liv!" Lee

Decarboxylering

"Jeg decarboxylerer i øjeblikket hele planten samt laver RSO og smør/olier." Cheryl
--  Decarboxyler ikke hele planten.Lav olien af  en super tør knop (ikke trim, rør den ikke for
meget,  du vil  altid  miste den THC,  du leder  efter).Lav olien,  og decarboxyler  derefter  olien
(placer  den  i  en  elektrisk  ovn indstillet  til  130°  Celsius  i  ca.  en  time).Gør  ikke  noget  med
planterne, før du forarbejder dem til olien.Jo mindre du rører ved dem, jo bedre.JB

"For at dekarbonere skal du bare sætte ind i ovnen ved 266 grader Fahrenheit (130 °C) i en
time, vil du få total decarb på den måde, når du har brændt alt opløsningsmidlet af i riskogeren
eller crock pot." Ryan
-- Jeg ville dog ikke bruge en crock pot.Du vil brænde din olie en dag.En riskoger vil slukke, det
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er virkelig en bedre mulighed, vil jeg sige.JB

"Right Decarboxylation er en meget vigtig del i perfekt oliefremstilling, fordi den rå plantegiver
ikke meget ren delta9-THC og CBD i stedet har syrerne betyder THCA og CBDA.For at fjerne
carboxylgruppen er opvarmning proceduren.Gør dette meget forsigtigt for ikke at brænde dine
værdsatte molekyler væk.Jeg fandt i en Journal of Chromatography en god bemærkning, som
burde være den nødvendige temperatur og tid til at opvarme olien, fordi afhængigt af riskogeren
kan temperaturerne ikke nok.Så det er en god idé at have din olie opvarmet i  minimum 27
minutter  ved  min.  122  grader  celsius.Tjek  altid  din  varmepladetemperatur  med  en  digital
måleenhed for at undgå ikke at overophede din olie.I tabellen nedenfor ser du kogepunkterne
for  de store cannabinoider,  som du aldrig  bør  nå,  ellers  koger  du dem væk.Jeg bemærker
desuden, at det er rigtigt, hvad Rick sagde hele tiden i sine videoer, overophede ikke olien, men
varme er nødvendig for at lave den helbredende olie.En temperatur på minimum 106,2 grader
Celsius er nødvendig for den rigtige decarboxyleringsproces over den angivne tid i diagrammet
omkring en time.Hvis din olie kun har den sure form af THCA og CBDA, er den ikke særlig
effektiv, fordi syrerne ikke passer særlig godt til CB1- og CB2-receptorerne.Så pas på, at du gør
det på den rigtige måde, for det, Rick sagde, er sandt, kun den bedst fremstillede olie kan klare
opgaven, når livet afhænger af.(…)

Ja, se og fortolk dette videnskabelige diagram for at forstå, at decarboxyleringsprocessen kører,
hele tiden du opvarmer cannabinoid-opløsningsvæsken i riskogeren.Så graferne viser, at det er
rigtig  meget  at  bringe  temperaturen  op  på  130  grader  Celsius  længe  nok  til  at  opnå  den
maksimale decarboxylering.Alt sammen et spørgsmål om temperatur og tid til at nå de bedste
niveauer.

Hvis du bruger et digitalt temperaturmåleinstrument og sætter det på bunden i riskogeren under
hele  processen  for  at  fordampe  opløsningsmidlet  af,  ser  du,  at  først  i  den  sene  fase  af
processen, når vanddråberne kommer ind til sidst i komfur, temperaturen kommer omkring 100-
110°C.Men  tiden  i  dette  interval  er  for  det  meste  ikke  lang  nok  til  hele
decarboxyleringsprocessen.Herefter opvarmer du olien i en lillebitte stålgryde på en varmeplade
i længere tid.Så længe ingen aktivitet (ikke flere gasbobler) du opvarmer og venter.Kontroller
temperaturen og bedst ikke at gå højere end 130 grader Celsius i omkring en halv time.Husk at
THC har et kogepunkt på 157 grader C., så lad være med at risikere at overophede ellers vil
dine ønskede cannabinoider fordampe og blæse væk...

I kernen er det ikke vigtigt at få den maksimale mængde decarboxylering, så længe du senere
får nok olie i din krop.Interessant er værdien af ET gram om dagen eller mere, du bør tage.Hvor
meget olie du skal bruge afhænger selvfølgelig af, hvor mange delta9THC der virkelig er i olien -
menes hvor effektiv decarboxyleringen var.Hvis du følger Ricks anbefaling og sørger for at have
olien længe nok opvarmet til  130 grader C - vil  alt  være i  orden.Det er uafhængigt,  hvilket
opløsningsmiddel du bruger.” Stephan

Opløsningsmidler
"Jeg blev hængt  op på opløsningsmidlet  (nafta),  indtil  jeg fandt  ud af,  at  nogle almindelige
vegetabilske olier (raps eller raps) produceres på en meget lignende måde." Graeme

"Naphtha er handelsnavnet for petroleumsether, så prøv at søge efter det, pet ether har mange
industrielle anvendelser, affedtningsmiddel til malingsfortyndere." Al

"HUSK, at THC og CBD er ikke-polære ...og klorofyl og H2O er polært...Så den bedste olie er
lavet med ikke-polært opløsningsmiddel...den er ren...uden klorofyl." Michael

"En af  mine kemikere  forenklede hele  historien  for  mig  og forklarede mig,  hvorfor  naphtha
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kunne  være  bedre  (selvom  han  ikke  mener  det  væsentligt):  naphtha  er  et  ikke-polært
opløsningsmiddel, så det ekstraherer ikke-polære molekyler lettere og mere effektivt (THC og
CBD er grundlæggende ikke-polære molekyler) og udelader polære molekyler.

Isopropylalkohol (og ether for den sags skyld) er et svagt polært opløsningsmiddel, så det er
meget godt til dette formål, men måske en lille smule mindre end naphtha - da JB siger, at de
testede begge, og de var mere potente.EDIT: Åh, ja, jeg glemte næsten: han sagde også, at der
ikke er nogen frygt for, at nafta (eller iso) bliver tilbage i slutproduktet, hvis du følger opskriften
leveret af Rick Simpson (min ven sagde dog ikke at bruge en plastikspand, men et glas eller
rustfrit stål) og hvis du ikke er sikker, gør du bare som JB altid siger - tilsæt lidt vand og sæt det i
ovnen, så det fordamper helt.Han ville dog bruge isopropylalkohol, fordi du er sikker på, at det
er, hvad det skal være...” Sandra

--  Sandra,  den metode,  Rick  viste verden,  er  den mest  grundlæggende,  ukomplicerede og
overkommelige.Det er næsten idiotsikkert, når man følger instruktionerne til et T.Glas er godt,
men det går i stykker, og du ønsker ikke, at det skal ske, aldrig.Rustfrit er selvfølgelig ok.99,9%
iso fungerer ok, men vi ville stadig selv bruge let alifatisk nafta, når det var muligt.Eller æter.JB

“Jeg anbefaler  også at  få det  hele så koldt  som muligt  inden udvindingen.De fleste lægger
alkohol, hash, beholdere, alt, hvad der er involveret i udvindingen, i fryseren i 24-48 timer.På
den måde får du et meget renere produkt.Dit udbytte vil være lavere, men du behøver ikke så
meget.Beklager eventuelle stavefejl eller manglende ord, MS stinker, og jeg har ingen medicin,
lol.Velsignet." Chuck

-- Chuck, frysning er alt sammen godt og fint, men det er ikke nødvendigt at gøre det, når du
arbejder med kvalitets ikke-polære opløsningsmidler og udgangsmateriale.Plus, vi kan ikke lide
at få vores hænder kolde, stuetemperatur fungerer fint for os, og vi vil ikke have problemer med
gigt efter et par måneder eller år med at fryse knoppen.Derudover laves olien ofte på steder,
hvor der ikke er frysere.Så ja, du kan fryse det, hvis du vil, men vi ville ikke gøre det selv.

Jeg bryder mig ikke selv om frosne grøntsager, jeg undgår at spise dem, når det er muligt, så
jeg kan ikke se, hvorfor jeg skulle gøre en undtagelse og fryse den grøntsag, som jeg bedst kan
lide af dem alle.Men ja, det kan hjælpe, når man skal bruge alkohol til at udvinde olien, så det er
jeg ikke helt imod.

Det er bare det, at vi ikke selv bruger alkohol som opløsningsmiddel (eller bedre: det er ikke et
opløsningsmiddel efter vores førstevalg), jeg kan ikke se en eneste grund til, at jeg skal betale
staten en ekstra skat for et opløsningsmiddel, der fordamper alligevel (medmindre du bruger et
destillationsapparat, hvilket vi ville gøre, når det er muligt).Jeg kan købe en liter let naphtha for
omkring 3-4 dollars, en liter 99% alkohol ville koste meget mere, og det ville producere mindre
olie, og den olie vil sandsynligvis ikke være så god som olier fremstillet med let naphtha eller
99,9% iso .

Så hvor er fordelen ved at bruge alkohol som opløsningsmiddel?Jeg kan ikke se en eneste
rationel grund til, at alkohol skal foretrækkes frem for ren let alifatisk nafta med lavt kogepunkt,
når  man  tænker  på,  at  der  ikke  er  nogen  opløsningsmiddelrester  i  olien,  som  man skulle
bekymre sig om, når olien er produceret ordentligt.Når det ikke er produceret korrekt, er der
eller kan der være opløsningsmiddelrester i olien.Men du skal ikke bebrejde os for olier, der ikke
blev produceret ordentligt, vi kan virkelig ikke holdes ansvarlige for den manglende kvalitet af
olier leveret af andre.Det er så enkelt som det.JB

"RSO, når  det  er  lavet  korrekt,  vil  ikke indeholde størstedelen af  det  opløsningsmiddel,  du
bruger.Samt da RSO helbreder kræft og alt hvad du spiser/trækker vejret forårsager nævnte
kræft.Jeg  ville  ikke  være  så  bekymret  for  overskydende  rester,  hvis  der  overhovedet  er
nogen.RSO'en kan igen fiksere nævnte celler/DNA, der kunne være blevet ændret under den
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indledende indtagelse.Hvis opløsningsmidlet var i stand til at gøre nogen skade, vil den faktiske
THC inde i olien rette op på skader forårsaget af opløsningsmiddelresterne." Amanda

--  Amanda  fik  ret.De,  der  er  tvangsmæssigt  besat  af  nogle  få  ppm  af  en  rest  af
opløsningsmiddel, som kan være tilbage i olien, bør simpelthen vakuumtømme olien.Det er slet
ikke svært.Dem, der ikke gør det, behøver stadig ikke at bekymre sig meget.

Selv  hvis  der  var  0,1%  opløsningsmiddelrester  i  olien  (hvilket  ville  være  alt  for  meget
alligevel,normalt er der et par hundrede ppm, måske, når olien er produceret korrekt ved hjælp
af ren let naphtha med et kogepunkt omkring 80-100°C), ville der være 0,06 g rest i en 60 g
dosis olie, som ville blive spist over en periode på to eller tre måneder.

Ikke  meget  bekymrende  for  mig  personligt,  det  er  helt  sikkert,  det  er  langt  under
fødevaregrænserne og langt under mængden af  opløsningsmiddelrester, som du alligevel har
spist  i  din  mad.Hvad  tror  du,  de  fleste  vegetabilske  olier  er  produceret  med?Med
opløsningsmidler, de samme eller lignende kulbrinter, som vi bruger som opløsningsmidler.

Lad mig bare spørge dig - vasker du virkelig altid dine hænder, når du putter benzin i din bil?
Hvis du gør det, skal du fortsætte med at bekymre dig om mulige rester af opløsningsmidler i
korrekt produceret olie.Hvis ikke, eller hvis du husker mindst én gang, hvor du ikke vaskede
dem, så find noget andet at  gøre,  der er  virkelig mange andre mere alvorlige problemer at
bekymre sig om.

Der  er  meget  mere  gift  i  hver  eneste  pille,  du  indtager,  det  er  helt  sikkert.Og  hvad angår
olieprodukter  -  tager  du  for  eksempel  vitaminer?Vidste  du,  at  de  fleste  af  dem er  lavet  af
råoliederivater?

Og hvis du tror, du aldrig nogensinde ville putte noget lavet af petroleum i munden, så lad mig
spørge dig - hvad præcist børster du dine tænder med?Med et stykke træ eller en tandbørste?
Og hvad med andre  tandplejeartikler  og tilbehør,  som er  lavet  af  petroleumsbaseret  plast?
Bruger du ikke eller har du ikke brugt nogen af dem?Hvis du gør eller har, så er der igen andre
ting at gøre end at bekymre dig om rester af opløsningsmidler i korrekt produceret RSO.JB

"En meget enkel forklaring på et uendeligt spørgsmål ...Jeg har personligt brugt naphtha, iso,
alkohol og butan til at lave olie...Og langt den bedste … reneste …stærkeste...og den bedste
olie var fra naftaen ...Jeg forstår ikke, hvad folk ikke kan lide ... Der er slet ikke noget brændstof
tilbage, når det gøres ordentligt ...og naftaen ser også ud til at fjerne mere fra planterne ...Det
gør det meget hurtigere...Så renere olie...(guld)...” Peter

"Disse mennesker kom efter mig på deres hjemmeside.Erins gruppe hader jorden, Rick går
på.Og de bander alle, der nævner Rick.For mig er det IKKE det healere skal stå for.

Hele Naphtha-tinget er for mig en undskyldning for at revse Rick.For i sidste ende ved alle, at
cannabisolie vil ophæve toksinerne i naphtha.Rick går ind for naphtha, fordi det er nemt for de
fleste at finde.Rick siger klart, at hans præference er ether - og kan lide en destilleri.Naphtha
producerer  en  potent  olie  -  det  er  nøglen  -  en  potent  olie  -  noget  nej-sigerne
udelader.Kornalkohol producerer ikke en potent olie - og dem, der smider Rick, ved det.Naftaen
er en undskyldning for at forvirre folk - så de kan sige, at deres olie er bedre.Hvor var disse
mennesker før Rick – hvor var du venligst?” Tom

"Let naphtha er fraktionen, der koger mellem 30 °C og 90 °C og består af molekyler med 5-6
kulstofatomer.Tung naphtha koger mellem 90 °C og 200 °C og består af molekyler med 6-12
kulstofatomer.Naphtha bruges primært  som råmateriale til  fremstilling af  højoktanbenzin (via
den  katalytiske  reformeringsproces).Det  bruges  også  i  bitumenmineindustrien  som
fortyndingsmiddel, den petrokemiske industri til fremstilling af olefiner i dampkrakkere og den
kemiske  industri  til  opløsningsmiddel  (rengøring).Almindelige  produkter  fremstillet  med  det

- 43 -



inkluderer tændvæske, brændstof til lejrovne og nogle rengøringsopløsningsmidler."

"Opløsningsmidler,  nafta, petroleumsdestillat...Det  lyder giftigt  som et meth-laboratorium eller
sådan noget.Udvikl venligst en metode til at behandle med vand.Er det muligt?" kristen

-- Du producerer ikke det samme stof,  som vi gør,  og det vil  kræve en masse unødvendigt
ekstra arbejde med et betydeligt dårligere resultat.JB

"Det er ærgeligt.Jeg ville ønske, der var en måde.Opløsningsmidler og deres rester er giftige og
farlige."kristen

-- Der er ingen rester, som du skal bekymre dig om, når olien er produceret korrekt.Vil du være
venlig at tage det som et faktum?Hvad tror du, de fleste vegetabilske olier er produceret med?
JB

"Naphtha har den kemiske formel CnH2n+2.Let naphtha har 5 og/eller 6 carbonatomer, hvilket
kommer ned til C5H12 og C6H14, også kendt som pentan og hexan.Så det, du leder efter, er en
nafta, der udelukkende er en blanding af pentan og hexan." Wouter

"Jeg ville bare skrive noget om opløsningsmidler.Jeg gik til en af  mine venner, som har flere
ph.d.'er og kandidater i kemi, og spurgte ham, hvad jeg kunne gøre for fuldstændigt at fjerne
naftaen fra olien.Han sagde: "Tag 5 ml isopropylalkohol og rør det i, efter at det er holdt op med
at  boble for  sidste gang.Det  vil  fordampe og tage naftaen med sig.Giftigt  opløsningsmiddel
bliver derefter ugiftigt opløsningsmiddel.Dette er ikke mit rigtige navn, det er en skam, at jeg
ikke kan bruge min rigtige konto af frygt for at blive fyret eller ansat som sygeplejerske.” Bobbie

"For  at  finde  Naphtha  i  Storbritannien  skal  du  kigge  efter  'panel  aftørring'  eller  'hurtig
panelaftørring'.Det er et produkt, der bruges til reparation af karosseri, til at rense metallet og
efterlade  ingen  rester.Vanskeligheden  er  at  finde  en  detaljeret  liste  over  de  nøjagtige
ingredienser, da de kan variere.99,9% isopropanol burde være let at finde." Em

"Vi har fulgt din proces med VM&P Naphtha, og alt gik efter planen med undtagelse af de første
par sprøjtetrækninger, som kom lidt mere flydende ud, end vi havde forventet.Jeg tilføjede et
par dråber vand og prøvede igen, og det ser ud til at være fint.Min eneste bekymring/spørgsmål
er smagen.Det smager stadig som opløsningsmiddel.Er det ok, eller skal jeg gøre noget mere?
Modtageren af  dette sover i omkring 12 timer, hver gang han tager olien.Er det lige indtil han
udvikler en tolerance?Enhver hjælp er meget værdsat." Pamela

-- VM&P ser ikke ud til at være et godt opløsningsmiddel (selvom nogle MSDS-ark siger, at det
skal være det samme stof som det, vi gerne vil bruge).Det ser ud til at være tung nafta, og det
ser ikke ud til at koge helt af, og det ser ud til at kræve ekstra pleje.

Jeg ville tilføje noget vand og sætte det i en elektrisk ovn indstillet til 130° Celsius i et par timer,
måske natten over, eller indtil opløsningsmidlet er helt væk, nogle siger, at det tager op til fire
dage at fjerne opløsningsmiddelresterne.Der bør ikke være nogen opløsningsmiddel-eftersmag,
hvis olien er produceret ordentligt, og olien skal ikke være flydende, den skal mere ligne en
fedt.Sørg for, at olien virkelig er filtreret ordentligt, da opløsningsmiddelrester har tendens til at
klæbe til plantematerialer.

Du skal blot lave en fingertest med det opløsningsmiddel, du vil bruge.Dyp fingeren i den og se,
om den fordamper helt  inden for  30 sekunder eller  hurtigere.Jo hurtigere det  fordamper og
efterlader ingen film, jo bedre.

Hvis du ikke kan få ren let alifatisk nafta (også kaldet benzin i Europa, spørg efter CAS-nummer
64742-49-0,  den  sælges  under  mange  forskellige  navne,  ikke  den  type  der  bruges  som
brændstof i biler men den type der bruges som opløsningsmiddel eller malingsfortynder), ville
jeg gå efter 99 % eller endnu bedre 99,9 % isopropylalkohol -- det ser ud til at være muligt at
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finde næsten overalt i verden.

I øjeblikket foretrækker vi let alifatisk (lavtkogende, hydrogeneret) naphtha, fordi den producerer
bedre og mere potente olier end de fleste andre opløsningsmidler, der bruges i øjeblikket.Jo
færre plantematerialer og klorofyl i olien, jo bedre virker den som medicin, jo bedre smager den
og jo mere potent er den.Hele tricket ligger i, hvor potent og beroligende olien er.Jo mere potent
og beroligende jo bedre.JB

“Den korrekte nafta sælges IKKE i USAIkke hos Tractor Supply eller Home Depot eller Lowes
eller endda Sherwin Williams.Det sælges dog stadig i Canada.Jeg har en ven, der destillerer det
til 100°F og gemmer det opløsningsmiddel, der kommer af, til at bruge til at lave olie." Steve

“Hvis du bor i USA, får du ikke den rigtige nafta, al nafta fremstillet i USA kan ikke stole på på
grund af den løse regulering af ingredienser i denne type opløsningsmidler.Du vil aldrig få ren
naphtha i USA, selv VM&P kan være fuldstændig inkonsekvent fra den ene flaske til den anden
og bliver ikke engang annonceret som ren.I Canada laver de ren naphtha, og det er det bedste
opløsningsmiddel at bruge sammenlignet med ISO eller Grain alkohol, lav ikke en stor fejl og
spild medicin eller endnu værre gør dig selv eller en anden endnu mere syg ved at bruge det
forkerte opløsningsmiddel.Vær advaret om, at den nafta, der er tilgængelig i USA, vil endda lave
en olie, der ser fuldstændig ud, som den skal, men stadig kan den gøre dig meget syg." Jage

-- Det faktum, at ren alifatisk naphtha ikke ser ud til at blive solgt overalt i USA, betyder ikke, at
ren alifatisk naphtha med CAS-nummer 64742-49-0 og et  kogepunkt  omkring 60-80°C ikke
eksisterer,  eller  at  det  gør  det.  ikke  producere  en  bedre  olie  end  de  fleste  andre
opløsningsmidler, når de bruges korrekt.Hvis du ikke kan få ren let naphtha, ville 99 % eller
endnu bedre 99,9 % isopropylalkohol være vores andet valg.

Men jeg ville stadig ikke give op - let nafta eller lignende opløsningsmidler bruges til at udvinde
olier fra planter, så jeg ville tjekke med vegetabilske olieproducenter og se, hvad de bruger.Hvor
jeg bor i Europa, kan jeg købe opløsningsmidlet i stort set alle isenkram- eller malerforretninger,
det er en af de mest almindelige tekniske væsker, jeg husker fra min barndom, vi brugte det til
at affedte cykelkæder osv., og stort set alle havde en flaske af det derhjemme.Så hele denne
uendelige debat  om opløsningsmidler  forekommer mig en smule latterlig.Når du bruger den
rigtige lette nafta, er der ingen rester af opløsningsmidler, man skal bekymre sig om, måske et
par  ppm,  ligesom i  de  fleste  billige  vegetabilske  olier,  der  ofte  er  produceret  med næsten
nøjagtig samme opløsningsmiddel, som vi anbefaler.JB

"Riskoggere  er  sgu.En  elektrisk  bageplade  og  en  9x13  pyrex  bradepande  fungerer  meget
bedre.Olien  er  meget  nemmere  at  høste  fra  pyrexen,  og  der  er  ingen
teflon.Temperaturmodulation er også meget mere kontrollerbar.Du er dybt inde i dit ego JB.Du
kommer til at løbe ind i folk, der er klogere end dig.Det er bare sådan det er.Lær af dem i stedet
for at blokere deres viden fra dit sind.Alle har en lille brik af puslespillet JB.” Jody

-- Jody, selvfølgelig, pyrex er fantastisk, især indtil det går i stykker, og du mister al din olie.Du
skal forstå, at disse er væsentlige instruktioner beregnet til brug i hele verden med så lidt udstyr
som muligt.Mange mennesker har ikke råd til eller endda finde en riskoger i nogle lande, det er
ikke så enkelt, som alle tror, det er.

Selvfølgelig kan vi vise dig en meget kompliceret og dyr måde at fremstille olien på, men du skal
love mig, at du vil sidde her hver dag i et år og svare på spørgsmål om det.De fleste mennesker
har ikke styr på en riskoger endnu, og de vil gerne arbejde med andre former for ekstraktion,
mest ud fra deres tro eller fordi de 'mener' noget burde gøres anderledes.

RSO er  produceret  på denne måde,  det  er  blevet  testet  på mennesker,  og  det  virker.Med
hensyn til andre metoder, tror jeg, vi har prøvet dem gennem årene, tror ikke, vi ikke har.Men alt
jeg  ved,  at  ingen  anden  metode  er  blevet  prøvet  på  så  mange  mennesker  med  sådan
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succes.Og husk på, at vi starter, hvor andre er stoppet, vores terminale patienter har brug for
den bedste olie, de kan få – og det er RSO.Kan lide det eller ej.JB

"Let alifatisk naphtha fungerede godt, smagte godt, ingen antydning af opløsningsmiddel tilbage
i min olie.Hvis du følger Ricks instruktioner til punkt og prikke, skulle du ikke have nogen som
helst problemer.” Rick

"Der er 2 hovedkategorier af nafta - let og tung.Let nafta indeholder IKKE benzen, hvilket Raina
mente (ikke hexan).Selvom jeg ikke vil anbefale selv let nafta, medmindre cannabisekstraktet
kan testes efter det er produceret for naphtha-rester, kan det bruges, hvis det er alt, du kan få
for et opløsningsmiddel.Nøglen er at sørge for at koge ekstraktettil en tyk fedttilstand -- på det
tidspunkt skulle det meste af naftaen være væk.Brug af destillationsudstyr er vejen til at lave
den reneste, opløsningsmiddelfri olie, men ud over kapaciteten hos de fleste gennemsnitlige
mennesker.Håber det hjælper." Mærke

"Raina,  jeg  vil  ikke  skændes  med  dig.Fra  Wikipedia:  "Petroleumsether,  på  trods  af  dets
synonym for  benzin,  bør  ikke  forveksles  med benzen  eller  benzin,  og  det  skal  heller  ikke
forveksles med benzin, selvom mange sprog kalder det med et navn, der stammer fra benzin,
f.eks.  "Benzin"  (tysk),  "  benzen"  (hollandsk)  eller  "benzina"  (italiensk).Petroleumsether er  en
blanding af  alkaner,  fx  pentan,  hexan og heptan,  hvorimod benzen er  et  cyklisk,  aromatisk
carbonhydrid,  C6H6.På samme måde bør  petroleumsether  ikke forveksles med klassen af  
organiske  forbindelser  kaldet  ethere,  som  indeholder  den  funktionelle  RO-R'-gruppe."  Min
baggrund er mikrobiologi -- hvor jeg studerede organisk kemi, noget biokemi / noget uorganisk
kemi ... Jeg ved bestemt ikke det hele, men jeg ved lidt.Let nafta indeholder IKKE benzen -
punktum.Jeg ignorerer din kommentar.Det ville være i alles interesse, hvis du ikke fremsatte
påstande uden for videnskabelige data." Mærke

"Ikke korrekt, resterende opløsningsmidler er oftest Gift!THC kan IKKE reparere hjertesvigt fra
gift.De store farmaceutiske virksomheder er, der skal lave dette produkt, eller folk, der har taget
et certificeringskursus i sikkerhed, IKKE cannabisentusiaster i baghaven." Derek

-- De kan frit  lave deres egen olie,  det har jeg ingen problemer med.Der er ingen rester af
opløsningsmidler, du skal være bekymret over, hvis olien er produceret korrekt.JB

"JB,  du  er  en  helgen  for  at  tåle,  hvad  der  virker  som hundredvis  af  mærkelige  klager  og
spørgsmål dag efter dag.Jeg vil bare gerne takke jer for at være her og være aktiv i støtten til
healing mod bølgen af propaganda, der forsøger at underminere dette arbejde.Skam dem, godt
med DIG!” Marilyn

"Hvad vil du gerne give din far?Det bedste af det bedste eller noget, der ligner, men simpelthen
ikke har de rigtige effekter?Når du laver medicinen efter Ricks instruktioner, er chancen for fejl
under  behandlingen  meget  lav.Når  du  laver  olien  efter  instruktioner  fra  'eksperter  og
videnskabsmænd', laver du et andet produkt.Og baseret på vores erfaring, gør den måske ikke
arbejdet så godt, som vi anbefaler.

Så vil du have mig til at holde kæft og lade dem levere affald af lav kvalitet?Eller vil du hellere
lære af mig/os og vide, hvordan du gør det rigtigt, så du får de samme resultater, som vores
patienter taler om?” JB

"Jeg er enig JB.Nogle gange er du nødt til at komme på samme intellektuelle niveau som dem
og bruge samme taktik som de mennesker, du forsøger at nå.Det være sig skænderier eller
drama.Nogle  mennesker  reagerer  kun  på  drama  og  skænderier.Trist  som  det  er.De  fleste
mennesker er stadig umodne på den måde.” Mitzi

"Jeg bruger 99% isopropylalkohol,  det er  det,  der var lettest  tilgængeligt  for mig.Jeg bruger
cremen  af  mine  afgrødeknopper,  dyrket  100%  økologisk  og  ingen  pesticider,  velplejet  og
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knogletør.jegbland det op med flere indica-stammer.Jeg behandlede en patient med Hodgkins
lymfom, han var på stadie 4 og inden for 6 måneder efter at have taget olien som anvist, er han
nu kræftfri!!Tak Rick Simpson for de ofre, du har gjort for at gøre denne information tilgængelig
for alle!For nylig henvendte en anden fase 4 kræftpatient mig for at få hjælp, han har en tumor
på en af  sine  nyrer,  som ikke  kan  fungere.Beder  om at  få  to  bekræftede kure  i  træk.Gud
velsigne jer  Rick Simpson og JB, fortsæt  med at  sprede ordet  og uddanne folk  om denne
vidunderlige helbredende hampolie." GrowGoddess

-- Det er altid en god idé at blande flere stammer.Se det ganske enkelt, du ved ikke præcis,
hvad en bestemt stamme er god til, så når du blander flere stammer, får du et meget bedre
tæppeeffekt.Plus sådanne olier vil tage dig meget højere - dem, der ryger pot 'rekreativt' vil vide,
hvad jeg taler om.Forestil dig at sidde ned med dine venner og få hver af dem til at præsentere
den bedste knop, de har.I løbet af et par timer vil du ikke kunne gøre meget.Og det er den
effekt, du har brug for for de bedste resultater, så igen, blanding af stammerne er vejen at gå.De
bedste  ønsker  og  tak,  GrowGoddess,  jeg  er  altid  glad for  at  høre  om folk,  der  blot  følger
anvisningerne og får de resultater, vi taler om.JB

"Jeg  bruger  isopropylalkohol  ved  nul  grader  Fahrenheit.  Kun  i  rustfri  stålbeholdere  og  et
dørslag, der er sat på en skærm til udsugning. Derefter filtrerer jeg gennem tre store kaffefiltre i
et dørslag på en skærm over en anden pande. Slutresultaterne er kun trichomer i filteret. Denne
opskrift er, hvad jeg tog for at besejre Hep C." Michael

"Hej JB, jeg har et problem med den elektriske riskoger, alt hvad jeg har set gå ned til 100ºC,
jeg kiggede på alle mærker på markedet, og alle de har en termostat, der slukker, når indholdet
når temperaturen.Hvad anbefaler du?" Cristina

-- Cristina, hvad er problemet præcist?Du kan altid sætte olien i en elektrisk ovn indstillet til
130°C (266°F) og lade den stå der i cirka en time og decarboxylere den på den måde.JB

“Når temperaturen når 100°C, slukker den elektriske riskoger!Opløsningsmidlet når ikke frem til
110°C." Cristina

-- Opløsningsmidlet kan ikke rigtig nå den temperatur, fordi det ville koge af, tror jeg.Bliv ved
med at koge opløsningsmidlet af, indtil komfuret slukker for første gang (tilsæt et par dråber
vand til den sidste batch).Lad det derefter køle af og tænd det igen.Det er alt, hvad vi gør.JB

“Tænder igen, og lad koge indtil det vender tilbage til?Så slukker og olien er allerede færdig?"
Cristina

-- Tænd riskogeren, kog den, indtil den stopper første gang, vent derefter fem minutter, indtil
den er afkølet, tænd den igen og vent, indtil den slukker for anden gang.Hæld derefter olien i en
kop af rustfrit stål og sæt den i en ovn indstillet til 130°C (266°F) i en time, og din olie er klar.JB

-- Tak JB, du reddede mit liv.Cristina

"Du indånder naftaen, mens du laver olien.Du indånder GIFT, når du gør det på den måde.Hvis
du  kan  lugte  det,  er  du  allerede  død.Jeg  har  lugtet  Coleman-lejrbrændstof,  zippo-
lighterbrændstof og nafta brugt til delvis rengøring og industrielle applikationer hundredvis af
gange i mit liv...Ikke død endnu.Lol.Helt seriøst...Hvis du bruger et rent opløsningsmiddel (ingen
tilsætningsstoffer), og koger opløsningsmidlet ordentligt af med noget vand, der har et højere
kogepunkt tilsat til sidst, det være sig iso, alkohol eller naphtha, får du det hele ud.Du indtager
meget mere nafta, når du pumper din egen gas i din bil over et år, end du ville få fra et helt livs
brug af korrekt fremstillet olie." Matthew

“Big  Pharm-tilgangen  med  et  enkelt  molekyle  til  lægemiddeludvikling  er  IKKE  baseret  på
sundhed,  videnskab  om resultater...  Den  er  baseret  på  patentoverskud  og  har  fuldstændig
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fordrejet den måde, vi ser på plantemedicin.De fleste af dem forekommer med naturlige buffere,
og isolering af en forbindelse er højst usandsynligt at være lige så sundt som at bruge dem i de
former, hvori de forekommer.Etnobotanikere har 100 % ret, når de siger, at en nytteplantes form
er den, den er blevet /avlet/ ind i,  selvom det kun er af dyrefodermænd, der spreder frø og
pollen fra de bedste  planter.Planter,  der  bruges til  medicin,  vil  være mest  effektive,  når  de
bruges medicinsk  i  deres naturlige  forhold  af  kemiske komponenter  -  se på hampfrø EFA-
forhold - de er optimale for menneskers sundhed.Hvorfor ville du trække en af de 3 EFA-typer
ud, forfine den og kalde det et vidundertilskud (når der også er 2 andre, der ignoreres, hvis
kombination er DEN mest sunde form)?Det er dumt.” Alan

Q.Hej JB, jeg fandt denne nafta i mit område...(link) Der står ikke Light Naphtha... ville dette
stadig virke?Tak igen for al jeres hjælp og super info!

EN.Det skal være let alifatisk naphtha -- tjek MSDS for at se, om det er ren let naphtha uden
tilsætningsstoffer),  shellit  i  Australien,  (teknisk  eller  industriel)  benzin  i  Europa  (benzin,
ikkebenzen,  og  ikke den type,  der  bruges som brændstof  i  biler).Det  sælges under  mange
forskellige  navne.Det  bruges  som  malingfortynder,  opløsningsmiddel,  affedtningsmiddel,  det
plejede  at  være  et  meget  almindeligt  husholdningsopløsningsmiddel  eller
tekstilaffedtningsmiddel,  det  kan  også  bruges  som tændvæske  mm.Kogepunkt  omkring  60-
80°C, jo lavere jo bedre.

Smør noget på en ren petriskål eller dyp fingeren i den, og hvis den fordamper inden for tredive
sekunder og ikke efterlader nogen olieagtige rester, burde den være ok at bruge.Der er mange
leverandører, jeg kan ikke fortælle dig hvilken der er bedst eller hvad vi vil anbefale i øjeblikket,
så vi giver kun generelle instruktioner.

CAS-nummer  64742-49-0,  rent,  petroleumsdestillat,  uden  tilsætningsstoffer,  hvis  muligt,  og
kogepunktet skal være så lavt som muligt.De fleste raffinaderier producerer det, spørg dem blot,
hvad de vil anbefale til urteekstrakter.

Anden  mulighed  er  99  %  eller  99,99  %  isopropylalkohol  eller  den  meget  dyre  99  %
fødevaregodkendt  alkohol.Isopropylalkohol  og fødevaregodkendt  alkohol  er  ikke så effektive
som opløsningsmiddel  som naphtha,  og de fjerner  flere  plantematerialer  og klorofyl  i  olien,
hvilket gør den mindre potent og smagfuld, derfor anbefaler vi altid at bruge naphtha, når det er
muligt/tilgængeligt.De bedste hilsner, JB

Q.Rick i Mexico er 'naphtha' kun et af flere produktnavne af naphtha-typen.For at undgå en fatal
fejltagelse, vil du så tilfældigvis have det videnskabelige navn for den 'nafta' du bruger, tak?

EN.Se efter  ren lys  naphtha uden  yderligere  ingredienser.Det  er  stort  set  det  samme som
Coleman-brændstof,  som  du  kan  se  på  billedet  nedenfor,  men  kig  efter  nafta  uden
rustbeskyttende tilsætningsstoffer, som tilsættes Coleman-brændstof.

Hvis du finder ud af, at let alifatisk nafta er forbudt i dit land (hvilket for eksempel var tilfældet i
Honduras), skal du kigge efter 99 % eller bedre 99,9 % isopropylalkohol, det burde være let at
finde.99 % alkohol er det tredje opløsningsmiddel,  vi ville bruge, men vi ville gøre alt for at
undgå  at  bruge  det,  fordi  det  fjerner  for  meget  klorofyl  og  andre  uønskede
plantematerialer.Nogle kan lide at fryse opløsningsmidlet og udgangsmaterialet, når de bruger
isopropylalkohol  eller  alkohol  som  opløsningsmiddel.Vi  personligt  bruger  ikke  disse
opløsningsmidler, medmindre vi er nødt til det, og vi kan ikke lide at få vores hænder frosset, så
vi  fremmer  faktisk  ikke  frysning  af  det,  men  nogle  siger,  at  det  hjælper  med  at  forbedre
kvaliteten af  olien.Når du bruger upolær ren let nafta med lavt kogepunkt, skal du ikke fryse
noget, og du får stadig et godt produkt, hvis du følger instruktionerne.JB

"Jeg er bare glad for,  at folk studerer nye måder at gøre det på, det betyder, at nyhederne
kommer derud." Alicia

- 48 -



-- Lad os håbe, at det ikke er dig, olien bliver testet på.Jeg vil hellere bruge det, der allerede har
vist sig at virke, især hvis jeg havde en terminal sygdom, som de fleste af vores patienter gør.De
bedste ønsker til alle eksperimenterende.JB

"For det første foreslår Rick Simpson at bruge NAPTHA.Det er generelt anerkendt som ikke et
godt valg, og de fleste bruger højsikker alkohol, som Everclear, som opløsningsmiddel.

For det andet er min søn to år gammel, diagnosticeret med terminal hjerne- og rygkræft, da han
var 15 måneder gammel.Han har været på høj THC cannabisolie i 8 måneder, INGEN kemo
eller stråling, og hans tumorer forsvinder!Faktisk er de fleste af dem helt væk, kun én tilbage!!
Cannabisolie virker!" Suzetta

"Fantastisk!!!Jeg beder til, at han får en fuld bedring, og det lyder som om han er det.Hvorfor
kan folk ikke se på det som en medicin frem for et stof for at blive høj?Det er medicin, og
regeringen ønsker ikke, at vi skal få det bedre, de vil hellere se os dø.Jeg har også haft kræft og
mange mange medicinske problemer.På dette tidspunkt er kræften ikke kommet tilbage siden
august 2013.Jeg tror virkelig, at dette er kuren mod kræft.Hvorfor kan alle ikke åbne deres øjne
for sandheden!!!” Linda

-- Olier produceret med let alifatisk naphtha er normalt mere potent end olier produceret med
Everclear.Jo mere potent og beroligende olien er, jo bedre virker den som medicin.Så hvis jeg
var dig, ville jeg genoverveje det opløsningsmiddel, du bruger, og jeg ville bruge et ikke-polært
opløsningsmiddel i stedet for.De bedste ønsker til dig og din søn, JB

"Ved at bruge Everclear får olien en grønlig farvetone.Nu er vi på jagt efter 99,9% ISO, da vi
ikke kan få Light Aliphatic Naphtha i ren form her." Sara

"Frys dit opløsningsmiddel - Everclear 190 proof, 95%, og ISO 99% bør stilles i fryseren natten
over og bruges umiddelbart efter at have taget det ud af fryseren.Det er også en god idé at fryse
knopperne.Hvis alkoholen er fryseafkølet, og du laver en hurtig vask 3-5 minutter - to gange,
mens alkoholen stadig er rigtig kold, skal den ikke have en grøn farve...” Jose

-- Jo mindre grønt i det jo bedre.Jo færre plantematerialer i olien, jo mere potent er den.Den
slags giver mening.Hvis du vælger at fryse knop og opløsningsmiddel, ville jeg nok arbejde i
handsker.Når  du  bruger  et  godt  upolært  opløsningsmiddel  og  en  god  knop,  er  det  ikke
nødvendigt at fryse noget, og du vil stadig producere fantastisk olie.JB

"Kan jeg lave god olie af hash?Og bruger mindre nafta?” Jon

-- Du laver ikke god olie.JB

"Interessant.Jeg troede naturligvis det modsatte.Brug for hjælp?" Tielman

-- Hvilken hjælp?Det er det ikke, du vil ikke lave det, vi taler om, fra hash.Du kan opløse det i let
nafta og filtrere det, og det vil være mere potent end hashen, men det vil det stadig ikke være,
og du vil ikke lave 95-98% THC olie af det alligevel.JB

"Jindřich Bayer, hvad er dine tanker om at bage med føniksetårer?Som hvis jeg skulle putte det
i en jordnøddesmørkop, er det noget?" LinZy

-- Linzy, jeg plejer at fortælle folk, at de skal putte olien ovenpå, hvad de vil lave med den.På
den måde kan du se, hvordan olien er der.Det, vi anbefaler, er så potent, at du alligevel skulle
tænke i mikrogram per portion, så læg bare en dråbe af olien oven på peanutbutter-koppen,
hvis det virkelig er nødvendigt.Du ved, at vi foretrækker, når folk spiser olien lige fra sprøjten,
det har sine fordele.At blande det med mad vil altid fortynde medicinen.JB

"Men du skal ikke fordømme din fanklub, da bagning og smørudvinding har vist sig at være lige
så helbredende og meget mindre undvigende ...Vi er alle i denne kamp sammen, vær venlig
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ikke at fordømme andre, der prøver." Pamela

“Pamela,  bagning og smørekstraktion  giver  ikke  de samme helbredende og  regenererende
egenskaber som cannabisolie PERIODE.Det vil helbrede kræft, holde Crohns symptomer væk,
helbrede  diabetes,  borreliose,  you  name  it!Smør  eller  spiselige  varer  kan  slet  ikke
sammenlignes, medmindre du MÅSKE skulle bruge phoenix-tårer i dine spiselige varer.Fred og
kærlighed." LinZy

“Pamela, jeg kan ikke anbefale en mindre effektiv metode.Lige olie for de bedste resultater, væn
dig til det, og øg derefter din dosis.Spiselige ting er ofte uforudsigelige, man ved normalt ikke
hvor meget olie der er i dem osv.” JB

"Jeg er ikke sikker på, om jeg har en riskoger eller crockpot.Temperaturindstillingen siger kun
lav med hej, er der en måde, jeg kan teste temperaturen?" Jeremy

"Det  ville  være  en  crock  pot.En  riskoger  har  normalt  2  indstillinger.Kog  og  varm."  Deb
"Få  et  kødtermometer  eller  et  laserpunkttermometer  og  test  temperaturerne  med  et  andet
medium som vand eller olie.Det lyder som om du har en crockpot, som kan bruges, men du skal
hele tiden holde øje med temperaturerne, det ville være bedre at få en riskoger." Luke

"Kan vi bruge vodka?" Monica

-- Til cocktails?Ja.JB

"Fødevarekvalitet"  betyder  simpelthen  anset  for  sikker  af  FDA.Ikke  meget  af  høj  standard
der.Så bare at sige "alkohol i fødevarekvalitet" gør det ikke bedre end f.eks. generisk alkohol.Og
hvis du er paranoid omkring ét opløsningsmiddel, bør du være paranoid over dem alle." Ben

"Jeg er ikke i stand til at få isopropylalkohol eller nafta i mit land!Så hvad gør jeg?Hvordan får
jeg denne olie, da jeg ikke kan lave den selv?” Ayesha

-- Lav olien med det, du kan finde, og fordamp den derefter, Ayesha, det ville nok være den
bedste vej at gå i sådanne tilfælde.JB

"Til saftpressning er det kun at bruge ØKOLOGISK hydroopdrættet cannabis den eneste SIKRE
vej at gå, da Jindřich Bayer har mere end ret i, hvad der kunne gemme sig i planten.Vi har alle
vores "kæledyrs" varme emner, som vi frygter og holder øje med, men alt i alt, hvis vi vedtager
sikker praksis, læser (med FORSTÅELSE) de indsamlede videnskabelige data og STIL til den
indre forsigtighedsstemme, vi inden for rimelighedens grænser kan skabe vores kure.

Når  RSO  er  udført  korrekt,  viser  laboratorieresultaterne  INGEN  opløsningsmiddel  i
olien.Almindelig  og  enkelt  koger  det  færdigt  for  at  gøre  det  korrekt  med  det  rigtige
opløsningsmiddel.Jeg ville  elske at  se et  kit  tilgængeligt  online,  der  har ALT nødvendigt  fra
opløsningsmidlet, gryden/panden, kogepladen/brænderen osv. til RSO, så alt du skal gøre er at
tilføje din cannabis.Jeg tror, at dette ville opmuntre kræftpatienter til at gøre det for sig selv.

Jeg takker Gud for mit nuværende helbred, selv med mine MRSA-opblussen, men jeg ved, at
hvis  det  værste  kommer,  vil  jeg  have  modet  til  at  følge  Rick  Simpson  og  Jindrich  Bayers
instruktioner for at redde mit liv, fordi jeg har for meget at leve for (kærlig mand og en lille dreng,
vi elsker) til at kollapse under frygt.

Gud velsigne Rick og Jindrich for deres styrke.Jeg beder også Gud om at velsigne alle dem, der
går denne vej deres egen vej, for det er ikke den nemme vej, men det er den rigtige vej til en
kur." Næbdyrsmor

-- Mange tak, PlatyPusMom.Beskeder som denne giver mig energi til at fortsætte denne lange,
men yderst  meningsfulde,  kamp for  alle  menneskers ret  til  frit  at  bruge denne medicin.Jeg
stopper ikke før denne plante er fuldt legaliseret på verdensplan, det kan jeg love dig.JB
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"Opløsningsmidlerne kan renses.Nogle gange tilføjer kemikalieproducenter andre forurenende
stoffer af tvivlsomme årsager.De kan være langt mere farlige end et opløsningsmiddel, og der er
ringe  ensartethed  i,  hvordan  disse  tilsættes  til  opløsningsmidlerne.De,  der  forstår
kompleksiteten i at fremstille olie, som langt fra er et spørgsmål om opløsningsmidler alene,
finder debatten latterlig.Hvor mange kommentarer har du læst om kemiske pesticider?Hvad er
procentdelen  af  disse,  du typisk  finder  i  forhold  til  urensede  opløsningsmidler?Hvor  er  den
debat?Mange mennesker har reduceret denne diskussion til et valg af opløsningsmidler.Det er
latterligt!Lav din egen research, vær skeptisk, vær kynisk og hold de beviser, du accepterer som
kendsgerninger, til en høj standard, sir. Paul

"Du  er  ligeglad  med at  skændes  med nogen  her,  brug  et  vakuumkammer,  hvis  du  bruger
petrokemiske  opløsningsmidler,  og  du  vil  fjerne  resterne,  jeg  er  ude  af  dette
indlæg.Cannabisolie kurerer kræft, og nafta kan fjernes, alkohol fra madkorn gør ikke en olie så
stærk, som petrokemiske opløsningsmidler gør.Jeg har lige lavet batcher af både petrokemisk
baseret opløsningsmiddel (ren let  alifatisk naphtha) og fødevarealkohol (95%, 190-proof)  og
testede begge olier med patienter, ogresultaterne var de samme gang på gang, olien lavet med
ren let naphtha er faktisk stærkere og mere beroligende end korn-alkohololien.Sig det på denne
måde,  hvis  du vil  bruge et  petrokemisk  opløsningsmiddel  (naphtha,  butan,  hexan,  acetone)
BRUG ET VAKUUMKAMMER TIL AFSLUTNING AF PROCESSEN FOR AT SIKRE AT DU HAR
DEN RENEST MULIGE OLIE!!!Jeg  støvsugede  også  fødevarekvaliteten,  og  det  tog  endnu
længere  tid,  end  den  naftafremstillede  olie,  at  rense  helt  ud  (muffinering  og  boblende  i
vakuumkammeret), så du har fået et petrokemisk opløsningsmiddel og bekymret for resterne,
gør hvad de gør i industrien og sæt det i et vakuumkammer på 35 psi, og se resterne blive
suget ud!!Slut på rant og faktisk ERFARING!!!!!” Ryan

”Hvis du bruger den rigtige nafta, så vil der ikke være nogen rester tilbage i olien. Jeg testede
det i laboratoriet. Ok, det var en lille smule rester, men muuuuuuch mindre end hvad du får fra
en travl byluft, eller på en tankstation, når du fylder op eller maler noget i din have..." Hat

"Vi har lavet olie i en del år nu, og som de fleste startede vi med kornsprit, men efterhånden
lærte erfaringen os at bruge vandfrie opløsningsmidler. Når RSO behandles korrekt, vil RSO
have resterende opløsningsmiddelniveauer et godt stykke under 100 ppm, og det samme kan
opnås med kornalkohol, fordi det kun er alkoholen, der måles, men det stykke, der overses, er,
at kornalkohol bærer vand og vand bærer liv. Vi har set RSO lavet med ISO, og når det ses
under et mikroskop, er der intet liv, men nogle olier, der kommer ud af apoteker, som insisterer
på korn, er fulde af levende bakterier!

Jeg har brugt masser af tid og penge i laboratorier og er nok den eneste person, der har taget
korn  alkohololie  ind  i  laboratoriet  og  fået  det  testet  for  resterende  opløsningsmiddel  og
resterende vandniveauer. Faktisk er jeg sikker på, at jeg er, fordi der virkelig ikke er et værktøj til
at måle, hvor meget vand der er i en olie. Jeg var nødt til at få en læge til at arbejde med en
række forskellige værktøjer for at finde ud af, hvor meget "løst bundet" og "tæt bundet" vand der
var tilbage, og selvom han ikke kunne sætte et nøjagtigt tal på det, sagde han, at det ville blive
målt i procenter, ikke dele per million. Så det var et laboratorium og en videnskabsmand, der
overbeviste mig om aldrig at bruge olie, der indeholder vand. Det er ironisk, at opløsningsmidlet
ikke er lige så bekymrende som vandet, men gør det regnestykke; ved 100 ppm vil du indtage
0,06 gram opløsningsmiddel over to eller tre måneder, indtil du slår din sygdom. At 0,06 gram,
eller omkring 1,2 dråber,

Jeg har også arbejdet med min GI på min behandlingsplan. Vi kørte tallene, og ved 100 ppm
ISO var han ikke rigtig bekymret, og på 10 gange det niveau steg hans bekymringer til mulige
løse tarme og dårlig ånde. Dette er den olie, jeg plejede at redde mit liv, og som jeg bruger i dag
til vedligeholdelse, men nu hvor apotekerne vil have vores olie, skal vi også bruge ethylalkohol,
og nu kommer testtallene lidt lavere, mens mængden af retur er meget steget. Endnu en gang,
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da vi først startede, følte jeg, at genvinding af Ever Clear var en god idé, ligesom jeg følte, at det
var  et  godt  valg  i  opløsningsmiddel.  Videnskaben  og  loven  beviste,  at  mine  "følelser"  var
forkerte; Videnskaben viste mig, at vand kan være skadeligt, og at TTB-staterne genvinder Ever
Clear er en forbrydelse." Sean

"Jeg tror, hvad Rick og JB forsøger at sige, er, at Ricks oliemetode har fået mange mennesker
godt, og indtil vi har beviser for, at en anden ekstraktionsmetode er lige så effektiv, skal du holde
dig til det, der virker." Rebecca

KræftOg beviser

“Den 22/4/13 modtog vi  resultaterne af  min mands seneste blodprøver,  og selvom han har
kæmpet mod en halsbetændelse de sidste par uger,  har han det  meget godt.Denne Indica
Cannabis Oil Extract gør et vidunderligt stykke arbejde med at helbrede hans leukæmi!

Hans lymfocyttal falder støt, og hans blodplader er i normalområdet, så ingen bekymringeri det
hele  taget  som  vi  fortsætter  med vores  næste  batch  af  olie,  er  det  en  Indica-blanding  af
Blackberry Kush, Granddaddy Purple og Washington Red.Velsignet med de gode vibrationer og
helbredende tanker, der går ind i hver eneste dråbe af denne Kræfthelbredende Medicin.Tak
Cannabis." Debra

"Fungerede for mig.Livet er fandme fantastisk igen." Zed

"Kunne ikke have sagt det bedre!" Peter

"Rick Simpson Oil har fuld videnskabelig troværdighed, hvis du gider læse den videnskabelige
litteratur" Robert Melamede, aka Dr. Bob

"Hæmningen af  celleoverlevelsesvejen fører til  dephosphorylering af Bad og translokation af
dette Bcl-2-protein til mitokondrierne og efterfølgende til apoptose." Ummmm, lægmands vilkår
tak???” Chance

-- Det kan oversættes til: "Cannabis dræber kræftceller," Chance.JB

"Ud fra  de  mange  kommentarer  og  videoer,  jeg  har  set  om cannabisolie,  må jeg  sige,  at
hampplanten  ser  ud  til  at  indeholde  den  "standard"  eller  "optimale"  indstilling  for  den
menneskelige krop." Remi

"Alt  med en rygrad har  et  endocannabinoid  system.Hvor  er  det  en skam,  at  halvdelen af  
befolkningen  stadig  er  uvidende.Det  endocannabinoide  system  burde  være  i  hver  eneste
videnskabs- og lægebog.Det er, hvad skolerne skal lære vores fremtidige læger.Hvordan kan
folk bare ignorere det seriøst, det er en del af hvordan kroppen fungerer.Det er korrupt at vælge
og vælge hvilken 'rigtig' videnskab, der skal udgives.Det er falsk praksis.lol” Chloe

"Det virker, fordi det er en potent immunmodulator, som styrker eller reparerer et beskadiget
immunsystem.Det  reparerer  også  DNA-  eller  mitokondrieskader  forårsaget  af  DNA-
ødelæggende  lægemidler  som  revers  transkriptasehæmmere  og  proteasehæmmere.Ved  at
reparere din krop fra skader forårsaget af en usund livsstil eller andre årsager og ved at vende
skaden forårsaget af arv medicin, ja, du kan sige, at det helbreder "hjælpemidler"." John

"Enhver lidelse, du har, kan blive hjulpet, hvis den ikke helbredes fuldt ud af denne olie.Uanset
hvilket spørgsmål du har om hvilken som helst lidelse, vil svaret altid være et rungende JA."
Kathy

"Det har kureret degenerative diske i rygsøjlen, tumorer og nerveskader for min ven, og det
helbredte kræftsvulster i min hund." Sarah

- 52 -



”Jeg er medicinstuderende og studerer inden for medicinsk fysik, som primært beskæftiger sig
med kræftpatienter fra siden af medicinsk billeddiagnostik og strålebehandling.Jeg kan kun sige
et meget meget stort TAK fordi du vækkede mig fra en meget dårlig drøm.Jeg har undersøgt
uendelige mængder af information fra alle mulige vinkler, og jeg har ikke en skygge af tvivl i mit
sind  om  denne  medicin.Jeg  blev  involveret  i  mit  kursus,  fordi  jeg  oprigtigt  ville  hjælpe
mennesker med kræft og enhver anden form for sygdom, som jeg kunne hjælpe med, men
alligevel råder det korrupte medicinske system.Det lader til,  at  den eneste interesse (HER I
IRLAND) er at  bløde døende mennesker  tørre af  deres sidste øre på kemo og rad,  før  de
smider dem ned i et hul, når pengene er tjent.Jeg har set folk dø.Hele deres sygdom forsvinder
gradvist,  mens  de  stadig  spiser  cocktails  af  piller  og  andet,  og  jeg  får  ondt  i  maven  med
det.Hvordan kan jeg ønske at være en del af et system, der gør dette?Ikke mere.Du er intet
mindre end en inspiration, og du (RICK) har rørt mit liv på en måde, som jeg ved, jeg skal følge,
og tro mig, jeg gør alt her i Irland for at sikre, at folk kender dit navn.Jeg behøver ikke engang at
kommentere denne medicins fantastiske evner, fordi fakta taler for sig selv, for enhver, der er
villig til at forske i dem.

Du ved, jeg læste noget den anden dag og vidste ikke, om jeg skulle vende ud eller grine.En
førende politiker i Irland (Micheal Martin) sagde, at brugen af cannabis til behandling af MS eller
kræft eller en hvilken som helst sygdom, hvad han var bekymret for (slå det op) ikke blev støttet,
fordi "DERVAR INGEN LÆGEBEVISER ELLER FORSKNING TIL AT SIKKERHEDE DET." Jeg
skulle  læse  den  et  par  gange,  før  den  sank  ind.HVAD  er  der  galt  med  dette  sted?Ingen
medicinsk  dokumentation??Jeg  er  ked af  det,  men jeg  ved  ikke  engang,  hvordan  jeg  skal
fortsætte dette uden at blive vred...” Brendan

-- Kære Brendan, jeg er meget glad for,  at  du ser olien for,  hvad den er,  og at du spreder
ordet.Hvad Michael Martin angår, lyder han omtrent det samme som resten af de politiske typer,
jeg har mødt.Hvorfor tillader vi sådanne korrupte idioter at styre vores system?Jeg håber, når
hr.Martin får kræft, at han vil praktisere det han prædiker og selv tage kemoen.Tak for din støtte
Brendan og fortsæt det gode arbejde.Dette er en kamp, som vi vil vinde.De bedste ønsker, Rick
Simpson

"Cannabinoider  hæmmer  tumorvækst  hos  forsøgsdyr.De  gør  det  ved  at  modulere
nøglecellesignaleringsveje, hvorved de inducerer direkte vækststop og død af tumorceller, såvel
som ved at hæmme tumorangiogenese og metastase.

Cannabinoider er selektive antitumorforbindelser, da de kan dræbe tumorceller uden at påvirke
deres ikke-transformerede modstykker.Det  er sandsynligt,  at  cannabinoidreceptorer regulerer
celleoverlevelse og celledødsveje forskelligt i tumor- og ikke-tumorceller.

Cannabinoider har gunstige lægemiddelsikkerhedsprofiler og producerer ikke de generaliserede
toksiske  virkninger  af  konventionelle  kemoterapier.Brugen  af  cannabinoider  i  medicin  er
imidlertid  begrænset  af  deres  psykoaktive  virkninger,  og  derfor  er  cannabinoid-baserede
terapier, der er blottet for uønskede bivirkninger, ved at blive designet." Manuel Guzman -- Med
andre  ord  helbreder  cannabisekstrakter  kræft.Det  eneste,  der  mangler,  er  menneskelige
undersøgelser.Hvorfor?Spørg din regering og dem, der kontrollerer dem.JB

"Det helbredte mig for kræft ... Stage 4 hjerne ... Så ja." Krystal

“Tanja, det virker, og jeg har spist det.Stop, se og lyt.Jeg anbefaler at tage olien, selvom du ikke
har nogen sygdomme.Det vil forsvare dig mod at få dem sammen med at få dig til at føle dig
meget bedre end før,  og din krop vil  takke dig.Lukkede sind som dem fra den amerikanske
regering forårsager mange unødvendige dødsfald fra uønskede behandlinger som kemo og
stråling.Havde min mor været villig til at prøve olien i stedet for at følge sin læges ordination for
en sådan "praksis", føler jeg bestemt, at hun ville være med os i dag.Hvis ikke, ville hun ikke
have gennemgået så meget lidelse, smerte og i sidste ende druknet i sin egen plural væske,
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efter  at  de  samme  læger  smed  håndklædet  i  ringen  efter  behandlinger  for  over
$100.000.00.Kemo- og stråleklinikker bekymrer sig kun om deres økonomiske bundlinje snarere
end en patients besparelse og komfort.Der er en svingdørsmentalitet med venteværelser med
ståpladser fulde af decimerede og for det meste skaldede individer, der venter på deres tur på
nålen.Jeg har problemer med både dit  og den ordinerende læges tankesæt.En kur bør ikke
handle  om  pengeoverskud.Det  er  en  trist  situation,  der  MÅ  ændre  sig  og  ændre  sig
hurtigt.Personligt afholder jeg mig fra at være testperson for nogen læges "praksis". Gør som du
har lyst, Tanja, men jeg ønsker dig alt det bedste.Tak Rick Simpson for alt, hvad du gør og har
gjort.Vi skal kæmpe den gode kamp; love eller ingen love." Lewis

"At sige, at det helbreder kræft, er en ret farlig og illusionsk overvurdering af et ellers gyldigt
punkt,  som fortjener  mere forskning.Men nej,  nej,  nej.Cannabis  helbreder  ikke kræft.Der  er
ingen endelig og ingen reel kur mod kræft i øjeblikket, og kun en række indbildske medicinske,
fordøjelsesmæssige og psykologiske indsatser kan hjælpe med at reducere risikoen for at dø af
kræft.Cannabis helbreder ikke kræft, og det skal patienterne vide.” Davide

"RSO dræber kræft, makker...Ryger det, nej, men RSO ja." Kevin

"Vær ligeglad med at hjælpe mig her, ven..." Jeff

"For det første er 'kræft' alt fra en cyste til neuroblastom, så 'helbredelse af kræft' er generisk,
illusion,  uspecifik.Så  har  cannabis  en  meget  god  effekt  på  celleduplikation,  hvilkethjælper
sikkert,  men  helbreder  ikke  systematisk  tumorer.Igen,  hver  type  kræft  er  anderledes,  og
cannabis har på en eller anden måde vist en positiv respons på brystkræft, som er en type o
carcinom, der også behandles bredt og meget effektivt med konventionel medicin.Når det så er
sagt, så er jeg FULDSTÆNDIG for at legalisere cannabis, men selvom jeg er meget åben over
for alternative terapier, må jeg finde mig i at være uenig i denne pompøse påstand.” Davide

“Jindřich Bayer, hjælp, tak!!!” Kevin

"At sige, at cannabis viser en positiv respons i kampen mod visse typer tumorer, er en påstand,
jeg kan acceptere." Davide

-- Davide, accepter hvad du vil, det er okay med mig.Ja, der er meget få hårde data tilgængelige
om Rick Simpson-olien, men det er kun på grund af korruptionen af det medicinske system og
deres pengeherrer.Dette vil ændre sig meget snart, når Colorado og Washington begynder at
levere  deres  data.Plus,  Israel  og  Holland  begynder  at  teste  olien  nu,  og  Tjekkiet  vil
sandsynligvis tilslutte sig meget snart.

Så vidt vi ved, og ud fra vores praktiske erfaring med tusindvis af patienter, ser olien ud til at
virke på alle typer kræft  meget bedre end noget,  der i  øjeblikket  leveres af det medicinske
system.Hvis du vil have bevis, lav noget olie og find en med hudkræft og se, hvad der sker, når
olien påføres den.De bedste hilsner, JB

"Hvis  du  kender  sandheden  om de  rige  bag  nogle  af  de  store  velgørende  organisationer,
begynder du at indse, hvor dine penge bliver af.Du er også nødt til at se på historisk information
som hvordan i 1960'erne, da poliovaccinen blev forstyrret til 230 millioner amerikanere, var de
ikke klar over, at abevirus sv40 var i disse vacciner.Så i 1963 erklærede præsident Nixon en krig
mod kræften, fordi han blev gjort opmærksom på, at en kræftepidemi ville komme.Se SV40 var i
aberne, at de høstede antistofferne til den vaccine efter firmaslice.Det kan tage op til 30 år at
præsentere som kræft.Nu i samme periode var privatiseringen af Amerikas sundhedsvæsen, og
Nixon kom bag på en privat sundhedsudbyder til at gøre dette for profit.Sandheden er, at de
skabte en industri kaldet kræft og ønsker ikke, at den brede befolkning skal vide om RSO."
Matthew

"Lav det selv, vi spurgte Rick, om vi kunne få det, og efter et stykke tid indså vi, da vi bor langt
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langt væk fra Amerika, og vi ikke kan rejse et sted hen for at få det på grund af økonomiske
begrænsninger, så vi lige videoen 100 gange , praktisk talt lærte det udenad, fandt cannabis fra
en  lokal  udbyder,  købte  riskogeren,  alkoholen,  endda  et  termometer  for  at  være  sikker  på
temperaturen.Det var nemmere, end vi troede.VI LAVDE DET SELV.Min kæreste har taget det i
4 dage nu...Vi vil vente og se.Vi har læst medicinske tidsskrifter og set mange dokumentarer,
alle deres resultater er de samme (kliniske forsøg udført ved UCLA, Harvard ...) -- olien dræber
kræftceller!Så vi  besluttede at  lave det,  fordi  du trods alt  aldrig kan nu,  før  du prøver det!"
Ioanna

"Skat, spørg dine naboer ... nogen tæt på dig har måske allerede nogle.Bare spørg, som du ville
bede om en aspirin?Vink en tyve." Sandet

"Selve det faktum, at placebo helbreder nogle mennesker, er grund til at kassere medicin for
altid og studere placebokunsten.Når det er sagt, at du aldrig laver en placeboundersøgelse, når
du har en effektiv kur, har du ret, det ville være at dræbe halvdelen af dine patienter, syge og
grusomme." Christopher

-- Det ville virkelig være sygt og grusomt, Christopher, og det er derfor, jeg personligt ikke vil
gøre  det.Andre  kan,  hvis  de  vil,  men  jeg  vil  ikke.Jeg  vil  have,  at  det  medicinske  system
begynder at bruge olien som placebo - hvis de beviser, at det, de vil bruge, er sikrere og mere
effektivt end olien (og sjovere/behageligt for patienten), så kan de gå videre og sælge det .Hvis
ikke, så ikke.Det er ret simpelt og meget rationelt, synes jeg.Og sådan kommer det i hvert fald til
at være i fremtiden, så hvorfor vente?JB

"Noget bevis endnu?Faktisk, verificerbart bevis på, at cannabis gør noget for kræft for nogen?
Anekdotiske historier betyder absolut intet videnskabeligt.Undskyld.Jeg har konstateret, at der
mangler  beviser,  og  jeg  vil  så  gerne  have,  at  det  er  sandt.Men  har  der  været  NOGEN
verificerbare  beviser  af  NOGEN  slags?Kliniske  undersøgelser?Noget  du  overhovedet  kan
poste?Bare nysgerrig.Jeg er ikke en hader.Jeg er på din side, men...alligevel...” Sí

"Der har været adskillige vidnesbyrd om mennesker, der har kræft og har brugt cannabisolien til
at  helbrede  sig  selv  eller  en  elsket...lav  noget  research,  Si.Hvis  du  har  brug  for  "kliniske"
undersøgelser, får du dem ikke, fordi de virksomheder, der forsker, ikke er i stand til at tjene
penge på afsløringen af effektiviteten af THC i dets naturlige form.Det skal først laves om til en
"kemisk" formel og markedsføres på den måde.Det handler om enten at bruge din intuition &
sunde fornuft og komme til dine egne konklusioner eller ignorere udtalelserne.Jeg vælger at tro
på dem!" Cher

"Hej Kim, jeg udfordrer dig til at BEVISE, at Cannabis som en ikke-giftig livreddende medicin er
"retorik."Held og lykke med dette.Jeg plejede at lyde ligesom dig.Så besluttede jeg, at jeg ville
blæse huller  gennem denne 'retorik',  fordi  det  her  SKAL VÆRE BULLSHIT...  dreng tog jeg
fejl.Jeg mener DØD FORKERT.Du kan ikke benægte de videnskabelige 100% JERNBEKLÆDT
FAKTA.Jeg kunne ikke gøre det, og du vil heller ikke gøre det.FAKTA er FAKTA, og dette er
FAKTA, Kim.AMA & Big Pharma er kriminelle.De har bevidst ladet denne vidunderlige gave fra
Gud  blive  dæmoniseret  og  løjet  om  for  REN  FORTJENING!De  har  tilladt  dine
familiemedlemmer at lide og dø, Kim.Hvis du tror,  at disse petrokemikalier, som de sælger, er
medicin, skal du tro om igen.Du vil opdage noget 'retorik', gå og tal med din læge, gå og tal med
American Cancer  Society,  gå og snak med dine giftpille-producenter.Bemærk venligst,  Kim,
HVER PILLE, SOM DE HÅRDER ER "SIKRE", er IKKE det!Find mig en, der ikke er GIFTIG,
kun  EN!Alligevel  har  vi  her  en  IKKE  GIFTIG  GRØNTSAGER,  der  producerer  DEN  mest
kraftfulde  medicin  på  JORDEN,  der  er  bevist  AT  KURE  SYGDOMME,  og  vores
"sundhedsprofessionelle"  og  regeringen  har  fundet  det  passende  at  nægte  os  denne
livreddende grøntsag, hvilket giver os mulighed for at lide og dø OG blive sat i fængsel for at
gøre  tingene  endnu  sikrere  i  samfundet...Vil  du  tale  om "RETORIK"???Jeg  håber,  at  dette
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indlæg åbner dine øjne for SANDHEDEN.Hvis ikke, RIP Kim, er der intet håb for dig og din
slags, du har "kliniske endocannabinoide mangler." Slå det op, det er sandt." Dan

"Tusind tak Rick & JB... På grund af jer kender jeg nu sandheden.Sundhed, fred og lykke." Tina

"Rick Simpson, du er så fuld af lort.Kræft kan ikke helbredes!" Jason

“Jason skal arbejde for regeringen.Jeg har set det fungere med mine egne to øjne.” Matthew
“Chris, hvis du ser Youtube-videoen på RSO, er processen der.Jeg ville dog bruge Everclear i
stedet  for  naphtha,  bare  en  personlig  ting.Matthew,  Jason  arbejder  måske  for  regeringen
ELLER han er meget ung og tror, han har lært alle de data, der er i universet.Først da kan han
komme med en generel erklæring, noget kan gøres.Han skulle kende hver eneste tøddel af
data." Judie

"Du  er  lige  så  slem  som  den  propaganda,  der  følger  efter  marihuana  ...det  du  gør  for
mennesker er fantastisk og alt andet end helbredende kræft NEJ!Lindre symptomer og hjælpe
mennesker med smerter ja.Men dine ekstrakter er rå og langt fra rene.Jeg arbejder ikke for
regeringen.Jeg ved bare noget lort, når jeg ser det.” Jason “Jeg har haft en søvnforstyrrelse i 20
år, RSO-olie har hjulpet mig med at sove for første gang, og jeg er smertefri, når jeg vågner!
Yay!Jason, hvorfor er du overhovedet her?Hvis du ikke vil vide det, så bare gå!” Bonnie

“@ Jason!!!Bevis, at det ikke helbreder kræft eller STFU!!!” Jon

"Vis  mig  beviset?Og  Jon  sjovt,  hvordan  du  skal  vende  tilbage  til  vulgært  sprog  som
"STFU".Viser hvor meget intelligens du virkelig har!Ikke underligt, at du er fra Texas...” Jason

"Jason,  hvis  du ønsker  at  fortsætte  sådan her,  bliver  jeg  nødt  til  at  forbyde dig  fra  denne
side.Lav mere researchfør du dømmer." JB

"Forbyd mig for fanden!Du er en løgner og har ingen beviser for noget som helst!Du laver noget
skide  research  og holder  op med at  fortælle  disse  stakkels  løgne!Din  olie  er  rå  over  kogt
snavset affald!Du er i det for pengene på en eller anden måde!Så forbyd mig, fordi jeg kender
sandheden og THC, CBD osv.LAD DU IKKE kurere KRÆFT, du er en kræftsygdom for det
medicinske marihuanasamfund!" Jason

"Farvel, Jason." JB

"Min mand har ret.Jeg har 4 PET-scanninger, der beviser det.Da jeg var tung på olien, forsvandt
mine tumorer som gale.Da jeg skulle reducere min dosis, er de mere stabile end at krympe.Jeg
har synlige beviser for, at tingene virker." Maria

"Lyder som en fup for at tjene penge.Tror du virkelig, loven vil tillade mig at dyrke hamp for at
lave noget olie?Bliv en rigtig fyr.Jeg fik leukæmi, og jeg tror ikke et ord af, hvad du siger.Din
vanvittige svindler,  der beder på de syge,  burde fængsles.Hvis du er så sikker på,  at  dette
virker, så lav nogle rigtige kliniske forsøg.Masser af lande vil lade dig gøre dem, brug ikke en
eller anden Lame Ass FDA undskyldning!" Steven

-- Steven, jo før du kommer på olien, jo bedre for dig.Du skal ikke bebrejde mig for manglen på
videnskabelige undersøgelser om olien.Hvis  det  medicinske system virkelig  gjorde,  hvad de
skulle, ville disse firs vidnesbyrd alene have været alt, hvad de skulle se for at udføre alle de
titusinder eller hundredtusinder af undersøgelser, der skal udføres.

Rick og jeg har virkelig ikke råd til at udføre alle de undersøgelser, det er langt ud over vores
budget, plus vi kan ikke udføre dem lovligt og den måde, vi ønsker at udføre dem på, så det er
virkelig op til andre at udføre deres arbejde nu.Så vidt jeg ved, er der stater, hvor medicinsk
marihuana er tilladt, jeg ved ikke, hvorfor de ikke har gennemført en undersøgelse endnu.For
eksempel på hudkræft, ville det blive gjort om et par måneder, kun med topisk brug af olien.Men
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det ser ikke ud til at ske, eller jeg kender ikke til sådanne undersøgelser.

Men der er videnskabeligt bevis for at understøtte alt, hvad vi siger: denne undersøgelse blev
offentliggjort  i  2006http://www.ncbi.nlm.nih.gov/pubmed/16908594og  denne  blev  offentliggjort
for nylighttp://www.ncbi.nlm.nih.gov/pubmed/23764845.

Jeg håber, det vil tilfredsstille dine videnskabelige behov, og jeg håber, at du kommer på olien,
før dine læger får en chance for at dræbe dig med deres kemiske gift, som aldrig ville have
været tilladt, hvis det blev testet i en ordentlig og etisk medicinsk undersøgelse.JB

"Tak, Rick Simpson, for at bekræfte min tro på cannabisolie ...Jeg har PTSD, og jeg tager ikke
medicin  længere på grund  af  mit  brug af  cannabis...Den  ægte vare...Jeg  får  modstand fra
mange, men jeg ved, hvad der virker, og jeg promoverer det til andre...Det er stadig ulovligt her i
MO...Men måske kan jeg hjælpe med at uddanne folk ved at dele alle dine vidnesbyrd...og
måske bliver det snart lovligt...” Ale

"Jeg er enig i, at som en 12-årig veteran, der for nylig blev separeret for PTSD, har jeg fundet
spiselige ting til at fungere fantastisk, og jeg ser frem til at lave noget olie i denne høstsæson."
Jon

“4 dage uden at få nyt job.Ingen bivirkninger, abstinenser og ikke at bide folk i hovedet!Der er
din forskning, lol.Spred ordet!Vi har brug for dette.Vi skylder menneskeheden at gøre verden til
et bedre sted.Dette er starten.:)” Christina

"Forskerne  konkluderede:  "De  data,  der  er  rapporteret  heri,  er  de  første,  som  vi  er
opmærksomme på for at demonstrere den kritiske rolle, som CB1 (cannabinoid) receptorer og
endocannabinoider  spiller  i  ætiologien  af  PTSD  hos  mennesker.Som  sådan  udgør  de  et
grundlag,  hvorpå man kan udvikle og validere informative biomarkører for  PTSD-sårbarhed,
samt vejlede den rationelleudvikling af næste generation af evidensbaserede behandlinger for
PTSD."

Men forvent  ikke,  at  føderale  embedsmænd  hjælper  med  at  fremme denne  proces.I  2011
blokerede  føderale  administratorer  efterforskere  ved  University  of  Arizona  i  Phoenix  fra  at
udføre et FDA-godkendt, placebokontrolleret klinisk forsøg for at evaluere brugen af  cannabis
hos 50 patienter med PTSD.

Videnskabelig integritet?Ikke når det kommer til marihuana.Ikke på lang sigt."

-- Du skal ikke bebrejde os for manglen på medicinske undersøgelser om cannabisolie.Jo før du
vil indse, at ja, der er en gruppe mennesker, der virkelig kontrollerer denne verden, og at de
simpelthen vil  gøre hvad som helst  for  at  forsinke tilbagekomsten af  cannabis,  jo  bedre for
dig.Det betyder ikke, at vi ikke vil  presse cannabismedicin igennem, det betyder kun, at det
kommer til at tage længere tid end nødvendigt eller forventet.JB

“Første gang jeg røg hash, da jeg var 15, føltes det, som om min hjerne pludselig havde fået det
forsvundne kemikalie, som jeg havde brug for indtil da. Min angst og depression var så meget
mere overskuelig, at  det gav mig et stykke tid nyt liv.  Jeg har altid undret mig over,  hvorfor
noget, der åbenlyst er så godt for os, er ulovligt, men det er mit svar i en nøddeskal. Tak fordi du
gør et godt stykke arbejde, respekt til dig Rick og JB” Miles

"Jeg har en ven, som er tidligere marine- og krigsdyrlæge i Irak.Han lider af et alvorligt tilfælde
af PTSD.Cannabis er det eneste, der hjælper ham med at leve et noget normalt liv.Intet, som VA
nogensinde har gjort eller givet ham, har nogensinde virkelig hjulpet.Min kone og jeg lider af
store medicinske problemer.Cannabis er det eneste, der hjælper os.Det er på grund af disse
grunde,  at  vi  gør alt,  hvad vi  kan,  for  at  prøve at  få  denne fantastiske urt  legaliseret  her i
Iowa.Mange af  vores dyrlæger  ville  have stor  gavn af  at  have konsekvent  lovlig  adgang til
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kvalitets cannabis.Jeg tror på, at total legalisering er den eneste måde. Justin

"Jeg er på hampolien under en række tilstande, og jeg har aldrig sovet så godt eller følt mig så
godt.Tak Rick Simpson & JB for at få beskeden ud om, at denne plante gør underværker for alt,
hvad man kan forestille sig!!Bare GØR det folkens og se selv!!Det er den eneste måde, du
bliver en sand troende på, tro mig!!” Val

-- Tak, Val.Det er rigtigt, at intet slår personlig erfaring med, hvad olien kan.Når du har prøvet
det, for eksempel på en forbrænding eller et myggestik, og kløen og smerten forsvinder på få
sekunder, kan alle fortælle dig, hvad de vil have, og du vil vide, at de kan fortælle dig, hvad de
vil, men olien vil stadig være den bedste medicin der findes.Og du vil gerne have en spand af
det derhjemme, bare hvis der skulle ske noget.

Du behøver ikke at stole på et ord, vi siger, bare lav olien, find en person med en forbrænding,
hudkræft, diabetisk ulcus, så påfør den topisk og se, hvad der sker.Så husk, at det samme vil
ske inde i din krop, når du indtager olien, og det er faktisk alt, hvad du behøver at vide.JB

"Sidste april, efter at have været 5 år fri for brystkræft, fik jeg diagnosen igen.Denne gang var
det fase 4, terminalt med mets til rygsøjlen, ribben, lymfeknuder, brystbenet og brystet.Jeg fik
stort set tilbudt palliativ behandling og fik at vide, at de ville prøve at holde mig ude af for meget
smerte...At gå hjem og ordne mine anliggender.Jeg havde mange smerter, og de blev ved med
at  ordinere  flere  og  flere  giftige  smertestillende  medicin  med  MEGET grimme bivirkninger,
(Percocet, hydromorfon og dexymethason).Jeg kunne ikke fungere på disse.

Min mand begyndte at  læse disse ting på internettet,  og jeg var mildest  talt  skeptisk,  men
mente, at jeg bogstaveligt talt ikke havde noget at tabe ved at prøve det.Tygge en meget lille
mængde White Widow 3 gange dagligt.I sidste uge fik jeg nyheden om, at mine bone mets er
helt  væk.I  dag  fik  jeg  at  videat  MR viser  VÆSENTLIG svind af  bløddelstumorerne.Ikke så
skeptisk nu og har det godt, ingen smerte." Julia

“For 3 1/2 år siden blev jeg diagnosticeret med brystkræft, stadium 3, aggressiv.Fik foretaget en
mastektomi, kemo og stråling, og prøverne viste sig at være negative for mere kræft.Desværre
metastiserede  min  kræftsygdom,  og det  satte  den til  fase  4  aggressiv  for  brystkræften.Jeg
havde nu knoglekræft og havde et fantombrud, hvor kræften havde spist sig igennem knoglen i
min venstre hofte, og mit venstre overben var fyldt med kræft.Med at blive peget i den rigtige
retning for RSO fik jeg gode nyheder fra en scanning af brystet, maven og bækkenområdet -
ingen kræft der.Mine tidligere scanninger viste 8 pletter af kræft, 1 i venstre ben, 5 i rygsøjlen og
2 i den nederste lænd, jeg skal snart scannes/røntgenbilleder af det område, og forhåbentlig vil
jeg være i stand til at rapportere gode nyheder igen.Dette har reddet mit liv!Det slog helt sikkert
ordene fra lægen "Du er terminal, få orden på dine affærer, og vi giver dig 4 måneder at leve",
og det var 16 måneder siden.(Jeg skal tilføje, at hun nu går ved hjælp af en rollator og sover i
en  seng,  hvilket  er  noget  hun  ikke  har  kunnet  i  3  år.Et  af  hendes  næste  mål  er  at  være
rask/mobil nok til at deltage i en musikjam med mig.)"

"Hej Jindrich, i går læste jeg Ricks bog færdig.Gode sager!Helt ærligt har jeg virkelig ikke brug
for flere beviser om oliens virkelig magiske kraft!Jeg har også lavet nogle eksperimenter, og
hver dag opdager jeg noget nyt, som denne medicin kan!Fantastiske!Desværre selvom jeg er
overbevist, og selvom min kæreste er overbevist, er hendes mor på en eller anden måde ikke i
stand til at 'give slip' helt...og stadig er hun ikke sikker på, om hun holder op med den lorte
kemo... Jeg forsøger hele tiden at bringe gode argumenter frem, men jeg kan ikke beslutte mig
for hende!Hun er den med kræft, og hun er den eneste, der kan bestemme, hvad hun skal gøre
med sit liv.Jeg ved, at hun vil blive helbredt alligevel til sidst, fordi vi vil proppe hende så meget
olie, at det vil være umuligt for hende at dø.Men jeg synes stadig, det er så dumt og så farligt at
lege med disse skide kemikalier, især når man har adgang til naturmedicin, som har vist sig at
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helbrede kræft!Jeg læste om din oplevelse med kræft og medicinsk system...Jeg er virkelig ked
af dit tab... og nu forstår jeg bedre din holdning til den traditionelle såkaldte 'medicin'!" Luigi

-- Hej Luigi, tak for dine pæne ord om bogen og det er ærgerligt, at du skal igennem.Det er
hendes valg, hvilken behandling hun vælger, men jeg ville ikke gå i nærheden af kemoen - læs
bare min mors historie for hende, måske vil hun forstå, at det aldrig er en god idé at tage gift,
især når det ikke er underbygget eller nødvendigt.Hendes chancer for blot at overleve kemoen
vil blive meget bedre, hvis hun tager olien, men igen, hvorfor forårsage endnu mere skade på
hendes syge krop?Det giver overhovedet ingen mening. De bedste hilsner, Jindrich

"Dette  er  den  kamp,  mange  gode  mennesker  skal  håndtere,  en  uvidende  læge,  der  tror,
han/hun ved  mere  uden nogensinde at  komme videre  med ny  udviklende  og eksisterende
information  om  cannabis,  dets  cannabinoider  og  evnen  til  at  dræbe  kræft  uden  at  skade
patienten.Hvor  sindssygt  fra  vores  perspektiv,  at  de  ville  kræve gift  over  noget  så  sikkert,
hvorfor?Er det uvidenhed eller løber de bange?

Jeg har set en læge en gang i 5 år, siden jeg lærte om denne olie for min IBS, og det var for
noget, jeg ikke kunne gøre selv.En forskudt pink og jeg brugte olien til aldrig at blive smittet,
fjernede stingene uden at lide, og hver gang jeg påførte den, forsvandt smerten øjeblikkeligt på
grund af betændelse, der blev fjernet.Det var fuldt helet på 2 1/2 til  3 måneder i  stedet for
fysioterapi og omkring 9 måneder til et år for helbredelse.Jeg har set med mine egne øjne gang
på gang, og ingen kan tage det fra mig.” Covey

"Læger er IKKE videnskabsmænd og udøver heller ikke videnskab.Hvis de gjorde det, ville de
kræve, at regeringen gav dem adgang til marihuana.Årsagen er, at en nu bevist del af kroppen,
det  endocannabinoide  system,  er  blevet  fuldstændig  ignoreret  af  det  amerikanske
lægesamfund.Mens  andre  lande  forsker  mere  og  mere  i  marihuana  og  specifikt
kræftbehandling, amerikansk medicinsk virksomhed drives af Big Pharma, store forsikringer og
store penge.Lægerne har givet  kontrol  over deres håndværk til  ikke-læger og frygtbaserede
politikere.De vil bruge årevis på at finde alternativer under kontrol af patentadvokater, mens de
truer med potentielle helbredelser.

Hvis marihuana var gemt i en dyb jungle, kontrolleret af en eller anden analfabet stamme, ville
Big Pharma være den første til at kontrollere sin produktion, patentere dens mange forskellige
cannabinoidforbindelser  og  derefter  henvende  sig  til  lægerne  for  at  'ordinere'  det.Men  den
største stamme i  USA er allerede begyndt at råbe sandheden op.Ærgerligt  for Big Pharma,
denne stamme er ikke til salg." Bryan

"Det bevis er med os.Og vi deler det.Den medicinske flok [skal ikke længere behandles med
respekt]  af  stofpushere,  som  arbejder  for  incitamenter,  bliver  afsløret.De  snirkler  sig  i
tegnebogen.De  er  klar  over,  hvad  der  sker,  og  deres  legekammerat,  FDA,  går  ned  med
dem.Ikke anderledes end enhver form for tyranni, vi har mødt før vi accepterede denne gang, at
det er indenlandsk.Vi gør det her mod os selv.Der er en kur mod kræft, der er INGEN kur mod
den måde, MEDICIN bliver påtvunget os i øjeblikket, medmindre vi stemmer med vores lommer
og vores stemmesedler!" Thielman

"Jeg har set slægtninge og venner falde og dø så hurtigt efter at være blevet tvunget til at bruge
titusindvis af dollars for langsomt at blive dræbt, når kuren vokser lige ud af Moder Jord.Kom nu,
vågn op og lugt til bullshit.Hop ikke på stereotyper og lav noget RIGTIG research.” Amy

"Jeg havde en ældre dame med Alzheimers.Hun havde brug for pleje 24/7.Hun blev ved med at
sætte ild til sit køkken og prøve at lave mad.Vi vil, hun fik olie, og inden for en måned kunne hun
genkende sine børnebørn igen og begyndte at genoprette hukommelsen.” Janet

"Jeg ved,  at  jeg hellere vil  have RSO end kemo/rad...  Sjovt  hvordan nogle mennesker kan
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afvise RSO, når bivirkningerne af alt andet kan efterlade dig med meget ringe livskvalitet." Kerry

"Det  skal  være  let  tilgængeligt.Det  SKAL være  tilgængeligt"  Jo  mere  jeg  læser,  jo  mere
fascineret er jeg." Shelley

"Næste gang du hører nogen sige "Hvor er de peer-reviewede undersøgelser?": En søgning på
PubMed,  arkivet  for  alle  peer-reviewede  videnskabelige  artikler,  der  bruger  udtrykket
"marihuana", giver næsten 20.000 videnskabelige artikler, der refererer til planten og/eller dets
bestanddele,  hvoraf  næsten  halvdelen  er  blevet  offentliggjort  inden  for  det  seneste  årti.Til
sammenligning giver en søgeordssøgning ved hjælp af udtrykket "Tylenol" 17.370 offentliggjorte
artikler.En  søgeordssøgning  ved  hjælp  af  udtrykket  "ibuprofen"  giver  10.500  publicerede
papirer.En søgeordssøgning ved hjælp af udtrykket "Ritalin" giver 7.012 offentliggjorte artikler,
og en søgeordssøgning med udtrykket "hydrocodon" giver kun 630 offentliggjorte artikler." Lynn

"Nyt regeringsfinansieret cannabis-/kræftstudie SHOKKER det videnskabelige samfund...THC,
cannabis' vigtigste psykoaktive ingrediens, kan faktisk ændre den menneskelige genetiske kode
for at forhindre kræft og inflammatoriske sygdomme.Hvad?!!!!Hvad hvad!!!????

Rick Simpson og hans Chief Elf, den tjekkiske aktivist Jindřich Bayer, har sagt dette i mange
måneder, og jeg var høflig, men hemmeligt hånede tanken, fordi det lød som en flok hokus-
pokus  for  mig  (og  på  grund  af  andre  mindre  tekniske  uenigheder  jeg  har  haft  med deres
perspektiv)....Medicin  kan  ikke  ændre  DNA,  vel?FORKERT,  åbenbart!HELLIG  [BLEEP]!!!!!!"
Alan

"OK, uanset hvad det betyder, så ligger dette uden for min ekspertisesfære.Det siger formentlig
noget som cannabinoider kan helbrede kræft, og de gør det via genmodifikation på en eller
anden måde.Og at der er brug for mere forskning, som altid.

Alt, hvad jeg siger, er, at selve tanken om en sag er den mindste partikel af sagen, og olien kan
også fikse tanker.Generne er stadig for store.Forskningen skal fokusere på, hvad cannabinoider
gør  med  de  mindste  partikler  i  vores  kroppe,  atomer,  kvarker,  strenge  osv.Det  er  der,
problemerne starter,  i  de mindste partikler,  det er det,  du skal løse, hvis du virkelig vil  løse
problemerne.JB

Endocannabinoid system
"Enhver  organisme  med  et  endocannabinoid  system  (aka:  ECS)  kan/vil  drage  fordel  af
cannabinoider, hvilket skaber homeostase (harmoni) i den organisme.Der er tre organismer på
denne planet, der ikke har en ECS: svampe, geléfisk og politikere.Okay, måske, måske, det er
muligt, at det sidste kunne være overdrevet, bare en smule." Steve

"Jeg tror, at tabet af tumorundertrykkende gener spiller en afgørende rolle inden for kræft, og at
dette skyldes endogen cannabinoidmangel." Matty

-- Generne er for store, du skal gå til de mindste partikler, det er der, problemet opstår, og det er
der, det skal rettes.Selv DNA er for stort. JB

"Jeg  vil  overlade  videnskaben  til  de  videnskabsmænd,  som  jeg  ikke  er.  Jeg  samler  mine
oplysninger ud fra det, jeg ser og føler.Jeg ved, at jeg har det bedre, og dem, jeg har delt min
viden med, er bedre eller i bedring, og mest af alt i fred er de ikke bange for deres sygdom eller
sygdom, som gør bedring desto bedre uden stress.” Kelee

"Det  har  dæmpet  mine  angreb  i  årevis.Det  har  været  kendt  for  at  lindre  migræne  af
lægestanden siden det  19.  århundrede,  og Russo spekulerede i  2003,  at  en underliggende
klinisk endocannabinoid mangel er skyld." Tom
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"PubMed har en artikel, der siger, at IB, migræne og fibro kan være en klinisk endocannabinoid
mangel." Erik

-- Jo da.Som vi ser på det, er de fleste sygdomme symptomer på cannabinoidmangel, og de
fleste sygdomme ville sandsynligvis slet ikke forekomme, hvis folk havde brugt små mængder af
olien siden den dag, de blev født.JB

Q.Hvorfor  skal  jeg  forvente,  at  læger  støtter  påstanden  om,  at  cannabis  helbreder  kræft?
EN.Tja, fordi det helbreder kræft, og det er alt, hvad der skal til.THC forårsager apoptose, så
overraskende nok forårsager det apoptose i alle kræftformer.Hvorfor?Nå, fordi decarboxyleret
olie kommer ind i alle celler i kroppen på en eller anden måde, hvis den indtages i de rigtige
mængder.Det  endocannabinoide  system  regulerer  immunsystemet,  så  når  du  får
immunsystemet  til  at  fungere  rigtigt,  kan  det  også  bekæmpe  kræft.Ikke  meget  ved  dette,
virkelig, det er virkelig offensivt simpelt.

Korrekt produceret olie af høj kvalitet er den bedste chance, patienten har alligevel (operation vil
være  påkrævet  i  nogle  få  livstruende  tilfælde,  måske).Og  hvis  du  kender  en
behandlingsmulighed, der er sikrere, mere effektiv og sjovere for patienten end olien, så fortæl
os det.Der er ingen.

Se på, hvad Mechoulam og Pacher siger: "Inflammation/vævsskade udløser hurtige stigninger i
lokale endocannabinoide niveauer, som igen regulerer signalresponser i immunceller og andre
celler,  der  modulerer  deres  kritiske funktioner.Ændringer  i  endocannabinoidniveauer  og/eller
CB2-receptorudtryk er blevet rapporteret i næsten alle sygdomme, der påvirker mennesker, lige
fra  kardiovaskulære,  gastrointestinale,  lever,  nyrer,  neurodegenerative,  psykiatriske,  knogle-,
hud-, autoimmune, lungesygdomme til smerte og kræft og modulerende CB2 receptoraktivitet
rummer et enormt terapeutisk potentiale i disse patologier."

Og  hvordan  gør  du  alt  dette?Nå,  med  olien.Du  balancerer  niveauerne  eller  sætter  dem  i
enoverdrive, når det er nødvendigt.Du kan spise olien, gnide den på, fordampe den og tage den
i stikpiller, og mellem disse fire metoder kan du finde en måde at hjælpe hver eneste patient på
denne planet.Senere vil læger injicere tumorerne med olien og krympe dem på rekordtid på den
måde (anbefales ikke derhjemme).

Og hvorfor foreslog jeg hudkræft (eller diabetiske sår eller forbrændinger)?Nå, fordi man kan se
hvad der sker der og det tager normalt ikke lang tid at kurere dem med olien, et par uger max i
de fleste tilfælde.Så skal du blot indse, at det samme, der sker efter topisk påføring på din hud,
sker inde i din krop, når du indtager olien.Igen, offensivt simpelt, men det er en meget præcis
forklaring  i  sidste  ende.Og  gå  så  tilbage  til,  hvad  Mechoulam  skrev:  "Ændringer  i
endocannabinoidniveauer  og/eller  CB2-receptorudtryk  er  blevet  rapporteret  i  næsten  alle
sygdomme,  der  påvirker  mennesker,  lige  fra  kardiovaskulær,  gastrointestinal,  lever,  nyre,
neurodegenerativ, psykiatrisk, knogle, hud, autoimmun, lungesygdomme til smerter og kræft, og
modulering af CB2-receptoraktivitet rummer et enormt terapeutisk potentiale i disse patologier."

– Da jeg ved alt det, vil jeg straks gå til at modulere min CB2-receptoraktivitet.JB

"Enhver, der er i tvivl.Må jeg bede dig VENLIGST google ordene Endocannabinoid System.Det
er i hvert enkelt menneske.Mennesker producerer bogstaveligt talt cannabinoide stoffer i deres
modermælk, dette er bevist medicinsk faktum.Vi har bogstaveligt talt et enormt system i vores
kroppe,  opdaget  for  år  siden,  som har  receptorer  for  cannabisforbindelser.Dette  er  også et
bevist  faktum.Videnskaben  har  bevist,  at  THC  låser  sig  ind  i  CB1-receptoren,  af  KUN
beskadigede,  usunde  eller  kræftceller,  og  TVANGER  dem  til  at  dø  gennem  Apoptose,
programmeret  celledød.Kræftceller  producerer  ceramid,  THC  finder  det  og  løser
problemet.Igen,  dette  er  en  medicinsk  bevist  kendsgerning,  du  kan  finde  overalt  online,  af
akkrediterede  universiteter  og  andre  forskningscentre.Dette  er  ægte  videnskab.IKKE  nogle
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tyrefolk gør op for at blive høje.

Jeg kender flere børn, der har helbredt eller helbredt kræft ved hjælp af cannabis.Min søn er en
af dem.Tror du, at min to-årige vil blive høj?Tror du, jeg vil have mit barn højt?Øh nej.MEN jeg
vil heller ikke give ham kemo læger har fortalt os ikke vil helbrede ham.Og jeg vil bestemt ikke
have, at han skal dø.Så...ja, jeg vil bruge det på ham og fortælle alle, jeg kender sandheden.Og
forhåbentlig komme igennem til nogle af tvivlerne...Måske en dag vil denne samtale redde deres
liv, eller en, de kender...” Suzetta

"Ændringer i lipidmetabolismen er tæt forbundet med kræft.Adskillige klasser af bioaktive lipider
spiller roller i reguleringen af  signalveje involveret i neoplastisk transformation og tumorvækst
og -progression.Det  endocannabinoide system, der omfatter  lipid-afledte endocannabinoider,
deres G-protein-koblede receptorer (GPCR'er) og enzymerne for deres metabolisme, er ved at
dukke op som et lovende terapeutisk mål i cancer."

-- Det endocannabinoide system regulerer direkte immunsystemet, så ja, det spiller en stor rolle
i behandlingen af kræft.Det kræver ikke en universitetsuddannelse at finde ud af dette.

Og hvordan regulerer  man funktionen af  det  endocannabinoide system?Med cannabinoider,
måske?
Og hvilken form for cannabis er den mest potente?Nå, olien.Og hvordan skal patienterne bruge
det?Som  de  fleste  andre  lægemidler  kan  de  spise  bare  spise  det.Tre  gange  om
dagen.Bingo.JB"

Udtalelser om kræft
Motto: Spontan remission af kræft synes at forekomme overraskende ofte i 
nærværelse af cannabisolie
"Ven  har  knoglekræft.Har  lige  startet  olien  i  sidste  uge,  smerterne  er  væk,  han  har  det
bedre.Onkologilæger er chokerede." Joe

"Jeg så en god veninde dø med stadium 4 brystkræft,  på hendes sidste ben efter  intensiv
kemo.Jeg gav hende specielle småkager, så tårer Fønix hver 4. time.Hun helbredte og trives!
Sagde, at hun aldrig har haft det bedre! Charlene

"Du reddede så mange liv...En af mine venner helbredte hendes knoglekræft i 45 dage med
hampoliebehandling." Gyan

"En lidt god nyhed i går.En mand, som vi lige havde givet noget olie til,  gulvbehandlede sin
læge, da det nogle uger senere blev konstateret, at tumorerne i hans lunger var væk, såvel som
den på hans lever, der kun var skrumpet ned til et sted.Et lille rør!Vi har et par stykker på farten,
og de har det alle godt.Jeg håber, tingene er gode.Phoenix Tears lever i bedste velgående."
Chris

"Jose: Opdatering - Min 81-årige ven passerede 3 tumorer sammen fra sit ansigt (hudkræft)
planocellulært karcinom.De havde ikke en chance mod verdens bedste medicin.5 uger på olien
og han har det bedre end han har gjort i 15 år.Hans appetit er tilbage!Han vinder kampen!!!Vi
vinder kampen!

Steve: Indtog han olien og brugte den også lokalt?

Jose: Begge dele

Steve: Fantastisk.Er det ikke fantastisk at vide, at vi kan gøre en forskel i nogens liv på den
måde.
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Jose: Han begyndte at gnide 68 % THC-olie blandet med olivenolie og kokosolie på kinden i 2
uger, før den dukkede op.Han indtager det også uden olivenolien efter at have gnidet det på
indersiden af kinden.

Jose: Hans læge ringede til mig i går og fortalte mig, at han også har hudkræft og gerne vil have
noget olie at prøve på sig selv.

Steve: Nu er det fantastiske nyheder om, at lægen vil have hjælp.Godt gået min ven!!!!Og jeg er
glad for, at din 81-årige ven er tilbage for at nyde livet igen.

Jose: Ja, det er virkelig fantastisk!Dr. P, vi kalder ham, er en velkendt forfatter til et par bøger og
en stor naturopat-healer og en læge.Han har henvist 5 af sine patienter til mig inden for de
sidste 2 uger.Alle terminale kræftpatienter."

"For to uger siden gav jeg en anden af min hud-/halskræftpatient/ven noget helbredende olie til
at indtage og bruge lokalt sammen med en lille smule kokosolie.Tirsdag fortalte han mig, at
huden på hans kind havde åbnet sig, og at tumoren var blottet.Jeg fortalte ham, at han skulle
fortsætte med at påføre olien, men uden kokosolie, kun den rene helbredende olie.Han lagde
den helbredende olie  direkte på den blotlagte tumor,  og han sagde:  "Bumpet,  der  stak ud,
forsvandt  dagen efter.Det  begyndte at  dræne inden for  få  minutter  efter  at  have gnidet  det
på.Det  sivede ud – olien  trak kræften ud som en salve.”  Kræftsvulsten var  der,  nu er  den
væk...To uger!!!" Jose

"Hej  Rick  Simpson  &  Jindrich  Bayer,  jeg  ville  gerne  dele  nogle  meget  GLADDELIGE
nyheder.Mors  scanninger  viste  et  "målbart"  fald  i  størrelsen  af  ALLE  tumorer  i  lever  og
bugspytkirtel.Desuden er tumoren i hendes lunge nu HELT, 100% VÆK!!!Der er så meget tak at
gå rundt, men den nummer et person, der fortjener mest kærlighed, er Rick for så åbent at dele
denne information med verden til at begynde med.

Tak Jindrich for alt, hvad du gør, inklusive din støttende venlighed og instruktioner.Jeg ved, at vi
stadig går på æggeskaller med hendes diagnose/prognose, men hvis tingene fortsætter med at
forbedre  sig  (tumorer,  der  skrumper  eller  "forsvinder",  som  de  kalder  det  uden  yderligere
metastaser).Jeg vil til sidst sende dig hende før og efter medicinske rapporter, så du kan se, at
du hjalp med at redde livet for en utrolig, kærlig, aktiv, givende kvinde, som er udendørs og
planter sin urtehavesom jeg skriver.Meget kærlighed, Barbara"

-- Hej Barbara, tak, du gjorde vores dag med din e-mail.Sig hej til din mor for os, og sørg for, at
hun  ikke  går  til  andre  scanninger  eller  røntgenbilleder  eller  andet  kræftfremkaldende
sludder.Lad hende gå efter, hvordan hun har det, hun skal spise 120-180 g af olien over seks
måneder eller mindre.Hvis jeg var hende, ville jeg så spise olien hver dag resten af  mit  liv
alligevel,  kræft  har  en  meget  lille  chance,  når  der  er  olie  til  stede  i
kroppen.Vedligeholdelsesdoser  er  en  yderst  vigtig  del  af  denne  metode.De  bedste  hilsner,
Jindrich

“Min vens mand blev helbredt for kræft, hvilket chokerede hans onkologer, som fortalte ham, at
han havde 3 måneder.Dette er advarslen: fordi de var forvirrede over hans mirakelhelbredelse,
meldte de ham til MR med kontrastfarve hver 6. måned.På hans sidste MR-scanning reagerede
hans krop på farvestoffet, og hans hjerte stoppede i MR-scanningen, og han døde næsten.Jeg
er enig med JB.Testene er lige så giftige som deres "kure".Vær forsigtig."Colette

“Min mor kurerede sin fase 3 småcellet lungekræft med olien!!Fik jeg nævnt, at hun var kræftfri
kun fire måneder efter diagnosen?Nå, det er, hvad der skete." Daggry

"Min  far  har  også  kræft  i  bugspytkirtlen,  der  spredte  sig  til  hans  lever  og  lunge  under
kemoterapi, så spredte det sig igen, han var meget utilpas og forværredes hurtigt.Han startede
olien for 3 måneder siden.Seneste scanning i mandags viser, at alle 7 pletter er forsvundet, og
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kræft i bugspytkirtlen er skrumpet.Han har det 100 % bedre og har livskvaliteten tilbage.Olien er
virkelig fantastisk." Lisa

"Min far er også på olie for bugspytkirtelkræft, der spredte sig til syv andre steder.Han har været
på olien i 5 måneder.Alle syv pletter, der dukkede op under kemoterapi, er forsvundet, siden
man startede olien, og kræft i bugspytkirtlen er skrumpet.Olien reddede hans liv!" Lisa

"Hej, jeg ville bare lige opdatere dig.Far har fået en ny scanning siden han startede olien for 5
måneder siden for kræft i bugspytkirtlen.Sidste scanning viste, at kræften i bugspytkirtlen var
skrumpet, og de andre 7 pletter, der var dukket op, mens han var på kemo, var forsvundet,
siden han startede med olien.Nye resultater viser, at kræften i bugspytkirtlen er skrumpet igen,
og der er ingen andre pletter, hvilket er fantastisk, da det er grunden til, at kræft i bugspytkirtlen
er så dødelig på grund af den hastighed, den spreder sig.Så 8 måneder sammen med 5 af de
måneder  ved at  bruge olie  far  gør  det  godt.Faktisk  har  han det  bedre  nu,  end da han fik
diagnosen første gang.Så tak igen Rick, JB og alle, der hjælper med at få disse oplysninger
ud.Hvis det ikke var for olien, ville jeg ikke have min far!!” Lisa

"I oktober 2013 blev min far diagnosticeret med lunge-, lymfoid- og bugspytkirtelkræft.Kræft i
bugspytkirtlen er en dødsrate på 95 procent.De gav ham 2-4 måneder at leve.Vi startede ham
på  olien  med  det  samme,  så  snart  vi  hørte  om  det  her.Den  26.  marts  2014  fik  min  far
konstateret kræftfri.Fantastiske!!Denne olie reddede min fars liv.Han sover bedre og spiser også
bedre.” Melissa

"Min far var også fase 4 kræft i bugspytkirtlen.Han havde også 10 pletter på leveren ... det var
sidst i november 2012.Han har nu 1 plet på leveren (.08) og 1 plet i bugspytkirtlen (8 mm).Vi
slår dette.Hans læger er chokerede.Han tager på i vægt og har det alt i alt fantastisk.Cannabis-
infunderet olie er også godt." Angie

-- Leg ikke med fortyndet medicin, Angie.Det er godt til topisk brug, men du ønsker ikke at give
cannabis-infunderede  olier  til  kræftpatienter  som  deres  eneste  behandling.Fuld  kraft  fuld
spektrum angreb fungerer bedst.

Især for dem, der "skal" tage en scanning "for at se", hvordan det heler.Sådanne mennesker bør
automatisk tilføje yderligere 60 g af olien til protokollen, fordi de bare unødigt har gennemgået
en meget kræftfremkaldende procedure "for  at  se",  hvordan de har det.Nysgerrighed koster
penge, undskyld det.Tillykke og bedste ønsker.Det er fantastisk at se succesen for mennesker,
der tænker anderledes.JB

"Jeg overlever fase 4 af bugspytkirtelkræft takket være denne olie.Jeg startede med kemo i
december 2013, alle (mere end 200) andre i undersøgelsen døde.Jeg er den eneste, der tog
olien og måtte skjule den for lægen.Nu hvor jeg er kommet ud om olien, og han har erklæret
mig kræftfri den 5. juni, forsøger han stadig at overbevise mig om at fortsætte med kemo.Jeg
nægter!Alt, hvad denne læge har gjort, viste sig at være forkert, men alt, hvad Rick Simpson har
sagt, har vist sig at være sandt.Mine journaler viser, hvad lægerne sagde, jeg skulle være død i
januar, men her er jeg i slutningen af juni.Tak Rick!Olien reddede mig fra kræft, jeg håber, den
redder mig fra kemo." Ven

"Jeg  er  et  faktuelt  bevis  på,  at  RSO har  en  direkte  effekt  på  MPNST og  NF1.Medicinske
journaler, MRI, PET, CAT-scanninger viser en betydelig reduktion i tumorstørrelse og aviditet."
Kristyne

"Jeg havde en 3,7 cm tumor på min testikel.Jeg tog et  gram RSO om dagen uden anden
medicin, og da jeg kom tilbage til lægen, var han forvirret.Han sagde, at tumoren er væk og
kunne ikke forklare det.Så jeg fortalte ham, at jeg tog RSO.Han sagde "Jeg er ikke for uddannet
i emnet, men jeg vil sige, at det må være den eneste grund til, at det er væk." Jeg har for nylig
haft endnu en popup, og jeg tror, det er fordi jeg ikke lavede en vedligeholdelsesdosis.Så jeg vil
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tage et gram mere om dagen i 30 dage og se om det forsvinder som den sidste.Så sørg for, at
jeg vedligeholder efter." Brandt

"Ok mine peeps.I dag er dagen, jeg kun havde håbet nogensinde ville ske.Biopsiresultaterne er
klar.Corrie Yelland HAR LIGE FÅET BEKRÆFTELSE, AT HENDES KRÆFT ER 100% HELT
VÆK!!!!JEG ER KRÆFTFRIEEEE!!!!!Ikke engang nogen dysplasi endsige det store C.

Til  mine utrolige, fantastiske venner, der i  fællesskab var ansvarlige for,  at  jeg havde råd til
medicinen=der er absolut ingen ord til at beskrive, hvor taknemmelig jeg er over for hver og en
af jer.I er alle fantastiske!

Til Heather, der først sendte mig RUN FROM THE CURE -- Den video ændrede bogstaveligt talt
mit liv.Hvem ville have tænkt på det, hej?Jeg elsker dig!Til Rick Simpson, til Jindřich Bayer fra
bunden af mit hjerte...TAK for din viden og din støtte.Jeg er i live i dag på grund af jer alle!

Jeg er virkelig velsignet med at have så fantastisk familie og venner.” Corrie

"Hej  Jindrich,  bare  en  hurtig  besked  for  at  fortælle  dig,  at  jeg  har  været  hos  min  læge  i
dag.Rapporten siger, at kræften (analkanalkræft) ikke længere kan påvises.Sidste efterår fik jeg
at vide, at jeg havde 2-4 måneder, hvis jeg ikke bestrålede.Jeg valgte ikke at udføre nogen
stråling og prøve RSO i stedet for.Det er klart, det virkede!Fra bunden af mit hjerte, tak, tak, TAK
til Rick og til dig selv!!!!“ Corrie

-- Corrie, btw, hvilken kræft var det?Kom olien på arret, det går sikkert også væk.Uanset hvad,
hold dig væk fra læger, ikke flere scanninger osv.,  og sørg for at spise så meget olie som
vedligeholdelsesdoser, som du kan.JB

"Jeg fik en chance for at tale med Rick for omkring 2 måneder siden i et radioprogram...Jeg
fortalte ham om, hvordan rso allerede havde hjulpet  mig så meget...Jeg havde den samme
kræftsygdom som Farrah Fawcett...Kræft i analkanalen...det er ret sjældent...ikke at forveksle
med tyktarmskræft...og  jeg  har  NEEEEEEEEJ  intentioner  om  nogensinde  at  stoppe  olien."
Corrie

-- Jeg ville heller ikke have til hensigt nogensinde at stoppe med at bruge olien, det er ganske
forståeligt.JB

“Min seneste succeshistorie.Dette er en kvinde i slutningen af 50'erne, som blev diagnosticeret
med fase 3, men meget tæt på fase 4 lungekræft.I dag modtog jeg dette: "Nå, min mor gik til sin
CT-scanning for en måned siden og fik sine resultater tilbage for et par dage siden.Det er helt
væk!Hendes læge læste dem og sagde, at den større masse er klar, og at der ikke er noget
tilbage...

Hun har stadig KOL, men vi vil arbejde på det og hendes rygning lol...Tusind tak for alleråd og
viden om ting,  vi  aldrig  var  klar  over.Alt  kom sammen af  en grund,  og vi  er  så glade.Gud
velsigne dig og din familie." Corrie

--  Spontan remission af  lungekræft  synes at  forekomme overraskende ofte i  nærværelse af
cannabisolie.JB

"Efter kun 4 gram så vi en drastisk ændring i blodrapporterne (ESR) og nyretesten af  min far,
der har blærekræft, han sover godt, smiler, jeg håber bare, han kommer tilbage til normalen, ser
på Rick Simpsons dedikation og selvtillid gik jeg imod alle læger og lod ikke min far gå igennem
kemoterapi, til dato fortryder jeg ikke min beslutning. Tak, Rick Simpson." Arpit

“Har lige modtaget nogle FANTASTISKE nyheder, som jeg gerne vil dele med jer alle.Jeg har en
kvinde her i  BC, jeg pegede i den rigtige retning med brystkræft.Det havde metastaseret til
hendes lunger,  mave og hjerne.Hun har været  på medicin i  en måned og så sin onkolog i
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går.Alle tumorer er skrumpet, og hendes tumormarkørtest er NORMAL.Endnu en gang Peeps –
CANNABIS OIL DRÆBER KRÆFT!” Corrie

"Ok, alle mine vidunderlige Peeps, det her bliver en lang læsning, men jeg tror,  jeg kan have
ramt  PAYDIRT i  går.Jeg  har  ikke  besøgt  min  tandlæge  siden  september  sidste  år.På  det
tidspunkt var jeg midt i at kæmpe for mit liv.Min tandlæge fik på det tidspunkt at vide, at jeg
havde  kræft.Vi  havde  den  sædvanlige  samtale,  hvor  jeg  fortalte  ham,  at  jeg  ikke
strålebehandlede og lavede en "alternativ behandling".På det tidspunkt havde han spurgt, hvad
jeg lavede.Jeg var tøvende med at fortælle ham, da han var kendt for sin "stivhed", men bad
ham se påLøb fra kuren.Han ringede faktisk til mig, efter han havde set det.Han sagde, at han
som læge havde en tendens til at være i boksen, at han havde en bror (en læge) og en anden
bror (en farmakolog), og at de nogle gange "ikke har alle svarene."

Spol frem til i går.Han var forbløffet over at se, hvor godt jeg så ud, og et øjeblik målløs, da jeg
fortalte ham, at cannabisolien havde virket.Han begyndte at stille alle mulige spørgsmål.Mange
af  dem  "videnskabelige  spørgsmål",  som  jeg  ikke  kunne  besvare.Han  spurgte  om  kliniske
forsøg, forskellige sygdomstilstande behandlet med Cannabis osv.Han vil gerne tale med sin
bror om mig selv, såvel som om cannabis som en "kur" mod kræft, og han vil også have, at
hans bror skal forske i cannabis som medicin.Ville det være ok, hvis han tog mit mobilnummer
og e-mailadresse?

Her er hvor det bliver stort.Hans bror, Dr. Jake Theissen, plejede at være dekan og var pioner
inden  for  farmakologiprogrammet  ved  Waterloo  University.Han  er  nu  konsulent  for
lægemiddelvirksomheder og har specialiseret sig i "New Approaches in Cancer Treatment." Han
er stærkt knyttet til Canadian Cancer Society.(Det er også ham, der er blevet bedt af regeringen
om at lede undersøgelsen af den fortyndede kemoskandale.) John sagde, at hans bror ofte har
sagt, at der skal være noget bedre derude til at behandle kræft.Noget naturligt, snarere end
kemisk.Jeg sagde til ham at "ikke lede længere." Cannabis er "noget naturligt". Corrie

“Min mand blev oprindeligt diagnosticeret med prostatakræft for næsten 6 år siden.Vi stolede på
det medicinske samfund og gik den traditionelle behandlingsvej kun for at få at vide, at vi var en
"katastrofisk fiasko" efter 4,5 år, da kræften vendte tilbage.Jeg undersøgte konsekvent i næsten
2 måneder alle alternative behandlinger, inklusive din hampolie, og inden for 3 måneder faldt
min mands kræftantal  til  det halve.Ti måneder senere og hans PSA er nede på 0,11 - ikke
påviselig.

Det er meget uheldigt at høre, at vores regering nægter at anerkende enhver alternativ medicin,
inklusive  hampolie,  til  behandling  af  sygdom,  men  ligesom  dig  har  vi  ikke  haft  andet  end
latterliggørelse  fra  "professionelle"  og  endda  nogle  familiemedlemmer.Alle  "samfundene"
derude er store lægemiddelkontrolgrupper, men jeg "forstår det" med hensyn til at afmontere et
system  med  millioner  af  mennesker  beskæftiget  i  en  industri,  der  er  så  korrupt  med  $20
milliarder om året, at der aldrig vil være en kur.Med vilje!!

Hele denne proces har afsløret mig for, hvor dybt kaninhullet virkelig går, og jeg er i øjeblikket i
gang med at skrive en bog om mine resultater med passende titlen "Forbind prikkerne."Det er et
historisk perspektiv af GMO'er, industrielt landbrug og big pharma og dets indvirkning på ethvert
individs helbred.Jeg vil fortsætte med at følge dig på denne hjemmeside og ønsker dig alt det
bedste og et godt helbred.Tak for alt, hvad du har gjort og fortsat gør.Med venlig hilsen K”

"En ven, i de sene stadier af kræft, der led under torturprogrammet med kemo og stråling for
leukæmi, lærte gennem vinstokken om "Run from the Cure" og besluttede at prøve olien, efter
at alt andet ikke havde kunnet helbrede hans sygdom.Desværre havde han forladt det for sent
at redde sig selv, men hans viden og omsorg har reddet mig.Det var den olie, han ikke havde
mulighed for at bruge, der startede mig på min bedringsvej.” Stephan
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"Min svigerfar så sin onkolog Dr. i morges til hans kontrol.Dr. blev tavs.Min svigerfar har haft
leukæmi i 15 år.Han har været på olien.I dag er hans antal hvide blodlegemer vendt tilbage til
normale grænser.Hvilken kræft??CANNABIS OLIE KUNNER KRÆFTFOLK!" Karen

-- “Intet bedre end en læge, der er blevet tavs!hehe elsker det!Reddede min dag!" Jackie

"Hej igen Rick!Jeg håber denne e-mail finder dig godt.Jeg skriver i dag for at spørge dig, hvor
længe skal en patient blive på olien?Vi har en patient med en kæmpe tumor.Han startede 15.
marts og har været igennem 40 gram indtil videre.Han har været på 1,5 gram eller mere/dag
siden dag 2.Stopper du ved den terapeutiske dosis på 60 gram?Penge er en faktor for denne
patient.Han har ikke betalt noget for sin medicin indtil videre.Deres Caregiver har doneret de
første 60 gram olie, men kan ikke give gratis medicin for evigt.Tak for dit input.Jeg værdsætter
din indsigt.Med venlig hilsen Janet”

"Kære Janet, du siger, at han har taget 1,5 gram eller mere om dagen siden dag to.Den olie, jeg
producerer,  er så stærk, at det normalt  tager den gennemsnitlige person omkring 5 uger at
komme til det punkt, hvor de kan indtage 1 gram om dagen.Der kan være et problem med
stammen, der blev brugt til at producere denne olie. Hampestammer kan variere meget i deres
helbredende evner, så problemet kan være stammen.Normalt er kræften væk, når patienten har
indtaget 60 gram olie.Men hvis det ikke er, ville jeg fortsætte med at give dem olien, indtil den
er.Den tid det tager og mængden af olie, der kræves, kan variere meget fra person til person.Vi
er alle forskellige, og nogle mennesker heler meget hurtigere end andre.Normalt vil folk, der er
blevet hårdt beskadiget af kemo og stråling, kræve en længere behandling og mere olie.Olien
skal fortryde al den skade, som disse såkaldte behandlinger efterlod.Mit råd ville være at prøve
at producere olien fra en anden stærk indica-stamme, men hold ham på olien, det er det eneste,
jeg ved, der kan redde hans liv.Bedste ønsker, Rick Simpson”

“Cannabisolien kan ikke redde dig fra den dødelige kemoterapi.Olien kan hjælpe mere, hvis
patienten nægter kemo." Steve

"Jeg er ikke sikker på, om dette er en succes - men jeg regner det bestemt som en!Bare hvis
nogen  skulle  undre  sig  over,  hvorfor  jeg  har  en mandig  stemme,  er  det  ikke  fordi  jeg  var
cigaretryger eller noget – jeg røg aldrig, men fordi jeg fik fjernet min skjoldbruskkirtel.Jeg er 51
(og et halvt!) og har brugt olie siden 20'erne.Jeg har bare altid fundet det dejligt at fordampe.For
et par år siden begyndte jeg at få problemer med at synke, og mine læger fandt knuder på min
skjoldbruskkirtel.Noder på min skjoldbruskkirtel,  som jeg skulle til  kræfttest.Når de gør det  -
stikker de bare en stor røvnål i halsen på dig og kommer ind i knuderne for at blive testet.De
giver dig ikke noget - ingen bedøvelse - på grund af placeringen.Så gør dette et par gange og
se om du kan sidde stille.Alligevel - efter at være blevet stukket 6x - og min skjoldbruskkirtel
blev  så  stor,  at  jeg  havde  problemer  med  at  synke  og  trække  vejret  -  fik  jeg  fjernet  min
skjoldbruskkirtel.Med al kræften i min familie - regnede jeg med, at jeg ville være foran.Ingen
kræft.Ingen.Jeg er den eneste i min familie, der er undsluppet kræft indtil videre.Jeg har lavet
olie siden mine 20'ere.Jeg har haft næsten hverkræfttest derude på grund af familiehistorie- og
nada indtil videre gudskelov!Du regner ud :-)” Janet

"Jeg delte Rick Simpsons Phoenix Tears på min Facebook-væg mange gange... så en dag lå en
af mine venner på sin dødsleje med lymfekræft.Da hun så mine indlæg om olien, begyndte hun
straks at tage olien og er nu KRÆFTFRI!Hendes læger er forbløffede.De fortalte hende, at hun
havde tre måneder tilbage at leve... DE VAR FORKERT." Jamie

"Jeg er behandler en kvinde med TERMINAL cancer, med RS hampolie og hun får det endelig
bedre.DET VIRKER!" voodootattoo

"Gør det samme nu.25% THC SKYWALKER OG, sidste OG-olie var min PSA 160.Efter 100
gram i dag er det 7.” Jimmy
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"Hej Chris,  opdatering...kræften forsvinder...hun fik et opkald fra sin forvirrede onkolog i  går
morges.Normalt har vi en aftale ansigt til ansigt, men han ringede denne gang til hende for at
rådgive  hende  om  resultaterne  af  alle  de  scanninger,  der  blev  foretaget  for  et  par  uger
siden.Lever - kræft kan ikke længere ses.Lungekræft, den ene lungekræft væk og den anden
lungekræft betydeligt reduceret.Han nævnte dog ikke brystet...Så mor ringer til ham for et par
spørgsmål og for at aftale en aftale, hvor vi kan gå ind og tale med ham og se tidligere og
seneste scanninger.Jeg er bange for, at hun var lidt chokeret, da lægen begyndte at tale om, at
hendes lever- og lungekræft forsvandt, og hun glemte at spørge om hendes brystområde.

Alle scanningerne var til en forhåndsscreening til et nyt hormonbehandlingsforsøg...men lægen
siger,  at  hun ikke længere er en kandidat til  den hormonundersøgelse, som en patient  skal
havevæksti kræftområderne og alle hendes områder vokser IKKE men dør.Vi er over månen
med resultaterne af olien!!!Da jeg talte med Rick for en måneds tid siden om min mor, foreslog
han, at hun skulle på en anden 90-dages behandling, og så planlægger vi det i begyndelsen af 
september.I mellemtiden vil vi give hende en vedligeholdelsesdosis. Wow!Hun vidste fra starten
af  behandlingen, at olien virkede på hendes tumorer, hun kunne mærke, at de skrumpede og
forsvandt.Vi er alle så taknemmelige for, at du introducerede mig for din dokumentar-idé og
delte denne behandling.For evigt taknemmelig, Cindy"

"Hej kære Corrie...Ville bare fortælle dig, at jeg gav den olie, jeg havde fra min mor, til en vens
veninde, der har brystkræft...Hun tog en måned og det er i remission...Nogle kræftceller er døde
i tumoren...Og lægen var forbløffet og positiv, og hvis hun har bedre resultater næste gang, vil
de tilsyneladende begynde at gøre noget ved olien.Jeg er så glad og takker Gud for, at jeg
måtte give den information om cannabisolien til denne kvinde..:)) Så ville ønske, at min mor
kunne have taget olien hver dag...”

"Hej Rick, jeg har nogle gode nyheder.Min mor kunne ikke mere psykisk holde erkendelsen af,
at hun havde kræft i brystet, så hun blev opereret.Men hun spiste 30 g af dosen, og hun drak
nogle urteteer fra en fyr, som har alle mulige medicinske urter, og hun lagde også bindene fra
disse urter.Uanset hvad, da lægerne tog den kræft ud, var den ikke mere end 7 mm stor og af
100 % væv, kun 1 % var aktiv og ondartet og i den døende fase.3 læger kiggede på dette, og de
sagde, at de aldrig så noget lignende ...Så hvis hun gik mere 1 eller to uger uden operationen,
ville alt  være væk.Nu tager hun hver dag olien i  1  og et  halvt  gram, og hun forstår  nu,  at
operationen var helt unødvendig.

Hun er dog meget mere rolig nu, end hun var, fordi hun var ved at flippe, så vi kunne ikke tale
hende ud af operationen...men nu er alt godt, og urterne og olien gjorde også sit arbejde.I hvert
fald gav de dumme læger hende 23 radioterapier, men hun sagde, at hun ikke ville gøre det, og
lægen sagde mellem linjerne, at hun har ret.Det er utroligt, hvor langt disse læger går.Alle siger
hej, Rick.Mange tak for anbefalingen, og givstor tak til Jindrich endnu en gang.” Sasa

"Rick...en ven har lige fået fjernet en hjernesvulst fra sit hoved...han har pletter på lungerne...de
vil have, at han skal have kemo og stråling...ville det være spild at tage olien på kemoterapi og
stråling?Det er  bemærkelsesværdigt  at  se hvordan han har det  efter  at  hjernesvulsten blev
fjernet,  han er 80 % bedre end han var i sidste uge med den ting i hovedet...Jeg vil  gerne
fortælle ham, at han ikke skal lave kemo og stråling og lave olien, men det er ikke mit valg...”
Sharon

-- Sharon, det ville øge hans chancer for at overleve.Men faktisk, hvis han tager kemoen, bliver
han nødt til at indtage 120-180 g af olien bagefter bare for at fortryde skaden.Det er selvfølgelig,
hvis han overlever forgiftningen.De bedste hilsner, JB

"Til  alle  jer  grinehoveder,  der tror,  at  Rick Simpson er en bedrager,  skal  I  vide,  at  Michelle
Aldrich lige har kureret sin fase 3 lungekræft med cannabisolie,  leveret af Valerie Corral og
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WAMM!Hvorfor kan medier og læger ikke begynde at fortælle sandheden for en gangs skyld?!
Cannabis helbreder kræft, for pokker!!!Og de uansvarlige mennesker er dem, der forsøger at
dæmme op for denne virkelighed, ikke folk som mig og Tommy, der ønsker, at verden skal vide
sandheden om cannabis og kræft." Steven Hager

"Jeg ville bare sige en stor tak til Rick Simpson, JB og enhver anden person, der har været
forbundet  med  det,  Rick  har  gjort  gennem  årene.Min  kone  blev  diagnosticeret  med
hjernetumorer for næsten 18 måneder siden, og onkologene opgav hende med det samme,
fordi hun allerede var i sit 3. år af fase 4.Vi startede olien i begyndelsen af 2014, og vi har både
haft en reduktion i tumorstørrelser og en stigning i hendes livskvalitet.Næsten 18 måneder efter
diagnosen hjernetumor kører min kone stadig hver dag og kan arbejde 3 dage om ugen for at
holde sig beskæftiget.Hendes energiniveau vender også langsomt tilbage, og hun elsker det
faktum, at hendes hår vokser ud igen!LOL - intet af dette ville have været muligt, hvis det ikke
var for det hårde arbejde og vedholdenhed fra folk som dig.Mange tak og fortsæt det gode
arbejde." Barry

”Jeg  blev  diagnosticeret  for  5  uger  siden  med  en  tumor  på  12  mm  i  min  nederste  højre
lunge.Jeg anbragte 1/3 g RSO, som jeg selv lavede, som var en dyb gylden farve, i en lille
gelatinekapsel  og indsatte  den  som stikpille  2  gange  om dagen  ved  hjælp  af  et  rørformet
"sprøjte-lignende" værktøj  fundet  i  en hunkøn. gærinfektion creme behandling,  der var i  mit
skab.Dette var en ekstremt effektiv og nem måde at indsætte stikpillekapslen på...Efter flere
scanninger i de efterfølgende 4 uger krympede tumoren 1 mm i størrelse og var inaktiv...hvilket
betyder DØD!!!Dette tog 4 uger, og det er nu en bekymring for kræften Dr.Tak for rådet JB...Det
var også absolut ikke euforisk.Udover dette indtog jeg 1 g af den samme olie 3 gange om
dagen.1 MÅNED og det dræbte min kræft!!” Gabriella

“Tak Rick Simpson!!Cannabisolie kurerede min 15-årige datters 8,8-årige kamp mod hjernekræft
på måneder!!!!Gud velsigne dig!!!!!!" Karen

"Hej  alle  sammen,  jeg  har  gode  nyheder.Konen  fik  sit  PET-scanningsresultat  mandag.Hun
havde kræft i 5 år efter 6 omgange kemo og én stamcelletransplantation, så kom det stadig
tilbage.For 6 måneder siden skulle hun lave endnu en transplantation, men den blev aflyst, fordi
de ikke kunne finde nogen donor.Så hun begyndte på olien.I mandags fortalte lægen os, at
kræften var væk.Tak for olien, Rick.Du er manden, tak." Luc

--  Tak,  Luc.Medicinsk  dokumentation  ville  være mere  end  velkommen.Hun bør  blive  på en
vedligeholdelsesdosis.Jeg ville spise så meget olie som muligt, når det var muligt.Lad hende
holde sig væk fra flere scanninger, hvis det er muligt.Et Youtube video vidnesbyrd ville være
fantastisk.De bedste hilsner, JB

"Jeg vil elske at takke (xxx) for den olie, der blev doneret til min kræftsygdom!!Lige nu er der
ingen kræft at finde i min krop!!Det virker virkelig folkens, beviset er alt i mine lægejournaler!Tak
så meget og store rekvisitter til Tears!!!” Becky

"Tommelfinger op til Jindrich, han havde fuldstændig ret i, at topisk påføring blev påført direkte
på  huden  i  stedet  for  på  bandagen.Forskellen  var  som  nat  og  dag."  Ronnie  Smith
-- Selvfølgelig.Tinkturer med 20-30-50% olie fungerer også glimrende, fordi de nemt kommer ind
under overfladen.I nogle tilfælde er hampfrøolie (eller sheasmør) og hampeolieblandinger også
meget gavnlige.Men logisk nok, jo mere olie du får lige på såret, jo bedre.JB

"Jeg skrev før, at vi havde succes med at behandle brystkræft.Nu sagde lægerne til patienten,
at hendes resultater er så gode, at hun skal på arbejde.Patienten sagde TAK GUD, og lægen
sagde, at hun skal takke ham, ikke til gud, og jeg spørger, hvorfor han ikke gjorde noget, men
blev ved med at fortælle hende, at hun skal tage kemo og strålebehandling...skøre doc...

Men vi tog det til næste niveau, vi helbreder nogens ansigt, fordi det blev ødelagt med piller for
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5 år siden.Denne person havde store problemer med tarmen, og de tror,  at  det var kræft  i
starten, og de gav hende nogle stærke piller, som end ødelagde hendes ansigt, hun var som en
frø.Så sagde de, at det kunne være Crohns sygdom og så videre og så videre.

Min pointe er, at denne person forsøgte at helbrede hendes ansigt i 5 år uden held.Hun puttede
hampolie på hendes ansigt  i  5 gange,  og igen kan vi  ikke tro,  hvordan hendes hud ser ud
nu.OMG hun er så glad nu, hun kan være sig selv igen.

Jeg prøver at tage nogle billeder, men hver 3. dag, men huden helede så hurtigt, at jeg ikke kan
vise jer, hvordan hendes ansigt så ud før, men med hendes tilladelse vil vi i de følgende dage
vise hendes gamle billeder (kun hendes ansigtshud) og ny, så I kan se forskellen...” Jasmin

“Jeg er en 39-årig kvinde med en 2-årig og har mødt brystkræft.Denne olie er min medicin og
kur.Disse mennesker er så fulde af grådighed.De aner ikke den smerte og kvaler, vi og vores
familier går igennem.Bare egoistisk grådighed.Karma." Sally

"Nå, to uger...Lægen sagde, at jeg havde en 2-3 cm tumor i blæren.Ville tage mig direkte til
operationsstuen.Fik det væk på mindre end 14 dage.Bekræftet ved CT-scanning.Diagnosticeret
den 15/2, CT-scanning udført den 29/2." Gersh

"Denne CT-scanning blev foretaget 14 dage efter, at en 2-3 cm tumor blev observeret via scope
i min blære.På kun 14 dage, ved kun at bruge æterisk cannabisolie, observeres ingen tumor i
blæren.Kun cannabis  ...  14  dage  ...væk.Lovgivere  bedes  forstå  dette.Tag  ikke  min  medicin
væk.Dette er ikke bare en anden måde at blive fuld på.Denne medicin redder mit liv." Gersh

"OKAY ...Jeg modtog patologirapporten.Tumoren i min blære var skrumpet ind, før de tog den
ud.Sidst lægen så den, målte den omkring 2,5 cm.Da de fjernede det, var det krympet til 0,5
cm.Jeg spekulerer på, hvad denne læge vil sige om det." Gersh

"For 8 måneder siden fandt de tumorer i min blære, der lignede bittesmå spidspindsvin.Patologi
rapport sagde, de er høj kvalitet, meget aggressive maligne, carcinom.De kunne skæres af.Jeg
prøvede et par lokale behandlinger, men måtte stoppe, fordi det gjorde mig for syg.Min anden
operation i december fandt de flere tumorer og en ny meget aggressiv ondartet kræft, der lå
fladt  på væggen,  så  de kunne ikke skære den ud.Denne type spredte  sig  hurtigt  til  andre
organer.

Så derfor, da gårsdagens operation viste, INGEN KRÆFT, og min læge sagde, at min blære var
uberørt, ligesom et barns, føler jeg, at det var et mirakel!Her er hvad jeg gjorde, hvis du er
interesseret.Bliv ikke bange, brug bare hvad du kan og nyd stadig det du kan lide med måde...”
Michelle

“Min bror havde et  fase 4 tryksår/sår.Ud af  kun 4 stadier  er  denne fase uhelbredelig.Ifølge
vestlig  medicin,  når  du  først  har  ramt  fase  3,  kan  du  ikke  helbrede  uden
hudtransplantationer.Knogler  og væv var  synlige,  men topisk RSO i  3 dage forårsagede ny
hudvækst!Hospicesygeplejerskerne kaldte det 'et mirakel'. Det var bare cannabis!

Han arbejdede sig op fra ,2 til 1 fuld gram om dagen.5 ville virkelig rode mig, men han havde
brug for mere for at få nok smertelindring fra sin knoglekræft til at falde i søvn.Det er meningen,
at du skal lave olien med indica, så enhver høj dosis skal bare få brugeren til at falde i søvn, så
snart den begynder 1 time til 1,5 time senere.Det sætter dig i en dyb søvn, og du udfører det
meste af din healing, når du får en dejlig dyb REM-søvn.

Jo mere du tager er ikke en ubehagelig følelse.Det får dig bare til at falde i søvn hurtigere og
dybere.Hvis du tilfældigvis vågner fra søvn tidligt, kan du føle dig svimmel, som hvis du er fuld,
men ikke på en ubehagelig måde.lol
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RSO  tillod  min  bror  at  sove  roligt  for  første  gang  i  måneder  efter  at  have  været  på
hospitalet.Fordampning af urten gav ham mere lindring end hans 80+ mg Oxycontin og andre
pk-cocktails.Han var også på fentanyl IV, men intet afslappede ham så meget som RSO.Jeg
glemmer det aldrig!" Michelle

"Jeg lever min RSO-historie nu.Kæmper mod en sjælden form for kræft i æggestokkene.Blev
opereret og kemo og indført en meget sundere livsstil, økologiske wholefoods, kosttilskud osv.,
men kræften  vendte  tilbage.Så  fandt  jeg  Løb  fra  kuren!Det  tog  et  stykke  tid  at  få  tingene
organiseret, da cannabis er ulovligt her i NZ.Men jeg nåede at lave et lille parti olie og begyndte
at bruge det.2 uger senere gik mine tumormarkører fra 200 til 140, det første fald i et år!!Jeg løb
tør for olie efter 5 uger, og det tog mig 2 måneder at få fingrene i noget mere.Tumormarkørerne
gik igen (262 ved sidste test...) men vi er 3 uger senere nu og krydser fingre for at de er nede
igen med næste blodprøve...

Jeg tror på RSO, og jeg føler, at vi bør gøre det tilgængeligt for alle, der har brug for det!Selvom
min kræftsygdom ikke er helbredt af RSO (men jeg tror på, at den vil!), har den allerede gjort
mig meget godt.Det giver mig god, afslappende søvn!Og det regulerede mine afføringer ...Jeg
har  enorm  beundring  for,  hvad  Rick  Simpson  har  gjort  for  menneskeheden.Han  fortjener
Nobelprisen for bedste medicinske genopdagelse!Og for det, du og din organisation gør!Jeg er
bare en simpel lovlydig borger, og jeg har det forfærdeligt over at skulle gøre ulovlige ting for at
helbrede mig selv.Så fortsæt!Når jeg får min energi tilbage vil jeg være med i bevægelsen!” Diny

"På grund af Rick har jeg bogstaveligt talt set resultaterne af RSO.Jeg arbejdede for en klinik i
kort  tid.Da jeg startede der  kom en mand ind med fase fire  halskarcinom.Han blev  sat  på
RSO.90 dage senere var han fuldstændig helbredt.” Carl

"Har lige behandlet min far, der fik diagnosen blærekræft.Tumorerne var døde efter 5 ugers
behandling.Tak  Rick  Simpson  for  din  viden,  inspiration,  beslutsomhed  og  din  kærlighed  til
folket." Christine

“Jeg har lavet RSO til to personer nu, begge gange med fantastiske resultater!Den ene havde
MRSA, han påførte olien lokalt  i  en uge...helbredt!!Anden havde basalcelle hudkræft,  påført
topisk i 2 uger ... HELT!Åh, og jeg havde en plet i ansigtet, jeg tænkte, at det måske var noget
hudkræft, så jeg påførte lokalt i 6 dage...VÆK!!!” Mariah

"Fantastisk!Min mor har kæmpet mod brystkræft siden februar 2011, og kræften har langsomt
metastaseret i hele kroppen, inklusive hendes lunger, som har skullet drænes næsten hver uge i
flere  måneder  -11  ml  kræftvæske  blev  drænet  næsten  hver  gang  hun  gik  ind.Indtil  for
nylig.Inden for en uge efter at have taget RSO var hævelsen i hendes ansigt og hals væk, og
det samme var hendes rosacea.Hun stoppede endda med sin blodtryksmedicin, som hun havde
været  på i  20+ år,  og væsken i  lungerne er gået  ned til  6ml!!!Jeg tror,  det  er  kuren!Det er
vidunderligt endelig at se den sølvbeklædning i sådan en forfærdelig sygdom.” Engel

"Så tjek det her ud!

- Hustru blev diagnosticeret med stadium III-b livmoderhalskræft den 14. december 2012.

- Kone startede med cannabisolie mindre end en måned efter det.

- Kone startede med kemo og stråling lige før februar 2013.(I Texas er der ikke meget at vælge
imellem)

- Hustru fik at vide, at der knapt, hvis nogen, er tegn på kræft 6. maj 2013.

Mindre end 5 måneder, og min kone har stort set slået en fase III-kræft, alt sammen på grund af
olien!" Hingst
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"Kære Rick, Gud velsigne dig!Jeg har mistet min mor, min bedstemor, elskede tanter og onkler
og venner til kræft gennem årene.Men den, der ramte mig hårdest, var min smukke, intelligente,
vidunderlige søster Kim.Hun blev diagnosticeret med fase 4 lungekræft i juli 2010 i en alder af
42, og i februar 2011 var hun død.Jeg ved ikke, hvilke behandlinger hun brugte, fordi hun ikke
fortalte nogen i familien, at hun var ved at dø, før for sent, og hendes junkie-eksmand trådte ind
i hendes varetægt og låste familien ude.Jeg fandt først ud af olien den sidste måned, og jeg har
researchet hårdt siden da.Først troede jeg, at det var slangeolie, ligesom mange andre ting,
men indtil videre har jeg listet 27 personer op, som hævder at have helbredt eller reduceret
deres kræft  betydeligt  med det.27 mennesker!!!Og det  er  kun på YouTube og online blogs
alene!Jeg ville ønske, jeg havde vidst om dette tilbage i 1997, da min mor blev diagnosticeret,
eller i 2000, da min bedstemor kom ud af remission, eller i 2010, da min søster fik besked på at
gå hjem og dø, eller sidste år, da min bror -law fik konstateret kræft i mund og svælg og måtte
have det halve ansigt fjernet og rekonstrueret.Men nu gør jeg det, takket være dig.Gud velsigne
dig og alt  hvad du elsker,  og tak fordi  du arbejder  så hårdt  for  at  gøre denne vidunderlige
medicin tilgængelig for alle." Denise

-- Kære Denise, hvad skal jeg sige?De dræbte min mor med kemo på grund af tidlig småcellet
lungekræft, så jeg ved præcis, hvordan du har det.Intet behageligt.Hele tiden skulle medicinen
have været tilgængelig og var ikke kun fordi nogen vil tjene penge.C'est la vie, men ikke alle vil
bare sluge det så fredeligt, som jeg har gjort.Det er en meget traumatisk oplevelse, når du finder
ud af, hvad al olien kan helbrede eller kontrollere, og hvad der er blevet brugt i stedet for det.

Send mig venligst listen over disse online-udtalelser, det kunne være interessant og nyttigt for
andre, der var lige så hjernevaskede, som jeg var, før jeg mødte Rick og fandt ud af tingenes
virkelige tilstand inden for "konventionel medicin." Tak for din støtte og for at hjælpe os med at
sprede budskabet om denne medicin.Efter to et halvt års arbejde med Rick kan jeg kun sige, at
korrekt produceret og brugt olie gør præcis, hvad han siger, den gør.JB

"Hej Corrie!FANTASTISK nyhed endnu en gang.Min ven ***** ***** du talte med og sendte til ***
i Los Angeles, han har været på cannabisolie i omkring 2 måneder nu, og han gik for at få lavet
sine medicinske scanninger i dag og der er IKKE MERE KRÆFT i hans krop!!!!!!!FRI BANE!!!!!!!
Han er mere end taknemmelig for dig over for mig for at fortælle ham om dig og mere end
taknemmelig for, at du fortæller ham om ****!!!TAK for evigt mere.Du er så så god til at hjælpe
alle disse mennesker du ikke engang kender og redde liv over hele verden!Jeg skal køre ned til
Los Angeles for at arbejde med ****og prøve at stoppe al min diarré og få mig væk fra toilettet
fra at gå 60-80 gange om dagen.Hvad med dette til endnu en fantastisk rapport??Vi ELSKER
det her!!”

"Jeg vil gerne dele en kommentar fra min læge i dag.Jeg har haft en blæreinfektion i LÆNGE!
tid og lægen har behandlet infektionen.I dag tog han et førstehånds kig med et kamera (ikke
særlig sjovt) OG!!Det ser ud til, at jeg har resterne af en blæremasse (tumor), der er DØD på
plads (hans ord, ikke mine) og får infektionen til at blive hængende.

IGEN!HANS ORD, IKKE MINE; Dr. sagde "Jeg har praktiseret medicin i over 40 år og har aldrig
set en tumor dø på stedet uden en form for ekstern intervention." jeghar taget olie af og på
siden marts, men siden min afgrøde kom ind har jeg dobbeltdoseret olie i omkring 6 uger.Skal til
en lille oprydningsoperation den 8. oktober for at sikre mig, at massen er væk (hvis jeg ikke
klarer den inden da).

Jeg var i  tvivl  om olien,  men jeg er  ikke i  tvivl  mere.Jeg har nok knopmateriale til  at  fylde
omkring 5 eller  6 ounce olie.Det  anvendte materiale er  Sativa Blend Pineapple Kush,  25%
THC.Jeg kan ikke fortælle dig, hvor glad jeg er med resultaterne indtil videre.Jeg har ikke fortalt
min læge noget endnu, for i FLa vil nogle læger så nægte at behandle dig.Så indtil videre ved
han ingenting.” John
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-- Men du ved mere end nok, John.Tillykke.Jeg ville fortsætte med at tage olien, og jeg ville
forlade operationen til senere.Ikke flere scanninger, hvis det overhovedet er muligt.Og jeg ville
også tage olien i stikpilleform, man vil altid gerne have olien så tæt som muligt på det ømme
sted.Prøv også at lave olien fra mere end én stamme for de bedste resultater, hvis du kan.De
bedste ønsker til dig, JB

"Fuld enighed der, JB.Og understrege forsinkelsen af operationen.Ethvert invasivt kropsarbejde
tillader infektioner i dit system.Gennem sjuskede vaner og total mangel på respekt for deres
egne vidundermidler har vi nu antibiotikaresistente kødædende bakterier, der er udbredt på de
fleste hospitaler.RSO vil ordne det, men hvad med et kirurgisk 'botch-job'?Løb fra kurensiger det
hele." Tielman

“For 3 dage siden behandlede vi en vens basalcellekarcinom med RSO.Vi tjekkede det i dag, og
det var næsten væk.Vi påførte RSO igen og dækkede med en bandage.Vi vil tjekke det om
yderligere  3  dage  og  forventer,  at  det  er  væk,  at  dømme  efter  de  foregående  3  dages
resultat.Denne er på hans højre hånd.Tidligere kræftsygdomme, vi helbredte for ham, var på
hans venstre hånd.Hurra, det virker." Mærke

-- Ja det gør.Vi ville ikke gøre, hvad vi gør, hvis det ikke gjorde det.JB

"Min mor blev for nylig diagnosticeret med fase 4 hjernekræft, og har netop afsluttet sin runde
med stråling.Docs er chokeret over, hvor godt hun klarer sig!Hun havde det ret dårligt i starten,
mistede sin evne til at tale.Lige siden vi begyndte at give hende olien, er hun blevet bedre og
bedre, og nu er hun i stand til at gøre ting, hun ikke gjorde før, som at sige sætninger i stedet for
blot et eller to ord og gå normalt.Vi kan også fortælle, at hendes forståelse er meget bedre.Hun
blev heller aldrig syg af den aggressive stråling og kemo, hun lavede.Ikke én dag med kvalme
eller kaste op!Så for nogen at sige, at det ikke virker, er det en fornærmelse!Få dine fakta på det
rene!Den  er  også  MEGET nem  at  lave!Alle  kender  nogen,  der  kender  nogen,  der  kan  få
marihuana til dig!Jeg har vejledningen til, hvordan man tager behandlingen, så hvis nogen er
interesseret vil jeg skrive det i en kommentar!" Diana

-- Diana, hold dig væk fra den kemo og stråling.Olien ville have gjort arbejdet meget lettere, hvis
lægerne og deres metoder ikke stod i vejen.120-180 g højkvalitetsolie, så hurtigt hun kan tage
det, ikke flere kræftfremkaldende scanninger, hvis det overhovedet er muligt.De bedste hilsner,
JB

»Mit navn er George, og jeg vil gerne give dig mit vidnesbyrd.I en alder af 82, den 22. december
2010, blev jeg diagnosticeret med kræft i spiserøret.Jeg fik at vide, at jeg ville have 6 måneder
til 2 år tilbage at leve, og at jeg muligvis ville have brug for en stint i min hals på et tidspunkt
efter strålebehandling for at hjælpe med at synke.

Inden min diagnose havde jeg problemer med at trække vejret og synke mad, havde hævelser i
begge  mine  ben  og  blev  træt  af  let  aktivitet.Jeg  havde  gennemgået  strålebehandling  i
begyndelsen af  2011.I september 2011 havde jeg svært ved at synke og tygge fast føde.Jeg
følte, at jeg var ved at blive kvalt.Min mad skulle skæres op i små stykker.Jeg foretrak at spise
grødet  mad og Boost  shakes i  stedet  for.Jeg fik  også voldsom luft  i  maven.Gassen flåede
gennem  min  mave  som  torden  og  lyn.Jeg  begyndte  at  opleve  svimmelhedsepisoder,
vejrtrækningsbesvær,  åndenød  og  svedtendens.Min  balance  var  dårlig,  og  jeg  kunne  ikke
komme  så  godt  rundt.Det  var  svært  at  bære  dagligvarer  til  min  suite  uden  åndenød  og
svedtendens.

Senere sendte en alvorlig episode med svimmelhed mig på hospitalet, og lægen satte mig på
en ny blodtrykspille.Kort efter mit hospitalsophold henvendte en fremmed sig til mig og tilbød
mig hampolie til behandling af min kræftsygdom og henviste mig til Phoenix Tears hjemmeside
for mere information.Jeg var først utryg og bange for at tage hampolie, jeg har altid troet, at
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cannabis var et gateway-stof, der ville forårsage en afhængighed og føre mig til andre hårde
stoffer.Efter  at  have  undersøgt  Rick  Simpsons  hampolie  besluttede  jeg,  at  jeg  ville  tage
behandlingen.Jeg indså under og efter behandlingen, at hamp/cannabisolie er "porten" til bedre
sundhed.

Efter min første dosis -1/2 riskorn hampolie, bemærkede jeg, at det virkede i min krop med det
samme.
- Jeg mærkede det flyde gennem min krop fra mine fingre til mine tæer.Jeg oplevede en følelse
af afslapning, lykke og en forbedring af min humor.Mine ben føltes gummiagtige, som efter 6
timer falmede.Vejrtrækningen var roligere under hvile og også mens du sov.

Efter  dage/uger:  Mine  bunker/hæmorider  forsvandt.Smerter  i  skulderen  mindskes.Åndenød
mindsket.Fra  den anden dag blev  opbygningen af  gas  og mavegener  lindret  og blev  mere
regelmæssig  og  fortsatte  behandlingen.Jeg  reducerede  og  stoppede  med  at  tage  mine
blodtrykspiller, da mit blodtryk blev for lavt.Efter at have taget blodtrykspillerne normaliserede
mit blodtryk sig.Hævelse i både ben og ankler blev betydeligt reduceret.Dæmpede min appetit
og regulerede min vægt -  jeg tabte mig 26 kilo indtil  videre.Hudfarve forbedret.Svimmelhed
forsvandt.Hjerterytmen  virker  mere  regelmæssig  og  ikke  så  generende,  da  jeg  har  haft
uregelmæssig  hjerterytme  siden  fødslen.Afføringen  blev  mere  regelmæssig.Oplevet  bedre,
mere  afslappende  søvn.Balance  og  koordination  forbedret.Kan  komme  bedre  rundt  uden
åndenød.Blev  mere  velformuleret  i  samtaler.Ændrede  mit  syn  på  tingene  og  hævede  mit
humør.Ændrede mit syn på marihuana.

Generelt  forsvandt  alle  symptomer,  jeg  oplevede,  før  jeg  tog  hampoliebehandlingen.
Det  tog  mig  3  1/2  måned  at  gennemføre  behandlingen.Denne  oplevelse  var  ikke  så
ubehagelig.Det var dog en justering, da jeg øgede doserne, men efter en dag eller to var alt
justeret.Jeg fulgte mere eller mindre dosisstigningerne foreslået af Rick Simpson.

Efter 2 måneders behandling var mit besøg hos Onkologen overraskende.Han udtalte, at min
hudfarve så god ud, blodtryk og hjerteslag var normalt, og fordi jeg ikke havde problemer med
at synke, var der ikke behov for et stop.Han sagde også, at røntgenbilledet fra en forudgående
aftale så godt ud, og at jeg ikke behøvede at komme tilbage i mindst 6 måneder.Normalt var jeg
planlagt til at se onkologen hver 3. måned...

Jeg tror, at hampolien dræbte min kræft.Alle de andre sundhedsforbedringer, som jeg oplevede
fra  hampolien,  får  mig  til  at  føle  mig  som en ny  mand.Jeg  er  fuldstændig  overrasket  over
hampoliens mirakel.Jeg er så taknemmelig for, at jeg besluttede at tage hampolien.

Hampolie fornyede mit helbred og forlængede mit liv.Jeg takker dig Rick Simpson, Gud velsigne
dig!Fortsæt med de gode gerninger!Jeg er fuldstændig overbevist om, at hampolie kan redde
liv.Tak skal du have." George

"Mini-opdatering til George....Til dato har han tabt +31 pund, nu, for kort tid siden, måtte han
besøge sin  tandlæge på  grund  af  sit  vægttab  (han  plejede  at  veje  noget  i  retning  af  280
pund).Han har lært, at han ret nemt kunne tage på i vægt, hvis han ville nu, men han vælger en
sundere lavere vægt og livsstil),  han var nødt til  at  få sine proteser genindsat/justeret.Hans
tandlæge bemærkede, hvor godt han så ud, og at hans farve også var bedre.

Jeg er nødt til at nævne, at George sagde, at han stadig har haft en god vejrtrækning, og ingen
problemer  med  at  blive  kvalt  længere  til  dato,  han  fik  en  bøf,  kartoffel  og  grøntsager  til
aftensmad tidligere på ugen, og hans mad falder meget, meget nemmere end nogensinde før
vant til før hans "behandling". Han fortæller, at han besøgte sin læge(almindelig læge) tidligere
på ugen...Hans læge udbrød: "WOW!Erer du sikker på, at du er den samme George, som jeg
har set før?" Også hans læge sagde, at hans farve er blevet bedre.George fortæller mig, at han
senere viste sin læge, hvor meget mere væske han mistede i begge sine ben og fortalte ham, at
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han tror, det næsten er væk...Så sagde lægen: "George, du har ikke længere ødem."

Han  har  anskaffet  nogle  gamle  medicinske  infopapirer,  og  fik  også  at  vide  (nu)  at  han
skulle/kunne prøve at få sit et gammelt røntgenbillede plus CT-scanningsbillede (på en disk) fra
sin  onkolog  ved  sin  næste  tid  (juni).Han  forsøger  at  komme ind  i  sin  onkolog  tid  tidligere
nu...med sin læges hjælp nu.Ved det besøg vil han bede om en MR.Han er nået langt nu...men
hans eneste reelle problem i øjeblikket (ellers siger han, at han ville være fantastisk!!) er, at han
har haft en uregelmæssig hjerterytme siden fødslen, og på det seneste er den steget lidt mere
end  normalt.Jeg  ved  ikke,  om  hans  vægttab  udløser  hans  uregelmæssige  hjerteslag  eller
spændingen fra denne livsændrende begivenhed, eller hvad der helt sikkert gør dette, jeg ved
kun, at jeg vil have det for fikset for ham.Han har nu en henvisning til en kardiolog angående
hans hjerteslag mm.Også for nylig blev hans farve endnu bedre, han har mere rødt/rosafarvet
ansigt, hans cirkulation ser også endnu bedre ud.Nå, det er alt,  jeg kunne få for nu...Peace
1♥”Frihed

"Tak Rick/JB for at svare på mine spørgsmål i går.Jeg kender en mand, hvis mor har det.Jeg
ville  gerne  have noget,  jeg  kunne  sende ham til  at  se  på.I  er  gode.Gid  jeg  kunne  hjælpe
mere.Denne information kommer til mange nu.Du har gjort et så godt stykke arbejde med at
fortælle  verden  om det,  Rick.Du  kan  blive  betragtet  som en moderne  helgen.Det  siger  du
ikke.Vidunderlig mand.Jeg kan ikke sige nok gode ting til alle om dig, Rick & JB, som har holdt
fast ved dig i alt dette.Tror jeg vil købe 5 bøger hver måned for at hjælpe Rick.Behold den gode
information, gutter.Du er den bedste.Fred og sundhed til alle.RSO.Guds medicin." Peter

"Nå, Rick og Jindrich, mit hårde arbejde og dedikation til RSO har endelig givet pote.Jeg har
fulgt  Rick  og  Phoenix  tårer  siden  2004,  og  jeg  troede  øjeblikkeligt  på  oliens  helbredende
egenskaber.Jeg  spredte  ordet  og  stod  bag  det  100%,  selv  når  folk  grinede  og  kaldte  mig
skør.Jeg har nu helbredt 3 personer med terminal kræft, og min seneste patient skylder jeg en
stor ære for, at han faktisk gik gennem det medicinske system og nægtede al behandling og fik
det dokumenteret, at han brugte RSO til at helbrede sin kræft...begge hans lunger var fulde af
kræft, og de gav ham 3 måneder at leve, da han første gang blev diagnosticeret...for 5 måneder
siden.

I dag er han officielt kræftfri, og han tog faktisk 27 pund på.Kræftlægerne er blæst omkuld af
hans mirakuløse bedring på kun 5 måneder med næsten ingen hjælp fra dem og siger faktisk,
at han er sundere, end de er nu.Lol.Han spiste olien foran lægerne på hospitalet og bar rundt på
et Weed-verdensmagasin med en Phoenix tears-artikel i, der viste det til alle de andre patienter
og spredte ordet om RSO.Jeg vil snart have kopier af al hospitalsdokumentation om, at RSO
helbredte hans kræft...Det står lige på hans papirer, at han brugte hampolie til behandling.

Jeg vil sammensætte en historie til ham hurtigst muligt for at hjælpe med at sprede ordet så
meget som muligt.Jeg kender også omkring 25 andre mennesker, der har set RSO miraklet
virke for mange forskellige sygdomme, og de arbejder nu på at helbrede sig selv også...ordet er
ude!!!!:) På vegne af de helbredte og snart mange andre i mit område vil jeg gerne sige TAK for
jeres  fortsatte  hårde  arbejde  og  dedikation  til  genopdagelsen  af  universalmidlet...I  er
livreddere...Bogstaveligt talt!!PEACE AND LOVE fra PA” Steve

"Jeg fik nogen til at putte olien på en lille plet på hendes hudkræft (ansigt), og efter en dag ser
det endnu værst ud.Har hun en reaktion, eller trækker olien rent faktisk ting ud og ind på hudens
overflade i starten?Det ser helt grønligt ud, som hvis det er inficeret, sådan set.Er det normalt?
Sommetider?" Miguel

"Ja, det kan være normalt!Det er et godt tegn, hvis du føler kløe og ser olien virke, så lægendnu
mere olie på den.Grønlig kunne komme fra olien.Er olien lavet ordentligt?” Anna

"Åh ja, det er ikke grønt af olien, det er en gylden olie, jeg laver, det er det reneste, man kan få,
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mens man laver det her hjemme.Det er virkelig som en infektion grøn hvidlig.Jeg var ret sikker
på, at dette var olien, der gjorde sit  arbejde, ville bare have bekræftelse fra en anden.Tak."
Miguel

"Hej, jeg er nødt til at fortælle dig en historie om et mirakel, der skete i går.Jeg har en veninde,
og  hun  hedder  Shannon  O'Brien.Hun  er  en  17-årig  hjernekræftoverlever.Hun  har  haft  en
uoperabel tumor i vækst i omkring et år nu.Den var vokset til næsten hele størrelsen af hendes
hjerne.Jeg  delte  RSO'en  med hende,  og  i  går  viste  hendes  MR-resultater,  at  tumoren  var
skrumpet med næsten det halve.Hun har taget det siden feb.14.Du skal forstå, at dette var en
Hail Mary.Jeg er så taknemmelig for, at min ånd fandt din historie, og jeg var i stand til at give
den videre." Nadine

“Min kone har brugt RSO i 11 måneder nu.Hun har stadium IV metastatisk brystkræft og fik at
vide af onkologer på MD Anderson Cancer Center, at hun var for langt fremme til kemoterapi,
stråling eller operation.Hun rejste fra vores hjem i en ulovlig tilstand 26 timer lige til en lovlig stat
for at få det.Hendes tumorer skrumper.Hvis hun havde den tilgængelighed, hun har brug for
(hun tager i øjeblikket kun 2 gram om dagen), tror vi, hun ville være kræftfri nu.RSO holder min
kone i live, og vi har også en handicappet søn.Gud ved, at hendes arbejde her ikke er færdigt!!”
Frederik

"Nå,  Rick,  jeg  har  det  bedre.Har  været  på  RSO  i  omkring  30  dage  for  hjernetumor  og
diabetes.Mit blodsukker falder.Jeg stoppede med insulin for 2 dage siden, fordi blodsukkeret var
faldet for lavt." Jeff

"Det  ryddede også en anden vens brystkræft  fase 1.Gik fra en tumor i  golfboldstørrelse  til
mindre end en ært på to uger.0,4 g to gange om dagen, rå olie.En anden ven med hudkræft
fjernede den med topisk opløsning gnidet direkte på huden.

På mig selv er jeg sluppet af med infektion og hævelse i en dårlig tand, renset mine lunger efter
et astmaanfald og fjernet to funky pletter fra min hud, som måske eller måske ikke var kræft...
fik det aldrig tjekket, og det er væk...ups.Ingen kemo, ingen stråling, ingen bivirkninger, intet
problem.” Bruce

“Jeg vil gerne takke JB for al hans hjælp!Som nogle mennesker ved, har min kone stadium 4
brystkræft, der spredte sig til hendes knogler.Lægen sagde, at hun havde så mange tumorer, at
de var nødt til at stoppe med at tælle, og de gav hende 6 måneder at leve!De startede hende på
kemo de sidste 5 måneder, jeg gav hende 5 riskorn RSO-olie i 1 og en halv måned!Jeg har lige
været vidne til mit livs mirakel!Hun har lige fået sin MR og scanninger tilbage, og de kunne ikke
finde nogen tegn på kræften!

Jeg kan ikke bevise, at olien havde noget med det at gøre, men jeg er 99% sikker på, at det
hjalp hende med at komme over puklen!Hun er ikke engang færdig med kemoprotokollen, hun
har 4 måneder tilbage af behandlingen!I 2012 blev det sagt, at fase 4-kræft ikke kan helbredes,
så som jeg sagde, må olien have virket!Jeg anbefaler alle, der har kræft, at tage denne RSO-
olie ASAP.Det kan ikke skade noget!Som sagt tak JB for al hjælpen!"

"Hvor mange risstørrelsesdråber skal jeg give hende i vedligeholdelsesfasen??" Jeff

-- 1-2 g om måneden kan godt være, Jeff, en dråbe om natten er alt, hvad de fleste patienter
har brug for som vedligeholdelsesdosis.Men hun tog kemoen, så jeg kunne godt tænke mig at
se hende spise mindst 60g så hurtigt hun kan for at fjerne de skader kemoen efterlod.Tak, JB

"Jeg brugte olie, jeg lavede selv ved hjælp af Ricks videoinstruktioner og helbredte mig selv for
Stage 4 Diffuse Large B Cell Lymfom, en formodet "uhelbredelig" follikelkræft på kun 58 dage!

Siden da har jeg fortsat med at lave olien til  mig selv og andre og set over 10 bekræftede
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tilfælde af lunge, bryst, prostata, hjerne, tyktarm, leukæmi, bugspytkirtel, patienter helbrede sig
selvbruger mørkegrønne olier!!Jeg laver olie ved at bruge BÅDE blade og blomster på grund af
de specielle anti-inflammatoriske forbindelser, der KUN findes i de grønne blade!

Jeg mistede hele min tyktarm i 1992.Jeg har fået lavet en 'pose' fra min tyndtarm, der fungerer
som almindelig VVS i 20 år, som skulle have orm ud for 7 år siden!Ifølge min gastroenterolog
hos PAMF; Han krediterer den tunge brug af cannabinoid til en sund pose "i bedre form end for
20 år siden, den dag den først blev lagt i." Han har hørt de samme resultater fra mange andre
patienter, der bruger cannabinoider og anbefaler det nu til sine patienter!" Craig

"Jeg vil bare sige tak.Efter 5 år med "vagtfuld venten", rejser min mands follikulært lymfom sit
grimme hoved.Han er 3 uger i olien og føler sig fantastisk, selv golf 4 dage om ugen.Jeg vil
holde dig opdateret, mens vi fortsætter." Joyce

“Jeg  gik  til  mine  2-årige  scanninger,  og  de  er  HELT  KLARE  FOR  KRÆFT  OG  DE
STRÅLINGSSKADER,  DE  SÅ  LIDT  SIDSTE  GANG.JEG  ER  HELT  SYGDOMSFRI,  RSO
OLIE.HVAD EN GUD SEND RICK SIMPSON'S OLIE HAR VÆRET TIL SÅ MANGE...TAK FOR
AT videregive al den information, du gør." Linda

"Min vens kone har tyktarmskræft i det sene stadie.Lægerne har sendt hende hjem og fortalt
hende,  at  de  ikke  kan  gøre  mere  for  hende.Det  har  spredt  sig  til  hendes  lunger  og
hjerne.Hvilken dosis skal hun indtage?Hvor lang tid ville det tage hende at opbygge tolerance?
Skal hun bygge op til at tage 3 riskornstørrelse dråber om dagen?Kemoterapien de gav hende
har gjort hende for svag...de vil ikke give hende mere kemo...Jeg håber, at olien kan reparere
skaden, inden det er for sent.De gav hende 4-6 måneder tilbage...” Simon

-- Simon, samme protokol som for alt andet.Når hun først har vænnet sig til medicinen, jo mere
og hurtigere hun spiser, jo bedre.JB

"Jeg startede for fire måneder siden med at lave cannabisolie til en fætter, der havde opgivet at
komme igennem 2014, efter at hans læge 4 gange på under et år kirurgisk fjernede masser af
kræft inde i hans blære, gav ham flere kemobehandlinger og fortalte næste skridt var at fjerne
hans blære.Han begyndte at tage olien i januar, og for to uger siden fandt han ud af, at han er
kræftfri.Han laver nu sin egen olie og tager en vedligeholdelsesdosis dagligt." Charles

"Hej, jeg tænkte lige, at jeg ville dele nogle gode nyheder med dig.Kræftpatienten, jeg talte med
dig om tidligere, har for nylig været igennem en CAT-scanning.Der er ingen tumorer til stede!!!
Der var en tumor på hans bryst, der var omtrent på størrelse med en baseball.Den og de andre
tumorer er helt væk!Det eneste, der er tilbage, er noget arvæv.Både han og jeg priser Gud for
denne vidunderlige medicin.Cannabis, en fantastisk plante, en gave givet til os alle fra Gud.Vi
bør alle takke Rick Simpson og de ofre, han gjorde for at gøre folk opmærksomme på, hvad
Guds plante kan.Patienten har taget de 40 kilo på, han tabte.Han ser sundere og bedre ud, end
jeg nogensinde har set.Jeg er 100 % sikker på og en sand troende på, at Rick Simpson-olien,
når den er lavet og brugt korrekt, kan helbrede kræft.Nu efter 12 års kamp mod denne sygdom,
er denne patient kræftfri.Vi kan kun give vores ære til Gud for dette.

Tak igen, Rick, for at være en standup fyr, der ofrede nogle meget store ofre for folket.I et år nu
har jeg spredt budskabet om, hvad RSO kan.Nu er jeg 100 % sikker på, at alt, hvad der blev
sagt i dine videoer, er ægte blåt.Jeg tager imod en anden fase 4 kræftpatient og er meget sikker
på, at han bliver kræftfri om mindre end et år.Jeg vil fortsætte med at sprede budskabet så godt
jeg kan.Jeg vil også hjælpe så mange mennesker, som jeg kan.Sandheden vil sejre.Tak for alt,
hvad du har gjort og stadig gør.Med venlig hilsen Grow Goddess”

"Dr. Rondeau fortalte mig før jul, at denne sorte plet på min ryg var melanom.Jeg gik til ham
efter det begyndte at bløde.Jeg kom hjem og begyndte at lægge knopolie på min ryg, og jeg
begyndte også at spise olie stabilt.Det tog mindre end 2 uger, og stedet på min ryg forsvandt, og
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jeg fortsatte med at spise omkring 2 ounce af olien.Knap et mærke på ryggen, og jeg føler mig
fantastisk.

Philip fik også et års kontrol, og han har været kræftfri i over et år.Så de kalder det kræftfrit.Han
behøver ikke at gå til læge i mindst 3 år.Han tog ingen kemo og ingen stråling, han tog omkring
4  ounce  cannabisolie,  og  han  spiser  stadig  en  lille  smule  næsten  hver  dag.Ikke  mange
mennesker slår tarmkræft.Rick er vores helt." Fløjte træ

"Det er kun svært at tro på de mennesker, der ikke har haft en chance for at blive uddannet i
cannabisoliens helbredende kraft... Jeg bor i det område, hvor Rick Simpson kommer fra, og vi
har  set  den  helbredende  kraft  i  10  år.Det  helbreder  kræft,  diabetes,  muskelsygdomme,
tandsmerter, især et mirakelmiddel mod forbrændinger (man skal se det for at tro det).

Indtil videre er der ikke noget, vi har set, at det ikke vil virke på, hvis det tages ordentligt og
regelmæssigt.Især god mod hudkræft,  kvalme, kramper i  maven, og hvad man nu har brug
for.En god nats søvn.Der er ikke noget, der lindrer stress som cannabisolie,  og de fleste af
vores indre problemer er  forårsaget  af  stress.Så der går du.Held og lykke til  alle.Det  virker
virkelig, du skal bare stole på det.Sæt din lid til Gud og Rick Simpson." Terry

"Alt, jeg ved, er, at jeg var klar til at gå, kunne ikke holde det mere, læg min historie på her, og
min engel trådte frem og koblede mig til RSO-olien.Jeg var holdt op med at spise, og med blot
et par riskornstørrelser af olien kunne jeg mærke forandringen inde i mig.Før det var mit liv på
sofaen med varmepude, holdt nede drikkevarer.Men på den anden dag var jeg oppe i isboksen
og ledte efter noget at spise, tog et brusebad.For nogle er det ikke en big deal, indtil den tid
kommer, hvor du ikke kan stå længe nok til et brusebad.Jeg blev ved med det, tog på i vægt,
begyndte at leve igen og fik virkelig mit liv tilbage.Jeg beklager kun, at jeg ikke vidste om det,
før jeg blev opereret.56, hvid kvindelig brystkræftoffer Kathleen"

"Min far er nu 75 år gammel for omkring 18 år siden, min far fik konstateret mavekræft, blev
fjernet fra maven, brugte 15 år på at lære at leve igen.For 3 år siden fik han at vide, at han
skulle have fjernet sin undertarm og en del af sin tyktarm på grund af kræftlæsioner.For 2 år
siden fik han at vide, at den nye kræftsygdom var på steder, der ikke kunne opereres...

Da jeg fik besked om dette, lavede jeg en 24-timers batch olie (350 gram topknop i 1/2 gallon
Everclear).Et  år  senere,  da  han  gik  til  kontrol,  kunne  lægen  ikke  finde  sin  kræftsygdom,
tilsyneladende gør olien kræften usynlig og ineffektiv til døden...Han behandler nu sin bedste
ven Ellie, hans Labrador-hund, som har tumorer ... og hun reagerer meget pænt på olien ... Jeg
er din største fan i USA.Mit liv er denne olie.Tak Rick Simpson.” Rebecca

"Jeg er bare nødt til at dele denne fremragende nyhed med dig og dine følgere...Min kones
arbejdsven fortalte hende for et par måneder siden, at hendes mands kræft i bugspytkirtlen var
vendt tilbage for anden gang, min kone og jeg kendte allerede til din RSO, så vi lagde dem på
dit websted for at lære mere om det osv., godt han startede på det med det samme og i går gik
tilbage til hospitalet for resultaterne af hans seneste tests, hospitalet fortalte ham stort set, at
han havde brug for kemo igen, men hvad der faktisk skete, da de så på resultaterne er, at
kræften helt sikkert var blevet meget mindre, end det var, da de først bemærkede, at det var
kommet tilbage, næsten forsvundet faktisk.De var forbløffede over, hvordan det kunne være
skrumpet (de burde lære om alle typer medicin, ikke kun de giftige).De sagde, at de ville fjerne
det, der er tilbage, men jeg rådede ham til bare at fortsætte med de samme doser, som han
gjorde før,  da det åbenbart har haft  en positiv effekt,  og ikke gider lade de slagtere være i
nærheden af ham.Jeg var dog så glad for at høre nyheden og kunne ikke vente med at fortælle
dig det. :)” Mark

-- Godt gået, Mark, gå efter, hvordan patienten har det, scanninger er ikke nødvendige i de
fleste tilfælde.Spiser han 120-180g over et halvt år, har han vist ikke så meget at bekymre sig
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om.JB

"Der er tusindvis af dokumenterede beviser for, at det faktisk helbreder kræft hos mennesker,
der nægtede at have noget med læger at gøre, kun olien.Jeg havde fase 4 kræft.Jeg havde kun
3 måneder tilbage at leve, og det var 14 måneder siden.” Tom

"Bare for at fortælle dig det, her er en opdatering om min onkel Tom.Hans nye PSA-niveau er
0,1  og  stabilt.Tak  fordi  du  gav  os  viden  til  at  redde  hans  liv.Han  var  på  stadium  4
prostatakræft.Vi søger at lave en testimonial.Gud velsigne dig." Sherri

"Tom,  jeg  brugte  denne  olie  for  3  år  siden  til  at  dræbe  fase  4  prostatakræft.Jeg  brugte
hormonbehandling til  at  starte med, og fandt så ud af RSO.Det virker.Jeg kender personligt
snesevis af mennesker, der bruger det hver dag til mange lidelser.Det er en kæmpe hjælp for
kræftpatienter, men jeg tror,  at min mest forbløffende afsløring har været at helbrede nogens
svære psoriasis, at de havde over 90 % af deres krop.Ved at indtage 1/4 til 1/2 gram af olien om
dagen i 6 uger, har denne person bogstaveligt talt helbredt sig selv for en tilstand, de havde lidt
af siden et barn.Jeg kunne fortsætte i timevis om de ting, jeg har set denne olie gøre.Du vil se,
holde dit sind åbent og gøre som Rick instruerer, du vil ikke være ked af det.” Dan

"Siden min bedring fra colitis ulcerosa og kræft har min gastroenterolog nu ALLE sine patienter
på Cannabis-produkter, fordi de er de mest kraftfulde antiinflammatoriske midler, han kender
til...og de virker BEDRE END NOGET STOF, HAN KAN FORESKRIVE!!!” Craig

"Jeg ved, det helbreder kræft...Jeg helbredte min mors 3 gange, og hun er nu kræftfri." Mc Jay

"Jeg  har  brugt  olien  i  5  uger,  og  gårsdagens  kæledyrsscanning  viste  et  markant  fald  i
knogletumorer  og  ingen  tegn  på  længere  hypermetaboliske  levertumorer.Jeg  præsenterede
oprindeligt for fase 4 knogle og levende kræft for 3 måneder siden...Jeg vil sige det virker.Og
det var bare de første 8cc'er, tid til at slukke for de næste 52!!" Laura

--  Fantastisk,  Laura,  dejligt  at  høre  det,  men  hold  dig  væk  fra  flere  scanninger  eller
røntgenbilleder, hvis det overhovedet er muligt.Du ønsker ikke at udstråle en tumor, din onkolog
skal kunne forklare dig, hvorfor det ikke er en god idé at gøre det.De bedste hilsner, JB

"Hør,  jeg  undersøgte  det  her  i  flere  måneder.Det  er  bakket  op af  Harvard.De bruger  det  i
Spanien.På grund af det faktum, at det er ulovligt, kan jeg desværre ikke fortælle dig noget
mere.Jeg kan sige, at min mand har fase 4 kræft med mets til hjernen.RS siger, at du ikke stoler
på nogen med dit  helbred.Så det gjorde jeg ikke.Jeg "hoppede over månen" så at sige.Jeg
landede solidt på mine fødder, og min mand har det godt.:)” Lisa

"Kære CureYourOwnCancer.com, for  et  stykke tid siden læste jeg om Rick Simpson Oil  og
besluttede at prøve at lave nogle.Jeg har dyrket marihuana i meget lang tid.Jeg brugte nogle af
mine bedste knopper og lavede noget premium hampolie.Jeg prøvede det og kunne ikke tro
det.Det var så potent, det lignede intet, jeg nogensinde har haft.

Efter at have prøvet det,  kendte jeg til  en patient,  der havde kæmpet mod kræft (Hodgkins
lymfom) i omkring 11 år på det tidspunkt.Jeg tilbød at være hans medicinske marihuanaplejer
og forsyne ham med olien uden omkostninger for  ham, så længe han ville  tage olien som
anbefalet.På det tidspunkt var han mere end mindre fremmed for mig.Jeg havde mødt ham
omkring et år tidligere til et medfølelsesklubmøde og fandt ud af, at han havde kræften.Jeg ville
virkelig se, om olien kunne helbrede kræft, som nævnt i Rick SimpsonsLøb fra kuren.

Så  efter  at  have  været  i  kontakt  med  denne  patient  og  præsenteret  tilbuddet  for  ham,
indleverede vi det korrekte papirarbejde til vores stat og begyndte behandlingen.Vi satte det op,
hvor han ville være i besiddelse af planterne, så til sidst ville han være i stand til at skaffe olien
til  sig  selv.Det  var  også  en  del  af  aftalen,  at  han  lærer  at  hjælpe  sig  selv.Vi  begyndte
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behandling.I starten var det svært for ham, fordi olien var så potent, og at tage den tre gange
om  dagen  kan  være  ret  vanskelig.
Efter tre måneder begyndte en tumor på hans øvre bryst at skrumpe ind.Efter fem måneder var
tumoren helt væk.Han gik derefter ind til en CAT-scanning.Resultaterne kom tilbage, at han er
kræftfri!Lægerne  har  forsøgt  at  helbrede  hans  kræftsygdom  i  mindst  11  år.Kemo,
knoglemarvstransplantationer  og  så  videre.Det  eneste,  der  skulle  til,  var  omkring  et  pund
premium knop konverteret tilhampe olie.Han har sine før og efter CAT-scanningsresultater på
disken (vil blive leveret til os snart).Han har stået frem og talt offentligt til folk.Faktisk er han nu
en plejer, der hjælper andre patienter med den helbredende hampolie!”GrowGoddess”

"For et år siden fortalte min onkolog os, at vi skulle kontakte hospice snart, tyktarmskræft var
tilbage i mine lunger og tyktarm, var blevet fjernet fra tyktarmen i 09 og leveren i 11.Min mand
insisterede på,  at  de skulle  prøve endnu en omgang kemo.Samtidig  med at  jeg  opdagede
Cannabisolie, begyndte jeg at tage olien samme dag som kemo.Min tumormarkør var 17,6.Efter
EN behandling (og 2 ugers olie) var min tumormarkør 10,6.Sidste fredag efter 2 behandlinger
og 5 ugers olie er min tumormarkør 4,8.Min sygeplejerske fortalte mig, at hun ikke vidste, hvad
jeg lavede, men det var ikke meningen, at denne kemo skulle give disse resultater.Jeg har det
bedre, end jeg har gjort i lang, lang tid." Diane

"Hej Jindrich, i går læste jeg Ricks bog færdig.Gode sager!Helt ærligt har jeg virkelig ikke brug
for flere beviser om oliens virkelig magiske kraft!

Jeg har også lavet nogle eksperimenter, og hver dag opdager jeg noget nyt, som denne medicin
kan!Fantastiske!Desværre selvom jeg er overbevist, og selvom min kæreste er overbevist, er
hendes mor på en eller anden måde ikke i stand til at "give slip" helt ...og stadig er hun ikke
sikker  på,  om  hun  holder  op  med  kemoterapi...
Jeg forsøger hele tiden at bringe gode argumenter frem, men jeg kan ikke beslutte mig for
hende!Hun er den med kræft, og hun er den eneste, der kan bestemme, hvad hun skal gøre
med sit liv.

Jeg ved, at hun vil blive helbredt alligevel til sidst, fordi vi vil proppe hende så meget olie, at det
vil være umuligt for hende at dø.Men jeg synes stadig, det er så dumt og så farligt at lege med
disse skide kemikalier, især når man har adgang til naturmedicin, som har vist sig at helbrede
kræft!Jeg læste om din oplevelse med kræft og medicinsk system...Jeg er virkelig ked af dit
tab... og nu forstår jeg bedre din holdning til den traditionelle såkaldte "medicin"!" Luigi

-- Hej Luigi, tak for dine pæne ord om bogen og det er ærgerligt, at det du skulle igennem.Det er
hendes valg, hvilken behandling hun vælger, men jeg ville ikke gå i nærheden af kemoen - læs
bare min mors historie for hende, måske vil hun forstå, at det aldrig er en god idé at tage gift,
især når det ikke er underbygget eller nødvendigt.Hendes chancer for blot at overleve kemoen
vil blive meget bedre, hvis hun tager olien, men igen, hvorfor forårsage endnu mere skade på
hendes syge krop?Det giver overhovedet ingen mening.De bedste hilsner, Jindrich

"En ven satte mig ned for at se påLøb fra kurenfor omkring to et halvt år siden og tænkte, at det
kunne hjælpe min psoriasis.Vi lavede olien sammen - første gang for os begge - inden for tre
uger var min plakpsoriasis væk.Jeg har lavet olien og indtaget den lige siden.Hvis jeg indtager
hver dag, og påfører olien lokalt om natten på de enkelte pletter, der popper op tilfældigt, er
psoriasisen meget kontrolleret og næsten usynlig.På grund af denne oplevelse sprang jeg til
med  to  fødder  og  ejer  nu  den  første  fuldt  statslicenserede  Medical  Marihuana  Business  i
Colorado.Et år inde i min virksomhed blev min far diagnosticeret med stadium IV melanom - det
havde spredt sig til hans lunger og lever.Hans onkolog gav ham 3 til 12 måneder og fortalte
ham, at han skulle være forberedt på hospice.Jeg startede ham med det samme på en RSO-
kur, og fem måneder senere er hans kræftsygdom væk.Væk.Den nemmeste ting i verden!Tak
Rick, fordi du genintroducerede denne fantastiske medicin til verden!:-)” Erica
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"Jeg tog et  2-ugers kursus med olie...Jeg havde kun råd til  det  cirka hver anden dag eller
deromkring, men psoriasisen på min krop gik næsten væk.jeg giver7mit kort til en udendørs
avler i år, så jeg kan få nok råmateriale på én gang til at lave en 60 dages batch for at helbrede
dette lort én gang for alle!!!” Sophie

"Cannabisolie helbreder kræft.Jeg er brystkræftpatient i fase 3 og bruger olien til at helbrede
mig selv.” Adele

"Ingen kemo, ingen stråling...RSO & kostændring...RSO helbredte min mavekræft uden noget
af det lort..." Dale

"Hej  Rick,  jeg  talte  med dig  for  et  par  måneder  siden og har  siden prøvet  olien  mod min
depression.Det er svært at sige, om det var effektivt eller ej, da en ounce (28g) kun gav nok til
omkring 10 dage.Mod slutningen af de 10 dage led jeg lidt af depression i et par dage.Der var
en  stressfaktor  involveret  i  mit  liv,  men  jeg  var  i  stand  til  at  fungere  omend  med  den
deprimerede følelse.Så hvem ved, det kan have været værre uden olien.

I hvert fald prøvede jeg også lidt olie på en af min vens hudkræft (76 år).Det var en virkelig grim
kræftsygdom, omkring 8 mm meget gult center omgivet af en rødme, der strækker sig omkring
75 mm i diameter.Han efterlod det kun i 2,5 dage, da kløen og lugten var for meget for ham.Men
da  betrækket  blev  fjernet  (det  var  en  vandtæt  forbinding),  var  kræften  næsten
forsvundet.Desværre har han adskillige hudkræftformer og har ikke råd til de penge, der kræves
for at behandle dem.Så han fik dem brændt af med megen smerte.Han er af skeptisk karakter,
og for ham er det meget vigtigt at rose olien.

NOGLE GODE NYHEDER.Min søn går på sit sidste år på universitetet med hovedfag i kemi og
fortalte sin professor i organisk kemi (en australsk født kinesisk gentleman) om resultaterne, og
han var ret interesseret og vil undersøge og eksperimentere med olien på forskellige mennesker
med  hudkræft.Jeg  er  ikke  sikker  på,  hvor  lang  tid  det  vil  tage,  men  jeg  vil  holde  dig
orienteret.Med en professors troværdighed kan vi få en fod inden for døren til bureaukratiet.Med
venlig hilsen Warwick, Australien”

"Lavede det, gav det til min 18-årige søn... Ingen tegn på kræft nu.Jeg skylder dig en stor tak til
Rick Simpson.Min søn blev diagnosticeret i oktober med synovialt sarkom efter at have fjernet
en tumor før han fik en biopsi...Fik at vide, at kræften stadig ville være der og kunne have spredt
sig til hans lunger på grund af den aggressive type kræft, det er...De seneste testresultater, de
kan ikke finde spor af det til deres forvirring...Cannabisolie var en af mange ting, jeg begyndte
ham på næsten umiddelbart efter diagnosen." Amanda

"En nær ven af mig plejede at få morfin mod hjernetumorsmerter.Morfinen i sig selv forårsagede
afhængighed, abstinenser og det gjorde kun tingene værre under brugen.Cannabis i sig selv var
den  ene  medicin,  der  gav  lindring  til  abstinenssymptomer,  depression,  smerter  og  selve
kræften.Din besked er det, der reddede min ven." Jasper

"Jeg er så begejstret for olien.Denne sidste måned var første gang, jeg nogensinde havde læst
eller hørt om det.jeg er begejstret...Mr. Simpson, mange af os takker dig for det uselviske og
kærlige arbejde, du har udført for hele menneskeheden.Du er min definition af en humanitær!!!
Jeg har været frivillig hos Hospice siden 1998, jeg har set mange lide og gå bort, selv i mine
arme.At  tro,  at  så  meget  af  denne  lidelse  kunne  være  blevet  lindret,  er  bogstaveligt  talt
forvirrende...” Cindy

--  Det  er  det  bestemt,  især når  man tænker  på,  at  al  information om Rick  Simpson-oliens
"mirakuløse  helbredende  kræfter"  er  sande.Korrekt  produceret  og  brugt  olie  kan  virkelig
helbrede kræft, diabetes og tusindvis af andre tilstande.Det kan virkelig hjælpe på smerter, som
morfin  ikke  rører  ved.Det  forynger  virkelig  kroppen  og  genopbygger  musklerne.Ordene
overvældende beskriver det ikke fuldt ud, synes jeg.JB
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"OMG.Jeg har lige fået besked fra en, som jeg giver Phoenix tårer til, som havde og jeg mener
havde kræft i nyrerne.Efter at have taget olien i 90 dage viser den nyeste PET-scanning, at
tumorerne er væk..Dette er utroligt.Jeg har set Phoenix Tears helbrede mange, siden jeg har
arbejdet med det.Tak fordi du hjælper mig med at hjælpe andre med at helbrede." Gregg

--  Tillykke og tak for  at  hjælpe andre, Gregg.Ikke flere scanninger,  kun olien.Scanningen er
kræftfremkaldende, det kan få kræften til at vende tilbage og hvem ønsker det?JB

"Hej kære søde Rick Simpson & Jindrich Bayer, jeg håber, at I både har det godt og er glade.I
betragtning af mængden af e-mail, du skal modtage, er jeg sikker på, at du ikke kan huske mig
fra måneder siden, så jeg inkluderede vores tidligere korrespondancer.Mor er i live og meget
sund!At sige, at vi er så meget taknemmelige, er en underdrivelse.

Ved diagnosen i februar 2012 (stadie 4 adenocarcinom i bugspytkirtlen med metastase til lever
og lunge) var hendes prognose 3 til 6 måneder med forventet alvorligt fald i helbredet i løbet af
denne tidsramme.I stedet er hun i live, glad og rask 10 måneder senere.Jeg ved, at I begge er
imod kemo, og det gør vi også... Men da de sagde 3 måneder, kastede vi ALT på det inklusive
kemo sammen med at starte RSO med det samme.Vi har fået at vide, at ingen forbliver så
sunde som mor på så meget Gemzar-kemo, som hun fik.RSO skulle have holdt hende rask i
den tid.Kemo stoppede for 6 uger siden, da hun besluttede, at hun kunne mærke begyndelsen
af kemoskader.Hun har nu været fri for kemo i 6 uger og har det godt.

Siden hendes diagnose i februar 2012, efter indledende opbygning, har hun taget et gram RSO
om dagen (ca. 300 gram i alt indtil videre).Den seneste scanning foretaget mandag d. 12-17-12
viste mere tumorsvind inklusive dokumentation for, at nogle af tumorerne var for små til at blive
visualiseret via CT-scanning.Det var en utrolig nyhed!Så i tirsdags fik vi resultaterne fra hendes
laboratoriearbejde.Efter at have modtaget så gode scanningsnyheder var vi chokerede over at
høre, at hendes tumormarkørtest (CA19-9) var steget fra 285 op til 2100.Har du nogensinde set
dette ske før?Har du nogen forklaring på hvorfor eller hvordan markørerne steg?Nogle ideer
overhovedet?Nogen forslag?Dette spørgsmål er gået ud til  adskillige RSO-producenter,  men
indtil videre ikke noget endeligt svar.

Her er hendes CA19-9 resultater til dato.Normalt niveau er MINDRE END 37. Der blev ikke
foretaget  nogen tumormarkørtest  ved den første diagnose i  februar.  4-30-12...23.568;  5-30-
12...5.240;  6-18-12...4.458;  8-8-12...538;  10-8-12...285  (sidste  kemo  var  10-29-12);  12-17-
12...2.100.Ethvert input, du måtte have, vil blive værdsat af min familie!Meget kærlighed, B"

"Kære B, CT-scanninger giver en massiv dosis stråling, og det er det, der kunne have forårsaget
det, plus at kemoen var helt unødvendig.Jeg ville have hende til at spise 180 g af den bedste
kvalitetsolie  så  hurtigt  som  muligt.Ikke  flere  CT-scanninger  eller  andet  kræftfremkaldende
sludder, bare olien og så meget af, som hun kan tage.Du skal fortryde skaden fra kemoen og
strålingen først, og det vil tage noget tid, det gjorde bare arbejdet sværere for olien.Som at give
en  modgift,  mens  hun  pumper  gift  i  hendes  årer,  giver  det  overhovedet  ingen  mening  for
mig.Bedste hilsner, Jindrich Bayer”

"Jeg blev kontaktet af en kvinde med brystkræft for omkring 4 uger siden og formåede at få
hende peget i den rigtige retning.Hun har en ret betydelig tumor (jeg tror,  hun kan have mere
end én) og er i  stand til  at mærke den.Det er kun 3 uger siden hun startede med olien og
allerede nu er tumoren helt sikkert blødere.Ikke dårligt i 3 uger!Jeg føler mig meget opmuntret
på  vegne  af  hende,  og  jeg  VED  bare,  at  denne  dame  bliver  endnu  en  succeshistorie.En
kærlighed." Corrie

"Min far er 89, har hudkræft i ansigtet.Tre gange har jeg taget ham på hospitalet for at blive
skåret ud, hvilket åbner ham op for infektioner for ikke at tale om at tage ham fra plejehjemmet
og tilbage, det er hårdt for ham.Jeg er startet med cannabisolie for et par uger siden.Nogle af
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disse er på størrelse med min babyfinger til min tommelfinger.Der var 11 jeg har behandlet nu er
der 4 den ene på størrelse med tommelfingeren størrelse med babyfinger.De dør bare og falder
af huden helet.Jeg er forbløffet ligesom alle sygeplejerskerne og lægerne.”Steve

”Jeg vil bare sige, at jeg er meget glad for at kunne meddele, at min svigerfars scanning for sin
kræftsygdom  er  kommet  helt  ren  ud  for  anden  gang,  efter  at  den  første  viste  pletter  på
lungerne.Vi startede ham på olien lige efter den første viste pletter.Cannabis har taget hans
lunger og renset dem!Han fik at vide, at han havde brug for kemo.Vi var imod det og satte ham
på olien i stedet for.Cannabis helbreder kræft!!!” Karen

"Det helbreder også livmoderhalskræft!Jeg havde ikke råd til behandlinger (ikke engang EN...)
og gik et år uden nogen form for medicinsk hjælp...men jeg røg næsten hver dag...så et år
senere ved min årlige eksamen, blev lægen og sygeplejerskerne blæst omkuld...de kunne ikke
finde andet end en lille ardannelse, hvor kræften havde været...Jeg er 100 % kræftfri nu...tak til
Marihuana...ikke  læger...ikke  "medicin"...ikke  behandlinger...men  på  grund  af  en  ren,  urte,
NATURLIG plante...Jeg  er  et  levende  bevis...Lægerne  sagde,  at  jeg  skulle  have  været  på
niveau 5 kræft fra at gå uden nogen behandling...men alligevel var det væk...uden hjælp fra
dem...de blev så blæst væk, at de sendte mig til STATESHOSITALET i LITTLE ROCK (UAMS)
for at få flere tests...og UAMS fandt heller ikke andet end en lille ardannelse...de sagde det var
et mirakel...Jeg tror, det bare var marihuanaen...Legaliser det allerede...hjælpe folk...er det ikke
det, menneskeheden plejede at handle om?” Monica

"Jeg  brugte  cannabisolie  til  at  behandle  basalcellekarcinom  på  mit  hoved,  hals  og
ansigt.SUCCESFULDT.Dette er en ideel kræftsygdom at forske i.Det er tydeligt synligt med det
blotte  øje,  og  eventuelle  ændringer,  der  finder  sted,  er  let  at  se.Jeg  har  forsøgt  at  skabe
interesse for det her i USA, men de amerikanske myndigheder har nogen, og det ser ud til, at
alle er arrede at røre ved.Se, hvad du kan gøre." Joseph

"Jeg har  en klump i  låret,  det  plejede at  være hårdt,  næsten 2 cm,  nu er  det  mindre end
halvdelen af størrelsen og bliver blødere (4 uger)." Katri

"Og jeg har lige fundet ud af, at jeg er kræftfri efter at have været på olien i 5 måneder i træk!!"
Mimi

Q.JB, har du noget om heling af visse tumortyper kaldet hæmangioblastomer?Jeg følger dine
indlæg,  såvel  som andre.Jeg  har  ALDRIG set  en  behandling  af  denne  type  tumor  udover
excision.Jeg har en masse af dem." Graeme

EN.Ikke  personligt,  vi  har  bestemt  ikke  haft  mulighed  for  at  behandle  alle  diagnoser,  som
mennesket personligt kender, men at dømme ud fra, hvad jeg har læst om det nu, ser jeg ingen
grund til, at olien ikke skulle hjælpe.Så vidt jeg ved, kan de kun diagnosticere det ved hjælp af
CT-scanninger, og sådan som jeg ser på det, bør alle, der tager en CT-scanning, spise mindst
60 g olie bagefter.Og hvis de spiser de 60 g før operationen, er jeg i de fleste tilfælde sikker på,
at operationen ikke vil være nødvendig, fordi tumorerne ikke vil være der.Så jeg ville helt klart
selv prøve olien.Alle gode ønsker, JB

"Selve det faktum, at placebo helbreder nogle mennesker, er grund til at kassere medicin for
altid og studere placebokunsten.Når det er sagt, at du aldrig laver en placeboundersøgelse, når
du har en effektiv kur, har du ret, det ville være at dræbe halvdelen af dine patienter, syge og
grusomme." Christopher

-- Det ville virkelig være sygt og grusomt, og det er derfor, jeg personligt ikke vil gøre det.Andre
kan, hvis de vil, men jeg vil ikke.Jeg vil have, at det medicinske system begynder at bruge olien
som placebo - hvis de beviser, at det, de vil bruge, er sikrere og mere effektivt end olien (og
sjovere/behageligt  for  patienten),  så  kan  de  gå videre  og  sælge  det  .Hvis  ikke,  hvorfor  så
ikke.Det er ret simpelt og meget rationelt, synes jeg.Og sådan kommer det i hvert fald til at være
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i fremtiden, så hvorfor vente?JB

”Det er aldrig for sent at acceptere, at cannabis simpelthen er medicin.Samtidig er det aldrig for
sent at begynde at bruge olien som medicin, uanset hvad din tilstand er, eller hvor alvorlig den
er.Med brugen af olien er der normalt en god chance for, at patienten kan komme sig, eller olien
vil give dem maksimal livskvalitet indtil det sidste.Og det er også vigtigt.JB"

”Når patienter, der har taget kemo, begynder at bruge olien, er det første, olien skal gøre, at
afgifte deres krop.Så i nogle tilfælde kan patienten have brug for at indtage en hel del olie, før
den begynder at angribe selve kræften.Det er virkelig ikke en god idé at tage kemo, især når det
er absolut unødvendigt i betragtning af, at lægesystemet har kendt til cannabis som en kur mod
kræft i snesevis af år.JB"

Q.'Terminal' Kræftpatienter: Starter du dem aggressivt ud med 1 gram om dagen eller arbejdeop
til det over en uge eller deromkring?Erfaringsråd?

EN.Nej, vi starter altid med små doser og følger stort set instruktionerne.Selvfølgelig, hvis de
har tidligere erfaring med hash og ved, at der ikke er noget at være bange for, kan man nogle
gange starte med en højere dosis.Men du ved aldrig, hvordan patienten vil reagere på olien,
plus de er som regel på en blanding af forskellige medikamenter, så du vil måske være forsigtig
og holde øje med patientens blodtryk osv.Den generelle anbefaling er at følge instruktionerne, jo
mindre formel man er - følg dit instinkt og din dømmekraft, og når patienten "intet har at tabe",
vil jeg ikke tøve med at give dem en høj dosis, når det er nødvendigt (akutte rygsmerter osv.) .Et
gram olie af virkelig høj kvalitet kan få en uerfaren bruger meget højt, men alligevel gør det
ingen skade.Nogle gange kan endda hamp-induceret koma vise sig at være til gavn, og jeg er
sikker på, at det vil blive brugt på den måde til anæstesi før operation alligevel før eller siden,
men lige nu ønsker vi at se patienterne blive i deres komfortzone så meget som muligt.Jeg
håber, jeg forklarede det godt.Bedste hilsner, JB”

"Corrie,  min ven,  du hjalp mig med ***.Jeg har givet  ham medicin for  hans neuroendokrine
tumorer.Han har været på medicin i 1 måned og det begynder at skrumpe.Den var så stor, at
den skubbede på maven på ham, men nu er det nede på det punkt, at han kan spise igen, og
hans læge sagde, at han aldrig har set en sådan tumor skrumpe så HURTIGT.Det flippede ham
ud, og alt blodarbejde kom tilbage normalt, så endnu en på vej til at blive helbredt, og det er
FANTASTISK.Og du er FANTASTISK, og Gud er stor."

"Jeg har en ven, der har hjernekræft, og jeg har Cml.Olien virker for os begge!!!Min ven er
førstehånds bevis i mine øjne på, at denne olie er et mirakel ...Jeg var i tvivl før, men ikke nu!
Tag olien, DEN VIRKER!" Tyler

“Cannabisolien  ændrede  efter  et  års  brug  og  kun  brug  af  cannabisolie  kræften  fra  en
edderkoppespindtype til tumorer, hvor de nu var i stand til at målrette med en bestemt form for
kemo, og hun øgede også sin dosis af  olie til  3 gram om dagen.For 18 måneder siden fik
forældrene at vide, at hendes hjernekræft var dødelig, og at hun havde omkring 18 måneder
tilbage at  leve,  og at  kemoterapi kun ville købe hende et par måneder, så som svar på dit
spørgsmål  bidrog  begge  til  remission,  håber  jeg,  at  det  besvarer  dit  spørgsmål."  Michigan
Cannabiscancerprojekt

"Sidste år blev jeg spurgt af min mors veninde, om jeg kunne lave en 6-måneders kur hampolie
til hendes mor, af den højeste kvalitet cannabis.Hun havde kræft i nakken.Jeg lavede hende
olien efter Youtube-rådene, og så postede jeg den til Rusland.Hun brugte det første 6 måneders
forløb med fantastiske resultater og bad om endnu en 6 måneders dosis, jeg sendte endnu et
læs over til hende, og nu 14 måneder senere er hun ved godt helbred.Du laver et fantastisk
arbejde, Rick.Tak skal du have." Gareth

“Hej  jeg  hedder  Alysa  og  jeg  er  16  år  gammel.I  2011  blev  jeg  diagnosticeret  med fase  3
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anaplastisk  astrocytom.Vi  (min  familie  og  jeg)  tog  beslutningen  om  at  bruge  et
cannabiskoncentrat.University of Michigan fortalte os, at det ikke var sandsynligt,  at jeg ville
overleve  mere  end  et  par  år,  og  selve  kræften  var  uoperabel,  fordi  den  var  i  en
edderkoppeformation.Sidste januar gik jeg til min almindelige MRI på University of Michigan.Alle
tumorerne er væk."

"Min mor har lungekræft i fase 4, og den rejste til hendes hjerne, men siden hun har lavet RSO
cannabisolie, har hun haft det godt.Hendes blodprøve kom godt tilbage, og jeg føler mig meget
taknemmelig over for dig, fordi jeg føler, at RSO har givet min mor en chance for at bekæmpe
denne kræft..." Shannon

"Jeg er en 68-årig mand, der levede i, hvad jeg betragtede som et normalt sundt liv, uden større
problemer  og  vedligeholdt  mig  selv  med  en  årlig  influenzaindtagelse  og  kontrol.Mine
kropsfunktioner  var  fine,  og  alt  virkede  ok,  indtil  jeg  vågnede  en  morgen med forfærdelige
mavesmerter.Da  jeg  troede,  det  var  blindtarm  eller  brok,  skyndte  min  kone  mig  til
nødsituationen.Jeg blev nødopereret ca. 2 timer senere, den 15. august 2012, og der var en
massiv tumor på min tyktarm, som blev fjernet sammen med 14 lymfenoder.En uge senere brød
mit indre op og forgiftede mig, og det førte til en anden operation.

Begyndte at få det bedre 4 dage senere, jeg var på benene og fik langsomt bevægeligheden
tilbage, og jeg begyndte at bløde ud.Tilbage til operation nummer 3 og fik en dag senere et mildt
hjerteanfald.Kort  efter  -33  dage  på  intensivafdelingen  -  blev  jeg  udskrevet  og  fik  en
stomipose.Tasken  var  hos  mig  i  8  måneder  og  en  vendeoperation  blev  udført  uden
komplikationer.Kirurgen sagde, at kræften ikke havde spredt sig ud over knuderne.

På trods af det marcherede de mig til Kræftklinikken og begyndte at diskutere kemoterapi og
stråling  som  en  "opfølgning".  Standardprotokol  sagde  de.BULLSHIT sagde  jeg!Jeg  vil  ikke
udstråle min krop eller forgifte den mere med kemo eller stråling.Onkologen på Kræftklinikken
argumenterede ikke og skitserede opfølgninger hver 3. måned i et år, som indebar CT-scanning
og blodprøver.

Jeg hentede materialet som beskrevet af Rick Simpson og producerede RSO'en.Ved at følge
alle  instruktionerne for  ekstraktionsprocessen og bruge Naphtha som mit  opløsningsmiddel,
havde jeg den færdige olie i sprøjter og begyndte at indtage den to gange om dagen, en lille
mængde hver gang.Jeg gennemførte min 4. opfølgning på Kræftklinikken, og de oplyste, at CT-
scanningen IKKE viser noget, der tyder på, at der er KRÆFT.Blodprøven viste CEA-niveau på
1,4, men hvad pokker, alle har en kræftcelle eller to i sig.De anser alt 5+ for at give anledning til
bekymring.Jeg er nu ved at forberede endnu et parti og vil indtage dagligt som en forebyggende
foranstaltning.Til ALLE, der lider af kræft nu, foreslår jeg, at du gør det samme.Vi har INTET at
tabe og alt at vinde.” Gerry

"Er det for sent at redde en person, der har etape 4 og allerede er hud og knogler og knap kan
gå længere på grund af tab af styrke??" Tumle

"Det er aldrig for sent.Mange mirakler er blevet set med brugen af denne olie.Hvis det ikke kan
redde dem, er det mindste det vil gøre at lette deres lidelser uden de barske bivirkninger fra
lægemidler.Bemærk, at hvis de starter på høje doser,  vil  der være meget søvn, indtil  deres
tolerance er opbygget.Det er meget potent." Nick

"En af de ældste i vores by fik 3 uger til at leve med leverkræft i fase 3.Hans familie samlet
omkring gav ham en levende vågenhed.Han prøvede denne olie.Det er to år siden, han har det
godt.Kræftfri, læger testede ham undervejs.De vil ikke engang tale om dette.Der er ingen penge
i at finde en kur.Jeg tror, det virker.......” Bobby

"Også mig, kræft i skjoldbruskkirtlen!!" Michelle
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"Sig hvad du vil om mig, gør mig ven, døm mig...Dit argument holder ikke!Dette er den sidste
scanning, mor nogensinde får!!!CANNABIS DRÆBER KRÆFT!" Daggry

Stacy: Hvilken fase var din mor?Jeg ved, du har skrevet det en gang før, men jeg glemmer
det.Det er en fantastisk rapport med det samme!!

Dawn: Stacy, det var trin 3 småcellet karcinom i lungen.5 tumorer med små mets til det øvre
lymfesystem.

Debbi: Det er så fænomenalt!Jeg har aldrig hørt om nogen, der helbreder små celler, selv med
alle de almindelige protokoller.Dette er bemærkelsesværdigt!Du reddede ikke kun din mors liv,
men dette vil redde andre liv, fordi det er et bevis på, at cannabis virker.Mange tak for at dele
dette!
Dawn:  Debbie,  hun klarede det  hele,  cannabisolie  -  kemo -  stråling MEN blev  helbredt  før
hendes kemo- og strålebehandlinger blev udført, så hun nægtede den resterende behandling
og holdt fast i olien...Hvilket hun stadig tager og vil tage HVER DAG resten af sit liv!

Steve: siger 'dette er mest kompatibelt med ændringer efter stråling'.Havde hun strålingterapi?

Dawn: Steve, ja det gjorde hun, men hun blev aldrig færdig...Dr er gulvløs!

Patient: Linda V., Servicedato: 16-11-2013, Procedure: CT CHEST WITH CONTRAST.En CT af
brystet blev udført...Sammenligning er foretaget med tidligere thorax-CT fra 7/8/13.INDIKATION:
Dette er en 64-årig kvinde med historie med lungekræft ...

RESULTATER: Der er  øget interstitiel  forandring og interlobulær septal  fortykkelse ...som er
forbedret  i  forhold  til  tidligere  eksamen....Der  er  ikke  påvist  nogen  sikker  mediastinal
bløddelsknuder  eller  mediastinal  adenopati.Der  er  ingen  sikker  evidens  for  aksillær
lymfadenopati eller hillær lymfadenopati.Bortset fra post-strålingsændringer i det mediale aspekt
af  højre  øvre  lap,  er  der  ikke  påvist  yderligere  parenkymale  pulmonale  opaciteter  eller
mistænkelige  lungeknuder.Luftrøret  og hovedbronkierne  er  patenterede.Der  er  ingen pleural
effusion.Hjertestørrelsen er normal.Der er  ingen perikardiel  effusion.De visualiserede dele af
den øvre del af maven er ikke bemærkelsesværdige.Der er ingen fokalt aggressiv lucent eller
sklerotisk knoglelæsion.

INDTRYK: Forbedring af post-strålingsændringer i højre hillum og mediale aspekt af højre øvre
lap.Ingen sikre beviser for tilbagevendende eller resterende sygdom."

"Jeg havde inoperabel havrekræft, det er småcellet kræft i den nedre del af min venstre lunge.
Jeg fik på de meget dyre cannabisolier, og cellerne skrumper. Jeg var terminal og fik at vide, at
jeg ville være død inden julen 2013. Nå, jeg er her stadig takket være THC.” John-Michael

"Olie vendte alle strålingsskader og helede ufatteligt...Medicinsk marihuana reddede mig og
holder mig væk fra 5 apoteker.Jeg mistede min højre nyre på grund af kemo, og den begynder
at sætte sig,  hvor det  gør ondt  at have hud på mig...og inden for  få minutter efter  at have
indtaget olierne i en tinktur, får jeg anfaldene til at stoppe og holde sig væk i flere måneder...

Forbløffende, og det er bare en af  olierne, der vendte nerveskader i mine øjne forårsaget af
kemo til det sted, hvor jeg blev diagnosticeret med glaukom, og ved mit sidste besøg for bare 6
måneder  siden  viser  ingen  tegn  på  glaukom  overhovedet,  og  mit  syn  er  bedre,  når  jeg
medicinerer. ..” Teresa

"Jeg kender en mand, der havde etape 4, der spredte sig som en sindssyg.Han fik 10 % chance
for at leve året igennem og fik besked på at få orden på sine affærer.Jeg bad ham se påLøb fra
kurenog at give medicinen en chance.Inden for et år blev han diagnosticeret som værende 100
% kræftfri og er nu plejer for flere patienter, og det skyldes alt sammen cannabiss vidunderlige
helbredende kræfter og Rick Simpsons ledelse.Så tak Rick." James
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“Min tante, med fase 4 glioblastom, gik fra kørestol til at gå efter kun tre doser!Hendes venstre
side var lammet i over en måned.Men nu fuldt funktionsdygtig!!Så spændt!" Nicolette

"Jeg havde et glioblastom, som har en høj dødsrate.Efter 6 måneders kemoterapi og stråling,
kvalme og opkastning, ømme nyrer og alt forgiftning.Efter endelig at være blevet sendt hjem
uden at  sige, at vi  ikke kunne gøre mere,  ændrede jeg min kost  til  rent at  spise økologisk
dyrkede fødevarer ud af  min have.Drikker  grønne smoothies,  tager vit  C shots.Jeg tilføjede
derefter soursop-frugten.En ven fik mig så noget af Ricks olie.Nå, sidste fredag  ringede min
onkolog og fortalte mig, at jeg er KRÆFTFRI.Så meget kærlighed fra mit hjerte til dit.Det var en
livredder." Tanya

“Min tante har taget olien i 6 uger.Hendes terminale tumorer er nu faldet med over 50 %.Det
virker." Boosboys

"Fik en ven, som jeg fortalte dette til for 4 måneder siden, fordi hendes far var på kemo og blev
værre, nu er han næsten kræftfri ... og har det godt." Ruth

"Det virker - det helbredte min kones kræft, da kemoen/radioen fik det til at sprede sig - de
sagde,  at  de  skulle  kiggefor  alternativer  …  fandt  vi  ud  af  olien  -  kræften  forsvandt  på  3
måneder / 90 dage - og betaler den nu." Chris

"Jeg  bruger  olien  i  omkring  et  år  for  at  forhindre  genvækst  af  en  gliom hjernetumor.Send
venligst min tak til Rick, behandlingen ser ud til at hjælpe mit generelle helbred, og der har ikke
været nogen genvækst.Er der nogen, der ved, hvad en god dosis ville være for en person, der
forsøger at forhindre gentagelsen af en WHO grad 2 hjernetumor?"Standard" råd er, at det VIL
vokse ud igen og kræve kemoterapi.Min læge foreslog, at 50% vokser tilbage inden for 3 år,
hvilket jeg har slået med et par måneder.Så langt så godt." Tyve

"Har lige fået besked fra en ven om, at en af hans kammerater er helbredt for lungekræft i fase
IV.9 læger var enige om, at han havde uger tilbage at leve, og at det havde spredt sig til hans
knogler og hjerne.4-5 uger på olien, og nu siger lægerne, at de fejldiagnosticerede, det var en
mindre lungeinfektion.Ingen tegn på tumorer eller kræftmarkører i hans blod.Jeg tændte ham for
Phoenix  Tears  og  viste  ham,  hvordan  man  laver  en  batch  ved  hjælp  af  mindre,  mere
overkommelige  mængder  af  urter.Du  er  velkommen  til  at  bruge  dette,  bare  hold  mig
anonym.Tak og Gud velsigne."

”Jeg arbejdede på et kollektiv og i mange år og havde hudkræft på min venstre arm, fordi jeg
hængte den ud af vinduet, mens jeg kørte.Nu ved jeg, at ingen behøver at tro mig, men jeg
begyndte at  putte RSO-olie på det hver dag, og jeg sværger,  at  det  er væk.Det tog et  par
måneder, men det er virkelig væk fra, hvor det har været i årevis." Randy

"Jeg har mødt en overlevende, der valgte at bruge olie i stedet for, hvis livstruende kemo og
stråling... hun fik mindre end et år... hun har været kræftfri i 5+ år nu og har aldrig mistet et hår
eller  var  svag  og  syg  fra  behandlingerne...naturlig  ikke-kemisk  medicin!!Ikke  fupnummer!!"
Gwendolyn

"Jeg har lige skrevet en besked med en af mine Peeps.Hun havde non-Hodgkins lymfom stadie
4 og tredobbelt ramt (hvilket betyder, at det havde 3 drivere, var sådan de forklarede det til
hende og sagde, at en af  kræftformene faktisk beskyttede den anden mod kemoarbejde), så
hendes eneste medicinske mulighed var en knoglemarvstransplantation.Hendes onkolog, hun
så  i  dag,  havde  sagt,  at  hendes  "kræft  ville  være  tilbage  nu",  da  hun  nægtede  en
transplantation.Dette er hendes besked: "Har lige set min onkolog.Mit blod er godt.Jeg gør det
rigtige.Hooragh,  gode  resultater,  gode  nyheder,  ingen  kræft."  Cannabis  dræber  kræftfolk!”
Corrie

"Rick har vist mig, hvordan jeg kan holde mig i live nu i 3 år, da han kæmper mod 4 forskellige
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typer kræft i mit blæreområde. Jeg er nede på 2 nu og kæmper dagligt ved hjælp af RSO. Ved
ikke om jeg vinder dette, men det har været en god kamp, og jeg er 3 år forbi reaperen nu og
kæmper stadig.... Tak Rick og besætning... Gud velsigne..." Gregory

"Vi  laver  RSO'en til  min mand.Han lider  af  reumatoid arthritis.Han slog også lige Hodgkins
lymfom.Vi  bruger  99,9% isopropyl.Vi  efterlader  det  ikke i  opløsningsmidlet  længere end 3-5
minutter.Det er ikke grønt med klorofyl på denne måde.Min mand har IKKE behøvet at tage
nogen medicin for sin RA.Han hæver ikke og har ikke smerter.Gud velsigne dig Rick og dine
venner for at dele denne fantastiske medicin!" Janice

"Jeg har personligt set det helbrede begge former for hudkræft og stadie fire prostatakræft hos
en onkel af mig. Jeg har også set det med succes kæmpe mod lymfekræft. Vi behandler også
tumorer på vores hund med stor succes. Tumorerne er omkring 85% væk efter to måneders
aktuel indtagelse af det sammen med sin mad. Giv den også til vores 9-årige schæferhund mod
gigt. Hun elsker det, og det har virkelig bragt hendes livskvalitet tilbage, især bedre end den
Rymadil, som dyrlægen ordinerede for flere år siden!” Jason

"Jeg helbredte min fase 4  knogle-  og leverkræft,  helede en grim forbrænding på min arm,
regulerede  mit  blodtryk,  så  mine  åreknuder  forsvinde,  tabte  90  kg,  stoppede  med at  tage
smertestillende medicin, lindrede en solskoldning med en lokal olie, helbredte min vens hund af
knoglekræft...hmmm, hvad ellers....dengigt i mine fingre, jeg glemte, at jeg selv havde det. Det
er VANSYGT, at magien ved denne plante er ulovlig. Gå figur." Laura

"Dette har ændret mit liv efter at blive diagnosticeret med CML (kronisk myelogen leukæmi) for
næsten  et  år  siden,  og  jeg  så  videoenLøb  fra  kurenom,  hvordan  cannabisolie  helbredte
terminale  kræftpatienter.Nå,  jeg  er  et  levende  bevis  på,  at  det  virker.Det  har  ændret  mit
kræftniveau.Ikke helbredt  endnu,  men forhåbentlig  en dag snart  kan jeg  sige,  at  jeg  er  en
overlevende,  så  medmindre  du  har  gået  en  kilometer  i  en  kræftpatients  sko,  skal  du  ikke
begynde at baske noget, du ikke ved noget om." Denise

"Jeg tror.Min ven blev diagnosticeret med 3 slags kræft.Han fik 3 uger at leve.Nu 2 år senere er
han nede på 1 slags og gør det godt.” Sandra

"I hjalp alle med at redde min mors liv.Et år uden kræft!" Greightful

"Min  mors  historie:  "I  september  2010  blev  min  mor  diagnosticeret  med  fase  4  kræft  i
æggestokkene og fik 6 måneder til  at leve uden behandling og halvandet år til at leve med
behandling. Hun gik straks i kemoterapi, og kræften reagerede ret godt, selvom den hærgede
hendes 70 år gamle krop, der kun var 85 % restitueret fra Guillain Barres syndrom.

Hun fortsatte med mere kemo og måtte have en akut operation i december 2011, da hendes GI
og gynækologiske  systemer  var  sammenflettet,  hvilket  resulterede  i  en  alvorlig  infektion.Så
meget kræft, som kunne fjernes, blev fjernet; hun var meget tæt på dødens dør og klarede sig
på en eller anden måde gennem operation og bedring og var i stand til at tage hjem, selvom
hun stadig ikke var kræftfri.

I mellemtiden begyndte en ven at videresende mig information om marihuana/cannabisolie og
dens  brug  mod kræft.Langsomt  begyndte  jeg  at  lytte  og  lave  min  egen  research;  Jeg  var
forbløffet over, hvad jeg begyndte at finde og blev ved med at forske...

Gennem  det  næste  år  gennemgik  mor  mere  kemo;  hun  tog  morfin  og  oxycodon  for
smerterne.Hendes livskvalitet blev forringet, ligesom hendes "giv aldrig op, ærlig over for Gud,
Okie fra Muscogee, holdning."

I januar 2013 havde hun været igennem sin femte runde kemo.Hendes foregående år havde
været brugt på at kæmpe; hun var udmattet, slået, havde ondt, og kemoen havde ikke længere
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helbredende effekt.

Vi fik at vide, at kræften havde spredt sig til hendes blære og hendes lever, og at leverkræften
ville være det, der gjorde hende ind; de kunne ikke stoppe det, men de håbede, at de kunne
bremse det og købe hende noget tid.Vi var forbi den tidslinje, der oprindeligt blev givet os efter
den oprindelige diagnose, men vi følte stadig, at der skulle gøres mere.

Hun var færdig og klar til at give op; hun var færdig med kemo; "ikke mere!" hun sagde.Jeg
besøgte hende og begyndte at diskutere, hvad jeg havde lært i løbet af det sidste år plus om
cannabisolie  og dens brug mod kræft.På trods af  sin strenge opvækst  i  1950'ernes fattige,
religiøse, Texas landbrugsjord og panhandle, var hun åben for at se en dokumentar eller to
online om olien og høre mere om rapporterede succeshistorier osv.Efter megen diskussion og
at give et salgsargument, som kun en søn af en døende mor kunne give, fik jeg hende til at
acceptere at prøve olien.

Da hun påbegyndte en dosis mindre end halvdelen af størrelsen af et riskorn, indtaget i tomme
vitaminkapsler,  så  hun sit  narkotiske forbrug falde med 50 % inden for  to  dage,  og denne
reduktion forblev under hele hendes tid på denne medicin.

Mor havde aldrig haft et THC-produkt i sit liv, og dette var en stor justering for hende.Til tider var
påvirkningerne meget positive, men for det meste bare meget beroligende.Ind imellem var thc
en smule for stærk, men du kan ikke tage skade af en overdosis, så hun ville gå og ligge og
bede, indtil det gik over.Søvn er en del af helingsprocessen, så den beroligende natur er ved
design.

Snart begyndte mors CT-tumortal at stige til 455, og hun begyndte at øge sin oliedosis så hurtigt
som hun kunne klare.Efter hendes læges anbefaling så hun en gynækologisk kræftkirurg, og
han indvilligede i  at  gå  ind  og prøve at  fjerne så meget  kræft  som muligt.Operationen var
planlagt til slutningen af  juni, og da den ankom, var tumortallet nede på 405, og mor havde
indtaget over 100 gram af olien.

Da kirurgen kom ud af operationen for at tale med min far, var hans præcise ord: "Det kunne
ikke være gået bedre!" De fjernede den store kræft, de vidste var der, men der var ingen mindre
kræftsvulster, de forventede at se.Mor kom sig efter operationen, og hendes tumortal har været
under 20 (normalt er 34) siden juli 2013; hendes seneste catscan fra december bekræfter, at
hun stadig er kræftfri i juli 2014." Greightful

"Min bror havde lymfekræft, mave, metastaseret til sin rygsøjle.De stoffer, de gav ham, holdt
ham vågen hele natten hver nat og dag og fik aldrig sovet eller spist i ugevis.En gram pille olie
og han får sovet i 18 timer og spiser sig mæt.En uge senere er han 78 % kræftfri.Lægen var
forvirret.Vi  fortalte  ham  det  ikke,  fordi  han  var  i  en  ikke-medicinsk  tilstand,  men  cannabis
reddede hans og vores liv.Nu et  år  senere slog MIN BROR LYMFOM!Ingen gør  det...uden
hash.” Errl

"Jeg havde en stor modbydelighed af det for et stykke tid siden.Jeg ville tage en dråbe om
dagen.Den person, der gav den til mig, bad om den tilbage.Han endte med at give den til en
kvinde, der var ved at forsvinde fra kræft.Hun kunne ikke spise, drikke, endsige faktisk leve.Hun
vejede mindre end 70 lbs.Min ven gav hende olien...voila!Hun begyndte at spise,  drikke og
fortsatte sin kamp ... med succes.Er fast overbevist om de helbredende egenskaber i cannabis."
Tara

"Jeg er meget trofast ved at læse alt, hvad du poster.Min far døde, fordi han havde kræft.De
skulle kun udføre stråling.Han havde en behandling, og de savnede stedet, så de stegte ham i
bund og grund.Han døde inden for 2 dage." Anita

»I dag fik jeg besked fra en mand, som jeg donerede et stort beløb til.Han havde en kræftsvulst

- 89 -



i halsen.Han er blevet sondemad siden begyndelsen af april 2013.Den syge mands kone ringer
alle i tårer.Efter 4 ugers indtagelse af olie 2 gange om dagen er den væk.Helt væk...Han har
spist fast føde...Ingen nye behandlinger eller nye lægemidler, kun RSO.Del viden, red et liv."
Jared

“Jeg er  en kræftoverlever i  fase 4,  som, mens jeg tog kemo-ruten (ALDRIG igen),  kan jeg
fortælle dig, at alle de lægemidler, der blev ordineret til at bekæmpe kvalme, hjælpe med at
sove osv. bare gjorde mig mere syg!!Først da jeg skiftede til medicinsk THC var jeg i stand til at
spise, sove, slappe af og holde ud!!Gudskelov bor jeg i CA, hvor det er lovligt, mit hjerte går ud
til dem, der ikke har adgang!” Heinz

"Del venligst, så andre ikke laver fejl, som vi gjorde.Kosten er så vigtig!!!!Og så, for nogle, som
damen her i Saint John, som for 4 år siden blev diagnosticeret med Stage 4 småcellet karcinom,
og fik 2-3 måneder tilbage at leve, har jeg lige taget telefonen med hende, hun har det fint!! !!!!!
Og hun er 73!!!Mistede 2 søstre til lungekræft.Og...det var hendes søn, der fortalte os om det,
FORDI nogen fortalte ham om det!!!!” Bronwen

“Jeg har helbredt kræft med RSO omkring 6 gange inklusive hjernekræft, den hurtigste jeg har
helbredt nogens kræft var 13 dage!!!Lol,  kildrer mig.Helbredte også diabetes, grå stær, IBS,
gigt, grå hår og forhøjet blodtryk.Vanvittigt at tænke på, hvor meget jeg tvivlede på det her!!!Nu
vil jeg tro næsten hvad som helst.” Jade

“Ja det kan kurere gråt hår.Jeg har forvandlet det til en balsam før og påført det mit hår og
ansigt.Wow, tingene gør underværker." Brittney

"Jeg har set  tre mennesker helbredt  med olien.En fra et  diabetisk sår på hendes fod,  efter
hendes  læge  sagde,  at  foden  skulle  amputeres.En  fra  "terminal"  kræft  i  leveren.Og  en
fraoverfølsomhedspneumonitis,  udviklet  efter  at  være blevet  overhældt  med Agent  Orange i
Vietnam.Hans VA-læge fortalte ham, at tilstanden var "overskuelig", men til  sidst ville dræbe
ham.Et par måneder senere blev denne mand indlagt med influenza, og hans læge bestilte en
CAT-scanning.Han bestilte en anden scanning, efter han troede, at den første var blevet blandet
sammen med en anden patient.Så spurgte han min ven "hvad fanden foregår der" - arvæv i
hans lunger var helet, og han havde "i det væsentlige lungerne fra en normal person" - fra en
tilstand, der skulle være irreversibel." Booth

"Min  mand siger,  at  han ikke føler  sig  anderledes ved at  tage olien  for  sin  nu forsvundne
kræftsygdom.Han har været på det i 3 måneder nu, lige ved at nå til vedligeholdelsesniveau, og
alt er fantastisk!Hvilken mirakelurt!" Deborah

"Stage IV neuro endokrine i hovedet af bugspytkirtlen.Diagnosedato maj 2012.Startede olie dec
2013.Tumor krympede 20%.Tumormarkører ned fra 73 til 23 (normalt område 0-30). Joanna

"Jeg  er  en  TERMINAL kræftoverlever  på  grund  af  hampolie.I  2008  fik  jeg  konstateret  et
bløddelssarkom.Jeg havde 5 ugers stråling, en 8,5 timers operation.og 8 uger senere fik jeg at
vide,  at  jeg  var  terminal,  fordi  kræften  havde  spredt  sig  så  hurtigt  til  mine  lunger.Det  var
ubrugeligt, da der var mellem 25-40 meter.Kemo var ikke en mulighed.Jeg fik 3 måneder til et
år.1 måned senere startede jeg med olien, og 1 år senere viste en CT-scanning ingen tegn på
kræft i mine lunger.Det her virker!Rick Simpson reddede mit liv!" Salobrena

"Jeg har taget RSO siden den 23. december 2013, fordi jeg blev diagnosticeret med kolorektal
cancer stadium 4 i november 2012.Mine tumorer er ikke vokset i de sidste 3 måneder.Jeg føler
mig overbevist om, at olien virker." Susan

"Jeg er  i  remission  efter  en  måneds brug af  olien.Tak skal  du have!Ord kan ikke forklare,
hvordan jeg har  det.Jeg kan rejse igen.Og spis  meget bedre.Livredder er  hvad du er....Tak
igen.Min far døde af kræft, så ville ønske, at jeg havde vidst det dengang.
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Også bare for at nævne.Jeg er to gange kræftoverlever.Nåede det næsten ikke.Ville ønske jeg
også havde vidst  det  dengang.Ville  aldrig have gået  den konventionelle  vej,  hvilket  næsten
dræbte mig.Kemo, Stråling, 3 operationer og en iliostomi med vendeoperation.Ikke i stand til at
spise eller forlade mit hus i lang tid.Tak skal du have!Tak skal du have!Og.Tak igen.Jeg er i live
igen." Karin

"Jeg  har  personligt  helbredt  folk  for  leukæmier,  for  kræft,  for  Lymes  sygdom,  halskræft,
hudkræft, alle mulige ting, ved at bruge cannabisharpiks.Jeg bruger cannabisharpiks hele tiden,
og jeg er ligeglad med, hvem der ved det.Ja, politi, hvis du lytter, bruger jeg hashharpiks hele
tiden, og jeg er ligeglad med, hvad du synes om det.” Max Igan

“Jeg har personligt set fase 4 lupus og kræft med flere inoperable tumorer; givet mindre end to
måneder, helbredt, stadig her efter 3 år.Anfaldslidelser væk.Diabetes helbredt, Crohns sygdom
og  flere  andre  tarmsygdomme  helbredt.Hep  C.Leversvigt,  nyresvigt.Alle  smerteforstyrrelser
inklusive  fibro  og  neuropati.Ikke  på  YouTube  tusindvis  af  udtalelser.Men  folk,  jeg  kender,
reddede.Helbredt og tilbage til at have en livskvalitet.

Jeg er medlem af en organisation, der behandler patienter, der bruger medicinsk marihuana til
forskellige  sygdomme.Vi  har  alle  fundet  og  brugt  Rick  Simpson  hampolie.Marihuana
udvinding.Der er utallige tilstande, som denne behandler og helbreder.Er noget, der kan fås i
alle juridiske stater fra din trim og knop.Og processer.Jeg personligt bruger eller bekymrer mig
ikke om dispensarer, men til hver deres.Jeg elsker bare at kunne tage mig af mig selv og andre,
jeg elsker, gennem dette livsgenskabende medicin.

Denne plante findes i Bibelen.Noget vores land hævder at være baseret på.Alligevel tager det
det væk og ødelægger vores planets ressourcer for at erstatte alt det, det var og er godt for i
første  omgang.Findedin  stemme.Sig  op  og  stop  ikke,  før  det  er  fuldt  lovligt.Hampmarker
restaureret  til  alle  ikke-medicinske  formål,  og  folk  bliver  behandlet  som  mennesker
igen.Velsigne alle.Jeg ville ønske, at dette var den første protokol.Ikke kemo eller stor medicin,
der  forårsagede  flere  helbredsproblemer,  end  jeg  oprindeligt  blev  behandlet  for.God
helbredelse.Hvorfor ikke prøve?" Bristy

"En af mine venner stoppede med at tage kemo og begyndte at tage olien, og han har det
bedre.Læger sagde, at det var uhelbredelig, men siger nu, at han er ren!!!!” Katie

"Jeg  tog  18  måneder  med kemo,  før  nogen  gav  mig  Rick  Simpson-olie.Den  uhelbredelige
dødelige  sygdom  er  væk.Jeg  behandler  stadig  skaderne  forårsaget  af  kemo  med
olien.Stoppede med kemo for næsten tre år siden.Kemo var spild af mit helbred." Enoch

"Tak tak, Rick, jeg fik det lige i tide, og jeg er kræftfri i dag, og jeg ser også bedre ud, end jeg
nogensinde har gjort." Randa

“Whoot Whoot, Rick Simpson Oil er FANTASTISK!!Tak fordi du deler med verden, hvordan du
laver denne vidunderlige kur til alle.Jeg fik min veninde Carmen til at tage olien, da hun blev
diagnosticeret med Hodgkin-lymfomkræft.Hun har været KRÆFTFRI i et år nu!!!Og min Addison
sygdom er VÆK uden spor af det, og lægerne kan ikke forklare hvordan eller hvorfor, da dette
ALDRIG er sket før.MEN jeg kan og det gør jeg!!!Cannabis-KURER!!!” Amy

"For et år siden i dag fortalte en meget tæt på mig, at han havde terminal kræft.Han fik at vide,
at  han har  8 måneder  tilbage at  leve.Inden for  5  dage gav jeg ham noget  cannabisolie  at
indtage  ved  at  spise  halvdelen  af  en  riskornstørrelse  af  olien.Inden  for  6  uger  var  der  en
reduktion i størrelsen af  hans tumor, og der var ingen tegn på, at den spredte sig, som de
sagde, den ville.

Jeg er glad for at kunne sige, at tumoren var på størrelse med en stor grapefrugt, og i dag er
den på størrelse med et agern.Cannabisolien har reddet hans liv.Han vil fortsætte med at spise
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olien, indtil den er væk.Det helbreder ikke kun hans dødelige kræft, men det har også haft en
fantastisk effekt på hans helbred.Han var præ-diabetiker og overvægtig, og han er nu nede på
den  perfekte  vægt  og  er  gladere  end  nogensinde!Jeg  opfordrer  alle  til  at  se  nærmere  på
cannabisolieterapi.Se  venligst  RICK  SIMPSON  "RUN  FROM  THE  CURE"  video  på
Youtube...Det kan bare redde dit liv eller en du kender.Giv dem livets gave!" Jose

"Ja....Tak, hr. Simpson, din store opfindelse hjalp mig med at slå kræften.Diagnosticeret 7/2007
med 20% chance eller mindre for at overleve, så startede jeg behandlingerne efter at have mødt
Rick ved et arrangement.Brugen af olien reddede mit liv.Min leukæmi er i remission og jeg får
det stadig bedre hver dag, og takket være olien kan jeg dele sandheden med dig.....Fred og
kærlighed." Michael

"I går var en smuk dag for at lave livreddende medicin for Janice (Bedste).Hun har taget RSO i
omkring 6 måneder nu.Hendes tumor er væk, hævelse bag hendes øjne er væk, hun har tabt
106 lbs.,  nyresten er  væk,  blodtryk  normalt.Men vendingen i  hendes generelle  helbred har
været intet mindre end et mirakel.Da hun kom til mit hus for 6 måneder siden kunne hun næsten
ikke gå op ad trappen, nu løber hun op og ned ad trappen og cirkler rundt om mig!Hvis du gerne
vil lære mere om, hvordan man behandler Pseudo Tumor Cerebri med cannabisolie, vil Janice
eller  jeg  selv  være  mere  end  glade  for  at  tale  med  dig  om  det!En
kærlighed.peaceloveCURE.Jeg elsker dig bedstemor!!" Debra

“Lægerne  fortalte  mig,  at  jeg  havde  6  måneder  tilbage,  hvis  jeg  ikke  tog  deres
kemobehandling..........det var 11 år siden nu...Hvis det ikke var for olien, havde jeg nok bidt i
støvet.Jeg er sund som en okse nu og behøvede ikke at tabe mit hår!!Tak for at bringe dette til
verden." Craig

“Min bedste ven, som kun skulle have 6 måneder mere tilbage af efteråret, er næsten kræftfri
nu!!!Han  havde  40  metastaser  i  leveren  fra  tyktarmskræft.Tak  Rick  for  al  din  forskning  og
erfaring  og  for  at  dele  den!Du  hjalp  også  med  at  redde  et  liv  i  Holland!Kærlighed  fra  en
naturlæge, der blev inspireret af dig.” Marloes

“Min ven fik diagnosen lungekræft i fase 4 for 3 år siden og har det godt.Han sværger til det
her." Richard

"RSO virker.Jeg er ikke en anekdote." Tielman

"Rick  Simpson,  mange  tak.  Jeg  er  i  live  på  grund  af  viden.  Slår  lever-,  knogle-  og
prostatakræft.Inden for måneder efter start på olie var lever- og knoglekræft i remission, kunne
ikke se mere på scanning."Louis

"Da kræftforskning kom til min dør for at indsamle, fortalte jeg dem, at jeg ville give dem mere
end penge, jeg skrev Rick Simpsons navn ned og bad dem om at Google det. Gud velsigne
dig." Jane

"Kun mennesker kan være dumme nok til at tillade en anden fra at forhindre dem i at helbrede
sig selv naturligt ...Jeg mener, hvor latterligt er det?Uvidenhed er menneskets værste fjende.”
Sol

Yderligere tips til lungekræftpatienter
Q.Denne var på olien i nogen tid og skulle stadig bruge smertestillende medicin, så vi ledte efter
flere måder at hjælpe patienten på.

EN.1) Lav endnu en batch olie og prøv at  blande den med den du har,  se efter den mest
beroligende olie som muligt, du ønsker ikke at give energi til patienten.
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2) Prøv at  producere olien fra mere end én stamme ad gangen,  det  har normalt  en bedre
tæppeeffekt på den måde og kan behandle mange tilstande mere effektivt. Se igen efter det
mest kraftfulde beroligende Indica-knopmateriale med 20 % THC eller mere fra de forskellige
tilgængelige indica-stammer for at producere den mest effektive medicin som muligt.

3) Det ville være bedre, hvis hun holdt op med at bruge olien i kapsler.Du vil have noget af det i
hendes  mund  for  yderligere  sublingual  absorption  (du  kan  opleve,  at  det  har  en  bedre
smertestillende effekt på den måde)

4) Lav 0,3-0,5g stikpiller med kakaosmør og få hende til at bruge dem mindst to gange om
dagen, hun kan bruge det analt såvel som gennem munden.

5) Få hende til at fordampe olien flere gange om dagen - hoste ønskes, hun skal hoste ud, hvad
der ikke hører hjemme i hendes lunger, inklusive de tumorer (de skal simpelthen skrumpe ind
og så falde fra hinanden, og hun hoster dem ud).

6) Lav en olietinktur med alkohol (20-30-50%, afhængig af hvor meget olie du har; 1-2ml af olien
i 4ml 96-99% alkohol) og påfør den på stedet, hvor hun blev opereret med en pipette vil en eller
to dråber normalt klare sig, og du kan spare en masse olie på denne måde.Du kan selvfølgelig
også smøre lidt olie direkte på stedet og dække det med en bandage og gentage det hver tredje
dag, eller når bandagen falder af.

7)  Lav  en  salve  med  sheasmør  eller  opløs  noget  olie  i  varm  hampefrøolie  eller  ekstra
jomfruolivenolie af høj kvalitet og gnid det på området flere gange om dagen.Dette bør hjælpe
med at fjerne smerten i hendes ribben, og du kan også bruge det til liggesår og alt på hendes
hud.

8)  Inkluder  hampefrø,  hampehjerter  og  hampefrøolie  i  hendes  kost  -  mindst  en  håndfuld
frø/hjerter eller 1-3 spsk hampefrøolie.

9) Prøv at erstatte smertestillende medicin og plastre med olien så hurtigt som muligt.Hvis du
begynder at påføre olien lokalt, burde det hjælpe en hel del.Stikpillerne gør også underværker
for lungesygdomme.Jo mere olie hun indtager og jo hurtigere hun gør det, jo bedre.Hun bør
holde sig på et gram eller mere om dagen, indtil hun overvinder sygdommen og derefter blive
på en vedligeholdelsesdosis på 1-2 g om måneden." JB

Gigt, smerter, muskler

”Min ven skar flere af de sener i hans hænder, der fører til hans fingre i en ulykke.Han brugte
olien på det umiddelbart efter sin operation for at hjælpe dets heling, og det helede så hurtigt, at
de var nødt til at fjerne stingene tidligt, det var faktisk smertefuldt for ham, fordi de allerede
havde klæbet sig til  hans hud, de var ikke opløselige sting.Hans kirurg og fysioterapeut var
fuldstændig imponeret over det, men han fortalte ham ikke, hvad han gjorde, indtil hans sidste
aftale.Jeg ved ikke, om de troede på ham eller ej, men jeg ved, hvad jeg så med mine egne
øjne, og han ved, hvad han oplevede." Tina

"Har  du  brug  for  noget  bevis?Min  søster  blev  sendt  hjem med et  par  måneder  tilbage  at
leve.Kunne ikke komme ud af sin seng med den i lungerne.For 5 uger siden begyndte hun på
olie.For 3 uger siden og hele denne uge og i sidste uge er hun nu tilbage ude at køre sin bil,
lave sin have og lol hun er federe end nogen af  os hendes andre 4 søskende.Dette er ægte
takket være Rick.Elsker dig mand." Andy

"Opdatering: I sidste uge nævnte jeg en bror, der hjælper sin bror ved at få det nødvendige
materiale til at lave Rick Simpson Oil til at behandle hans invaliderende leddegigt.Han ringede i
aften for at fortælle mig, at hans bror var oppe at spise, grine, snakke i telefon med venner og
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familie efter stort set at have sovet igennem en 2-dages snestorm og Super Bowl.Han ville vide,
om han måske gav ham for meget, fordi han aldrig opfører sig sådan.FYR!(ler) Det lyder for
mig, som om han gør det godt bortset fra Super Bowl-tinget, han trækker vejret langt ud og
siger: "Tak mand, det er rart at have min bror tilbage, han griner igen." (Det gør det hele værd
folkens)

Dette er efter blot tre dage, det føles så godt at vide, at VI VIRKELIG KUNNE HJÆLPE EN,
DER HAVDE ABSOLUTELY INTET HÅB.Dette er den anden person med reumatoid arthritis,
som jeg kender for en 1 mod 1 ansigt til  ansigt,  at  Rick Simpson Oil  har hjulpet.Vi er ikke
uddannede læger - vi er bare fyre, der hørte om olien, fik nogle til at prøve den og fandt ud af, at
den virker, vi er bare almindelige mennesker som dig, der tog handling for at hjælpe en elsket -
intet mere." Michael

“78  dage  på  olie  nu  og  ser  nogle  positive  resultater!!!Jeg  har  RA og  har  ikke  haft  nogen
opblussen siden jeg startede denne hampoliebehandling.Ingen astmaanfald, ingen nældefeber,
ingen klager!!!” Beverly

"Jeg har haft RA i årevis.Siden jeg har behandlet det med cannabisolie, har jeg ikke fået en
opblussen, og nogle af ledskaderne forsvandt faktisk.Jeg har smerter, men intet som jeg havde
før  jeg  opdagede medicin.Jeg har  været  toker  længe,  men rygning er  ikke nok til  kroniske
sygdomme og tunge smerter." Mærke

"Giv en mand en fisk, han vil spise i en dag (medmindre det ikke er rigtig fisk, bare en sojabøf
med fiskeolie).Lær en mand at fiske, og han har en fuld mave for livet.Tak, fordi du giver os det,
de fleste ville betale for.Jeg bruger i øjeblikket ikke RSO på grund af økonomiske årsager, men
da jeg var i stand til det, kontrollerede det fuldstændigt min nervesygdom (RSD).Kunne ikke
helbrede, men jeg var tilfreds med at kontrollere symptomerne.Det erstattede at tage 9 piller om
dagen.Tak skal du have." Sikker

"Hej Rick & JB, jeg ville gerne rapportere endnu et godt resultat af personligt at tage olien: Dette
er omkring dag 8 eller deromkring på olien.Jeg tager det mindst to gange dagligt, omkring 1/4cc
til 1/2cc om dagen.Jeg havde enestående succes med smerter i hæl/fod/ankel – for hver dag
bliver det bare bedre og bedre!Fleksibiliteten vender tilbage til min skadede skulder, og i går
aftes bemærkede jeg, under en massage, at den KÆMPE knude i min venstre skulder/nakke,
der forårsagede så meget smerte i den skulder, faktisk var FALDET i størrelse til omtrent på
størrelse med en pistacie i stedet for på størrelse med en valnød.Dette kan være grunden til, at
mine skuldersmerter aftager så hurtigt.Jeg er ikke sikker på, hvad knuden er/var, men jeg er
glad  for,  at  den  forsvinder.Har  test  nogensinde  konkluderet,  at  cannabinoiderne  faktisk
formindsker vævsbetændelse og øger ledmobilitet og muskelelasticitet?Jeg er faktisk ligeglad
med, hvad testene siger - jeg er solgt, og jeg har ikke haft det så godtflere år!!!

Jeg var fuldstændig bekymret for, at jeg INGEN energi ville have og bare ville sove, sove, sove,
mens jeg tog det.Men --- det er stik modsat for mig - jeg har øget energi og har ingen sløvhed i
dagtimerne.Jeg ville ønske jeg kunne give dig et KÆMPE kram!!!” Heather

"Det lykkedes mig at holde op med kemomidlet, jeg var på for leddegigten.Hvordan jeg kom
hertil var dog en lang rejse.I 1997 var jeg i en alvorlig MVA, hvilket efterlod mig handicappet og
afhængig  af  lægemidler.I  løbet  af  14  år  havde  jeg  over  10  operationer  på  begge  ben,
gennemgik  depression,  vrede,  fibromyalgi  (som  jeg  helbredte  min  uden  de  traditionelle
lægemidler), års fysioterapi, alternative meditationsformer, akupunktur, Reiki osv.Fik mig til det
fysiske punkt, at jeg var i stand til at tage på korte vandreture igen, svømme runder i poolen og
tilbage i et almindeligt træningsprogram, som jeg fysisk kunne gennemføre.I løbet af de sidste ti
år var jeg på steroider, smertestillende medicin af enhver art, antiinflammatoriske lægemidler og
så videre.For to år siden tog smerterne til og var anderledes end hvad jeg havde oplevet med
min slidgigt  fra mine skader flere steder over min krop, min nakke,  min thorax i  ryggen og
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lænden samt både mine ben og knæ.Mine hænder og fødder var så smertefulde og hævede,
ligesom mine hænder blev deforme af skaden fra leddegigten, og efter mange tests og ture til
en reumatolog blev jeg diagnosticeret og sat på en byge af lægemiddelforsøg og protokoller,
som omfattede starten med det samme på Methotrexate et kemomiddel til behandling af RA, 6
måneder efter det satte de mig på et andet lægemiddel sammen med kemomidlet, der havde
frygtelige bivirkninger, men jeg måtte lide gennem protokollen, før jeg kunne gå videre til  et
andet bedre og dyrere lægemiddel (i  hovederne på Big Pharma) alt  imens jeg stadig er på
kemo,  så  efter  halvandet  år  med  kemo  og  yderligere  RA-medicin  havde  jeg  en  ven,  der
introducerede mig til videoen "Run from the Cure", en historie om RSO .Nå, for mig fra første
gang,  jeg  så  den  video  og  mange,  mange  flere  siden  da,  har  det  totalt  ændret  livet.Jeg
begyndte  den sidste  uge i  november  2012,  og inden længe begyndte  jeg  at  mærke nogle
tydelige ændringer i mit velbefindende, jeg sov meget af olien, men det betyder bare, at jeg
helede, det tog et stykke tid for min appetit at vende tilbage men til sidst gjorde det det, mit hår
var en stor forbedring, det skinnede igen og blev ikke tyndere og faldt ud.” Wendy

“Olien kurerede min gigt på 5 timer.Det er det, det handler om!IKKE MERE SMERTE!" Michael

"Jeg bruger  det  til  at  behandle  de negative virkninger  af  en hjerneskade og også kroniske
smerter i hele min krop.Stress gør mine symptomer værre, men marihuana hjælper mig med at
håndtere stress meget effektivt.Det hjælper med at berolige både mit sind og krop, så jeg kan
fokusere bedre på opgaver og ikke blive ophidset,  irritabel,  raserianfald, depression osv.Jeg
synes,  det  forbedrer  mit  humør,  og  mine  reaktioner  på  stimuli  udefra  er  mere  målte  og
begrænsede frem for  en  impulsiv  handling.Jeg  håber,  at  denne information  er  til  noget  for
dig.Jeg  har  ikke  en  licens  og  er  blevet  bagtalt  ved  at  blive  kaldt  og  behandlet  som  en
stofmisbruger.Det nærer i sig selv min depression og gør det umuligt at blive rask og tilbage på
arbejde.” Fred

"Her er, hvad hasholie generelt har gjort for mig.På fire år er jeg gået fra at tage så meget af
enhver angstpille og smertestillende medicin (heroin inkluderet), som jeg kunne få fat i, til kun at
tage 1/8thaf en smertestillende pille to gange dagligt.Jeg har muskelspasmer, der føles som om
jeg bliver stukket, og jeg er for nylig begyndt at få anfald, da jeg løber tør for olie.Jeg får også
migrænehovedpine og har fået konstateret en række psykiatriske lidelser.Jeg aner ikke, hvor
mange syntetiske stoffer en læge ville ordinere mig.Men olien tager sig af det hele.Jeg skal
også nævne, at jeg tog IQ-tests med og uden påvirkning af hasholien.Scorede 148 med, 122
uden.Betyder  det,  at  den  er  blevet  smartere  ...  næsten  til  et  genialt  niveau?Måske  er  jeg
nærmest genial med ADHD og hasholien behandler tilstanden?Jeg klarede mig bestemt bedre
på college, da jeg tog onlinekurser,  så jeg kunne medicinere under undervisningen.Anyway,
hasholie er svaret på de fleste af verdens problemer." Jimi

“Endnu en opdatering om at tage olien mod smerter i hæl/fod/ankel.4 dages indtagelse af olie
oralt  3xdagfjernede  mine  smerter  og  gav  mig  fuld  bevægelsesfrihed  igen  med  min  højre
fod/hæl/ankel.I går glemte jeg at tage min morgen- og eftermiddagsdosis, og sidst på dagen
kunne jeg næsten ikke gå, mine led stivnede igen, og jeg havde det elendigt.Jeg kom hjem,
spiste noget olie og begyndte inden for 15 minutter at få den fleksibilitet tilbage, og smerten
forsvandt, haltningen stoppede.Overraskende nok fjerner det al min stivhed i min skulder fra en
gammel skade fra en bilulykke for 20 år siden, og ved at lindre smerter fra skulder, fjerner den
så al min nakkesmerter fra musklerne i min skulder, der er stramme og trækker min rygsøjle ud
af  justering  .Heller  ikke  mere  hovedpine  fra  stivheden  i  min  skulder.Dette  var  fuldstændig
bekræftelse for mig på, at olien virker til smertebehandling sammen med flere andre magi."

"Det er ikke en kræftkur eller noget, men jeg ville fortælle Rick, at jeg har haltet på min højre
hæl i næsten et år nu, ikke sikker på, hvad der er galt med det, og jeg ved, at lægen vil give mig
medicin, som jeg gør. Jeg føler mig ikke tryg ved at tage, så jeg håndterede bare smerter.
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Vi blev for nylig introduceret til RSO gennem en ven, Charles, og vi er begyndt at lave det.I de
sidste to dage har jeg indtaget olien et par gange om dagen,  og i  morges vågnede jeg og
haltede ikke.Min mand lagde mærke til det med det samme.Han bemærkede, at olien må have
sin magi!Tak Rick Simpson![:)] Jeg har det skønt!" H

-- Kære H, tak for den gode nyhed, vi vil altid gerne høre om dem.Jeg ville blande olien med
hampefrøolie eller olivenolie og lave en tinktur og bruge olien lokalt også.Selvfølgelig er det at
spise olien nøglen til  den rigtige helbredelse,  og alle instruktioner om, hvordan man bruger
olien, er på vores side.Med venlig hilsen JB (fra en FB-besked)

"Jeg brækkede mit ben for to uger siden og fik mere lindring af olie og cannabis end fra hillbilly-
opiater, bare jeg sagde, at Big Pharma gør nada for mig." Michael

"Brækkede min ryg to steder i 1987.Drak alkoholisk og poppede piller indtil 1994.Forlod partiet
og gjorde  NA-  og AA-tinget,  blev  stof-  og  alkoholrådgiver.Kroniske  rygsmerter  fik  mig  til  at
revurdere smertestillende medicin.Jeg blev afhængig af LA, morph og heroin.Begyndte at ryge
pot for dårlig emfysem og stoppede alle opiater.Undersøgelser viser nu, at cannabis reducerer
abstinens  af  opiatafhængighed  og  reducerer  antallet  af  milligram,  der  kræves  med  over
halvdelen, hvis det bruges sammen med cannabis.Det er en vidunderkur allesammen.:)" John

"Jeg skadede min ryg i mine tidlige 20'ere.Jeg var plaget med iskias i næsten 2 årtier.Sidst jeg
forværrede det var for 5 år siden, og det var det værste nogensinde.I løbet af en 4 måneders
periode fordoblede det mig så langt, at jeg var lige ved at komme til det punkt, hvor jeg ikke
kunne komme frem og tilbage til badeværelset mere.Jeg havde været på smerteniveau 10 i
over 2 måneder og måtte blive på sofaen støttet op på puder.Jeg kunne ikke rette mig nok ud til
at ligge i sengen.

En ung dame, der var venner med mine drenge, fortalte mig, at jeg skulle prøve medicinsk
marihuana, fordi det hjalp hendes mor med hendes MS.Jeg grinede hende og fortalte hende, at
det var for kræftpatienter og folk, der var værre end mig, og at jeg ikke kunne kvalificere mig.Jeg
vidste det ikke, men denne unge dame vidste en del om emnet, og efter et par ugers forværring
gætter jeg på, at hun var træt af at se mig lide unødigt, så hun tog sin mor med hen for at tale
med mig.Hendes mor fortalte mig, at jeg sagtens ville kvalificere mig, hvilket jeg senere gjorde,
og at det ville hjælpe.Hun fortalte mig, at jeg skulle spise en knop, kogt i en lille smule olie ved
lav  temperatur  på  toast.Jeg  var  desperat  og  gjorde  det.Min  familie  sagde,  at  omkring  15
minutter efter at have spist hash, at jeg sov og savlede...lol.

Jeg vågnede næste morgen, hvilket var lidt mærkeligt, fordi jeg ikke havde haft en mindeværdig
søvn i over 2 måneder, og det første, jeg bemærkede, var et markant fald i smerte, omkring 20
% vil jeg sige, og omtrent det samme forbedring af bevægelsesområdet.Jeg var begejstret og
meget overrasket.Jeg fortsatte med at spise hash, og i  løbet af den næste måned stod jeg
oprejst  igen.Sådan  fandt  jeg  Rick  Simpson.Jeg  Googlede  simpelthen  cannabis  anti-
inflammatorisk, og Løb fra kuren var i noget af det første jeg nogensinde lavede om emnet.5 år
senere og min ryg føles som detskulle  gerne.Jeg spiser  hash regelmæssigt,  og det  holder
betændelsen nede på ingenting.Skaden er der stadig.Hvis jeg træder i et hul eller noget, gør det
ondt, men det tager ikke længere tid at komme sig, og min ryg gør aldrig ondt, medmindre jeg
gør noget dumt.” Jody

“Fikset min gigt og mit blodsukker, angst, depression og søvnløshed. Jeg siger gigt, men det er
en alvorlig degenerativ disksygdom. Jeg kan bogstaveligt talt ikke gå uden olien (har taget den i
2 år nu).  Jeg plejer at gå igennem 120 narkose hver 14. dag.  Jeg har ikke fået en eneste
smertestillende pille i over et år. Jeg tog det kun oprindeligt for gigten og bivirkningerne (god
søvn og ingen rynker). Jeg er i mit livs bedste form. 45-årige bedstemor. Mor til 3.” Everglade

"Efter at have taget alt fra oxycodon til at bruge fentanylplastre i 3 år efterfulgt af 160 mg morfin
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dagligt i yderligere to år og derefter fået at vide, at jeg skulle have en smertepumpe implanteret,
besluttede jeg, at nok var nok.Stoppede kold tyrker (det vil  jeg ikke anbefale nogensinde at
gøre) og startede med cannabis.Selv de dage, hvor smerten stadig er ude af kontrol, hvilket er
få, er mit sind ikke engang opmærksom på det." Michael

"I 1981 var jeg i en MVA.Jeg rykkede min højre skulder af led.Min højre arm var lammet fra
nerve til rygsøjlen, der var strakt.Jeg kunne ikke få nogen lindring fra den frygtelige smerte, jeg
led.Jeg ville vågne op midt om natten og græde af smerte.Det føltes som om der blev skubbet
nåle  under  mine  negle  og  løb  lige  op  i  min  arm.Jeg  tog  de  første  $400,00,  som
forsikringstilpasseren gav mig,  og fik  min kusine til  at  bringe en ven på hospitalet  med en
MJ.Efter at have røget MJ'en var smerten helt væk, og jeg kunne falde i søvn igen.Dette er
sagt.Jeg tror, at Ricks måde at indtage olien på ville fungere bedre end at ryge eller fordampe,
selvom jeg nyder at gøre begge dele.Skål." Ron

"Jeg ved efter en 3 dages behandling af RSO, at jeg kunne løbe... smertefrit!Første gang i 15 år
på  grund  af  en  spinal  fusion,  der  efterlod  permanent  nerveskade  og  konstant  smerte.De
kokosolie-infunderede kapsler fungerer også godt.Jeg har ikke haft lysten, og jeg har heller ikke
taget min Percocet, siden jeg startede på oliekapselkuren.Det mindskede endda trangen til også
at ryge marihuana ved at tage kapslerne." Terry

"Opdater, omgosh!Jeg kæmpede med min søn!Jeg plejede at kæmpe med mine drenge hele
tiden, især min yngste søn.Jeg har ikke været i stand til at kæmpe med ham i bogstaveligt talt
år!Han er 22 nu, jeg er 52.På grund af smerter i hele kroppen på grund af gigt har det været
ekstremt svært at bevæge sig, meget mindre at bryde!Men det gjorde jeg i dag!Og jeg havde
ham  næsten  også,  men  begyndte  at  grine,  lol.Jeg  kan  ikke  udtrykke  over  for  dig,  hvor
spændende det her er!!Selv bagefter har jeg ingen smerter, jeg har det godt!!!” Casey

"Jeg har en diskusprolaps, der presser på min iskiasnerve, hvilket får stærke smerter til at skyde
fra min lænd og ned over mit venstre ben til mine tæer.Jeg tog 3 ibuprofen hver fjerde time, bare
så jeg kunne komme ud af sengen og være i stand til  at gå.Jeg begyndte at tage olien for
næsten to uger siden for smerterne og betændelsen.Jeg har nu ikke brug for ibuprofen, jeg
sover bedre, end jeg måske nogensinde har gjort, mine kolleger har kommenteret mit bedre
humør og overordnede lykke.JEG HAR DET GODT!" Jennifer

"Selv hvis du ikke har kræft, så tænk på forebyggende vedligeholdelse i din krop.RSO i små
mængder brugt på daglig basis.Du tillader din krop at bekæmpe alle mulige grimme vira og
fejl.Jeg har ikke set min "primær læge" i 15 år på grund af cannabis og alle dets helbredende
egenskaber.Uanset hvad der går galt med mig, er RSO en af de første ting, jeg rækker ud efter.

Jeg har i øvrigt brækket ryggen 3 gange.Fik skiftet ryghvirvler og diske fra L-4 ned til S-2.Var
nødt  til  at  have  min  rygsøjle  fastgjort  til  mit  bækkenområde...  skulle  have  mit  AC-led
fjernet.Beskæftiget  sig  med  leverkræft  og  Hep  C.Jeg  forkæler  mig  selv  100%  med
cannabis.RSO er bare et værktøj i mit arsenal.” Rick

"Tusind tak for dit arbejde.Jeg er en 25-årig rygmarvsskade, der har haftproblemer med sår og
hævelser i mine ben og fødder.Jeg prøvede en lille mængde på et dårligt sår på toppen af min
fod, og inden for et par dage havde det en betydelig forbedring.Hævelsen ser heller ikke ud til at
være så slem.Mit spørgsmål handler om det udgangsmateriale, som partiet er lavet af.Det var
højt i harpiksindhold og modent nok, men var ikke helt hærdet rigtigt og havde en lidt muggen
lugt over sig (selvom de var potente stammer) Tror du, at det vil påvirke den generelle kvalitet af
olien?Desuden lod jeg den resterende olie stå på en kaffekrusvarmer i meget længere tid end et
par timer, og jeg lod den stå der i omkring 7 timer.Tror du, at det også vil påvirke kvaliteten?Det
færdige produkt ser ud, som du sagde, det skulle.Ligesom akselfedt med en mørk gylden rav-
rester.BTW, jeg er begyndt at give den til min gamle hund, som har haft voldsomme smerter og
har svært ved at komme rundt.Han har også vist en betydelig forbedring.Tak igen for alt hvad du
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har delt og gjort.Jeg var lidt skeptisk i starten, men nu er jeg overrasket!” XXX

-- Arbejd med det, du har, og søg efter bedre materiale.JB

"Det er næsten et år siden, jeg begyndte at bruge cannabisolie til behandling af min RA, og jeg
ser fortsat positive resultater og kan ærligt sige, at efter min mening er min RA i remission.Har
også  set  adskillige  andre  positive  bivirkninger  såsom  vægttab,  normale  blodtryksniveauer
(blodtrykket faldt med 30 point), puls mellem 50 og 60 BPM'er, ikke mere depression og bedst
af alt ikke mere toksisk receptpligtig medicin." Tom

"Kan nu stå ud af sengen umiddelbart efter at være vågnet i stedet for at føle, at jeg er 90.Led
bevæger sig meget lettere og lider ikke længere af smerte.Sluk for visse medicin for altid!En
virkelig fantastisk plante, der skal stoppe med at blive beskyldt for at være DÅRLIG." Carol-Ann

"Jeg tror, det er regenerativt, at vores kroppe har brug for det for at genopbygge og helbrede,
jeg led godt af gigt, det har lindret smerten og fornyet fleksibiliteten i mine hænder for et år
siden,  jeg  kunne  ikke  engang  skrive  uden  alvorlig  smerte.Det  er  væk nu  mine  hænder  er
normale og fleksible igen, jeg kan skrive og sy.Og min øjenlæge er blevet overrasket over, at
mine øjne faktisk bliver bedre, hver gang jeg går." Kelee

"Jeg  har  fået  operationer  og  utallige  rygmarvstryk  på  ét  sted  på  min  lænd.Alt  dette  har
forårsaget  et  tykt  ar,  der  kan  mærkes,  og  hvirvlen  bliver  betændt,  og  det  er  virkelig
smertefuldt.Jeg har haft mange smerter, desperat efter lindring.Så Gayle gned en lille (1 dråbe)
RSO (cannabisolie) på stedet og fik mig til at ligge der, så det kunne trænge ind.Nå, olien føltes
en smule prikkende, men bortset fra det, syntes jeg ikke, den gjorde så meget.Nå, 20 minutter
senere var smerterne væk,  og jeg var  besvimet til  morgenen!Jeg sov fantastisk,  og da jeg
vågnede, føltes min ryg bedre, og arvævet er ikke så tykt.Det er vildt for mig, men olien ser ud til
at  nedbryde det  gamle arvæv.Cannabisolie er  fantastisk,  og hvis jeg ikke havde læst  andre
historier som denne, ville jeg tro, at jeg var skør!” Mickey

”Min  kærestes  bedstemor  har  svær  gigt  og  kan  ikke  åbne  hænderne.Vi  prøvede  et  lille
eksperiment med noget Rick Simpson-olie og bad hende gnide det på hænderne.Inden for få
minutter efter påføring begyndte hendes hænder at løsne sig, og givet et par flere kunne hun
begynde at bevæge fingrene igen uden smerter.Det var virkelig fantastisk at se sådan noget
ske." Duane

"Der er ingen tvivl i mit sind om, at det virker.Jeg bemærkede øjeblikkelige resultater.Jeg havde
allerede lavet  Plan A.Oliebehandlingen var plan B.Jeg ville  ønske,  at  jeg havde prøvet  olie
først.Jeg gik igennem år med smerter, som jeg ikke behøvede.Jeg tog en smertestillende pille
hver  4.  time.Det  har  kun  været  to  uger  med  oliebehandlinger,  men  jeg  har  det  så  meget
bedre.Bruger også alkalisk vand.Fantastiske!!!" James

"Rick Simpson Oil er speciel.Jeg har brugt Cannabis til at håndtere smertesymptomer i årevis,
men  dækkede  kun  næsten  ikke  mine  symptomer.Jeg  vidste,  at  min  skade  ikke  var  helt
helende.Da  jeg  begyndte  at  tage  Rick  Simpson  Oil,  havde  jeg  allerede  prøvet  at  spise
forskellige ekstrakter lavet af Cannabis, og de havde alle nogle kortsigtede virkninger, men ville
så få mig til at føle mig enten høj eller udbrændt ellerdet ville bare ikke holde længe nok.Jeg har
aldrig nogensinde følt mig perfekt.Jeg havde endda prøvet et produkt, der var blevet solgt til mig
som Rick Simpson Oil, der var grimt og ineffektivt - pas på ekstrakterne af lav kvalitet, der ikke
gør noget, og bliv ikke afskrækket af det, fordi den virkelige vare simpelthen er et mirakel.Jeg
tog hurtigt stigende mængder af opiater.Rick Simpson olie hjælper optagelsen af  opiater, men
det er også et meget stærkt smertestillende middel i sig selv.Det varer hele dagen lang, og jeg
mærker ikke længere nogen høje eller bivirkninger fra den dosis, jeg tager.Jeg er i stand til at
gøre så meget mere som en smertefri person, og jeg kan mærke, at mit bevægelsesområde
øges, og jeg ved, at jeg heler.Faktisk har mit generelle helbred været utroligt – jeg har altid haft
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mange sygdomme eller infektioner og har haft et bemærkelsesværdigt rent helbred, siden jeg
startede denne olie.Jeg går nu ned på mine smertestillende opiatpiller igen, mens jeg stadig har
det bedre.I mellemtiden har jeg af og til prøvet andre forskellige typer ekstrakter som hasholie
eller spiselige ting.Jeg synes, at smertelindringen fra Rick Simpson Oil er en størrelsesorden
stærkere end nogen anden cannabis, hvad enten den er spist eller røget.Det er i sin egen liga af
symptomlindring, selv sammenlignet med de stærkeste cannabisvoksekstrakter.Jeg har tænkt
mig en dag at gå helt væk fra opiater nu." Mike

"Jeg bruger denne olie.Jeg har muskeldystrofi, og jeg har vedvarende helbredsproblemer fra
Stevens  Johnson  Syndrom/TEN.Dette  virker.Det  virker  bedre  end  noget  lægemiddel  på
markedet.Det  er  sikkert  og  effektivt.Jeg  ville  ikke  kunne  fungere  uden  den.Det  giver  mig
mulighed for at være produktiv.Jeg arbejder fuld tid.Før jeg tog olien, var jeg på tung medicin,
der ikke gjorde andet end at forvandle mig til en zombie med et væld af bivirkninger.

For at afslutte mit "råben" lad mig sige dette: Til dem, der tror, er ingen forklaring nødvendig.Til
dem, der ikke gør det, er ingen forklaring god nok.Jeg er et levende bevis på effektiviteten af 
dette.Og det skal gøres lovligt og tilgængeligt for alle.” Laurie

Diabetes
"Olien forynger bugspytkirtlen, og tro det eller ej, så begynder den ofte at producere insulin selv
efter flere års inaktivitet.Mange patienter kan stoppe med at  tage insulin efter  flere uger på
olien.Olien hjælper også med at helbrede eller kontrollere alle de andre diabetes-relaterede
problemer i kroppen.

Jeg ville spise olien og/eller bruge den i en stikpille.Rygning eller fordampning kan også hjælpe
med at reducere blodsukkerniveauet, men virkningerne er meget begrænsede sammenlignet
med at indtage olien.Jeg ville bruge olien topisk til diabetiske sår, blot påføre olien, dække den
med  en  bandage  og  gentage  dette  hver  tredje  dag,  indtil  såret  er  helet.Jeg  ville  blande
hampefrøolie med ekstraktet og bruge det til  massage, som vil  fremme blodcirkulationen og
hjælpe  med  at  forhindre  hævelser  og  andre  gener.Jeg  vil  også  inkludere  hampefrø  og
hampefrøolie i min kost.JB"

"Type to er  næsten væk, afgivet  næsten al  medicin,  kæmper med sarkoidose med det,  det
virker." Jeff

“Kokosolie  hjælper  også  med  at  stabilisere  blodsukkerniveauet  ved  diabetes!!Min  lokale
butiksejer  prøvede det,  og det  virker som en charme sagde han!!Han har det også mentalt
meget bedre [mere energi] og har også tabt sig!!Alt godt!!" Robin

“Mit blodsukker var ved at blive vanvittigt (op til 400+- i måneder - meget farligt), og det har
bogstaveligt talt slået mig ud.Jeg nikkede bag rattet - så jeg holdt op med at køre - virkelig
dårlige ting!Lægerne forbød mig endda at flyve til NYat se min mor til jul.

Nå - lægerne prøvede en insulin, så to - gjorde absolut ingenting.Så - jeg fortalte dem endelig -
nok!!Jeg går på olien (jeg har aldrig fortalt lægen, at jeg gjorde det før), og jeg øgede min dosis
til  hver anden time.Nå - du gættede det -  min sukker næse dykkede tilbage til  det normale
område.Min  Doc  er  en  af  de  herlige  Harvard-fyre  -  og  han  er  lamslået.Score  en  for
barbarerne!!!!Så - nu har vi et fuldt dokumenteret Diabetes tilfælde, hvor et liv blev reddet -
Mig!!!!!!-- :)” Janet

"Dramatiske forandringer, jeg er næsten ude af insulin.Nogle gange bliver jeg nødt til at bruge
Lantus, på længere sigtvirkende insulin, men ikke ofte.Jeg begyndte at bruge RSO af mange
grunde,  men en var  i  håbet  om,  at  jeg  kunne slippe insulin  og  endelig  se  et  mere stabilt
blodsukkerniveau.Jeg brugte 300 enheder Novolog om dagen, korttidsinsulin og 200 enheder
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Lantus og 4 Metformin-piller om dagen.Jeg er stadig på pillerne, men det kan jeg leve med, da
jeg ikke længere skal bruge insulinen.Ikke mere at stikke min mave med en nål 6 til 8 gange om
dagen!Mine  sukkerniveauer  er  nemmere  at  kontrollere,  og  jeg  kan  ikke  længere  se
aflæsningerne  i  de  2  til  5  hundrede.Jeg  ser  heller  ikke  længere  de  dramatisk  lave
sukkerniveauer i 30'erne.Det har været en god sende og den første ting, der faktisk har holdt
mit sukkerniveau." Dena

"Mit blodsukkerniveau før diabetes var over 140, og nu er jeg på 100.Tjek dit blod, før du tager
noget olie, giv det cirka 10 minutter og tjek det igen, og det vil være faldet meget.Min gjorde så
meget, da jeg var nødt til at drikke noget Gatorade for at komme ud igen." Michelle

"Jeg er insulinafhængig diabetiker, og med en omgang 60 gram olie er jeg gået fra 100 enheder
dagligt til 50 enheder insulin." Leslie

“Det har fuldstændig balanceret mine niveauer.Jeg fik "METFORM" til at tage oralt og har aldrig
taget en pille siden den allerførste, og jeg vågnede igen og tænkte: "Nej, øg olien nu, hvor jeg
har fået diagnosen type II diabetes." Mine niveauer springer omkring mellem 3,4 og 7,2.Det
absolut højeste, jeg har været i stand til at presse mit sukkerniveau, var 8,1 efter at have spist
bogstaveligt  talt  en  pose slik  inklusive  en chokoladebar  som et  eksperiment.Jeg lavede en
ekstrem lille klat olie, da jeg skubbede den til 8.1 og begyndte at tjekke mine niveauer hvert 10.
minut for at se, om jeg kunne få dem til at falde.10 minutter efter olien faldt jeg til 7,3, og da jeg
testede ved 20 minutter efter olien var jeg faldet til 4,8.” Michelle

”Jeg kan kun bruge små doser olie.Det får mig til at have hypoglykæmi ved fuld styrke.Men det
er en god ting, fordi jeg startede med 45/10 skud af lang- og korttidsvirkende insulin for otte år
siden.Jeg forskede lidt i min nye lidelse, og marihuana dukkede konstant op som et naturligt
middel sammen med andre krydderier som kanel, så jeg begyndte at bruge hashhætter, indtil
"rigtig" olie var tilgængelig.De var så stærke, at jeg troede, jeg skulle dø, første gang jeg spiste
en hash-kasket.For ikke at nævne en ladningsdosis af RSO.(Men RSO var ikke engang en
mulighed for mig dengang) Men når det først var olieforbruget (korn om dagen) forårsagede min
krop overfølsomhed over for insulininjektioner to gange dagligt, og jeg sad fast ved en gaffel for
at vælge RSO eller skud.Jeg stoppede skuddene og fortsatte olien.

Sammen med kostændringer og øget daglig aktivitet (motion) har jeg nu en 5,7 A1C, tabt 60
pund og har ikke flere fantombrændende smerter (diabetisk neuropati).Efter et par måneders
behandling  måtte  jeg  skifte  til  glycerin-  og  alkoholtinkturer  og  kun  lave  årlige
oliebehandlinger.Fordi mit sukker begyndte at falde for lavt.

Det  har  mirakuløse  diabetiske  helbredende  evner.Hvordan  cannabis  virker  på  kroppens
endokrine system bør noteres og undersøges grundigt.Jeg vil hellere blive zonket en måned om
året på en oliebehandling end at tage 730 skud med genetisk modificeret svine-DNA.Jeg bruger
sativa plantesorter til at udvinde mine olier og lave mine tinkturer af.Det virker bedst for mine
symptomer.Jeg prøvede indica og bemærkede, at jeg bare ikke kunne fungere og ville spise
mere og følte mig kold hele tiden.Sativen fremskyndede mit stofskifte og puls, undertrykte min
appetit og fik mig til at få hysteriske latteranfald (min yndlingsbivirkning).

Hvis dit sukker er højt, start med lave konsekvente doser.Du vil stadig gerne mærke, hvad der
sker med din krop.(Et problem, jeg havde, var ikke at vide, om jeg var svimmel af olien eller lavt
sukkerindhold, så du skal igennem nogle teststrimler den første måned, indtil du ved, hvad du
føler).Og du vil  blive en meget tørstig person.Vand er din ven med disse behandlinger.Højt
sukker  får  dig  til  at  være tørstig  hele  tiden og det  gør  olien  også,  så tag det  også med i
overvejelserne.

Og du skal ikke bekymre dig for meget om, at dit sukker falder i starten.Det er ikke som et
tvungen insulindråbe.Olien går bare ind og gør det, jeg godt kan lide at tro, som at sætte gang i
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alle dine organer, og det hjælper dem igen med at rense blodet, og det har også et fantastisk
forhold til  nervesystemet,  og jeg  tror,  at  din  hjerne har  en bedre  fornemmelse for  din  krop
gennem disse kanaler og ved at sende alle sine naturlige helbredende evner til stressede dele.(I
mit tilfælde min bugspytkirtel, nyrer og blod.) Husk nu, at det kun er min teori, og jeg er ingen
videnskabsmand,  jeg  vil  bare  tale  om,  hvordan  det  virker  for  mig,  og  hvordan  jeg  bedst
rationaliserer dets virkninger.Det er godt at føre en dagbog og have regelmæssige helbredstjek
og  blodprøver  for  at  markere  dine  fremskridt.Når  først  din  A1C  kommer  i  skak,  og  din
nyrefunktion er bedre, vil du vide, at du er på rette vej, og så er det bare at holde på det niveau,
du vil  arbejde på,  og det  er  på ingen måde så energisk som at  komme dertil.Det  vil  højst
sandsynligt kræve bare lave konstante doser og en livsstilsernæringsændring, som diabetikere
ikke er fremmede for.(Det tog mig omkring seks måneder at gå fra en A1C på 11 ned til en 7 og
få flere justeringer i kost og motion for at støde det til 5-intervallet.(Vandtræning har lav effekt og
virkede fantastisk for mig)." Anthony

"Jeg  bruger  1  gram  olie  om  dagen  til  svær  degenerativ  perifer  neuropati,  og  lettelsen  er
fantastisk!" Laurie

“Min mand har indtaget Cannabis i årevis og RSO-olie for nylig for sin diabetes.Det har ikke kun
stabiliseret  hans  blodsukker,  men  det  VINDER  også  hans  kroniske  nyresygdom.Han  blev
diagnosticeret  med  en  stadium  3  CKD,  og  de  satte  ham  op  til  at  blive  opført  på  en
nyredonorliste.Han begyndte at indtage tinkturer og RSO-olie, og nu er han på et stadium 1
CKD.Lægerne fortalte ham, at det ikke var muligt.Vi slap af med de læger og fik en ny!RSO-olie
har også sænket hans blodtryk,  stabiliseret  hans anæmi og hans diabetiske retinopati  (han
skulle være fuldstændig blind nu, siger Western Medicine).Tak til Den Store Ånd for den smukke
Cannabis plante og alt det hun giver!!Tak Rick Simpson for at give oplysningerne om, hvordan
man laver Cannabis æterisk olie og vidnesbyrd fra dem, der gør!" Julie

"Min  partner  har  type 1,  og  at  spise  en lille  smule  olie  hjælper  med at  stabilisere  hendes
sukkerniveauer.Det er virkelig en gave...” Spaceleaf

“Jeg fik 4 metformin og 4 diamicron om dagen, mit blodsukker var 12 % efter en 12 timers hurtig
blodsukkertest.Min læge, der så en smule skuffet ud, sagde: "Jamen, du har vel ikke brug for
flere piller til din diabetes." 9 måneder efter kuren.Alle mine symptomer, nyrer, gigt, kolesterol,
blodtryk, alt sammen langt bedre på olien end på piller.Det er et mirakel.

Mit blodsukker faldt som en sten lige omkring kurens 6. uge.En nat vågnede jeg med det sjove,
mit blodsukker var under 4%-mærket, 3,2%.Jeg stoppede med at tage de 8 piller om dagen, jeg
var  på  for  type  2-diabetes.Det  var  17  måneder  siden.I  alt  tog  jeg  15  piller  om dagen,  nu
ingen.Så, Michael, lav behandlingsniveauet.3 måneder, 60 gram [følg anvisningerne på Ricks
hjemmeside], din diabetes vil være væk." Peter

"Cannabisolie er det eneste, der ville stoppe smerten ved min neuropati.Selv Oxycontin kunne
ikke  fjerne  al  smerten,  som  CBD'erne  i  cannabisolie  blandet  i  en  creme gjorde.Det  er  en
vidunderlig plante til alle mulige medicinske formål, og endelig genkender folk den.” Fetter

"Rick reddede mig indirekte fra en skæbne, der var værre end døden efter det, jeg gik igennem
med  hjertespecialister.14  måneder,  over  22  forskellige  tests  på  4  hospitaler  og  et
lægecenter."Du er et worst case scenario, den ene side af dit hjerte er død, du skal muligvis
have en hjertetransplantation." Så efter 14 måneder kunne de ikke lave flere tests, de lavede en
bypass.

2 år senere gik jeg ind til en opfølgning fra en ny kardiolog, der sagde: "Der er ingen skade på
dit hjerte overhovedet, hvem fortalte dig, at der var skade, og at du havde et hjerteanfald?Det er
ikke sandt." Jeg blev spillet for en sludder.Så da lægen sendte mig til en diabetiker, der sendte
mig  til  en  nyrespecialist,  ville  jeg  hellere  have  taget  en  lur  i  en  snebanke  og  derefter  gå
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igennemnoget som sundhedsspecialister igen.Så kommer olien med.Nu er jeg mere sund, end
jeg har været i 20 år.” Peter

“Jeg er en dame på 79 år og bor i  Frankrig.Jeg vil  gerne dele min personlige erfaring med
hampolie med dig.Min mand Jerome havde for et par måneder siden et brækket haleben og
hofte på grund af et fald.Fra det øjeblik gik alt galt, led af store smerter og smerten svævede
stærkt over ham.Mit barnebarn fortalte mig, at han kendte en meget effektiv naturmedicin, der
kunne hjælpe dig i denne smertefulde tilstand.Vi bruger hampolie i hans sår og helede, men
hævede, og gav oralt en lille mængde dagligt.

Jeg må sige, at genopretningen var fantastisk, men der er noget andet, du skal vide, min mand
led for længe siden af  erektil impotens, så jeg besluttede at give ud over olie, påføre det på
hans penis, resultatet var det mest fantastiske som jeg har set gennem hele mit liv, nu er min
mand perfekt i stand til at have intens sex flere gange om dagen, plus størrelsen af hans penis
for at gøre meget større til den størrelse, jeg havde min mand, da jeg var ung.Det kan virke
usædvanligt for en person på min alder at give dette vidnesbyrd, men jeg tror, sundhed er lige
så vigtigt som et godt sexliv.Tak Rick." Rochelle

-- Tak, Rochelle.Ja, sundhed er lige så vigtigt som et godt sexliv, og ja, olien gør lige hvad du
beskrev.JB

"Hvilke stammer hjælper mandlig impotens, JB?Det skal mænd vide...” Tomas

-- Det er et godt spørgsmål, Tomas.Du skal blot gå til et websted for anmeldelse af stammer og
søge efter  stammer med rapporterede afrodisiakumeffekter.Anskaf  så nogle,  test  det  ved at
ryge, og hvis du kan lide effekten, lav olien og brug den.Det er omtrent alt, hvad der er.Nogle
stammer  gør  dig  liderligere  end  andre,  og  nogle  kombinationer  af  stammer  vil  være  mere
effektive  end  andre  kombinationer  af  stammer  eller  olier.Det  er  omtrent  alt,  jeg  kan sige  i
øjeblikket.Prøv olien, hvis den ikke har den effekt du leder efter, lav eller få en anden batch indtil
du finder den rigtige.Sådan skal det være.JB

"Mine fødder har det bedre end nogen anden gang i de sidste ti år på grund af neuropatien."
Leon

"Jeg  vil  sige,  at  chancerne  er,  at  de  mentale  sundhedsproblemer  eksisterede  før  enhver
cannabisbrug;  at  ubehaget  ved  den  psykiske  sygdom  skubbede  dem  til  at  forsøge  at
selvmedicinere.Jeg har C-PTSD, og var i aktiv afhængighed fra (mindst) 12, indtil jeg blev ren
som 33.Det er 5,5 år siden.Jeg prøvede næsten alle stoffer, jeg kunne, fordi jeg ikke følte mig
"rigtig". At blive ren for mig betød psykiatrisk medicin og genoptræning og et par års terapi.

Efter at have fundet hash (igen) for et år og lidt siden, og brugt det til diskusproblemer, blev jeg
chokeret over at opdage, at jeg ikke længere havde brug for flere af de psykiatriske medicin, jeg
havde  taget  i  mindst  3  år.Jeg  blev  også  diagnosticeret  med  type  2-diabetes  kort  før  jeg
opdagede medicinsk cannabis.Det var et direkte resultat af nogle af de psyke medicin!Nu har
jeg almindeligt blodsukker, og jeg arbejder på at slippe for de sidste 2 medicin (anti-depressiva,
der langsomt skal vænnes fra) inden for 2 år." Jenn

"Jeg havde også type 2-diabetes.At bruge cannabis dagligt gjorde det muligt for mig at stoppe
med  at  bruge  flere  receptpligtige  lægemidler,  der  bogstaveligt  talt  dræbte  mig  indefra  og
ud.Denne ændring gav mig energi og en følelse af klarhed, som jeg ikke havde haft  i  lang
tid.Øget energi betød, at jeg faktisk VILLE gå ture.Jeg begyndte at gå til aquafit-klasser.

Foretog et  par nemme ændringer i  min kost.En ændring er,  at  jeg begyndte at  spise mere
hash.Typisk i form af chokolade lavet med cannabisinfunderet kokosolie (supersund olie, meget
gavnlig til at afgifte leveren og hjælpe med vægttab).
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I det første år, hvor jeg brugte cannabis dagligt, tabte jeg lidt over 40 pund.Jeg har fået lidt
tilbage, men jegJeg er slet ikke bekymret over det, fordi jeg ved, at jeg har været lidt mere
stresset  på det  seneste,  og  at  ved at  bruge (især  at  spise!)  cannabis  dagligt  vil  min  krop
gladeligt passe sig selv, som den er designet.” Jenn

"Jeg ved ikke, om du vidste det, men i 2011 var min diabetes slem, mine nyrer lækkede 12 gram
protein om dagen, mine knæ gjorde så ondt, at jeg næsten ikke kunne gå.Senerne, jeg rev i min
hofte i 85, vendte tilbage med en smerte næsten uudholdelig.Jeg vejede 220 lbs.Lægen sendte
mig til en diabetiker, som sendte mig til en nyrespecialist.Jeg kunne ikke engang spille guitar
længere.Jeg holdt op med at bekymre mig.

Jeg foretog noget research, efter at mike i dette indlæg fortalte mig, at en fyr ved navn Rick
Simpson helbredte en flok mennesker for kræft med grydeolien.Jeg troede bsmen jeg kiggede
på det.Og fandt ud af, at det også virkede på type 2-diabetes - hvad jeg havde.

Jeg fulgte Rick Simpsons anvisninger, han har på sit websted om, hvordan man laver det, og
hvor meget man skal tage osv.det gjorde mig syg, jeg troede, jeg havde influenza, jeg blev ved
med det, og omkring den 6. uge faldt mit blodsukkerniveau, jeg stoppede med at tage de 8 piller
om dagen, jeg tog, og mit blodsukker holdt sig i mål.

Jeg tabte 30 lbs, min ryg gjorde ikke så ondt.Jeg gik til min 3 måneders kontrol, og min læge
stod der med åben kæbe.Alle mine livsnødvendigheder var normale.Det var for 2 år siden, jeg
vejer 173 kg mit blodsukker er stadig normalt ingen piller. Jeg tog endnu en 24-timers urintest
for at se, hvordan mine nyrer klarede sig mest, jeg kunne få ud af min læge var "Jeg ved ikke,
hvorfor din nyrerne er blevet så meget bedre." Jeg har ingen smerter i  knæet eller ryggen,
medmindre jeg overdriver det, men det bliver normalt igen efter et par dage.Jeg ryger næsten
ikke hash mere, jeg kan egentlig ikke lide at ryge det.Det var, hvad olien gjorde for mig.” Peter

"Ikke sikker på du husker mig, jeg tager 1 g/dag for svær idiopatisk neuropati.Ringede til High
Noon en dag, Rick og Janet bad mig sørge for, at jeg holdt dig opdateret...3 måneder efter, og
jeg var chokeret i aften...sad på sofaen, indså pludselig at min hund var under mig, jeg havde
kælet for hende i, jeg aner ikke hvor længe,  med bagsiden af  mine lægge.OG HUN FØLTES
Blød!!!Jeg har haft TRE kirurgiske indgreb under knæet i de sidste 10 år uden bedøvelse, fordi
jeg ikke kunne mærke det.En af disse operationer var en SURALNERVEBIOPSI!DET er chok
og ærefrygt mennesker!!” Laurie

“RSO-olien har været et vidunder for mig, jeg har været i stand til at spise igen, mine smerter
har været  overskuelige indtil  videre,  og ingen narkotiske midler,  jeg har  flere problemer for
mange, for mange, narkotiske stoffer udmatter mine sammenvoksninger, som har mine indvolde
klistret sammen, lægerne vil ikke gøre noget, medmindre jeg har en obstruktion, jeg har ikke
været i stand til at spise andet end væske indtil for to dage siden, 4 dage på RSO, jeg havde en
grillet ostesandwich og i går en halv tun sandwich, lægerne kan ikke gøre noget for mig, så jeg
er alene, jeg vejer 110 pund, og det er ikke min normale eller sund vægt for mig, jeg er faldet så
lavt som 98, med deres medicin, det gjorde de opdrag mig med teske foder, 24/7, dejlig, vil
hellere spise mad, som det var meningen, vi skulle...Befri planten, som Gud gav os...” Joyce

"Sandhed.Mit  blodsukkerniveau  er  nu  i  normalområdet,  og  jeg  er  kommet  ud  af  2000  mg
Metformin om dagen og spiser nu tæt på nul gluten og holder øje med min kost.Heller ikke
noget  fedtfrit  lort,  eller  slankekur  eller  frosne  Weight  Watcher-måltider.Har  du  set
natriumindholdet i de frosne måltider?Uhyrlig!" Cheshire

-- Kunne du lide smagen af disse fødevarer, da du prøvede dem på olien?JB

”Jeg kunne ikke lide dem før, men siden olien eller min alder er jeg blevet glutenfølsom.Jeg har
mere migræne, flere fibroudbrud, acne, mavekramper, for at nævne nogle få.Plus natrium får
mig til at svulme op som en ballon.Siden jeg primært blev cannabisbruger og med olien, spiser
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jeg nu mere hamp, frugt og grøntsager, mindre fedt, mindre urter på maden.JEG ELSKER DET!
Imidlertidglutenrelaterede fødevarer som pasta og brød, jeg ELSKER lige meget om det er på
olien eller ej.Resultatet er, at min krop ikke kan lide det, og det har jeg det fint med." Cheshire

"Hej  Greg,  jeg har en ren helbredstilstand på min blære.Så siger lægen tak til  Chemo.Han
sagde, at jeg er i total remission nu.Men sandheden i sagen var, at jeg tog i alt omkring 19 gram
RSO fra den 13. oktober 2012 og frem og torsdag den 19. december 2012.Gik til  en penis
scope  gennem  min  prostata  og  ind  i  min  blære  og  har  nu  en  total  remission  af  min
blærekræft.Helt sund pink og ingen tegn på kræft.Min læge siger, at jeg ser ud som om jeg
aldrig har haft kræft før.Han var overrasket over, hvor godt jeg så ud.Jeg kæmper stadig med
disse stoffer og ved, at RSO kan hjælpe med at få mig væk fra disse piller,  før de får mig
ind.Håber stadig at mindske mine cyster i hver af mine nyrer, højre og venstre.

Min sovemedicin er blevet skåret gevaldigt ned de sidste par måneder, og jeg er også HELT
væk fra min Cymbalta nu og har også skåret ned på min Baclifin, Lyrica og OXYCOTIN og
forsøger stadig at slippe dem helt, hvilket overrasker mine læger, hvor hurtigt jeg jeg skærer
ned, og hvordan dette vil give mig en chance for at få et noget NORMALT LIV.

Jeg takker rygning af medicinsk marihuana for at holde mig i live gennem denne narkotiske del
af mit  liv.Lægerne afskrev mig for LÆNGE siden.Denne RSO har givet mig mulighed for at
begynde at tage på i vægt efter at have ramt et rekordlavt niveau på 135 ved 6 ft høj i oktober
sidste år, og jeg vejer nu 149 -- det er en 14 lbs GAIN, lige mens jeg tog RSO.Min stive ryg er
aftaget af smerter, og jeg har også haft mere bevægelse inden for de sidste par måneder, min
nakkeoperation er også blevet sat i bero i efteråret siden mit RSO-indtag.

Min  psoriasisgigt  i  mine  fødder  er  også  aftaget,  og  jeg  beder  om  ikke  at  få  flere
steroidindsprøjtninger i mine fødder mere og beder det samme for min ryg også, mine sidste
spinal tap epidurale steroid skud i min rygsøjle var sidste efterår og håber, at mine smerter
niveauerne forbliver nede for at forhindre, at der sker mere.

Min læge siger, at min krop ikke kan klare mere (HVIS JEG VIL LEVE) bytte shots og piller for
livskvalitet.BULLSHIT,  SIGTER JEG.Tag RSO for  at  hjælpe med alle  dine lidelser og for  at
reducere din smertestillende medicin og for at dræbe kræft for altid.Jeg har ikke taget ret meget
og ikke ret længe,  hvis det kan gøre dette på så kort tid for mig, tænk bare om hele verden
kunne vide om dette.Guds kur!!!” Tony

"Min far blev diagnosticeret med kræft i bugspytkirtlen for 6 måneder siden.Under kemo spredes
det  til  nyrer  og  lunger.Han  havde  pletter,  der  kom  op  overalt,  og  han  forværredes  meget
hurtigt.Jeg læste om olien og besluttede, at han intet havde at tabe.Vi lavede nogle, og han har
været på det hver dag i tre måneder.Resultaterne fra scanningen kom igennem i går.Lægen var
forbløffet.Kræft i bugspytkirtlen er skrumpet, og andre pletter er helt forsvundet.Min far har det
så meget bedre.Ingen kvalme, har taget på, sover ikke hele dagen mere og han er ude og køre
igen.Virkelig fantastisk.Vi er over månen." Lisa

--  Godt,  Lisa,  men  ikke  flere  scanninger  tak,  kun  olie.Du  behøver  virkelig  ikke  en
kræftfremkaldende scanning for at se, at han har det godt.Som du siger, havde du intet at tabe,
så tab ikke dette spil ved at tage unødvendige scanninger, der nemt kan gøre det værre.

Strålingseffekter  ophobes  i  kroppen.Jo  færre  scanninger  en  patient  med  kræft  tager,  jo
bedre.Det er kun sund fornuft, intet andet.Generelt er det virkelig bedre at spise yderligere 60 g
olie, når du ikke er sikker på, om du er 100 % sund.

Også alle disse tests og lægebesøg gør normalt patienter meget nervøse og sætter dem under
meget stress.Stress og angst er svære at undgå, når man har at gøre med en sygdom, så
undgå stress og angst så meget som muligt - og olien kan hjælpe på stress og angst bedre end
noget andet stof, jeg kender til.JB
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"Jeg har brugt cannabis i årevis for min diabetes.Jeg har altid følt mig som lort.I min familie på
min mors side var diabetes slem, tab af fødder, ben, syn og derefter død.Mine tanter, onkler,
bedstemor.Og mødre er alle gået fra diabetes.Min mor var 55.Min alder i dag.Min unge søster
her point er over 570 om dagen, 3 skud om dagen, men som for mig selv, ingen diabetes, i
mange år.Jeg er ret sund.

En god ven, i 70'erne.For omkring syv måneder siden kom til mig.Hans pointer var i midten af 
500-tallet, han var rigtig syg.Nå, efter at han brugte RSO, bare fra trimning, gik hans ned til
180'erne.På få måneder.Infunderet med hampolie taget to kapsler om dagen.Nu er han tilbage
på jagt, fiskeri og træskæring.76 år gammel, og han ser 15 år yngre ud.Jeg ved med sikkerhed,
at cannabis er grunden til,  at  jeg ikke tager skud i  dag.Jeg er stadig diabetesfri.Jeg er den
eneste i min familie.Jeg ville ønske, at min søster ville uddanne sig selv, hun ville have det så
meget bedre.Som at tage på en Grizzly hver morgen." Ron

"Jeg kan virkelig fortælle dig, at i  mit tilfælde har en kombination af Cannabisolie og skift  til
honning  som  sødemiddel  sænket  mine  sukkerniveauer  til  acceptable  (læs  normale)
niveauer.Jeg skal kun bruge hvad der svarer til en mængde på størrelse med langkornet ris.Jeg
lider af perifer neuropati,  søvnløshed, kroniske nakke- og ledsmerter,  en dårlig lever (det er
tilsyneladende et medicinsk udtryk), lavt antal blodplader, kronisk EBV og en milt, der er større
end en brødkasse.Jeg kan ikke (ikke at jeg ville) blive opereret uden stor sandsynlighed for, at
jeg vil bløde.

Nu vil jeg IKKE foreslå nogen andre at gøre dette, men jeg har været syg i ti år.Det blev værre
jo  flere  medicin  og  procedurer  de  fik  mig  igennem.Jeg  sagde  endelig  "NOK".Ingen
håndkøbsprodukter, ingen kommerciel medicin, alt urte- eller fødevarebaseret.Jeg bruger min
ND  til  at  anmode  om  tests  for  mig,  så  gennemgår  jeg  det  med  hende  og  kan  bede  om
foreslåede modaliteter.Men!Jeg har det sidste ord.Og jeg har det bedre." Hættetrøje

“Type 1-diabetes-mundchies eller ej, steg mit blodsukker altid hurtigt.Siden jeg har brugt olier, er
mit sukkerindhold normalt.For første gang siden jeg fik den som 20-årig er min a1c-test nu 6,8."
Eugene

"Jeg har en ven, godt mere end én, men hans sukker var 20+.Vi røg i lang tid 35+år, så vi fik lidt
olie.Intet  af  lægen virkede.Hans sukkerarter  er  nu 10.Stadig  høj,  men han kan lide  Pepsi."
Anders

"Olien har totalt  dræbt min smerte fra knoglesporer og svage lunger, som ser ud til  at  blive
stærkere  hver  dag!Og  jeg  har  lige  startet  olien  for  nylig!Jeg  er  både  overrasket  og
taknemmelig!” Stedsegrøn

"Utrolig.Det er en mirakelplante.Det ser ud til at forsøge at normalisere dit system, uanset hvad
der er galt." Zed

“Min kone har ikke mere neuropati i fødderne.Vi var tør for olie for omkring to måneder siden, og
i løbet  af  de 20 dage begyndte neuropatien at  vende tilbage de sidste par dage.Fire dage
tilbage på olien og ikke flere nåle og nåle.Hun har ikke længere forhøjet blodtryk og har tabt sig
næsten 30 pund, blot ved at tilføje cannabisolie til sin rutine.Hun har også atrieflimren.Ingen
arytmi siden begyndelsen af olien." Ven

"Mine sukkerarter gik ud af kontrol.Jeg fik maksimale insulinmængder og oral medicin til ingen
nytte.Jeg havde taget et væld af vægt på af disse medikamenter og var elendig.Jeg begyndte at
bruge olie, gik op dråbe for dråbe, testede mit blod 8 gange om dagen for at være sikker på, at
jeg var ok.Det virkede!Ved en let dosis faldt mit sukkerindhold til det normale.To år senere er jeg
i live, tabte 67 kilo, ingen diætændring og hjælper Rick.Hvis mine tal stiger (jeg er dårlig nogle
gange), øger jeg min olie." Janet
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"Hej Mr. Simpson, jeg er Aaron, jeg er 17 år gammel.Jeg har brugt din opskriftsolie til at hjælpe
min type 1-diabetes.Jeg burde tage fire insulininjektioner om dagen i høje doser, men da jeg har
brugt din olieopskrift, behøver jeg kun at tage en om natten, og jeg vil personligt gerne takke
dig.Der  er  ikke  mange  mennesker  som  dig  selv  på  denne  planet,  og  nu  har  du  enmere
tilhænger bag dig.Med venlig hilsen Aaron”

"Med henblik  på denne fortælling  er  mit  navn Alexis.Jeg har  været  diabetiker  siden 1994.I
efteråret 2010 led min venstre fod, hvad der så ud til at være et simpelt overrevet ledbånd, og
medicinsk  behandling  udeblev,  og den lille  behandling,  jeg  modtog,  var  ubetydelig.Jeg blev
informeret om, at jeg muligvis har Charcots fod, som almindeligvis ikke genkendes, især i den
akutte  fase,  indtil  der  opstår  alvorlige  komplikationer.Tidlig  genkendelse  og  diagnose,
øjeblikkelig  immobilisering  og  et  program  for  forebyggende  behandling  kan  minimere  den
sygelighed, der er forbundet med denne ødelæggende komplikation af diabetisk neuropati.Hvis
den  håndteres  forkert,  kan  Charcot-foden  have  katastrofale  konsekvenser,  herunder
amputation.

I  december  havde  jeg  et  sår  i  bunden  af  min  meget  hævede  fod.Efter  at  have  søgt  akut
ortopædisk  behandling  diagnosticerede  lægen  det  hurtigt  som  "kronisk  Charcot  med
osteomyelitis." Min fod havde luftlommer i sig og en alvorlig infektion i knoglen.Han fortalte mig,
at den eneste levedygtige behandling var øjeblikkelig amputation af foden.Jeg havde stærke
smerter  fysisk,  følelsesmæssigt  og  åndeligt.Lægen  gav  mig  en  uge  til  at  håndtere  det
psykologisk.Jeg fik en kørestol med instruktioner om fuldstændig ikke-vægtbærende på min fod.

Vi  ved alle,  at  Gud arbejder  på mystiske og vidunderlige  måder.Han bragte mig to af  sine
menneskelige "helbredende engle" med medicin, som han gav for længe siden.Med intet at
tabe, bortset fra min fod, tog jeg medicinen, som de kærligt bragte til mig, både sublingualt og
påførte den direkte på det åbne sår.I slutningen af ugen kunne jeg og dem, der plejede mig, se
en forbedring blot med det ydre af såret.Da jeg så lægen igen, gav han mig endnu en uge med
en lang række anbefalinger om, hvad jeg skulle være opmærksom på, som han betegnede som
et "OMG ..." øjeblik.Jeg fortsatte trofast med at administrere den anbefalede dosis medicin.Jeg
begyndte at få det bedre, og endnu vigtigere, sårsåret begyndte at hele.I april fik jeg lov til at gå
på min fod i 10 minutter om dagen.En lille kirurgisk procedure var nødvendig for at fjerne noget
forringet knoglemasse, der var ved at danne sig.

Jeg fortsætter med medicinen, og min læge er forsigtigt optimistisk om, at jeg måske holder
foden.Infektionen i min knogle var meget alvorlig, og det vil tage et stykke tid at rydde op, men
det heler.I øjeblikket overvejer lægen en mulig konstruktiv operation af min fod inden for et år,
hvis det fortsætter med at forbedre sig." Alexis

"Jeg er en af de venner, "Alexis" nævner.Jeg har sendt hende et link til dette opslag, og hun vil
måske gerne afsløre sig selv, når hun ser det, det vil jeg lade være op til hende.Jeg har længe
været en fortaler for legalisering af marihuana til rekreative formål, og jeg var klar over, at det
effektivt  kunne lindre smerter  og angst.Det  har dog kun været inden for de sidste 8 eller  9
måneder, at jeg virkelig er blevet gjort opmærksom på cannabiss helbredende kraft.Da jeg talte
med Alexis i februar, og hun fortalte mig om den foreslåede amputation, havde jeg set Ricks
"Løb fra kuren” video, men var virkelig skeptisk.Min partner og jeg havde diskuteret muligheden
for  at  lave hampolie  og prøve det  som en kur,  og vores fælles ven Alexis  virkede som en
fremragende kandidat.Hun sagde ja,  og vi  lavede en portion olie den aften og begyndte at
administrere  den  næste  dag.De  første  resultater  var  lovende,  men  jeg  var  stadig  meget
skeptisk.Men som jeg fortalte Alexis, "Hvad har du at tabe?din fod?lægen vil allerede tage det!”
Jeg var aldrig stoltere end den dag, hun gik ind i  min stue.Og selvom hun på grund af sin
operation igen sidder  i  kørestol  i  et  stykke tid.hendes læge har  fortalt  hende,  at  det  er  en
"topprioritet" for Alexis at danse til hendes bryllup næste maj.Dette fra manden, der ville skære
hendes fod af fire måneder før." Booth
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"Tak Rick, jeg lavede olien for at hjælpe folk, der ikke havde nogen idé om dens evne til at
helbrede.Case 1 - diabetiker i dialyse, 5 dage om ugen, 6 timer ad gangen.13 % nyrefunktion og
store smerter.Smerterne var væk første dag.Tre måneder i behandling ned til 2 gange om ugen i
dialyse,  3  timer.Og 54% nyrefunktion  tilbage.Fem  måneder  inde  i  behandlingen  ikke  mere
dialyse og 98 % nyrefunktion tilbage, og slet ikke flere receptpligtige smertestillende medicin og
har sit liv tilbage efter 25.år af helvede.Oh yah, ingen betaling for olien, og jeg elsker hvert minut
af at kunne hjælpe hende.De andre, vi behandler, har også lignende succes, så tak, fordi du lod
mig være en del af dette." Dan

“Min mand har type 2-diabetes og har taget hash, og han er blevet skåret ned fra 3 skud om
dagen, udover 5 enheder om natten til 5 enheder om natten, så det hjælper.Han har kun taget
det i halvanden måned.” Gladys

“Jeg  har  også  helbredt  5  personer.Mine  venner.Type  2
diabetes.Livmoderhalskræft.Fedme.Hudkræft.Og  det  helbreder  min  HGG  alvorlig
morgenkvalme.Jeg laver den selv.I min baghave.Jeg underviser min 4-årige.Jeg forstår, hvor
vigtigt det er." HempPige

Fordøjelse og Crohns sygdom
"Olien hjælper på Crohns sygdom.Det stopper betændelsen i dine tarme.Jeg fik en tumor og 1/3
af min lever og galdeblære fjernet, før jeg fandt ud af olien.Nu har olien helet alle de grimme
eftervirkninger af kemo til min hep C og operationerne.Jeg har tabt 18 kg, og jeg har det godt."
Michelle

"Jeg fik et lille beløb til at prøve.Wow.Jeg spiste, som jeg ikke har spist i årevis!Min appetit kom
tilbage!Nu ved jeg, at det ikke er billigt, men det virker til alle slags problemer.Tak skal du have!"
Danny

"Jeg har fundet det samme!60 pund lidt mere end for et år siden fra 205.Nu er jeg tilbage til 180
og stabil.Jeg bliver helt glubende, og ikke kun mundgoderne.Jeg spiser faktisk et helt måltid om
dagen nu.Før?2 bid og jeg ville...Lad os ikke blive for grafiske." Hættetrøje

"Og selvfølgelig var kostændringen også forårsaget af RSO...Jeg har lyst til meget sundere mad
nu, end jeg nogensinde har gjort...Jeg havde et chokolade problem...nu er 1 stk nok og det har
jeg ikke engang brug for det meste af tiden!!!Jeg vil spise sundt, LEVE sundt!!!” Laurie

"I et Crohns sygdomsforum følte jeg mig praktisk talt "mobbet" til at finde ud af, hvad denne
"RSO" var.Og kun to korte uger efter det reddede det mit liv, og det gør det hver dag.Opdaget
29/12/12.Livet reddet 1/11/13." Sarah

“Jeg håber ikke du er lukket ned, jeg har lige fundet dig!Jeg lå i sengen i sidste måned med en
sikker dødsfølelse over min krop, som jeg har følt før.Kun 2 uger forinden var jeg stødt på dit
navn og arbejde i et Crohns forum.Denne fyr gentog dit navn så mange gange, at jeg næsten
følte mig "mobbet"  til  at  tage dit  navn ned.Lidt  efter  søgte jeg dit  navn og olien.En masse
information kom frem, så jeg startede med et internetradio-talkshow kaldet "Red Ice Radio" og
en optagelse af et interview med Rick om emnet olien.Da det var overstået, græd jeg.Jeg gik
hjem og fortalte min mand alt om det.

FF til Jan.11 den dag jeg skulle være død.Min mand havde lige købt det, vi skulle bruge for at
lave olie den 10., og havde planer om at lave olie om en dag eller deromkring.Den 11. følte jeg
mig syg om morgenen...som jeg gør de fleste morgener.Sygdommen skyllede hurtigt og stærkt
ind over mig.Jeg lagde mig i sengen for at dø...jeg vidste, det var slemt, når jeg ikke kunne få
mig selv til at ringe til min mand på arbejde.Da han kom hjem begyndte han på olien med det
samme.Jeg spiste en bold på størrelse med havregryn og kunne mærke, at min krop vendte sig
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om inden for en time, så jeg spiste endnu en bold, og 2 timer efter kunne jeg gå på egen hånd
på badeværelset.Næste morgen mærkede jeg næsten ikke symptomerne fra dagen før, og tog
på arbejde!(weekend job-langsomt og nemt) den 15. dækkede jeg og ekstra dag og sidste minut
blev bedt om at dække resten af ugen.JEG VIL FORTÆLLE VERDEN OM RSO!

Jeg  glemte  at  nævne,  at  jeg  har  Crohns  sygdom,  colitis  og  biokemiske  forbrændinger
(appendikslækage) fra mine lunger og ned.Mit blindtarm lækkede i 5 1/2 måned sent i dec.2008
til 19. maj 2009.Fjernelse af 1 gallon smitsomt affald.

Jeg har taget denne olie hver dag nu i 39 dage på en havremel kornstørrelse kugle 3 gange om
dagen.Jeg har ikke længere brug for medicin og ryger det næsten ikke.Jeg drikker også Aloe
Vera juice 95%.Det får olien til at virke endnu bedre.Jeg logger alt.Jeg vil aldrig tage et andet
menneskeskabt stof igen." Sarah

"Pot er det eneste middel, der tvang min alvorlige Crohns sygdom til remission.Cannabis-kure."
Alicia

"Når  jeg  siger,  at  cannabis  helbreder  Crohns,  mener  jeg  det.Jeg levede 30 år  med denne
sygdom, ukendt for mig, og fandt først ud af det, efter at jeg holdt op med at bruge marihuana til
fritidsbrug.Det var en lang pause, og min Crohn's kom ikke tilbage til kontrollerbare niveauer, før
jeg genoptog cannabisbrugen.Oprindeligt dræbte jeg bare min kvalme, men fandt derefter ud af,
at det blev hjulpet af Crohns.Ser ikke tilbage!" Sean

"Godt arbejde!Da jeg arbejdede på apoteket, var jeg så heldig at møde en ung mand (18), som
havde ret fremskreden Crohns.Han brugte ikke RSO på det tidspunkt, bare nogle medibles vi
bar.Han gik ind til en sonderende operation og var ikke i stand til at bruge sin hash.Han blev ret
syg på hospitalet, feber, infektion, hurtigt tabt på en ramme, der allerede var for tynd.Hans læge
gik endelig med til at give ham et dagspas, så han kunne komme til os og få noget medicin.

Hans læge var yderst forbløffet, da han gik ind for at tjekke ham næste morgen, og han sad op i
sengen med lyse øjne og busket hale, efter at have spist et godt måltid aftenen før, og var lige
ved at putte sig ind i sin morgenmad.Sidst jeg talte med patienten, havde han lige hørt om
RSO.Jeg er ikke i tvivl om, at han vil være fuldstændig helbredt for alle problemer fra Crohns på
ingen tid overhovedet." Jenn

"Jeg har Crohns.Takket være Rick Simpson har jeg fået mit liv tilbage!" Kathleen

"Det kurerer Crohns, jeg ved selv.Du skal indtage det.Jeg røg også i årevis for at genopleve
smerter...  Helbredelsen kom ikke,  før  jeg indtog olien.Prøv det,  du har intet at tabe end en
uudholdelig sygdom." Sara

“Cannabisolie hjalp med at helbrede min Crohns, så jeg kan klare det!Nu har jeg en livskvalitet
igen takket være Rick Simpson-olie og Shona Banda-olie.Jeg ville ALDRIG have været i stand
til at gøre noget lignende på dette tidspunkt sidste år...jeg var næsten ikke i stand til at gå på
indkøb uden frygt for at skulle være i nærheden af et badeværelse.Jeg måtte konstant bakke ud
af kunst-shows og live-malerkoncerter på grund af hvor dårlig min Crohn var.Heldigvis blev jeg
introduceret til  cannabisolie og fandt til  sidst den rigtige olie til  mig.Jeg lever og elsker livet
igen...Seriøst  sidste  år  på  dette  tidspunkt  kunne  jeg  ikke  engang  gå  til  et
landmandsmarked...livet suttet!CANNABIS HELER!!!!

At læse Shona Bandas ~ Lev frit eller dø gav mig styrken til at rejse mig og have modet til at
LEVE  FRI  og  helbrede.Læs  Rick  Simpsons  bog!Det  er  en  vidunderlig  selvbiografi  fuld  af
information, som er værdifuld at kende.Begge bøger er med til at vække dit sind, så du ikke
længere behøver at være en del af fåret.Lær sandheden.Google det." Linzy

"En af de største følelser, jeg ikke har følt i lang tid, er at føle den FANTASTISKE varme fra at
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spise jalapenos med sriracha i pho…..Uden ondt i maven!Gudskelov for CANNABIS OIL!Jeg
plejede  at  tage  smerten  bare  for  at  kunne  forkæle  mig  selv  med  pho….min  yndlingsret
nogensinde…..I dag kan jeg spise det og IKKE FÅ SMERTE, fordi cannabisolie hjælper med at
håndtere min Crohns sygdom!!!Åh hvor savnede jeg smagen af pho og den varme forbrænding
fra varme krydderier!Jeg vil aldrig stoppe med at tage min olie.Mmm mmm på ingen måde!"
Linzy

“Jeg har Crohns, og det gør underværker!!!Virker bedre end nogen pille, de nogensinde har
givet mig." Andrew

"Behandler  min  værelseskammerat  for  colitis  med  RSO  i  øjeblikket.Da  han  ødelagde  sin
motorcykel, blev han brudt sammen og på hospitalet i en måned.Mens vi var på hospitalet, fik vi
at vide, at han havde en masse i tyktarmen, og at det højst sandsynligt var kræft.Han har lidt af
colitis siden han var17 år gammel, han er nu 29.

Efter at have været bange for døden og ikke vide, hvad der foregik, talte jeg med min ven om at
prøve  RSO.Han  lavede  Rick  Simpson  Oil  til  min  ven,  og  han  har  taget  den  siden
oktober.Lægerne siger, at massen har reguleret sig selv, den normale farve er vendt tilbage, og
de tror ikke længere, det er kræft.Vi har effektivt  stoppet blødningen i  hans tarme nu siden
oktober, uden en eneste opblussen!Inflammation er minimal.Vi vil ALDRIG stoppe med at bruge
RSO i min familie!!!” Chris

"Jeg bruger olie til colitis.Det virker.Eneste problem er, at jeg ikke har ordentlig belastning, så
jeg bliver lidt svimmel af det.Men hvem bekymrer sig, jeg har det godt med det." Igor

"Jeg har en ven med colitis, og det hjælper med en fantastisk hastighed.De havde ham på alle
genetiske stoffer derude, tror jeg, han var meget meget tæt på en klausulpose.Har set flere
læger, han er meget åben over for problemet, detaljer osv.Jeg kunne prøve at få nogle flere
detaljer." Justin

"Jeg har colitis fra strålebehandlingerne...narkotika er ubrugelige.Cannabis er det ENESTE, der
har givet mig nogen lindring fra smerten." Lee

"For folk, der ser på stammer, der arbejder med Colitis, er en masse Cheese og Chemdogg
skæve krydsninger, hvad der ser ud til at fungere bedst for dem, jeg kender, der bruger det."
Chris

“Jeg har brugt RSO siden de tidlige 20'ere for at forhindre Colitis Ulcerisk i at udvikle sig.Jeg har
en helt normal fordøjelseskanal på 41 år.Min far led adskilligt af Crohns sygdom, og det er efter
min ydmyge mening, at det var olien, der forhindrede mig i også at lide samme skæbne.” Todd

"Jeg bruger cannabis, når jeg har en opblussen af divertikulitis, det er det eneste, der giver mig
reel lindring, hjælper meget på mavesmerter og hjælper musklerne i maven til  at slappe af,
bedre end receptpligtige smertestillende medicin, som kun maskerer smerten for et kort øjeblik!"
David

"Jeg bruger også RSO til mine Crohns.Det har været et mirakel for mig.” Bobby

Hjerte, blodtryk
“Hjertet er et vitalt organ, og olien forynger vitale organer.Når patienter begynder at bruge olien,
skærer de normalt deres doser af deres hjertemedicin ned, og de fleste stopper med at bruge
medicinen, så snart de føler, at de kan stoppe med at bruge dem.Olien er meget gavnlig for
hjertet, men jeg synes, at patienten virkelig bør konsultere en læge, når han afstår fra disse
medikamenter, som blev ordineret til dem.
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Olien kan regulere blodtrykket  og i  nogle tilfælde arytmi meget effektivt.Det sænker normalt
blodtrykket, så dem, der bruger blodtryksmedicin, skal være forsigtige med brugen af olien, indtil
de vænner sig til det.En kombination af blodtryksmedicin og olien kan drive trykket for lavt ned,
og derfor er det en god idé at måle blodtrykket ved hjælp af en blodtryksmåler.I mange tilfælde
vil patienter også opleve, at olien også øger hjertefrekvensen en smule.

Dette område kræver meget mere forskning, så patienter bør følge deres sunde fornuft, når de
begynder med olien, men de bør også holde kontakten med deres læge, fordi de kan opleve
nogle problemer med at slippe af med denne medicin.Hjertepatienter bør tjekke de elektriske
ledninger i deres hjem eller arbejde.Hjertet arbejder på elektromagnetiske impulser, og derfor
bør de undgå at opholde sig i elektromagnetiske felter så meget som muligt.

Jeg ville spise olien, og jeg ville også bruge den i stikpiller.Med hensyn til topisk påføring gør det
aldrig ondt, men jeg kan ikke sige, hvor gavnligt det virkelig er i øjeblikket.Som altid ville jeg
bruge hamp ialle mulige måder.Jeg vil også inkludere hampfrø og hampefrøolie i min kost, både
frø og olien er kendt for at have meget gavnlige effekter på mange hjertesygdomme.

Hvis jeg var læge og skulle foretage en hjerterelateret operation eller transplantation osv., ville
jeg prøve at forynge organet med mindst 60 g af olien først.Hvis 60g ikke ville bringe patienten i
en tilstrækkelig sundhedstilstand, ville jeg stadig fortsætte med at give dem olien.JB"

"Jeg reducerede og stoppede med at tage mine blodtrykspiller, da mit blodtryk blev for lavt.Efter
at  have  taget  blodtrykspillerne  normaliserede  mit  blodtryk  sig.Hjerterytmen  virker  mere
regelmæssig og ikke så generende, i betragtning af at jeg har haft en uregelmæssig hjerterytme
siden fødslen." George

"Jeg fik et hjerteanfald dagen efter min fødselsdag den 2. april 2012.Lægen forsøgte at fortælle
mig, at det hele var gigt, og det var kun hjerteanfald.De kan ikke lide, at jeg bruger Cannabis,
havde et stort slag hernede mellem en læge, der kun er farmaceut og skubber piller, og en
naturlægefarmaceut, min reg. Doctor dræbte mig også, jeg var 100% blokeret på den ene side
og 80% på den anden side, jeg troede, jeg ville blive invalid, jeg beder om din hjælp i sidste
uge, og den eneste trøst, jeg havde, var cannabis, stadig på udkig efter olie, jeg har gigt, denne
sagde de var en enke maker, jeg var heldig, jeg gik på skadestuen, de fortalte mig, at jeg fik sat
en stent ind og ventede på, hvad jeg skulle gøre ved den anden, tak Rick, du gør en fantastisk
ting, og du er meget værdsat.Hej, jeg er her stadig, og endnu en bemærkning: min mand går
ikke til lægen, drikker eller ryger ikke, bruger bare hash i alle disse år.Han har blodtryk ligesom
en teenager, sund, Gud velsigne dig og os alle sammen, Barbie toking stadig (@ O@ ) for
smerte.” Barbie

"Min hund, der har kongestiv hjertesvigt, fortsætter stadig, og hun har også været på olien siden
marts.Fredskærlighed og RSO!!” Jenna

“Mit blodtryk gik fra 139/99 til 114/80, det har aldrig været så lavt.Tak Rick." Jayson

Q.Hej, jeg har et spørgsmål.Jeg var spændt på, om der var nogen vidnesbyrd om olien, der
hjælper ARTERIEFLIBRERING?En uregelmæssig type hjerteslag.Tak skal du have!!!!" Mary

EN.Kære Mary,  ja,  selvfølgelig.Sørg for,  at  olien  er  produceret  og brugt  i  henhold  til  vores
instruktioner og vær forsigtig med at kombinere den med hjertemedicin.JB

"Nu vil jeg dele min historie og lange kamp med højt blodtryk (hypertension) med alle.Siden jeg
var  25  år,  har  jeg  altid  haft  en  udfordring  med  forhøjet  blodtryk,  men  tilbage  i  2008  eller
deromkring betalte jeg ikke præmien på min livsforsikring til tiden.Jeg fik at vide, at jeg havde
brug for en fysisk for at blive genindsat.Firmaet sendte mig til en lokal sygeplejerske, der målte
mit blodtryk.Det var 180/120.Hun fortalte mig, at jeg var et "gående slagtilfælde" og anbefalede,
at jeg gik direkte til skadestuen.Nå, jeg bryder mig ikke specielt meget om hospitaler, så jeg tog
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hjem og gik på en disciplin af naturlige midler - som alle ikke gjorde noget.Jeg tjekkede ofte mit
blodtryk for at se, hvad der virkede, inklusive træning.Det var stadig ret højt og blev der.

Efter et år og BP over 180 sagde en ven, at jeg hellere skulle gå til lægen, hvilket jeg gjorde.Jeg
fik noget medicin, som gjorde lidt, men også gjorde mig meget svimmel og tåget.Jeg holdt op
med medicinen og fandt  et  MLM-produkt,  der  var  "garanteret"  til  at  rense arterierne på en
måned.Nå, jeg fik firedobbelte doser og havde stadig alvorligt forhøjet blodtryk efter 9 måneder.I
oktober sidste år steg mit blodtryk til 235/135 (farligt højt)og jeg følte, at jeg var ved at forsvinde,
så jeg gav endelig efter og tog på skadestuen på hospitalet.De tilsluttede mig og prøvede to
medicin- Lisinopril og Diltazem, som tog blodtrykket ned til 150/110.Jeg tog stofferne, indtil jeg
løb tør om en måned.Da jeg gik tilbage til min læge til kontrol om en måned, og mit blodtryk var
stadig  oppe  omkring  160/110.Jeg  var  meget  frustreret,  fordi  jeg  stadig  var  et  "gående
slagtilfælde".

I januar blev jeg præsenteret for Aamann fra Colorado, som arbejdede specifikt med Cannabis
Oil.Han fortalte mig, at  olien har gjort  vidundere på MS-patienter  og smerte, som min kone
har.Han bad mig også se filmen -Løb fra kurensom specifikt brugte cannabisolie til helbredelse
af mange kræftformer.

Min kone efter at være blevet solgt og lidt mere åbent sind var stadig tilbageholdende med at
tage det, så jeg tog min dosis for at se, hvad det gjorde for mit blodtryk.Aamann sagde, at jeg
skulle starte med en meget lille dosis og arbejde mig op til  min tolerance.Jeg startede med
størrelsen af et riskorn, og mit blodtryk om morgenen uden anden medicin var på 138/90 – en
stor forbedring.Jeg var også løbet tør for den gamle medicin, da jeg startede.Jeg fortsatte med
den lave dosis, men de dramatiske virkninger holdt op med at ske, indtil jeg øgede dosen til to
korn.Utroligt nok faldt BP med det samme.Jeg er stadig i eksperimentel tilstand på min egen
krop, og de sidste par dage har mit blodtryk været normalt, og jeg har holdt det ved at tage
omkring 3 korn før sengetid og uden receptpligtig medicin.Jeg har heller ikke bemærket nogen
bivirkninger, og har til hensigt at holde det under tærsklen for "at blive høj."

Da jeg ansøgte om et lægekort, sagde lægen, at der ikke var nogen tidligere sygehistorie med
cannabisoliemiddel mod blodtrykket.Jeg var stadig i stand til at få godkendelsen på grund af de
ledsmerter, jeg har haft i årevis.Gæt hvad?Der var en anden stor bivirkning/fordel - ikke flere
ledsmerter.

Mange mennesker, inklusive mig, kan ikke lide røg."Grydehoveder", der ikke kan fungere, og
som misbruger denne dispensation, har givet branchen et sort øje.Jeg håber, at staten ikke
smider barnet ud med badevandet på denne vidunderlige medicin."

Q.Hvor meget tager du til daglig kontrol af blodtrykket?Joe

EN.Det er altid bedst at tage mindst 60g behandlingen i henhold til instruktionerne og derefter
falde til en vedligeholdelsesdosis.JB

"I den tid, jeg tog det for kræft, fik jeg en blodprøve i fuld skala ... læger var forbløffede over mit
kolesterol, blodsukker og blodtryk!De sagde, det var ligesom en teenager.Og jeg er 49!" Lindsey

"Jeg vejede 240 kg og var prædiabetiker.Mistet lugte- og smagssans, betændelse og hævelse i
underben og fødder, snurren i fingerspidserne.Har også svær OA.Efter ca. 6 måneder på RSO
2 riskerne/dag er alle symptomer på diabetes væk og ingen kroniske smerter fra OA.Tabt over
40 kg.Har selv lavet olien." Ron

"Jeg ved ikke om mit kolesterol, men jeg ved, at efter en uge med at spise mindre end et riskorn
hver dag, begyndte jeg at tabe mig.I uge to er mit mavefedt væk, og jeg har tabt hud.Uge tre
strammer den løse hud op igen...” Daniel
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"Mit kolesterol faldt til normale målinger, og jeg stoppede med medicinen fra lægerne.Langt før
sagde de, at jeg skulle tage medicin resten af mit liv.Mit sukker er også normalt, jeg var 126, nu
80'erne 90'erne." Jose

"Jeg tog en blodprøve for et par måneder siden, og lægen skældte ud om, at jeg ikke tog min
kolesterolmedicin, som jeg stoppede for omkring 10 måneder siden.Jeg spurgte ham, hvordan
mit kolesteroltal var, og han svarede lavmælt, at det var ok, men gik efter mig, at mit dårlige
kolesterol var højere end mit gode kolesterol var, men sådan har det altid været, så jeg tror, det
er sådan min krop er. .Jeg har været på RSO i et år nu og har tabt mig 30 kg, og sukkerniveauet
er faldet, så jeg er ikke så bekymret, og er stoppet med flere andre lægemidler, så jeg kan godt
lide olien." Al

"Jeg var meget skeptisk, da jeg læste udtalelser på nettet.Men efter at to af mine venner har
brugt det regelmæssigt,  og jeg kendte deres helbredsproblemer før,  og jeg ser detteutrolige
forbedringer i deres liv og helbred, jeg ville virkelig ønske, at marihuana blev taget af listen over
forbudte stoffer.Alle skal have lov til at dyrke sit eget.

Der var engang i fortiden, hvor jeg var meget imod marihuana, men nogle venner ændrede mit
syn.Den ene led i ret lang tid med forhøjet blodtryk - hun var på tabletter (hun var også imod det
i meget lang tid), indtil nogen overbeviste hende om bare at give det en chance i en uge.Det
gjorde hun, og effekten overraskede hende, da hun fra almindelige omkring 200 enheder faldt til
140 enheder.

En anden ven kæmpede med hals- og mavesmerter og sårrelaterede problemer i mere end 4
år.Efter et par uger med regelmæssige doser af marihuana som te, røg og dråber,  ser han
meget bedre ud.Han sover bedre, han har ikke brug for nogen piller længere.” Alex

Astma, vejrtrækning, lunger
"Jeg er  ved næsten perfekt  helbred,  ikke mere astma,  tabte mig overskydende vægt  uden
motion, og jeg har det godt hver dag.Nævn en pille, der kan gøre det?” Edward

"Tak for olien, den hjalp mig med at overvinde en alvorlig lungebetændelse.Olien gjorde, hvad
NyQuil  og antibiotika fra lægen ikke kunne.Og jeg blev helbredt natten over!!!Rick Simpson
tilføjede lindring og helbredelse i  mit  liv,  og for  det  vil  jeg altid  være taknemmelig for  Rick
Simpsons arbejde og hans olie.Fortsæt med at helbrede!" Joe

"Man ville forvente, at fordampning af olien ville være effektiv i behandlingen af astma og andre
vejrtrækningsproblemer.Men  overraskende  nok  har  vi  fundet  ud  af,  at  hampoliestikpiller  er
ekstremt effektive til at åbne luftveje.Normalt, inden for 30 minutter efter, at en patient har taget
et stikpille, rapporterer de, at de føler, at deres lunger åbner sig, og de kan trække vejret meget
lettere.Selvfølgelig, som med enhver anden sygdom, ville jeg indtage en standarddosis på 60 g
over tre måneder, og jeg ville holde på et gram om dagen, indtil jeg følte mig helt sund.Så ville
jeg selvfølgelig tage en vedligeholdelsesdosis resten af mit liv.Jeg ville bruge olien oralt, topisk
på min hals og bryst og i stikpilleform.JB"

"Jeg blev diagnosticeret med kronisk emfysem i 2002.Fik at vide, at jeg havde lungerne fra en
syg 90-årig.Stoppet med at ryge tobak og røg bare god hash kraftigt.Lungefunktionen er god i
dag.Er også lige begyndt at bruge olie dagligt mod rygsmerter." John

“Jeg har haft astma i 21 år, røget cigg og mmj siden 14.Jeg har ikke behøvet at bruge min
inhalator, siden jeg eksperimenterede med marihuana i 93.Jeg har stadig en rescue inhalator,
men INGEN behov for den.Tag heller IKKE mine muskelafslappende midler, 800mg ibuprofen,
antidepressiva eller to andre mod migræne.Jeg elsker MMJ.Det reddede mit liv." Kari
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“Min første gang med RSO tog jeg 1,7 gram i en pille.Jeg kunne ikke gå lige, jeg følte, at jeg var
mentalt  retarderet,  men  resultatet  af  dette  var,  at  jeg  blev  helbredt  fra  en  alvorlig
lungebetændelse næste dag!!Ville gøre det igen, lol." Joe

“Begyndte  at  bruge hampolie  til  mit  eksem og astma,  og det  hele  er  væk!Jeg bruger  ikke
længere  min  steroidinhalator  eller  steroidcremer.Troede  aldrig  om  en  million  år,  at  det
nogensinde ville forsvinde.HAMP TIL SEJR!Jeg troede ærlig talt aldrig, at jeg ville finde lindring
for mine problemer, før jeg fandt ud af, at planten, som jeg altid fik at vide, ikke skulle bruge,
fordi den var dårlig for mig, faktisk var god for mig! Matt

“Olie virker for lungerne!Fordampning hjælper også.Inden for de første 5 dage efter du har taget
olien,  vil  dine  lunger  begynde  at  udstøde  slim,  og  hvis  du  kæmper  mod  lungekræft,  bør
tumorerne begynde at skrumpe, mens olie dræber kræftcellerne.60-80 % af tumorerne er fyldt
med Candida, så de svampedræbende egenskaber af THC hjælper denne proces sammen med
cannabinoiderne, der udløser den kemiske proces i dit immunsystem!Cannabis i modsætning til
cigaretter åbner dine lunger og udvider dinebronkierne, mens du bringer din krop tilbage til en
tilstand af homeostase.Mange mennesker med lungeproblemer såvel som mange andre lidelser
bør  fjerne  hvede  og  sukker  fra  deres  kost,  fordi  hveden  i  dag  er  95  %  GMO,  og  den
menneskelige krop ikke ved, hvordan den skal behandle det, så den vil lagre og kan forårsage
immunrespons af betændelse eller histamin i enhver del af kroppen!stof til eftertanke!" Matthew

Q.Hej  JB,  har  du haft  lejlighed til  at  behandle  nogen,  ved hjælp af  olien,  der  led  af  KOL?
Emfysem?Astma?Shawn

EN.Ja, alle disse.En af mine første patienter med KOL og angina pectoris kunne ikke gå op ad
seks  trapper  (ikke  seks  trapper,  han  kunne  næsten  ikke  gå,  fordi  han  ikke  kunne  trække
vejret).Om to måneder spillede han badminton igen.Olien hjælper med alle disse forhold meget
effektivt  og  sikkert.Jeg  ville  spise  olien,  bruge  den  i  stikpiller  (de  fungerer  også  godt  til
lungesygdomme), jeg ville fordampe olien flere gange om dagen (det vil fremme hoste, og det
er det du ønsker, du skal fjerne al forurening fra lungerne, og det gør man ved at hoste det ud),
og jeg ville også bruge olien lokalt på min hals, bryst og ryg.De bedste hilsner, JB

"Jeg  har  KOL,  jeg  var  i  sidste  fase  og  tænkte  på  bare  at  trække  stikket.Jeg  har  taget
cannabisolie i en måned, og nu er jeg på vej mod bedring!” Gordon

“Det ser ud til, at My Gramps ikke er den eneste Gramps, der var i stand til at drage fordel af
medfølelse!
Denne gamle mand helbredte sit emfysem ved hjælp af cannabisolie.Min Gramps var også i
stand til at slippe af med ilt- og astmainhalatorer (selv om han var ved at dø af lungekræft i
slutstadiet) ved at bruge den æteriske olie fra cannabisplanten.Det er den eneste medicin, min
Gramps brugte de sidste 8 uger af sit liv...På en eller anden måde var han i stand til at sparke
lungebetændelse uden et antibiotikum, selvom han havde KOL og emfysem og lungekræft.Mine
Gramps  bestod  med  100  %  iltniveauer  og  behøvede  INGEN  ASSISTANCE  fra
åndedrætsmaskiner eller yderligere medicin." Lindsay

“Jeg  har  selv  set  resultater  med:  Barndoms-  og  voksenleukæmi ~  Leversygdom ~ Kronisk
smerte ~ Diabetes ~ Fedme ~ Astma ~ Kronisk bronkitis ~ IBS ~ Betændelse ~ Påført topisk på
gigthænder - smerten var væk på cirka et minut.Påført på brændte fingre og smerten forsvandt i
løbet af et par minutter...VÆK Jeg troede med sikkerhed, at al den hud var ved at komme af, og
kun en plet på langfingeren mistede huden.Nu da de fingre kom ud af den kogende rapsolie, var
skindet hvidt som kogt kylling!Intet bedre mod forbrændinger.Jeg holder en krukke i køkkenet
fra nu af!Tak Cannabis!" Debra

-- Tak, Debra.En erfaring med, hvad olien kan gøre mod forbrændinger, er alt, der skal til, for at
en rationel person vil have en krukke af den i køkkenet, jeg er enig.Der skal være en krukke
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med olien i nærheden af hver komfur, åben ild, ovn osv.I tilfælde af.JB

"Tilbage i slutningen af 70'erne og hele 80'erne, plejede jeg at skulle gå til min læge (Hashmi)
og få piller mod bronkitisanfald mindst to gange om året (i efteråret og i foråret, hvor luften altid
var fugtig).Jeg holdt op med at ryge cigaretter i 1990 og begyndte at ryge meget mere pot (det
var da jeg begyndte at vokse meget mere, og jeg ville beholde omkring 5 lbs knop for mig selv,
nu bruger jeg meget mere på grund af at lave olie og lave mad med det.) MEN siden 1990 har
jeg  ikke  været  tilbage  til  lægen  for  bronkitis  piller.DET  ER  22  ÅR  UDEN  AT  BRUGE
BRONKITSPILLER...PRØV IKKE AT FORTÆLLE MIG,  AT RYGNING CANNABIS IKKE ER
GODT FOR DINE LUNGER...SPØRG MIN MOR, JEG GARANTERER HUN IKKE VIL LYVE
FOR NOGEN...” Fløjte

"Et  gram om dagen  af  RSO er,  hvad  jeg  tager  for  min  KOL,  og  det  virker  som en  varm
pokkers.Jeg  gør  det  op  til  kapsler  og  tager  250  mg  hver  sjette  time.Jeg  røg  tobak  i  60
år.Apotekets inhalatorer er bare skrammel, der faktisk gjorde det værre.Min læge er dum, fordi
han fortalte  mig,  at  der ikke er  nogen kur,  og jeg ville  tage ilt,  når pufferne ikke ville  virke
længere.Op i røven med en pind med søm i, hvis du ved, hvad jeg mener.Jeg startede olien i
december.Det  er  utroligt,  hvordan jeg  bevæger  mig  rundt  som et  normalt  menneske igen i
stedet for det affældige og patetiskegammelt væsen, som jeg hurtigt var ved at blive.Jeg var på
en  måde  snublet  over  denne  behandling  efter  at  have  brugt  RSO  til  min  ubestrålede  og
ubehandlede  mavekræft,  som  jeg  var  blevet  diagnosticeret  med  i  november  2011.Jeg
overlevede kun hele den scene ved, hvad der er bevis på "Luck of the Irish" i aktion.Min advokat
havde  hørt  om  min  knibe.Han  begrundede  ganske  rigtigt,  at  overladt  til  mig  selv,  var  jeg
sandsynligvis ved at forlade denne verden.Han var blevet opmærksom på RSO mv.Informeret
mig og her er jeg.Min advokat er langt mere uddannet i disse ting end min skurker.I hvert fald
tak igen Rick og alle de mennesker, der hjælper os." Dale

"Jeg bruger RSO til min KOL...Jeg udviklede et forkølelsessår, som alkohol & H202 ikke havde
hjulpet i 2 dage.Jeg puttede en prik olie på den om morgenen og senere på dagen, og i morges
var den væk?Jeg mærkede over mine tynde gamle læber, og der var intet der...Er jeg ved at
blive skør???Jeg går ind på badeværelset & oversvømmer stedet med lys & til sidst efter at
have strakt & trukket bryder jeg det ÅBN, hvor det var helet lige over...jeg sætter endnu en prik
på det & jeg tror aldrig, jeg har kigget bevidst på det igen...En mest fantastisk medicin RSO...”
Dale

"Mor  har  lungekræft.Hun  sagde,  at  jeg  ikke tager  kemo.Jeg sagde,  hvad vil  du  bruge så?
RSO.Hun sagde huh?Hun gav mig linket,  og det var videre derfra.Hun har tabt 60 kg på 4
måneder.Tager ingen medicin på apoteket og har det godt og ser godt ud og summer rundt i
byen nu!Fik jeg nævnt, at hun havde emfysem?Hun har ikke engang brug for sine iltbeholdere
længere.Tak til alle der deler.Rick -- min Fkn-helt ingen joke!JB -- stop ikke bror.Dette vil ske."
Regning

“JB, jeg har vist PT-video til min mand og har delt tusindvis af vidnesbyrd med ham i de sidste 2
år.Han er grundlæggende enig i alt, hvad olien gør.Vi havde dog en heftig diskussion sidste
weekend.Jeg ved ikke engang, hvordan emnet rygning hamp kom op...Jeg ryger det ikke eller
ønsker at ryge det.Han hævder (og jeg har ingen anelse om, hvor han hørte dette b/c, han
læser intet, der ville uddanne sig selv!), at der frigives ammoniak, når det ryges og indåndes i
lungerne, og påstår derfor, at det er giftigt på det tidspunkt...Jeg har aldrig hørt om dette og
havde ikke et comeback til ham.tanker?” Pam

-- At ryge hvad som helst er ikke den bedste ting at gøre for dine lunger.At ryge hamp har helt
sikkert sundhedsmæssige fordele, der let overgår alle negative virkninger, det kan have, men
det er stadig bedst  at  indtage olien.Hvis nogen ønsker at fordampe olien til  rekreation eller
andre medicinske formål, bør det være op til dem.Fordampning af olien er en del af protokollen
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til behandling af lungesygdomme inklusive kræft, man vil have patienterne til at hoste alt ud,
som de ikke bør have i lungerne.Sådan som jeg ser på det, hvis rygning af cannabis forårsager
skade, kan det løse det at spise olien, så hvor er problemet præcist? JB

"Min mor har lunge-lungefibrose...Hun kan få en transplantation, hvis hun taber 70 lbs, men det
er  næsten  umuligt,  hvis  du ikke  kan trække vejret  for  at  træne...Jeg tror  ærligt  talt  ud  fra
forskning, jeg har lavet, at hun kan blive helbredt, men ikke af læger, og vi er ved at løbe tør for
tid...Jeg er desperat efter nogen at tale med om det her...Jeg har set video af mennesker med
samme tilstand, der har brugt RSO til at slå den...Jeg vil gøre alt for at redde min mor...Læger
har givet hende "brug tid med din familie", men jeg ved, hun har for meget at give verden, hun
er kun 55 og en vidunderlig dame fuld af hjerte." Angela

--  Angela,  få  hende  på  olien,  hun  vil  tabe  sig,  og  olien  vil  sandsynligvis  også  fikse  den
lungetilstand.Få hende til at spise det, brug det i stikpiller, og få hende også til at fordampe olien
flere gange om dagen, du vil have hende til at hoste ud, hvad der ikke hører hjemme i hendes
lunger.JB

”Jeg blev diagnosticeret med idiopatisk peritoneal fibrose i 2009. Jeg kom på intensivafdelingen
i de sidste stadier. Blodtryk 223 over 130, nyresvigt 90%, utæt aorta, uregelmæssigt hjerte 140-
40.  Fibrene  var  pakket  bag  min  mavevæg  og  pressede  alle  mine  torsoorganer,  hvilket
forårsagede  ekstrem  smerte.  Jeg  overlevede.  Næste  12  måneder  et  mislykket  udvalg  af
kemomedicin. Så startede jeg Rick Simpson Oil. Det blev foræret til mig, fordi jeg ikke havde
råd til  det.  6  måneder  mere langsomttrækker  sig fra kemo,  mens du tager  olien.  Pludselig
stopper jeg ned med mit immunsystem. Selv med olien. Spol frem og udelader meget. For to
måneder siden sagde mine læger; de kan ikke finde spor af de idiopatiske fibre i min krop. Jeg
har stadig problemer med, hvad kemoen gjorde ved min mave og tarme, men også det løser sig
støt. Lægerne kalder det et medicinsk mirakel. Selvom de er opmærksomme og tager gode
noter,  når  jeg  taler  om min  brug  af  Rick  Simpson  Oil.  I.  Lav  og  tag  også  en  vegetabilsk
glycerintinktur. Min læge anbefalede cannabis inden for den første måned efter min terminale
diagnose. Han sagde faktisk, at det var det eneste håb, han kendte til. Der er for mange detaljer
til at indsætte i dette svar. Jeg håber det hjælper." Enoch

"Weed reddede mit liv fra et astmaanfald.Jeg blev til grin i årevis, fordi jeg fortalte om det -
hvordan  kan  røg  hjælpe  på  astma,  ville  de  sige?Jeg  ved  ikke  hvordan,  jeg  er  ingen
videnskabsmand, men det virkede, og jeg lever på grund af det." David

"Mange mennesker står i vejen for denne medicin.Hvis bare de vidste, at de og deres familier
selv har brug for det for at bekæmpe eller forebygge så mange sygdomme så let.Hvis bare de
vidste, hvad deres familiemedlemmer vil fortælle dem, når de finder ud af den virkelige sandhed
om de mange vidunderlige virkninger af denne medicin.Hvis bare de vidste, hvor meget smerte
og lidelse de selv gik igennem i fraværet af olien.Jeg tror, de ville handle meget hurtigere, og jeg
tror,  at de endelig ville gøre noget ved det, ikke imod det.Kun et fjols eller en uoplyst person
kunne stå imod en medicin med så mange anvendelsesmuligheder.JB"

“Siden slutningen af  2011, da jeg fik konstateret mavekræft, har jeg også været for det meste
stabil på RSO for min KOL...De andre ting, den har taget sig af, er fantastiske...Syn, hørelse og
hud er ikke som de fleste 75ere...Åreknuder er i det mindste faldet omkring 50%...Det vil piger
gerne...Det får mig bare til at føle mig sund...” Dale

"Når flere kvinder indser,  at  det  har anti-aldringsegenskaber,  vil  de storme parlamentet.Lol."
Lupus
-- Det vil de helt sikkert, Lupus, det er jeg ikke i tvivl om.JB

"Jeg har brugt det og er sluppet af med alle lægemidler og har slået KOL.Min gigt fik mig på så
mange medicin, at min vejrtrækning var dårlig.Var på ilt i over 5 år, og efter at have været ude af
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al smertestillende medicin er min vejrtrækning fantastisk.Har stadig gigt, men livet er værd at
leve nu." Laurel

"Det dræbte en langsomt voksende hudkræft på min mors ryg inden for to uger, som hun har
haft det meste af sit liv...Behøver jeg sige mere!Det har hjulpet en masse mennesker, vi kender,
med mange forskellige lidelser, og vi ser nu, at det hjælper enormt med KOL!Pris Gud for denne
mirakelplante!" Bonny

-- Hudkræft væk, kronisk obstruktion lungesygdom væk.Alt  jeg ved er,  at  læger normalt  har
store problemer med at behandle begge disse.Ikke underligt, de har ikke de rigtige værktøjer til
deres  job,  når  de  ikke  kan  bruge  cannabis,  en  af  de  ældste  traditionelle  lægemidler  i
historien.De burde være de første, der beder om det.JB

Hepatitis
"Hep C, væk, forhøjet blodtryk og tarmproblemer, væk." Janet

"Diagnosticeret Hep C - 2006.Klinisk forsøg.1 ud af 1000 på verdensplan.Albuferon + Ribavirin -
juli 2007 - december 2007.Inden for en uge efter at jeg startede denne kemiske cocktail, havde
jeg stærke smerter og fik morfin, begyndte at tabe mig, udslæt osv.Ved afslutningen af forsøget
havde jeg tabt 47 pund og havde stærke smerter 24-7.Jeg blev tvunget til at gå på pension som
47-årig og kæmpede min virksomhed for  handicap i  to  år  og den canadiske regering i  fire
år.Sidste år blev jeg informeret om, at lægemidlet til kliniske forsøg blev afbrudt på grund af
dødsfald og bivirkninger.

Sidste sommer 2012, i  juni,  begyndte at få anfald, ude af stand til  at  sluge, tab af balance
også.Lang  historie  kort,  jeg  endte  i  en  kørestol.På  dette  tidspunkt  blev  jeg  sendt  til  alle
scanninger, røntgenbilleder og test, og neurologen regnede med MS???MR umærkeligt...

Familielægen sagde, at jeg måske fik mini-slagtilfælde.Begge sendte mig hjem for at leve med
det, da de ikke ville lave yderligere tests!Jeg fyrede dem begge.En ven vendte mig så mod
Mr.Rick Simpson i august sidste år og jeg begyndte at jage efter indica knop.Den 29. december
var dagen, hvor jeg lavede mine 60 gram, og også den nat fik jeg mit sidste anfald og næste
morgen begyndte jeg på Heavy Oil-programmet.

Jeg har aldrig sovet så godt siden min kemo, jeg var heldig at få 1-2 timer...Nu 7-8.Uvirkeligt i
sig selv.Jeg tager ingen receptpligtig medicin og fik alle opiater, sovepiller og antidepressiva, alt
sammen med dårlige bivirkninger.Det har også håndteret mine smerter bedre end noget andet.

Jeg  er  nu  færdig  og  leder  efter  næste  stamme for  min  livstids  vedligeholdelsesdosis.Mine
diagnoser fra de vestlige læger, jeg fyrede, er som følger ...Hep C, Fibromayalgi, Raynauds,
IBS, CFS, depression, ekstrem angst,  MS???Jeg er receptpligtig medicinfri,  ingen anfald og
håndterer mine smerter...Prøv det med piller!Forbliv stærk - Kæmp videre." Roy

"Jeg havde succes i min karriere og havde et fantastisk liv...dejligt hjem, biler, både osv.Jeg har
en bachelorgrad i mental sundhed og skylder stadig 28.000,00 for det.Jeg har lavet kæmpe
fejl... KÆMPE!Og jeg led konsekvenserne.Jeg forkynder ikke at være over nogen eller under.Vi
har alle en historie, en rejse, der er unik for os.

Jeg valgte ikke at blive syg.Men det gjorde jeg.Jeg valgte ikke at være på SSD, men det var en
mulighed, som jeg skulle bruge.Jeg skammer mig ikke eller er stolt.Jeg lever for kun 980,00 om
måneden, mindre end mange, mere end nogle.Jeg prøver ikke at klage, men det gør jeg.Jeg får
madstempler  og Medicare.Jeg bor alene med min hvalp.Nogle gange føler  jeg mig håbløs,
værdiløs og desperat.Jeg mister interessen for ting, jeg elsker, dage blander sig, og jeg vil ofte
ikke ud af sengen.
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Når  det  så  er  sagt,  så  er  jeg  også  kærlig,  venlig,  medfølende  og  jeg  holder  virkelig  af
mennesker.Jeg har meget lidt at tilbyde andet end kærlighed og støtte til mine venner, men
alligevel har jeg været offer for mange, der har stjålet fra mig og brugt mig til deres fordel.Jeg
klynker  ikke,  det  bliver  blot  konstateret.
Jeg lider af kroniske smerter og træthed hver dag.Hver dag må jeg tvinge mig selv til at finde en
grund til at stå op og ud af sengen.Det er normalt min hvalp, der får det til at ske.Men mine
venner er fantastiske!Og de ved nok ikke engang, at jeg vågner på grund af dem.Ja, jeg er
deprimeret.Smerter, kronisk smerte vil gøre det ved dig.

Jeg er hyper, lidt skør...men jeg er mig, GUD lavede ikke skrammel.Jeg fortæller dig dette, for at
fortælle dig dette…..Jeg har prøvet  alkohol,  piller,  stoffer…..Jeg har fået  ordineret  følgende:
Oxycotin,  Vicodin,  Zanax,  Neurontin,  Seroquel,  Prozac,  adskillige antiinflammatoriske midler,
Celebrex, Lyrica, Tramadol, Provingil, Ritalin, og kun Gud ved, hvor mange andre jeg har glemt.

JEG  ER  MEDICINSK  MARIJUANA-PATIENT.Hvorfor?Nå,  ikke  fordi  jeg  vil  blive  høj.
Jeg arbejder sammen med min pårørende om medicin, der virker for mig.Det er en proces.Jeg
ønsker  ikke  at  blive  stenet.Jeg  vil  tænke  klart  og  være  fri  for  smerte.Jeg  ønsker  ikke  at
forårsage yderligere  skade på min lever.Jeg har  hepatitis  C og har  i  mange år.Så,  alle  de
recepter… ja, de gør kun yderligere skade.Jeg tager Rick Simpson Oil og bruger medicin, som
har hjulpet med at reducere min betændelse og hjulpet mig med at slappe af.Jeg sover sjældent
på  grund  af  smerter.Men  at  arbejde  med  min  pårørende  giver  bedre  søvn!Jeg  opdager
fordelene ved cannabis  og finder  en vej  gennem smerten ved hjælp  af  mennesker,  der  er
medfølende, kærlige og venlige!Jeg behøver ikke at være offer for receptpligtig medicin.

Så de af jer, der er lukkede for ukonventionel medicin, har brug for at uddanne jer selv, før de
fælder  dom.Jeg  ved,  at  mange  af  jer  kun  kan  se  det  negative.jeg  forstårat.Og  måske  er
medicinsk marihuana ikke noget for dig ... og det er okay.Men for dem af os, der ikke ønsker at
blive yderligere skadet af konventionel medicin... ja, tak... støt vores beslutning og uddanne jer
selv, før der fældes dom.Jeg er ikke en stener, jeg er et menneske med smerter...og jeg nyder
godt af de mange anvendelser af cannabis.

Jeg har oplevet mennesker i MM-samfundet, der er kærlige, venlige og oprigtigt omsorgsfulde,
og jeg har været så meget velsignet.Jeg har også set skaden gjort af medlemmer af samfundet,
der er i det for skillingen ... og ikke giver mere end gadeadfærd.Det er ikke en perfekt verden.
PS jeg var, er bange for at skrive dette.Men af  hensyn til  vores samfund ...  jeg lægger det
derude.Fred." Cathy

"Olien hjælper på Crohns sygdom.Det stopper betændelsen i dine tarme.Jeg havde en tumor og
1/3 af min lever og min galdeblære fjernet, før jeg vidste om olien.Nu har olien helet alle de
grimme eftervirkninger af kemo til min hep C og operationerne.Jeg har tabt 18 kg, og jeg har det
godt." Michelle

"Jeg  havde  Hep  C  i  35  år.Gik  igennem  Interferon-indsprøjtninger  og  andre  forfærdelige
behandlinger.Det næste år fjernede de et hæmangiom og 1/3 af min lever også.Og jeg havde
en syg galdeblære, de fjernede.Jeg har brugt olien i 3 år.Stadig virusfri, leveren regenererer og
olien holder mit blodsukker normalt.Jeg har også tabt mig omkring 45 lbs siden maj.Jeg lagde
også olien på mine diabetessår, og de helede alle sammen.Uden ar." Michelle

"Jeg laver min egen version, alt det bedste bud, mere smertelindring og noget mere psykoaktiv
THC sammen med nogle gode CBD-tal.Smertelindring 90mg morfin kunne ikke stoppe.Min olie
stopper  smerten  på  3  minutter.Ikke  20  som  morfin.Og  det  varer  4  timer  og  ikke  2  som
morfin.Men enig, at din version tilføjer andre funktioner.Men det virker bedre for mig, jeg har
også prøvet RSO.Jeg kan sætte nogle af mine på en tandstikker under tungen og få over 5
timers smertefri dans.God medicin til alle, der har brug for det, er min tanke.” Jim
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”Det reddede min mands liv.Hep C-behandlingen dræbte ham.Kunne ikke spise, tabte 70 kg, 5
scripts  mod kvalme,  ingen  af  dem virkede.Gudskelov  bor  vi  i  Arizona,  og  jeg  havde  gode
omsorgsfulde mennesker i co-op'en, der hjalp os på 24 timer.Han holdt mad nede og kunne
afslutte behandlingen.Hep C fri og bruger dråber stadig for appetit.Stofferne dræbte gode ting.At
spise er vigtigt, når man tager behandling.Det virker, og vi er taknemmelige for, at vi havde så
mange  hjælpsomme  fantastiske  mennesker.Gudskelov  for  cannabis  og  Arizona  og  gode
mennesker.” Julie

"Goddag Rick, vil bare sige tak.Jeg har skrumpelever fra hep c, og jeg har lige lavet noget olie
ud af 6 oz's chemdog, men jeg brugte 4 liter isopropylalkohol.Det er så stærkt!Jeg havde et
stykke på størrelse med et  riskorn,  og min Gud, jeg svævede på en sky...lol.Jeg skal bare
justere mine beløb.I hvert fald, for første gang i over 18 måneder med frygtelige leversmerter,
har jeg ingen smerter.Dette var efter den 1. dag med at tage olien.Det er i sandhed en gave fra
Gud til mennesket...Velsignelser fra Australien...:-))” Nigel

"Gode nyheder.Fars leverenzymer er normale, og han har haft HEP C i over 10 år.Han har taget
RSO i 2,5 måneder, lægen sagde ikke, at HEP C er væk, men hans leverenzymer er normale,
hvilket er en forbedring!Og far har været en hård kerne drinker med Hep C de sidste 1-2 årtier,
hans lever blev skudt, og nu er den helet!” Roger

"Selv hvis du ikke har kræft, så tænk på forebyggende vedligeholdelse i din krop.Ved at indtage
RSO i små mængder brugt på daglig basis.Du tillader din krop at bekæmpe alle mulige grimme
vira  og fejl.Jeg har  ikke set  min "primær læge"  i  15  år  på grund af  cannabis  og alle  dets
helbredende egenskaber.Lige meget hvad der går galt med mig.RSO er en af de første ting, jeg
rækker ud efter.Jeg har i øvrigt brækket ryggen 3 gange.Fik skiftet ryghvirvler og diske fra L-4
ned til S-2.Måtte have min rygsøjle fastgjort til minbækkenområdet...måtte have fjernet mit AC-
led.Beskæftiget sig med leverkræft og Hep C.Jeg forkæler mig selv 100% med cannabis.RSO
er bare et værktøj i mit arsenal.” Rick

"Jeg ved, at det ikke kun virker mod kræft, jeg havde hep c og var på olie i fire måneder.Ikke
mere hep C, leveren er som ny, lægerne er forbløffede.Tak for denne gave, Rick, du er virkelig
en livredder." Jason

"Hep C og Cannabisolie: Min slægtning har Hep C, fandt netop ud af det i maj '13.Kontrakt fra et
beskidt  hospital  under/efter  operationen.Flippede  ham  uden  ende.Virkelig  rodet  med  hans
sind.Gik på olien med det samme, og han har været på den siden da med en periode, hvor han
holdt op med at tage olien!Og var et rigtigt skub omkring det.Tænkte han ville lave interferon
(slå op på bivirkningerne ved det!Forfærdeligt!Og det kurerer det ikke!!!), taler om at dø og 'ikke
være her næste år'.Sindet er så kraftfuldt.

Han har fået taget 5 blodprøver for at se, hvor hans levertal er.Siden maj '13 er hans tal faldet
fra de højeste 108 til i øjeblikket på 63 (normalt interval er 0 - 41)!Det er en utrolig nyhed!Han er
over månen og langsomt hen over det sene efterår og ind i nutiden er hans humør blevet løftet.

Jeg vil vise dig, hvad det begyndte at gøre ved at være på olien, så gik han af den og derefter
tilbage på den med rigtig godt humør og fulgte retningen.Disse tal er ALT (normalområde 0-63) /
og AST (normalområde 0-41).Disse tester leveren for disse enzymer: maj '13: 99/93, juli '13:
84/79 (falder hurtigt!Gode nyheder).Aug '13: 108/99!(Ikke godt.Man kan se de 4 uger, hvor han
helt  stoppede  med olien  og  var  meget  deprimeret).nov  '13:  87/78!(108'eren  skræmte  ham!
hahahaa!tilbage på olien).feb '14: 72/63!!!(Næsten hjemme!).

Disse tal er fænomenale!Råb det ud til verden, hvis du eller en du elsker har Hep C, så få dem
på  cannabisolie  ASAP.Bare  sig  NEJ  til  Interferon!Jeg  forventer  absolut,  at  han  er  i
normalområdet  i  maj  2014 (kun 1 år  fra diagnosedatoen)!Derefter  vedligeholdelsesdosis  for
livet.” Kathy
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Børn
“Jayden har gjort det godt, vi har ham ned til 8 piller fra 22 piller.Og vi har ham nede på 1
topamax om dagen fra 10.Det er forbløffende, før CBD ville vi tage ham af 1 topamax, og han
ville have anfald i  en time i  en uge.Han er meget glad og forstår meget bedre ved at  lave
forskellige lyde og meget bedre øjenkontakt.Han havde 1 anfald i denne uge og det var kun 1
minut  langt  og jeg  behøvede ikke bruge valium.Gudskelov.I  de  næste  par  dage vil  vi  tage
Jayden fra sin sidste topamax pille,  det  vil  være første gang i  4 år  uden den.Sæt venligst
Jayden på dine bønner om, at han gør godt efter at have fjernet ham fra dette affald.Tak skal du
have."

"Jeg fandt ud af olien for 3 måneder siden, da jeg søgte på internettet efter en kur mod acne og
rosacea.Det ryddede op med det samme!Jeg tilføjer isoolie til kokosolie og fortsætter med at
bruge den på mit ansigt og på halsen en gang om dagen.Min mand siger, at jeg ser 15 år yngre
ud!Mange tak for at dele denne information.Gud velsigne jer alle.Fortsæt det gode arbejde."
Toni

"Jeg har tvillinger, der blev født i 23,6 svangerskabsuge, som kun vejer lidt over et pund.De er
mirakler og heldige at være i live!De er nu 2 år og er udviklingsmæssigt forsinket med omkring 1
år på trods af al deres terapi (erhvervsmæssig, tale, fysisk, udviklingsmæssig ugentlig).Jeg har
læst, at hampolie kurerer adskillige lidelser, inklusive kræft og hjerneskader...Mit spørgsmål er -
kan hampolie hjælpe mine mirakelbørns udvikling?!?Og hvis ja, hvor meget administrerer jeg
dagligt?Mange tak for din hjælp!" Jenna

-- Kære Jenna, start med minimale doser (0,005 - 0,01 g), tre gange om dagen.Børnene skulle
have været på olien fra dag ét, hvis lægerne vidste, hvad de gjorde.Jeg er sikker på, at du vil
sestore forbedringer meget snart.Jeg ville også inkludere hampfrø og hampefrøolie i deres kost,
og jeg ville også tilføje en teskefuld hampfrøolie og hampeolieblanding i deres bade - det gør et
fantastisk stykke arbejde for deres hud og holder eksemer og udslæt væk.JB

"Hej, jeg tænkte på, hvor mange gram olie der er i den sprøjte, jeg fik til min datter?" Marie -- Et
gram er omkring 0,9 ml.JB

"Til sidst kontaktede jeg Cashys mor, og hun foreslog, at jeg gik til stråling, og det gjorde jeg,
fordi olien ikke slog ind endnu, og hun gispede efter luft.Så hun fik 4 strålebehandlinger, og det
er skrumpet ind, og hun kan endelig trække vejret igen.Jeg stopper ikke med olien, jeg giver
hende stadig et gram om dagen.Så nu begynder det forhåbentlig at virke...Jeg ved, at I siger
ingen stråling, men hvad skulle jeg gøre?Hvis det ikke var for stråling, ville hun være død lige
nu...Fordi svulsten voksede helt i hendes hals...” Marie

--  Hej  Marie,  du gjorde hvad du skulle.120-180 g højkvalitetsolie  i  løbet  af  de næste  seks
måneder burde fortryde skaden.Jeg ville hellere have givet patienten fem eller ti gram olie om
dagen, men vi kan alligevel ikke fortryde det.De bedste hilsner, JB

"Nå, hun er kun 7 måneder gammel.10 gram om dagen virker alt for meget for en baby, fordi
hun har svært ved at klare 1 gram om dagen.”Marie

-- Jeg ved det, Marie.Det er virkelig svært at give denne rådgivning over internettet, uden at se
patienten, kende kvaliteten af olien osv.Du gjorde hvad du skulle, jeg er okay med det.Alt, hvad
jeg siger, er at sørge for, at hun spiser masser af olie nu for at fortryde den skade, der er sket.JB

“Hej, gad vide om jeg kunne injicere noget olie i min datters tumor?Fordi den vokser igen, er
hendes tumor på hendes underlæbe og på indersiden af begge kinder...Den gode nyhed er, at
hun  endelig  er  fri  for  hydromorfin,  og  selvom  det  begynder  at  vokse  igen,  har  hun  ingen
smerter...Så  jeg  så,  at  de  injicerede  noget  olie  til  brystkræftpatienter,  og  det  fik  mig  til  at
spekulere på, om jeg skulle gøre det samme for Kaylie?Hvis ja, hvor meget skal jeg injicere
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hende med, og giver jeg hende stadig noget med ng-sonden?"Marie

-- Hej Marie, jeg ville bruge det topisk, det skulle være nok.En tinktur vil gøre et godt stykke
arbejde, eller lige på det.Jeg ville ikke injicere området af tumoren for meget, medmindre det
virkelig var nødvendigt.Selvfølgelig, jo mere olie du får og jo tættere på tumoren, jo bedre, men i
dette tilfælde tror jeg, at lokal brug vil gøre det.Tag venligst billeder eller videoer og de bedste
ønsker.Jindrich

"Jeg tror ikke, at olien vil fungere for Kaylie.Det er ved at blive rigtig stort igen...Det vil snart gøre
som sidste  gang,  tumoren vil  blokere  hendes vejrtrækning...Hun tager  nu over  2  gram om
dagen og stadig ingen forandring...Hun kunne ikke tåle 5 til 10 gram om dagen, fordi hun ikke
engang kan tåle 2 gram om dagen ...og plus det koster os 200$ hver 2. dag, der er ingen måde,
vi har råd til 5 gram om dagen, vi har stadig 2 andre døtre, som vi også skal forsørge ...Vi lever
et mareridt..."

-- Nå, du har intet at tabe, tilbagefør dosis og begynd at injicere derefter.Det vil hurtigt skrumpe,
så spild ikke tid, hvis du ved, hvad du laver, og det håber jeg, du gør.De bedste hilsner, JB

"Jeg ville have brug for flere instruktioner om, hvordan man injicerer, hvad skal jeg blande olien i
for at gøre det osv.?...Jeg ville elske det, hvis du kunne skrive alle instruktionerne til mig, hvis du
kan."

-- Jamen, jeg har aldrig selv gjort det for at være ærlig - vil du stadig have mine instruktioner?JB

"Ja ...Du må kende nogen, der har prøvet det?"

-- Jeg ville ikke opløse olien, jeg ville injicere den lige ved siden af tumoren.Du bliver nødt til at
varme sprøjten op, så olien bliver flydende.Så injicer så meget du kan, måske sige et halvt
gram,  hvem  ved.Eller  start  med  mindre.Men  igen  -  en  læge  bør  gøre  dette  i  en  ideel
situation,det ved vi begge to.JB

"Okay...Kaylies læger ved ikke, om hun var på olien...Jeg har nåle her, som sygeplejerskerne
gav mig for at trække medicin tilbage...Hvis jeg injicerede noget ved siden af hendes tumor, skal
jeg så stadig give hende noget til hendes ng-sonde?"

-- Prøv det, se, hvordan hun reagerer, og kombiner de to.Jeg tror, at en indsprøjtning en gang
om dagen vil gøre det, men det er virkelig svært at give dig dette online råd.Jo mere olie der er i
hende, jo større er chancen, nogle patienter tog en hel sonde og sov i tre fire dage, men deres
tumorer indkapslede i mellemtiden, jeg ved virkelig ikke meget mere, hvad jeg skal sige.JB

"Kan Robunol gives, mens hun er i oliebehandling?Fordi hendes slim er virkelig dårligt, og hvis
jeg ikke ville give Robunol, tror jeg hun ville blive kvalt af hendes slim.Men jeg er bange for, at
olien ikke krymper hendes tumor endnu på grund af det..."

-- Olien vil tage sig af hendes slim, så jeg ville ikke give hende Robunol.JB

"Det  har  den  ikke  endnu,  så  får  jeg  nok  ikke  en  god  olie,  for  intet  virker..."
-- Det er også muligt.JB

"Min datter døde fredag klokken 4 om morgenen."

-- Marie, du gjorde det bedste du kunne.Jindrich

“4 ÅR GAMMEL MED EN HJERNETUMOR.Åh ja, det er endnu en gang HVORFOR jeg ikke
holder kæft om, at Cannabisolie dræber kræft.Det følgende er en opdatering fra mor til en 4-årig
dreng med en hjernetumor i slutstadiet, som er viklet rundt om hans rygmarv.For omkring 6 uger
siden R.fik 2 måneder at leve.Han er lam fra taljen og ned fra tumoren.I en tidligere rapport
havde mor sagt, at han bevægede sin venstre fod lidt.Følgende er en opdatering, jeg lige har
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modtaget.==

Hej Corrie, hvordan har du det?Alt er godt her!!R.ser ud til at have det godt!At holde sin vægt på
at spise godt og lidt smerte, som S.og jeg og fysioterapeuten tror det er svage muskler i hans
bagagerum!!Han sover godt og kan sidde i sin kørestol et par timer ad gangen.Jeg føler mig
meget positiv over, at alt går i den rigtige retning!!

Han sidder i 3 timer ad gangen og smerterne er meget små!!Han vågner måske om natten for at
bede os om at rulle ham eller massere hans fødder nogle gange, men det er det.Han klager
ikke over smerter der hvor tumoren var og vi ser ikke noget der svulmer!!!Han konker lige ud
omkring 3 timer efter jeg har givet ham hans dosis og sover i omkring 4 timer.Vi arbejder stadig
på at komme op på 1 gram om dagen, men vi er nået halvvejs!!!Vi er meget velsignede over at
have mødt dig på det tidspunkt, vi gjorde!!Jeg tror virkelig, det var meningen!!R.er planlagt til sin
MR den 22. april!!!Bevar troen folk.CANNABIS DRÆBER KRÆFT." Corrie Yelland

"Mødre burde spise olien, det ville være bedre for dem såvel som deres børn.Rygning af denne
medicin er ikke nær så effektiv, 90% af de medicinske virkninger går op i røg.Og hvis du spørger
mig, om børn skal bruge olien som medicin, vil jeg sige ja, absolut, helst hver dag.Hvad vil du
ellers gerne give et barn som medicin?JB"

“Gav lige min søn en rygmassage med tetræolie med cannaolie blandet ind i det.Han klagede
over  lavere  smerter.Så  kom medicinen  ud.Det  virkede  inden  for  to  minutter.Han  sagde,  at
smerten er helt væk.Han er tilbage udenfor og laver et byggeprojekt med sine traktorer.” Jose

"Min datter har epilepsi, fik sit første anfald som 13-årig.Hun er 31 nu og tager i øjeblikket 5
typer medicin, som hun tager 3 gange om dagen i store doser.Hun har også et VNS-implantat
(vagusnervestimulator), som hun fik i april 2000.På det tidspunkt var hendes anfald så slemme,
at hun var en ikke-fungerende person, der måtte spændes fast i en kørestol.Jeg må indrømme
VNShjalp enormt meget med det!Men hun har stadig anfald, og mellem dem og al medicinen
kan hun ikke få et liv.Hun har haft flere hæfteklammer, sting og brækkede knogler, end nogen
nogensinde skulle have at gøre med.

I hvert fald, forhåbentlig får du billedet.Min søn og bror bruger begge marihuana mod bipolar og
smerte.De har spurgt mig et par gange, om jeg nogensinde har undersøgt undersøgelser, der
vedrører brugen af det til anfald.Jeg begyndte endelig at se nærmere på det, og det var da jeg
fandt phoenix-tårer.Jeg er ikke helt sikker på, at olien ville virke for hende, men jeg begyndte
selv at tage den sidste søndag for smerter i hele kroppen og massiv søvnløshed.Det har hjulpet
MIG mere, end jeg kan sige!

Men i min research stødte jeg også på historien om Jason og Jayden.Jeg går ud fra, at du er
bekendt med det, men for en sikkerheds skyld behandler en mand sine sønners anfald med en
høj  CBD-tinktur.Jeg  begyndte  også  at  undersøge  det  og  besluttede  at  prøve  det  for  min
datter.Hun fik sin første dosis søndag den 30. december 2012.Fra i dag giver jeg hende 1/2
dråbefuld 5 gange om dagen.På mindre end en uge er hun gået fra flere anfald stort set dagligt
til ingen i de sidste to dage!Jeg skriver alt ned, og mit mål er at få hende ud af medicinen og
strengt taget på tinkturen.Hvis min dokumentation vil hjælpe på nogen måde, sender jeg den
gerne til dig.Jeg er ekstremt taknemmelig for det arbejde, du og Rick Simpson gør!Tak skal du
have." Casey

--  Hej  Casey,  tak for  nyheden.Dette er  ret  typisk,  folk  har ikke meget  anfald,  når de er  på
olien.Det ville være bedst, hvis hun tog behandlingen ordentligt efter instruktionerne på vores
side.Selvfølgelig  vil  dokumentation  være  fantastisk,  samt  Youtube-klip  eller  lignende.Bedste
hilsner, Jindrich”

Q.Er der en alder, hvor de kan starte dette?Min søn er 3 og har slemt eksem, og det er koldt en
god del af året her.” Roxanne
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-- Roxanne, det er absolut sikkert at give olien til børn, selv til nyfødte, især når det bruges
topisk  i  en  blanding  med  hampefrøolie  eller  sheasmør.Det  er  en  god  strategi  at  blande
hampefrøolie med olien (1% af olien duer, men 20-30% ville være ideelt) og derefter tilføje et
par dråber af det til badet hver dag.Det vil efterlade en tynd hinde på hele kroppen, og det er
normalt  alt,  der  skal  til  (eller  i  det  mindste  til  vedligeholdelse).Tag  billeder  og  videoer,
forbedringen skulle begynde at finde sted meget hurtigt.Kløen og irritationen vil forsvinde i løbet
af  sekunder  eller  minutter,  og  eksemet  skulle  simpelthen  forsvinde  inden  for  en  uge  eller
mere.De bedste hilsner, JB

“RSO har været den bedste terapi for min autistiske søn, som var bundet til gruppehjemmet,
fordi jeg fik tæsk og mit hjem blev ødelagt.Jeg har prøvet diæter,  chelationsterapi, hyperbar
oxygen, methyl b 12 skud og mange farmaceutiske dræbende stoffer, og intet har virket bedre
end cannabisolie.

Det er svært at få et lægekort til en mindreårig, hvis du bare ringer op og spørger, om de vil give
et kort til en mindreårig autist.For forældre, der har det svært, ring, mens dit barn er rasende, så
de kan høre, hvor alvorlig situationen er.Jeg fik afslag 3 gange, før jeg besluttede at ringe, mens
han slog hul i væggene og skreg...så sagde de, at de ville give ham et kort." Robin

"Tak Rick Simpson olie...Jeg kunne ikke takke dig nok!Du giver min syvårige lille pige, der lider
af akut lymfatisk leukæmi, styrken til at fortsætte!Gæt hvad ellers?!Hun gik i remission en uge
efter at have taget olien i kapselform!!!(Hun har et OMMP-kort til lovligt at bruge cannabis til sin
leukæmi anbefalet af hendes læge)

Tak fordi  du gav os muligheden for  ikke at fylde vores lille piges krop fuld af  livsændrende
narkotiske medicin.Tak fordi du gav hende godbidderne...når normale børn får ondt i maven!Tak
fordi  du smilede på hendes ansigt og tillod hende ikke at  have en eneste nedsmeltning på
hendes lange måned med højdosis steroidbehandling.

Den eneste undergang ved at bruge Rick Simpson olie til os...er en ondsindet biologisk far, der
aldrig har været i  hendes liv før,  er ikke enig og ønsker at tage forældremyndigheden over
hende.Men jeg  tror  på  de  helbredende  kræfter,  du  besidder,  og  jeg  vil  stå  højt  for  os  og
medicinsk  marihuana  og  kæmpe  for,  at  dette  er  den  allervigtigste  del  af  min  små  piges
behandling." Erin

"I  mandags fik  Brave Mykayla sine laboratorier  tjekket  for  at  se,  om de var høje nok til  at
genoptage hendes kemoterapi (hun har været på forsinkelse på grund af  et  lavt  neutrofiltal
siden den 4. juni)...til min sorg var de stadig meget lave.

Jeg  bekymrer  mig  om  hende...hendes  krop...hendes  helbred...hendes  fremtid...hendes
velbefindende.Jeg vil det allerbedste for hende, og det bryder mit hjerte at se hendes krop i så
dårlig form.I ser alle smil og en energisk, semi-sund udseende glad 8-årig (hvilket er fantastisk,
og  jeg  kunne  ikke  være  mere  glad  for  det),  men  i  virkeligheden,  hvis  du  så  hendes
laboratorier...og hvad kemo gør ved hendes krop du ville føle den følelse jeg føler.De små bitte
stykker af mit knuste hjerte smuldrer, da farven glider ud af mit ansigt...der dannes en klump i
min hals...og mine øjne svulmer af tårer.Hun er så smuk...hun ser så glad og sund ud...hun har
IKKE kræft...og hun har den bedste naturlige medicin der findes til at bekæmpe kræft...Jeg kan
ikke holde det  ud,  og hvad det  gør  ved hende.Jeg vil  have det  her  snart...men dagen før
afrejsen til  Hawaii  fik vi hendes behandlingsslutdato den 13. november 2014.Jeg var meget
taknemmelig for, at det slutter 8 måneder hurtigere, end jeg troede, men i virkeligheden...kunne
du forestille dig at tage kemoterapi dagligt i over 1,5 år?!Og intensiv ugentlig kemoterapi i 10
måneder forud for det?!

Vedligeholdelseskemoterapi blev forklaret for os som en lettere periode med kemoterapi...og det
har slet ikke været nemt.De siger, at deres neutrofiltal kan forblive lavt i lange perioder, mens de
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bekæmper en virus...alligevel skal jeg sende hende i folkeskole uden at få virus?!Det vil være
umuligt...de  fortalte  os,  at  hun  sandsynligvis  har  en  virus  *selvom  hun  ikke  viste  nogen
symptomer...hendes lillesøster var meget syg* og her er vi 20 dage senere stadig med et meget
lavt tal.

Venner bede til modige Mykayla om at finde styrken til at overvinde alt, hvad der forårsager
denne lange periode med lave tal.Gud bedes helbrede hendes krop og give den energien til at
udholde kemoterapien uden bivirkninger  eller  langsigtede bivirkninger.Gud beskyt  hende for
mig...Jeg kunne aldrig  forestille  mig en dag uden hendes smukke smil  og varme trøstende
kram.Vi  tjekker  laboratorier  igen  på  tirsdag  i  næste  uge...  og  jeg  vil  holde  jer  alle
opdateret.peaceloveCURE." Modig mor

-- Det er svært at beskrive, hvad læsning dette gør ved mig.Og det er svært at forestille sig,
hvad al den gift gør ved Mykayla.Uden anden grund end grådighed og korruption på de højeste
niveauer i vores samfund.

Mykayla har brug for en medicin, der vil  booste hendes immunsystem, ikke en gift,  som vil
forårsage uoprettelig langsigtet skade.Ved hendes læger virkelig ikke dette?Hvilken kvalifikation
har de til at administrere gift uden grund?Har de gangstere, der tjener på at give gift til børn,
også tilladelse til at dræbe?Hvem gav dem det?

I går talte vi om at få kvinder i gang.Her er din sag.Sådan ser det ud i praksis, når læger ikke
udfører deres arbejde, som de burde.Og det er op til jer kvinder at ændre det.Du beskytter dine
børn  hele  livet,  så  gør  hvad  der  skal  gøres.Tag  handling  nu,  vent  ikke,  hver  dag  betyder
noget.JB

"Du  ved...Forleden  bragte  vi  Mykayla  ind  til  lægerne,  og  de  kørte  de  sædvanlige
laboratorier...Hendes hæmoglobin var på et meget kritisk lavt niveau på 5,2 (hvilket teknisk set
er  knap nok blod til  at  din krop kan fungere...lægen fortalte os,  at  det  gennemsnitlige barn
næsten  ikke  reagerer  på  dette  lave  niveau)  Mykayla  hun  hoppede  af  væggene,  hyper,  fik
problemer for at hoppe på sin seng, snakkesalig, smilende og glad!!!Lægerne undrer sig over
hvorfor...godt doc hvad der er anderledesmellem Mykayla og dine andre børn...hun har hash!!!

Selvfølgelig tilskriver lægerne ALDRIG ting som dette til cannabis...men det burde de.Læger og
medicinske  forskere  og  lægemidler  får  vores  race  til  at  lide  unødvendig  lidelse,  og  det  er
ødelæggende.Selvom nogen ikke kan helbredes af en eller anden grund...deres livskvalitet kan
forbedres  væsentligt  med cannabis.Din  bedstefar  er  et  bevis  på,  at  hans  kræftsygdom var
meget fremskreden og spredte sig over hele hans krop...men se hvad hash gjorde for ham!

Da Mykayla  var  en  baby  døde  hendes  bedstemor  af  kræft...en  meget  hurtig  og  aggressiv
kræftsygdom.Hun brugte ikke hash.De anbragte hende på et hospicehjem og pumpede hende
fuld af morfin...faktisk fortalte os, at det var for at holde hende smertefri og for at fremskynde
dødsprocessen.Det her er grusomt...usædvanlig...  og ond...og det er tilfældigvis STANDARD
MEDICINSK BEHANDLING.Jeg ville aldrig nogensinde ønske at sidde fast på et morfindryp for
at lide, indtil jeg døde.Det her er grusomt...og jeg beder hver dag om, at denne korruption må
ophøre." Modige Mykayla

"Mine sidste to indlæg har skabt mange spørgsmål og nogle få krav om "bevis"...Jeg vil gerne
dele  med  dig  al  videnskaben  mellem  cannabis  og  kræftformer  i  immunsystemet
(leukæmi/lymfom).Denne information er specifik for Jurkat leukæmi cellelinjer...som er en CD4+
t-celle akut lymfatisk leukæmi...PRÆCIS samme afstamning som Mykaylas leukæmi.

Modige  Mykaylas  specifikke  type  kræft  har  en  ekstrem mængde  bevist  videnskab  bag,  at
cannabis er en effektiv behandling, fordi videnskabsmænd opdagede, at immunsystemets celler
har en SPECIFIK cb2-receptor på sig, der forårsager apoptose (celledød).

- 123 -



THC  inducerer  apoptose  i  Jurkat  (t-celle  akut  lymfatisk  leukæmi)  celler  via  tre  forskellige
mekanismer.(1)  THC  binder  til  CB1  og  CB2  og  fører  til  ceramidsyntese  af
serinpalmitoyltransferase.(2)  Ceramid trænger ind i  mitokondrierne og resulterer  i  lækage af
cytokrom  c  ind  i  cytosolen.(3)  Cytokrom  c  kombineres  med Apaf-1,  caspase  9  og  danner
apoptosomet.(4) Apoptosomet omdanner procaspase 3 til aktiv caspase 3, hvilket resulterer i
apoptose.THC  aktiverer  også  den  ydre  vej  (caspase  8  og  10)  og  hæmmer  Raf/Mek/Erk-
vejen.Hæmningen af celleoverlevelsesvejen fører til dephosphorylering af Bad og translokation
af dette Bcl-2-protein ind i mitokondrierne og efterfølgende til apoptose." Modige Mykayla

--  Jo  mere  olie  hun  får  i  sig,  jo  bedre,  især  i  betragtning  af  de  unødvendige  medicinske
behandlinger,  hun stadig har  og har skullet  igennem.De bedste ønsker  til  Hawaii,  modigste
Mykayla, det er dejligt at se, at din drøm er gået i opfyldelse.Med lidt hjælp fra olien.JB

"Den røg er IKKE sund for børn eller mamas... dumme mamas og hvad siger du til dine børn?
Olie eller nada!Især til børn!" Naia

--  Jeg  ville  ikke  være  så radikal,  rygning  eller  fordampning  har  også  gavnlige  effekter,  for
eksempel mod kvalme hos gravide.Det vil ikke skade barnet.JB

“Røg er ikke så fantastisk...især hvis man har tendenser til allergi...siger det bare.Jeg kan ikke
klare røg!Desuden er børn ikke i stand til at vide, hvornår de skal stoppe ... om det er sukker,
koffein, mad osv.Du skal være deres guide.Jeg tror ikke, at det er en god idé for teenagere, at
man går ind for hashrygning.Siger det bare.Bare min mening ud fra hvad jeg har set.Kan også
distrahere fra skolearbejde og vigtige spørgsmål." Naia

-- Jeg plejede også at blive distraheret fra skolearbejde og vigtige spørgsmål, og vi havde slet
ikke nogen cannabis tilgængelig for os.Det eneste, der skulle til for mig, var at se en flot pige et
sted i nærheden, og det var det for skolearbejde og emner, der var vigtige for andre, men ikke
for mig.

Hvis  du  kontrollerer,  hvor  meget  te  dine  børn  drikker,  skal  du  selvfølgelig  gå  videre  og
kontrollere, hvor meget cannabisde kommer til at tage eller indtage.Held og lykke med det.Det
er en forgæves indsats, men jeg er sikker på, at det vil holde mange mennesker beskæftiget i
de næste par år, indtil de indser, hvor sikkert cannabis er, og at det er praktisk talt umuligt at
overdosere det fatalt.

Så hvem bekymrer sig om, hvor meget af det nogen indtager?Det gør jeg ikke.Jeg er ligeglad
med, hvor mange kopper te eller kaffe folk drikker om dagen, forestil dig det.Hvorfor skulle jeg?
Det  er  ikke  min  sag.Og  det  er  ikke  nogens  sag,  hvor  meget  af  denne  livreddende  og
forebyggende medicin nogen indtager.

Jo mere olie du har i dig og jo oftere jo bedre for dit helbred.Det er den eneste regel, der virkelig
gælder.Til mennesker i alle aldre, inklusive børn og gravide mødre.Hvis du ikke kan lide denne
idé, så kom over den, lær at leve med den, det er det bedste, du kan gøre.Ingen regulering af
cannabis  vil  virke,  den kan simpelthen ikke reguleres  alligevel.Derudover  er  der  ingen reel
grund til at regulere det.JB

"Jeg røg hele min graviditet op til 4 uger efter fødslen.Min læge har også testet medicin hvert
eneste lægebesøg.Så hun var klar over, at jeg røg knop.Da babyen blev født, blev han født
sund, 10,6 pund og testet negativ for THC.Jeg ammer også, og jeg fortsætter stadig med at
bruge knop.Og gæt hvad, han udmærker sig på hver eneste milepæl.Det er det modsatte af
hjerneskade.Hjernen har brug for cannabinoiderne for sundhedens grovmotoriske udvikling, så
hold op med at hade." Nessa

"Min  søn  blev  født  8  lbs  1  oz.5  dage  OVER  hans  forfaldsdato.Det  er  de  to  største
"bekymringer", jeg nogensinde har fundet med rygepotte under graviditet, lav fødselsvægt og
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for tidlig fødsel.Min søn er næsten 9 måneder, har lige lavet en bayley vurdering for at vurdere
hans  kognitive  udvikling  samt  motorisk  funktion  og  sprog.Han  scorede  højt  gennemsnit  og
meget overlegen i alle kategorier.Så tag dit sludder og blæs det ud af dig.” Ashley

"Det er regeringen, der er de kriminelle her...Jeg har sclerose, og det har min søn også...han
skal have 26 injektioner i hjernen hver uge for at dræbe smerten i hans nerver i hjernen...

Jeg har 3 børnebørn og er ikke en 'DRUGGIE' OG ER IKKE MIN SØN, SOM tog eksamen i
TOPPEN  AF  SIN  KLASSE  og  blev  betalt  for  at  være  klasselærer  på  grund  af  hans
intelligens.Hans nyrer lukkede ned, hans tyktarm virkede ikke, og smerten var så intens, at han
var  ubevægelig.Han  tog  aldrig  stoffer  eller  drak  spiritus,  kun  lejlighedsvis,  i  sit  liv,  før  han
udviklede MS.

Hans fætter  smuttede en gryde i  sine  brownies,  da han havde ham til  middag,  ukendt  for
ham...og gæt hvad?Hans nyrer begyndte at virke igen, rystelserne aftog, og han kunne faktisk
sove om natten, når han tager tinkturen.Det beroliger rysten og han kan sove om natten...Han
skal stadig have 26 nåle i hjernen hver uge på grund af smerten i nerven i hjernen...

Hvem er du til at dømme denne utrolige medicin...?????og i øvrigt havde jeg et barn før jeg fik
hepatitis B-vaccinen, og hun er MS-fri, men inden for en uge efter at have fået vaccinen, skulle
jeg have briller, og inden for 2 uger var jeg helt blind på mit venstre øje ...Jeg var 17 år og var
ved at  blive  blind.Skræmt?Ja...Hvis  det  ikke var  for  denne medicin,  ville  jeg  stadig  sidde i
kørestol...

Jeg ville  aldrig  ønske nogen denne sygdom...men du burde tage din  dømmekraft  et  andet
sted...hvorfor tror du, at GUD satte denne medicin på planeten?Eller tror du, at Gud begik en
fejl?

Jeg håber, at dine børn aldrig skal igennem det, som min familie har...at se dit barn dø for dine
øjne...få billedet, hr. Harper gjorde det strafbart at dyrke en plante i din have...Jeg gætter på, at
hans familie heller aldrig har været igennem MS eller kræft...eller RCMP enten.Det er på tide, at
lovene ændres til fordel for befolkningen i stedet for medicinalfirmaerne." Laurel

"Så  min  datter  havde  den  mest  dybtgående  følelsesmæssige  helbredende  oplevelse  på
cannabis i denne uge.At sige, at hun har et følelsesmæssigt temperament, ville være en grov
underdrivelse.Hun er  født  med en fødselsdefekt,  der  har  ekstreme udfordringer  med sig.Af
respekt for  hendes privatliv  vil  jeg ikke tale om detaljerne i  det,  men lad os sige,  at  det  er
ekstremt.Og det at bo sammen med hende er en udfordring, der oftere end ikke har rystet min
verden.En fysisk udfordring,  hun har,  er  migræne.Det  eneste hun virkelig  kan gøre,  når de
kommer på, er at lægge sig ned, lægge sig i dynerne og gå i seng.Det er det eneste, der virkelig
hjælper.

Så for et par måneder siden fik jeg hende til endelig at prøve en wafer med cannabisolie, og
inden for 15 minutter er hendes migræne væk.Så i denne uge skulle jeg tidligt i seng en aften,
og hun troede, hun kunne få migræne senere, da hun kan mærke dem komme...så jeg gav
hende en lille beholder med nogle oblater i til at holde ved hendes seng, så hvis hun mærkede
en komme på, når jeg sov, kunne hun tage en.Nå, hun tog fire den aften.De sad sammen, og
hun tog dem bare alle sammen.Og hun havde en oplevelse.Og en halv.

Hun sov det meste af den næste dag og nat og næste morgen.Jeg vidste, at hun havde en form
for oplevelse...Jeg kunne se hendes tanker svæve rundt og vidste, at hun gennemgik noget.Det,
jeg  ikke  var  forberedt  på,  var  de komplette  180,  min  datter  har  oplevet.Hun  er  glad,  sød,
hensynsfuld og en fornøjelse at være sammen med.Indrømmet, jeg har også foretaget nogle
store ændringer omkring situationen.Men dette var dagen efter, så der er ingen tvivl om, hvor
fantastisk skiftet har været fra cannabis.Der er ingen måde, jeg nogensinde kunne have fået
hende til at tage så mange.Hun ville have tøvet med det.Og jeg ville ikke engang have tænkt på

- 125 -



det for at være ærlig over for dig.Jeg vil bare bøje mig i påskønnelse.Når jeg fortæller dig, at jeg
gik på stram snor med hende, spøger jeg ikke en smule.Skiftet og åbningen, der skete for os på
grund af et "uheld", er ikke tilfældigt.Jeg har aldrig givet hende en flaske med noget at tage
medicin fra.Det, jeg gjorde den aften, er et mirakel."

“Jeg er så glad for endelig at kunne meddele, at min søde lille dreng bruger cannabis for at
bekæmpe bivirkningerne af kemo og stråling OG for at sikre, at han ikke får nye tumorer!Denne
medicin har hjulpet ham enormt.Før han fik denne medicin, kastede han konstant op, han ville
ikke spise, han var meget sløv og sur...nu spiser han, han holder sin mad nede, han tager på i
vægt og alle, der har været omkring ham, ved, hvor absolut glad han er.”

-- Tja, uden giften i hans krop ville barnet klare sig meget bedre.Det giver virkelig ingen mening
at bruge kemo og stråling sammen med olien, det er som at give patienten en modgift, mens
han pumper gift ind i deres årer.Kun olie for de bedste resultater.Det skal læger vide, det er ikke
så svært at forstå, at det ikke er en god idé at give børn gift, når det ikke er nødvendigt.JB

Q.Jeg er en enlig mor på 29 år.Min søn er nu 8 år og lever med moderat autisme.Jeg ville ikke
ændre min mini  mig til  noget  i  denne verden,  undtagen for  at  gøre hans liv  lidt  lettere.Jeg
tænkte på, om du har fået andre forældre til at spørge om olien?Eller nogen succeshistorier
med autisme/Asperger?Hvis jeg besluttede at gå denne vej, hvilken slags dosis ville jeg kigge
på?Jeg sætter pris på al info!Tak skal du have.Fra en frustreret mor og lille dreng.

EN."Olien  er  omtrent  det  eneste,  der  kan  virke,"  sagde  Rick,  da  jeg  læste  dette  for
ham.Doseringsinstruktioner og anden information om, hvordan man fremstiller og bruger olien,
findes på vores side og i de tilgængelige bøger der.Jeg har tidligere hjulpet en del autistiske
børn, og denne medicin gør underværker for dem.Børn elsker at tage denne medicin, de er ikke
fordomme, de ved ikke, at de "gør noget forkert", og forældre nyder det meget, når de har lidt tid
for sig selv.For de bedste resultater ville jeg som altid starte med en standardbehandling på 60
g, ingen piller, og så ville jeg holde barnet på en vedligeholdelsesdosis i en mængde efter eget
valg resten af hans lange og fredelige liv.Og barnet fra videoen burde gøre præcis det samme,
hvis overhovedetmuligt.De bedste hilsner, JB

"Mary Jane hjalp mig meget, da jeg var gravid og påvirkede aldrig mine to babyer." Samantha

"Hej Rick, for nylig opdagede vi,  at  jeg havde en medium til  høj risikoklump på mit  venstre
bryst.Jeg er 34 år og min datter er kun 1 1/2 år – jeg var rædselsslagen!Jeg led også af post-
natal depression efter min datters fødsel - så alt dette føltes som for meget.Men heldigvis bor
jeg i Sydafrika, hvor der, selv om det stadig er ulovligt, vokser cannabis (eller dagga, som vi
kalder det her) her i overflod, og det er ret nemt at få fat i ordentligt ukrudt til en rimelig pris.

Jeg gik straks i gang med at lave olien - juryen er stadig ude med hensyn til klumpen i mit bryst,
da jeg først skal tilbage til min næste kontrol om 2 måneder - men den post-fødselsdepression
er næsten væk efter en måneds behandling olie.Jeg føler mig stærk, motiveret og i stand til at
nå hverdagsting - hvilket bare var en drøm for ikke så længe siden!I Sydafrika får vi stort set kun
Sativa-stammer eller blandede sativa-stammer.Jeg ville bare fortælle jer om min historie, da der
er så mange mennesker derude, der lider unødvendigt af depression, og som tager grimme
lægemidler,  der  påvirker  dem negativt,  mens olien  faktisk  ser  ud til  at  ordne det,  der  skal
repareres ubesværet  uden nogen ubehagelig side effekter!Jeg føler  mig som mit  gamle jeg
igen, og det føles FANTASTISK!Fortsæt det gode arbejde, og jeg vil fortsætte med at sprede
budskabet på denne side!Meget kærlighed, Kelly"

-- Tak for denne fantastiske vidnesbyrd, Kelly.Jeg er sikker på, at det kan hjælpe mange andre
mødre.Som  jeg  ser  på  det,  bør  mødre  indtage  små  doser  af  olien  under  graviditeten  og
fortsætte med at bruge den efter fødslen, hvis de virkelig vil give deres barn det bedste.Det kan
virke kontroversielt, men hvilken anden medicin end noget så naturligt som olien vil du gerne
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give til en mor og hendes barn?JB

"Jeg røg og spiste gennem hele min graviditet, og min søn er en af  de klogeste og sundeste
små drenge, jeg nogensinde har mødt.Jeg prøvede at tage morgenkvalmepiller og piller mod
hovedpine,  og  intet  hjalp.Min  iskias  blev  konstant  klemt,  og  min  krop  ville  gøre  ondt
(sandsynligvis fordi han var 10 lb og 23 inches lang, da jeg fødte, så for enhver skeptiker, der
siger, at det hæmmer væksten, tog du meget meget forkert). Jeg spiste godter eller havde en
lille pust ville jeg få næsten øjeblikkelig lindring.Jeg må være enig i,  at  det er den sikreste
medicin, der findes." Sarah

“Graviditet med min anden var tortur!Jeg havde tabt 20 kg i slutningen af 1. trimester, kastede
op hver dag, ingen appetit overhovedet.Jeg var ved at miste hende uden tvivl.Jeg prøvede at
ryge og blev ramt af skyldfølelse!Men det reddede hendes liv...Jeg spiste og hvilede mig bedre
end nogensinde!Hun er sund glad og absolut smuk!Nu 9 år gammel, ingen helbredsproblemer
overhovedet." Jennifer

”Moren kan ikke holde mad nede.Hvilken effekt har det på det udviklende foster?Det er meget
skadeligt for fosteret.Så hvordan får man moderen til at kunne holde maden nede?Du bruger
den medicin, der er mindst tilbøjelig til at forårsage skade.Cannabis.Enhver anden medicin mod
kvalme, som læger kan bruge, har bivirkninger.Den eneste bivirkning af cannabis er en følelse
af velvære og søvn.” Gersh

Q.Min kone har alvorlige smerter i lænden på grund af at være gravid i 7. måned, hun beskriver
det som et nervøst ryk, der er ekstremt smertefuldt.Jeg prøvede at kigge rundt på din side og
her.Vil RSO dramatisk hjælpe smerterne?Har du et link til et tidligere emne om dette emne?Jeg
er bekymret, hvis de sætter hende på kodein, vil det skade barnet

EN.Få hende til at indtage små doser af olien og påfør olien topisk på ryggen.Giv hende en
massage med en blanding af olien og hampefrøolie.Ja, der er en god chance for, at kodein kan
skade barnet.Olien kan og vil ikke skade barnet på nogen måde.JB

"Min søn blev diagnosticeret i oktober med synovialt sarkom efter at have fjernet en tumor, før
han fik  en biopsi.Fik  at  vide,  at  kræften stadig ville  være der  og kunne have spredt  sig  til
hanslunger på grund af den aggressive type kræft, det er.De seneste testresultater, de kan ikke
finde spor af det til deres forvirring.Cannabisolie var en af  mange ting, jeg begyndte ham på
næsten umiddelbart efter diagnosen." Amanda

“Hvad er den yngste person, du kender til,  bliver behandlet med RSO?Er der en pædiatrisk
behandlingsprotokol?Mens vi hidtil ikke har haft held med at svaje bedstemors mening og være
i stand til  at  helbrede bedstefar.Jeg har en 2-årig med ukendte maveproblemer (ja hun har
været i "medicinsk" behandling i over et år og alle piller, cremer, lotion og Big Pharma-eliksirer
har været uden succes.De hælder nu til et proteinsyndrom.Det er klart, at et barn på 25 lb ikke
kan klare  den samme dosis  som en mand på 175 lb,  så anbefaler  du det  overhovedet  til
pædiatriske applikationer?" Sara

-- Gravide mødre bør bruge olien og derefter øge dosis, når de føder.Efter fødslen bør mødre
spise små doser af olien for at sikre, at barnet udvikler sig optimalt.

Så hvis du spørger mig, var min yngste patient minus otte måneder gammel og har det stadig
godt, han er det bedst udviklede barn i sin børnehave og begyndte at tale hurtigere end de
fleste andre.Hans mor brugte olien, før hun fødte ham, og ungen fik også olien efter vaccination
med en hexavaccine for at sikre, at de farlige kemikalier bliver skyllet ud af hans krop så hurtigt
som muligt.

Cannabisolie er en sikker medicin for mennesker i alle aldre.Hvis du har problemer med at fatte
dette, så se, hvad olien gør mod eksem eller bleudslæt, og kom så tilbage og fortæl mig, at du
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aldrig ville give dit  barn hash.Alt  du ville høre fra mig er,  at  en forælder,  der ikke ville give
cannabis  som  medicin  til  deres  barn,  enten  er  dårligt  misinformeret,  eller  også  er  de
psykopatiske sadister, der nyder at se andre lide.

Ved du hvor effektiv olien er mod tandpine?Vil du give barnet olien til  at bekæmpe smerten
forbundet med tændernes vækst?Jeg ville.Helt uden tøven.

Dosering til børn er stort set den samme som til voksne, når man behandler noget alvorligt.Start
med en minimal dosis tre gange om dagen, væn patienten til det, øg dosis hver fjerde dag eller
som det er passende, og prøv altid at få så meget medicin ind i patienten så hurtigt som rimeligt
muligt, mens du sørger for, at de bliver i deres komfortzone.JB

"Hvis du har et barn og nægter at få de "anbefalede" vaccinationer, så vær forberedt på at få dit
barn taget fra dig med magt af den stat, du bor i.Det sker oftere, i et alarmerende tempo.Google
det og se nærmere på din stats "krav". Socialarbejdere viser mere "Gud kompleks" hver dag og
tror,  de ved bedre end nogen forælder, hvad der er bedst for hvert enkelt barn.Vær forsigtig,
selv når du taler med din familielæge om emnet." Næbdyr

"Jeg  kender  to  mennesker,  hvis  børn  aldrig  har  fået  nogen  vaccinationer.Begge  er
kiropraktorer.Et af børnene går på en privatskole.Jeg tror, at hvis du er hjemmeskole, er det lige
meget.Ikke sikker." Lorinda

"Jeg ser små børn og babyer med kræft, før behandling ser de godt ud, efter operation og kemo
ser de ud som om de er døende, og det gør de ofte.Det knuser mit hjerte, hvordan folk får dem
til at lide og dø tidligt, når denne olie helbreder så meget.Jeg er en uge inde med olien, og jeg
har det godt, jeg tror, det krymper min tumor på nyren, jeg har ingen beviser endnu, men det vil
jeg snart." Lannah

"En sygeplejerskeven brugte den på fase 3 bleudslæt, forsvundet natten over!" Alice

-- For dem, der mener, at børn ikke bør bruge hash.Hvilken anden medicin ville du havegerne
give dem, hvis ikke denne ældste, sikreste naturmedicin, der har været brugt i tusinder af år?
Eller vil du se jer børn lide af alle de eksemer og udslæt uden grund?Det er ikke en rar ting at
gøre, vil jeg sige.Især når der er så simpel en løsning på alle disse hudproblemer.

Er det ok at se dine børn skrige af smerte, når du bare kunne give dem en dråbe af olien, og de
ville være smertefrie?Hm?JB

"Kan administratoren rådgive, hvilken slags dosis man skal give til en 8-årig, der er blevet sendt
hjem for at dø?" Ricardo

-- Start med en lille dosis, se, hvordan barnet reagerer, og øg derefter dosis så hurtigt, som
barnet kan tage det.Tre gange om dagen.Normalt er de fulde af piller, når de bliver sendt hjem
for at dø, så du vil gerne afgifte dem først, fordi du ikke ved, hvad interaktionen vil gøre, normalt
er det ikke særlig rart, hvad interaktionen med de dødelige kemikalier gør.Men det er fordi olien
forsøger at rense bordet, så det kunne begynde at virke.

Eller, hvis du ikke har noget at tabe, kan du også starte med en stor mængde af olien og på den
måde bringe patienten i en tilstand af kontrolleret koma.Det ville jeg nok gøre, men det er op til
forældrene, hvilken behandlingsretning de vælger.

Alt jeg ved er, at aggressive sygdomme skal behandles aggressivt.Og jeg ved også, at jo mere
olie det lykkes at komme ind i patienten og jo hurtigere man gør det, jo bedre er chancen for
succes og overlevelse.Men jeg ved også, at doseringsvejledningen er nævnt af en grund.

Hvis det var mit barn, ville jeg fylde ham fuld af olie, jeg ved, at barnet ville svømme i det, og jeg
ville højst sandsynligt ikke lade nogen læge komme i nærheden af ham eller hende.Men det er
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mig, og jeg ved, hvad jeg skal gøre.De bedste hilsner, JB

"Ok,  jeg  flipper  ud  i  øjeblikket.Daves  læge  satte  ham  på  Lyrica  for  at  behandle  hans
helvedesildssmerter.I de sidste to dage (og det er blevet værre) har Dave hallucineret.Som i
sagde han bare: "Fyren med det røde hår burde ikke levere her." Da jeg sagde, "Hvad?", var
Daves svar: "Åh, pyt med det, jeg er sikker på, at han ikke er her." Jeg har lige haft en samtale
med ham, og han sagde, at han indså, at der var noget galt, fordi han, når han kigger ud af
øjenkrogene, kan se en jungle uden for vores vindue.WTF!!!Han har taget Cannabis Oil i et
stykke tid nu, og har aldrig haft noget lignende.Mindre end en uge på Lyrica, og han har mistet
næsten al sin motoriske kontrol, og nu hallucinerer han.Jeg har lige puttet noget Cannabisolie
på helvedesild-læsioner (med DMSO), og smerten stoppede.Jeg ringede til lægen og bringer
Dave  ind  DET  FØRSTE  PÅ  MANDAG.BTW,  jeg  har  lige  tjekket  Lyrica-siden,  "unormal
tænkning" og "hallucinationer" er en af bivirkningerne." Kim

“Spencer har haft en fantastisk uge alle sammen!!Han mødte en fætter for første gang, og fik
mødt sin onkel og moster fra Georgia!!Han forelskede sig totalt i sin moster Sara, han valgte
hende endda over mig eller far!!Det bedste var at se ham HOLDE EN KRIDT I HÅNDEN OG
FARVE, mens han var i sin tantes skød!Han foretog endda en overførsel, fra sin højre hånd til
sin venstre hånd!!Han malede en træbil med total præcision ved hjælp af sine TÆER!Vil prøve
at  uploade  hans  video  snart!Han  fortsætter  med  at  sige  nye  ord,  og  være  bare  helt
charmerende!Vi var i stand til at få ham til at bære vægt på hans ben med masser af støtte!Han
havde det bedst med at blive trukket rundt i sin rollator...Jeg kan ikke beskrive det glade hjerte,
jeg følte, da jeg så min baby gøre det.Den rene glæde i hans ansigt, mens han kunne lege med
de store drenge...de kørte alle på cykler og scootere, og alt hvad han kunne gøre var at se
længselsfuldt på...Jeg kunne se lysten til at være med i hans ansigt og ikke forstå, hvorfor han
ikke bare kunne løbe og lege med dem...Og så begyndte hans fætter Jason, med et hjerte af
guld, at trække ham med det samme, og fortalte de andre drenge, at de hellere skulle køre
hurtigere, ellers ville politiet få dem, trække Spencer efter dem i sin rollator og lave sirenelyder,
mens de andre red rundt og rundt.Hvis du kun kunne have set hans ansigt...endelig, endelig var
han en af drengene!Det knuste mit hjerte i milliarder af stykker, og så trak det det sammen igen
med blot et glimt af hans øjne og fnisen i stemmen.Bedste uge i lang tid.Spencer skal være en
stor dreng, og jeg elsker det!Giver mig lyst til at presse hårdere, kæmpe hårdere, bede længere,
for dette lille mirakel, vi kalder Spencer."

“Og hans tumorer skrumper ved at bruge høj THC cannabisolie!!Spencer er blevet betragtet
som terminal af Loma Linda onkologi.Men en nylig MR viste reduktion i tumorstørrelser!!Høj
THC olie er hans eneste medicin!Høj CBD-tinktur er, hvad der har vist sig at være det, der
forbedrer hans armfunktion, og helbreder i det væsentlige de nerver, der blev ødelagt under
hans hjerne- og rygkirurgi." Suzetta

"Jeg kan stadig ikke tro, hvad olien gjorde ved mig.Diabetes, nyreskade, gigt, iskias, afrevne
sener, fedme er alt sammen væk, og der er helt sikkert sket en neurogenese.Derudover ville jeg
have fået at vide, at jeg havde ADHD, hvis jeg var barn nu.Jeg var et sindssygt selvdestruktivt
monster.Jeg brugte mere tid på at hærge skolen, end jeg gik i klassen.Jeg satte mine forældre
igennem helvede.Indtil jeg begyndte at ryge pot.Jeg gik fra et gennemsnit på 30 i skolen til over
80'erne, endda 90'erne i nogle få fag.Og ikke mere hærværk.Sjovt, at de synes, at potten er
dårlig for børn.Jeg bliver nødt til at være uenig." Peter

"Vi behandler vores 6-årige søn med AA3 hjernetumor og en sjælden genetisk lidelse.Læger
kan ikke tilbyde noget, og sagde, at han kun har måneder tilbage at leve.Indtil videre ingen
anfald og næste MR vil fortælle os mere.Sidste kontrol, bortset fra hjernetumoren, er han ved
PERFEKT helbred.Han har ingen kemo, ingen stråling og ingen operation.KUN olie!!!” Penne

"OMG,  jeg  sidder  her  med  mine  øjne  utætte  og  prøver  at  absorbere  nyhederne  fra  et
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telefonopkald, jeg lige har modtaget.For lidt over 2 uger siden talte jeg med en far tilbage østpå,
hvis  5-årige  datter  lige  havde  fået  tilbagefald.****  blev  diagnosticeret  med  trin  4
højrisikoneuroblastom (børnekræft) - dårlig prognose (MYCN amplificeret).De fik at vide, at der
ikke var noget håb og i princippet at tage hende med hjem og nyde deres sidste dage med
hende, at hun havde lidt tid.Far var forståeligt nok ekstremt fortvivlet, da han ringede til mig.Vi
fik ham peget i den rigtige retning, og de begyndte **** på medicinen.De har netop afsluttet en
aftale med onkologene på hospitalet.****s tumormarkør urinanalyse er HELT NORMAL!!!Hun er
gået fra 80, så steget til 90 ugen efter og er nu nede på 8,7.(Mellem 2 og 9 er normalt).Det er
rigtigt folkens, INGEN TEGN PÅ KRÆFT.På 2 uger er dette barn gået fra uhelbredeligt/kritisk
syg til en klar helbredstilstand.Onkologen sagde, at de aldrig har set noget lignende før." Corrie

"Min 11-årige søn har haft kemo i de sidste 10 måneder (og han havde også stråling i 6 uger i
den periode), og vi har givet ham olien i de sidste 4 måneder, og det har virkelig hjulpet på så
mange måder ." Angela

"Olien har reddet mit liv.Bogstaveligt talt.Jeg har alvorligt hjertesvigt, osteoporose, slidgigt, løst
ledbåndssyndrom og regionalt  smertesyndrom.Jeg tager ikke anden medicin, og mit helbred
forbedres støt.Min 11-årige autistiske/epileptiske søn har ikke fået medicin i flere måneder og
fungerer godt på grund af Ricks uddannelse om olie.Tak, fordi du reddede vores liv." Maria

“Jeg har lagt mærke til, at det gør et par ting, for min lille dreng, når han slår hovedet på grund
af stenkast eller hvad som helst og får en klump, spreder olien det inden for en dag!Det ser
også ud til at virke til at lukke huller i huden efterladt af acne eller bylder eller endda cyster.Jeg
får nogle gange bylder i mit ansigt, og de dræner med noget ichthammolum salve, men nogle
gange er der et hul.Jeg begyndte for nylig at putte cannabisolien i hullet, og ville du ikke vide, at
den lukkede et stort hul omkring en millimeter i diameter!Og nu er området flush med min hud!
Det eneste, det ikke har gjort, er at falme området af min hud, som er lidt mørkere, men der er
andre ting, jeg kan bruge til det.Jeg er bare glad for, at det forsegler huden!" Mahndisa

"Min bedste ven gav det til sin søn, og han holdt op med at få anfald.Jeg er ked af, min ven, at
jeg tvivlede på dig.Du vidste, hvad der var det bedste for dit barn, og du havde ret." Mary

"Ved du, hvad der kommer under huden på mig?Disse forældre er okay med bivirkninger som
nyresvigt, koma, udviklingsforsinkelser og muligvis død.Men når den mulige bivirkning er "høj"
flipper alle lige ud.Så dårligt hjernevaskede er de.Døden er på en eller anden måde en mere
acceptabel bivirkning end høj.Ofte er disse også veluddannede, intelligente mennesker.Det er
utroligt.” Missy

"Igen har børn også brug for THC i deres medicin.Reguler cannabis nøjagtigt på samme måde,
som du regulerer majs eller te.Det er alt, der skal til.Ingen ekstra skatter, ingen særlige licenser,
ingen ingenting.Det er den eneste rationelle vej at gå.30 % THC-kosmetik fungerer bedst, bare
husk det, når du begynder at tænke på, hvordan du "regulerer cannabis." Det er spild af tid og
kræfter selv at prøve at "regulere det." Vi er allerede overregulerede nok, vil jeg sige."JB

Stikpiller
“Suppositorier  med  Rick  Simpson  Oil  (RSO)  er  en  velsignelse  for  alle  kvinder  med PMS-
relaterede  problemer  såvel  som  for  alle  med  hæmorider,  Crohns,  tarm-  og  tarmproblemer
osv.De er også gode til vejrtrækning og lungesygdomme, for ikke at nævne influenzakontrol.De
giver en meget behagelig langvarig følelse i kroppen.Jeg har ikke set nogen, der ikke kunne lide
at tage dem, efter at de havde overvundet deres første tøven."JB

"Hej JB, jeg ved ikke, at dette er nyttigt for nogen, så vil lade dig bedømme det.Jeg har for nylig
lidt af en form for tarmobstruktionsproblem, det blev aldrig helt diagnosticeret.En indre, meget
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smertefuld  hævelse,  der  næsten blokerede tarmen.I  værste  fald  kunne jeg  ikke  sidde eller
endda stå på grund af smerten og kunne kun ligge på siden for at lindre.Den praktiserende
læge udelukkede tilsyneladende kræft fra ekspresblodprøver, men havde intet at hjælpe mig
med  andet  end  en  konsulentbesøg  om  et  par  uger.Jeg  prøvede  dumt
apoteksbunkebehandlinger, som efter en kort beroligende gjorde tingene værre.

En måned eller deromkring før dette havde jeg købt en stikpilleform på eBay, så jeg besluttede
at  prøve det.Jeg blandede kokosolie  (fast  ved stuetemperatur)  med RSO og tilsatte  et  par
dråber tea tree olie.Den beroligende var øjeblikkelig og inden for 24 timer kunne jeg mærke
forbedringen, en klar helbredende følelse og hævelsen var reduceret.Inden for 7 dage var jeg
tilbage til normal og følte mig fuldstændig helbredt, holdt op med at bruge stikpillerne.Dette var
lidt for tidligt og efter yderligere 7 dage kom hævelsen tilbage.Jeg gik direkte tilbage til at bruge
stikpillerne og fortsatte denne gang i 14 dage (så længe det var muligt), efter at hævelsen var
gået.Jeg krydser fingre, når jeg siger dette, men det ser ud til at have virket, og olien har reddet
mig  fra  det,  der  var  en  skræmmende,  smertefuld  oplevelse  i  ventetiden  på  at  se  en
specialist.Jeg føler mig nu meget sårbar, når jeg ikke har en tube olie i køleskabet.

For  at  lindre  min  smerte  og  helbrede  mig  selv  hurtigt,  spare  den  værdifulde  tid  for  en
speciallæge, er jeg tilsyneladende en lovovertræder kriminel!Hvilken mærkelig verden!" M

Hvordan laver man stikpiller?
Smelt kakaosmør, tilsæt olie, ca. 1-2 g olie pr. 100 g smeltet kakaosmør til at starte med.Forøg
derefter dosis hver fjerde dag, indtil  patienten bruger ca. 0,33 g af olien i  hvert  stikpille.1 g
(samlet vægt) stikpiller til børn, 2 g til voksne, 3 g (bolde) til vaginale problemer.0,01-0,02 g olie
vil fungere godt for begyndere.Hvis du starter nogen med 0,05 g i en suppo, vil de nok heller
ikke mærke det meget, men det er bedre at starte med en lille dosis (for dem, der aldrig har
prøvet hamp tidligere osv.).Den rigtige RSO er meget potent, og du aldrigved præcis, hvordan
en patient vil reagere (blodtryk osv.), men stikpiller ville være en god måde at vænne folk til
olien.

Det  interessante  ved  stikpiller  er,  hvordan  de  tilsyneladende  åbner  lungerne  og  gør
vejrtrækningen meget lettere inden for f.eks. 20 minutter – en drøm, der går i opfyldelse for
mange med KOL eller astma osv.Patienter har også brugt dem til at behandle psoriasis, forhøjet
blodtryk, Crohns, PMS-kramper osv.

Du kan også tilføje andre naturlige olier til stikpillerne, det kommer an på hvad du vil have dem
til  og hvad formålet  er.Du skal blot  gå til  nogle naturmedicinsider og læse,  hvad forskellige
æteriske olier gør, og du kan eksperimentere så meget, som du finder nødvendigt.

Suppositorier er også en fantastisk måde at behandle patienter, der ikke kan spise olien eller af
en eller anden grund ikke kan holde den i maven.For mig er det, at dømme efter virkningerne, at
tage olien i stikpiller er den bedste og mest behagelige måde at bruge hamp på.Det lyder og ser
sjovt  ud  i  starten,  det  indrømmer  jeg,  men de,  der  har  prøvet,  er  enige.Måske  åbner  det
chakraerne nedefra og op, hvem ved, men det føles bestemt fantastisk.

Kvinder ville elske at tage stikpillerne - de hjælper også med alle mulige bakterielle og virale
infektioner,  "partnerudveksling  af  mikrobiologisk information",  allergier  over  for  kondomer og
smøremidler, der bruges på dem, osv.Fik jeg nævnt, hvor effektivt olien tager sig af (niveauer)
hormonelle ubalancer?De bedste hilsner, JB

“Suppositorier med RSO kan også bruges til alle mulige vaginale problemer, herunder, men ikke
begrænset  til,  gærinfektioner,  HPV,  kondylomer,  herpes  og  mange  andre  sygdomme  eller
infektioner, man ikke nødvendigvis behøver at lide af.Især når de så nemt kan passes, hvis
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olien bruges.JB"

“RSO  hampoliestikpiller  fungerer  fantastisk  til  alle  typer  anale  eller  vaginale  problemer,
hæmorider,  Crohns,  tarm-  eller  tarmproblemer,  leukæmi,  lungesygdomme  inklusive  astma,
hjernetumorer, blodtryk, hormonbalancekontrol osv.JB"

"Kan du give mig et råd om, hvorvidt hampolie er sikkert at bruge under graviditet?Der er ikke
meget information derude, som jeg kan finde.Min veninde har lige fået at vide, at hun har en
navlestrengscyste, der kan forårsage blodpropper, der fører til, at hendes baby dør.Jeg har set
virkningerne af hampolie og det gode det kan gøre, jeg er bare usikker på, om det er sikkert
under graviditeten.” Christine

-- Kære Christine, selvfølgelig er det sikkert at bruge det, hamp er blevet brugt under graviditet
og også mod veer, i århundreder.Jeg anbefaler, at hun laver stikpiller med 0,01-0,06g olie i hver
(start med 1-2g olie pr. 100g kakaosmør).Cysten vil normalt forsvinde inden for et par uger.Tre
gange om dagen, og ingen bekymringer, vil olien ikke skade barnet.De bedste hilsner, JB

"Lider du migræne?Tag et riskorn størrelse mængde cannabisolie,  akaRSO, og snup et par
blink.Intet bedre, lad mig fortælle dig!" Sarah

--  Godt  råd,  Sarah.Det  virker  virkelig.Må  jeg  foreslå  at  prøve  det  i  stikpiller,  ret  tæt  på
øjeblikkelig lindring og virker også forebyggende, hvis du tager det religiøst hver dag.Migræne
kan være så invaliderende.(Jindrich uddannede mig i  stikpillerne,  og han havde ret  på alle
punkter.)" Tracey

"Jeg fik, hvad jeg ønskede, tak.Jeg ville have dig til at indrømme, at olie er medicinsk uanset
styrken.Olie behøver ikke at være 95-98% for at have medicinsk værdi.Det er ikke bare "lort",
hvis ikke den højest mulige procentdel.For mig virker det skadeligt, at så mange mennesker
henvender sig her for at få information for at få misinformation om, at cannabis kan være noget
lort.Det er en hellig urt og har absolut værdi i enhver form.

Jeg vil tro, at en smurt sprøjte (uden nål selvfølgelig) med let opvarmet olie kunne indsættes og
påføres direkte inde i  tarmene.Skyd den lige derind.Synes fortynding giver  mere mening til
topiske applikationer over store områder." Blake

-- Hvis det er det, du ville,  så mangler du stadig pointen, Blake.45% THC olie er noget lort
sammenlignet med den bedste ekstremt potente og beroligende 95-98% THC RSO, og den vil
aldrig have samme eller sammenlignelige virkninger.Var det det, du ville høre?

Nu er du velkommen til at smøre lidt olie på din endetarm, hvis du ønsker at bevise din pointe
endnu  bedre,  på  den  måde  vil  du  få  mere  praktisk  erfaring  med,  hvordan  du  bruger  det
korrekt.Olien vil hurtigt vise dig, hvorfor den er bedre at bruge i stikpilleform, og det er bedre at
lytte  til  end  velmente  råd.Olien  kan  virke  som lim,  hvis  du  stadig  ikke  har  fået  tippet.Nyd
eksperimentet, lav venligst en video om det, så andre ikke skal gentage denne begynderfejl.De
bedste hilsner, JB

"Leveren får det meste af sin blodforsyning fra fordøjelsessystemet, så den kan viderebehandle
proteiner, andre næringsstoffer og giftige stoffer.Derfor giver indtagelse af Simpson Oil en sikker
og hurtig levering til leveren, og derefter til blodforsyningen og resten af kroppen.Derudover vil
noget af olien komme direkte til tyktarmen for at supplere medicinen i din blodbane.Held og
lykke!" Steve

“Dude, en cannabisolie stikpille har ENDELIG lindret mine intense mavesmerter!Jeg følte mig
heller ikke stenet!(Jeg foretrækker at have et valg med det) Jeg var endelig i stand til at sove
uden smerter  og vågnede op og følte  mig  så meget  bedre.En ven gav mig en artikel,  der
forklarer biotilgængeligheden af  cannabisolie til forskellige administrationsmetoder.Den er lang
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og videnskabelig, men jeg læser det hele.

Når det tages oralt,  reducerer mavesyrerne absorptionshastigheden.Folk får den der virkelig
'høje'  eller  'stenede'  følelse,  når  de  sluger  olien,  og  til  gengæld  tror  de,  at  olien  'virkelig
virker'.Men med den orale vej bliver det faktisk ikke absorberet i en højere hastighed, det bliver
bare oplevet på en psykoaktiv måde.

Jeg har taget cannabisolie oralt i næsten 2 år, og jeg har haft en fantastisk helbredelse.Butt
(pun intended),  efter at  have prøvet 2 dage med stikpiller,  er jeg overbevist!Jeg har det så
meget bedre!Mindre betændelse i mine led, ikke så stive, nervesmerter og muskelspasmer er
så meget bedre og ingen mavesmerter!Endelig!Sygdom og kroniske smerter er forfærdelige.Jeg
føler mig endnu mere positiv omkring denne olie nu.Jeg havde virkelig brug for noget håb med
det.Jeg begyndte at tro, at den havde gjort alt, hvad den kunne, nu føler jeg mig håbefuld om
det."

"Biotilgængeligheden af den rektale vej var cirka dobbelt så stor som den orale vej på grund af
højere absorption og lavere first-pass metabolisme." Mickey

--  Suppos  er  gode  til  så  mange  forhold.Jeg  gjorde  dem  populære  i  CR,  og  tusindvis  af
mennesker bruger dem med stor succes.Så tillykke, Mickey.;) JB

"Det ser ud til, at man kunne tage meget større doser med stikpiller og ikke have en negativ
psykoaktiv reaktion.Er der en mætningshastighed for absorption via rektal vej?Hvilket betyder,
kunne jeg fremskynde min heling ved at lave større doser stikpiller?" Mickey

-- Vær lige så forsigtig med doseringen som ved oral brug.Op til 5 mg pr. suppo for uerfarne,
omkring 10 mg tolereres normalt meget godt.Med højere doser ved du aldrig, hvordan patienten
vil  reagere,  så det  er  bedst  også at  øge dosis  gradvist.Men når  du først  har  opbygget  din
tolerance, kan du frit eksperimentere.Jeg personligt kan lide suppos med 0,3-0,5 g olie -- men
det ville være for meget for de fleste andre, så prøv det ikke, medmindre du ved, hvad du laver,
og ikke har noget imod en to dages søvn eller sådan noget.;) JB

"Jeg forstår,  hvorfor  hun føler  sig  lidt  bange på grund af  den måde,  olien kan få dig  til  at
føle,især hvis du aldrig har oplevet det før.Min mor var 62 år gammel, da vi startede hende på
olien, hun havde aldrig selv røget marihuana før.Hun var meget svag og svimmel og kunne ikke
spise i et stykke tid MEN det er bivirkningerne af olien.Vi laver nu stikpiller, og forskellen er
fantastisk.Hun kan nu tage sit fulde gram opdelt i 3 kapsler om dagen.Hun mærker stadig, når
det slår ind, men det er ikke så tungt, som da hun tog det oralt.Vi blander også hampfrøolie i
samme forhold, og indtil videre fungerer det godt.Jeg håber, jeg gav noget mening." Nikkita

"Hej JB, min mor har lungekræft (stadie 3), og jeg har presset olien på hende, det er hendes 10.
dag nu, og vi er næsten på 1 gram om dagen.Du havde ret, hun vænnede sig til det, og Zombie
effekter om dagen er bedre, hun sover 10-12 timer om natten.Skal jeg så også lave stikpiller
med mor?Tak skal du have." Rio E

-- Ja, Rio, hvorfor ikke.Hun vil nyde at tage dem, de giver virkelig en meget behagelig følelse i
kroppen.Samme dosis som hun er vant til at tage oralt, bland det med kakaosmør.Hun kan tage
det mellem doser som et supplement, hvis hun kan, eller i stedet for den orale dosis, op til
hende.Rektalt eller vaginalt har kvinder en lille fordel i forhold til mænd i denne henseende.

Og hvis kvinder vidste,  hvor meget stikpiller  med olien kan hjælpe med præmenstruelle  og
hormonelle problemer, ville de alle tage dem, det er jeg ikke i tvivl om.

Desuden er stikpiller med 0,005-0,01 g olie i dem en glimrende måde at starte en behandling på
for begyndere, patienter bliver normalt ikke høje af stikpiller med små doser af olien i, og de ser
ud til  at  nyde oplevelsen meget.Men som vi fandt ud af,  er at tage stikpillerne ofte et mere

- 133 -



kontroversielt emne end at bruge olien generelt.

Alligevel er virkeligheden, at hæmorider vil fange dig før eller siden, og når de gør det, vil du
med glæde tage en cannabisoliestikpille eller to, det kan jeg garantere dig.Fordi lettelsen er
øjeblikkelig, og tro mig, at kun få mennesker er hårde nok til ikke at tage stikpillen i sådanne
situationer.Så meget for fordomme mod cannabis, hæmorider kan sortere dem meget hurtigt.JB

"Du sagde hormonelle problemer...Jeg er på Estrogel, fordi jeg ikke har nogen hormonel årsag
til min store operation.Hjælper det på det?” Elizabeth

"Selvfølgelig gør...Jeg er 55 og bruger det dagligt.” Christy

Ernæringsrør
"Jeg  behandler  min  mor.Hun  har  kræft  i  svælget  og  har  successivt  givet  det  gennem  sin
ernæringssonde.Lun den lidt og bland den med kokosolie!Har aldrig tilstoppet røret!" Steve

"Jeg giver det til min søn gennem hans ernæringssonde, når han ikke vil sluge det - jeg hælder
meget varmt vand på olien i en kop, så forsvinder det, så tilføjer jeg noget køligere vand (ikke
for meget), så vandet ikke for varmt, så hæld det i røret.Det har fungeret ret godt, selv om olie
nogle gange beklæder røret lidt, men det er aldrig blevet blokeret.Hemmeligheden er at hælde
det ned, mens det stadig er meget varmt." Angela

"Er der nogen der har nogle ideer til, hvordan man kan give hampolien til nogen gennem en
ernæringssonde?Jeg har blandet det med olivenolie for at gøre det ikke så tykt, men jeg er
stadig bange for at det tilstopper røret.Nogle ideer?" Steven

-- Steven, det er altid bedst at finde en måde, hvordan man administrerer ufortyndet olie, det er
den bedste vej at gå.Når du ikke kan finde en måde, kan du blande det med patientens mad og
få dem til at spise det på den måde.Ja, det kan tilstoppe røret, nemlig hvis olien har en tyk
konsistens.Nogle  olier  er  tykke,  andre  er  mere  flydende.Men  når  du  varmer  dem  op  til
kropstemperatur, skal de være flydende nok til ikke at tilstoppe røret.

En anden måde er at give det til patienter i stikpiller med kakaosmør.Alligevel er det at spise
olien den foretrukne måde at tage denne medicin på, når det er muligt.Der er mange måder at
indgive olien på, og det er ofte meget individuelt, så prøv at finde en måde, der passer patienten
bedst.De bedste hilsner, JB

"Jeg ved godt, det lyder forfærdeligt, men lidt coca cola gennem røret for at skylle det ud efter at
have indgivet tyktflydende ting, eller bare for at rense træsko generelt fungerer godt.En gammel
RN standby." Ellen

Kirurgi, kemo eller olie?
"Du ville aldrig tage mine bryster, når jeg kan indtage RSO!!" Chloe

"Selve ideen om, at brystkræft er en "procentrisiko", er en komplet løgn.I virkeligheden har alle
kræftmikro-tumorer i deres kroppe, inklusive mig selv.Kræft er ikke en sygdom, man bare "får"
som at blive tilfældigt ramt af lynet.Det er noget, du skal "styre" eller "forebygge" dag for dag,
måltid for måltid, gennem et livsstilsvalg, der involverer D-vitamintilskud, ernæring, superfood,
grøntsagsjuice og undgåelse af kræftfremkaldende kemikalier og stråling. Så når en læge siger,
at du har en "chance" for at få kræft, er det, han antyder, at du ikke har kontrol over kræft, og
det er en direkte løgn.Kræftkvaksalveri, med andre ord.”

-- Når du har en "chance" for at få kræft, skal du bare komme på olien.Det er en meget sundere
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og sikrere mulighed.JB

"Se på kræft eller enhver anden alvorlig sygdom, som om det var en brand.Jo større brand, jo
mere kraft  skal du bruge for at slukke den.Så ville du hellere bruge hundrede spande vand
(RSO) eller et glas vand (andre typer olie), hvis dit eget hus var i brand?Eller vil du gerne se
professionelle brandmænd komme og hjælpe dig med det?Det er det, jeg ville foretrække, men
de nuværende brandmænd, dvs. læger, må ikke engang bruge vand til at slukke alle de brande,
og de ved ikke engang,  hvordan de skal  bruge det  efter  alle  de årtier  med indoktrinering,
hjernevask og ikke-brug af cannabis i medicin.

Giver det mening for dig, at nogen ville sende ekspertbrandmænd til en stor brand i byen og
ikke lade dem bruge vand, altså den mest basale og traditionelle form for bekæmpelse af ild?
Ikke til mig.Men alligevel er det præcis, hvad magthaverne gjorde ved det medicinske system, vi
har i dag.

Masser af brande, intet vand, altså masser af ekstra arbejde for brandmænd/læger, der ikke kan
udføre deres arbejde på bedste vis.Sådan skal det ikke være, synes jeg.De burde have det
bedste udstyr og det bedste værktøj til deres job, ikke?Det er, hvad jeg ville gøre, hvis jeg var
deres leder/regering.Er der noget galt i at se på det på denne måde?Det tror jeg ikke." JB

"For enhver kvinde, der læser dette, håber jeg, det hjælper dig at vide, at du har muligheder,"
fortsatte  fru  Jolie  med  at  sige.
-- Hvis fru Jolie mener, at en dobbelt mastektomi er den bedste måde at forebygge kræft på, så
lad mig bare sige, at jeg er meget uenig i det.Og hvis jeg var i hendes sted, ville jeg spise olien
og gnide den på mistænkelige områder hver dag, det er en meget sikrere mulighed end det hun
gik igennem.Og det sjove er, at hun kommer til at spise olien alligevel, for det bliver hun nødt til.

For eksempel,  hvor mange CT-scanninger skulle hun tage før og efter  operationen?En CT-
scanning svarer til eller kan svare til 200-500 lungerøntgenstråler, og virkningerne af stråling er
kumulative.Så faktisk vil "forebyggende operation" højst sandsynligt give hende kræft i stedet
for at forhindre det.Nå ja.

Det er, hvad du får, når du har for meget at bruge, og når du laver en gentest for at forudsige din
fremtid.De fupkunstnere fortalte hende, at hun ville få brystkræft, så hun "handlede" og nu vil
hun leve uden bryster, hun vil være deprimeret over det, hun vil tænke på det hele tiden, hun vil
få mange andre sygdomme som følge af dette, og det er mere end sandsynligt,  at  hun får
detkræft et andet sted alligevel, og det vil hun højst sandsynligt gøre efter, hvad lægerne gjorde
ved hende og efter al den BS, de fortalte hende.

Det er virkelig bedre at sidde derhjemme og spise olien og ikke bekymre sig om noget.Eller det
tror jeg i hvert fald.Hvis det kommer, vil det komme, hvorfor bekymre dig om noget, der kan ske
om tyve år, og få dine bryster skåret ud uden anden grund end simpel korruption og tyveri på
højeste niveau.JB

"Jeg tror, du har ret i JB!I 2005 fik jeg fjernet mit højre bryst, hvis jeg havde kendt til RSO, ville
jeg aldrig have fået den operation.Som du ved, har jeg nu lungekræft, og jeg tror på, at RSO er
den eneste vej at gå." Bonnie

"Så rigtigt  JB,  jeg fik en forebyggende hysterektomi efter  en stadium 1 brystkræft,  som jeg
fortryder nu.Hvis jeg vidste om RSO dengang, ville jeg ikke have fået nogen operation eller
stråling!Plus strålingen var protokol!!!!!Jeg har så meget TRO på RSO, at jeg har aflyst min
næste mammografi.Jeg vil se min konsulent en sidste gang for at fortælle ham, at jeg er færdig
med kræftindustrien,  da jeg tror,  jeg kender kuren, vil  jeg skrive RICK SIMPSON PHOENIX
TEARS på mine hospitalssedler.:) Jeg kan ikke takke dig nok for din hjælp og dedikation.Mine
kræftdonationer går nu til Fønix-tårer.Jeg er velsignet!!!FRED, min ven.:)” Tina
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”Det er så dumt at risikere sit liv med mastektomien, så man MULIGT ikke skal risikere sit liv
med kræft.Og så risikere at få kræft med alle disse scanninger!Hvor dum ville du føle dig, hvis
du fik kræft i lungerne efter alt  dette fra scanningerne?Eller døde under en komplikation fra
operationen?En  mastektomi  efter  at  være  blevet  diagnosticeret  med  kræft,  SAMMEN med
hampolie og jeg ville ikke dømme, men at gøre det uden kræft er lige så stor en risiko som at få
kræft.Simpel logik." Carla

"Desværre ser jeg kvinder gøre dette hele tiden som et "forebyggende middel." Og de er bange
for dette, fordi de føler, at det er deres eneste mulighed.Vi ved bedre, men ved gud hvor mange
flere mennesker skal lide denne lortesygdom??!!Vores regeringer er ubrugelige.Hvis vi havde
cannabis her  til  frit  at  bruge,  ville  mange ikke være i  den position,  som damen ovenfor  er
i.Meget meget trist og gør mig faktisk vred.” Georgien

»Så  hun  slagtede  sig  selv  og  kaldte  det  en  forebyggende  foranstaltning?Det  er
vanvittigt...Desuden virker genetik ikke sådan.Vi har alle alle generne til  stort  set alt...Det er
vores MILJØ, der udløser aktivering af  visse gener.Når de siger "det  går i  familien",  er  det
virkelig  et  tegn på,  at  vanerne går  i  arv  fra generation  til  generation,  hvilket  forårsager  de
samme genetiske triggere.Det er ikke kun et tilfælde af genetik.Det er en fuldstændig uvidende
ting at sige...” Alistair

"Hvad en læge kan overbevise nogen om at gøre...Hør her folk, genetisk screening er mere
komplekst end "Åh, du har det gen, så du har en 87% chance for at få kræft." Her er en anden
kendsgerning, de fleste ikke er klar over: alle har kræftceller; at opretholde en vital fysik og
minimere miljøgifte er enhvers bedste bud på at forblive sund...Det her virker så overdrevet.Et
alvorligt misbrug af læge/patient forholdet.” Jack

"Jeg spekulerer på, om Brad Pitt får hugget sine baller af for at forhindre testikelkræft nu." Mike

"JB, ville gerne dele dette med dig og Rick.Oliepillen, hun taler om, er RSO.Jeg tænkte, at dette
kunne interessere dig.Jeg har også billeder til dig.Dette blev sendt af en medarbejder og en
naturlig medicinbruger." Rick

"Okay, det er første gang, jeg fortæller dette til verden, så undskyld mig, hvis jeg tumler lidt.
Jeg lider af et alvorligt tilfælde af endometriose.Det er en sygdom, når det væv, der normalt
beklæder  indersiden  af  livmoderen,  kaldet  endometrium,  begynder  at  vokse  uden  for
livmoderen.Dækker  almindeligvis  æggestokke,  tarm  og  andre  organer  og  væv  i  bækkens
slimhinde.Ligesomendometrium reagerer  under  menstruation,  det  samme gør  det  forskudte
endometrium  uden  for  livmoderen.Det  tykner,  nedbrydes  og  bløder  med  hver
menstruationscyklus.Det fortrængte væv har ingen mulighed for at forlade kroppen og bliver
fanget.Hvilket igen får det omgivende væv til at blive irriteret og betændt, for til sidst at udvikle
sig til arvæv og sammenvoksninger (unormalt væv, der binder organer sammen).

Dette forårsager forfærdelige bivirkninger.Smerter  Kb en konstant  daglig kvalme.Dysmenoré,
smertefulde  menstruationer,  som  normalt  kan  vare  en  hel  cyklus.Overdreven  blødning,
infertilitet,  træthed,  kvalme,  forstoppelse  osv.Nu  er  den  moderne  lægebehandling  for
endometrose  hovedsageligt  hormoner  og  tunge  smertestillende  medicin.Afhængig  af  din
sværhedsgrad og behandlingsplaner er den mest anbefalede og effektive behandling at få lavet
en hysterektomi.

Jeg er kun 21.Jeg beskæftiger mig konstant med en kamp med daglig smerte og håb om en
fremtidig familie og et godt helbred.Dette påvirker dagligdagen på en så negativ måde, at jeg
næsten ikke kan komme ud af  sengen nogle gange.Jeg har prøvet hormoner og tonsvis af
stoffer, der gør mig meget syg.Indtil videre har intet virket...indtil for en måned siden.Ejeren og
skaberen eller MOTH (urtens medicin) introducerede mig til denne vidunderlige medicin kaldet
en "oliepille." Sammen med at ændre min kost, har jeg set enorme forbedringer i den sidste
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måned.Jeg har fået fulde 8 timers søvn, hvilket er tabu for mig!Jeg har set et enormt signifikant
fald  i  smerte,  faktisk  kun  få  eller  ingen.Min  kvalme  er  helt  væk  nu,  og  i  modsætning  til
virkningerne af  smertestillende medicin,  jeg modtog fra mine læger,  er  jeg  nu i  stand til  at
fordøje og spise uden problemer. Jeg kan ærligt sige, at jeg ikke har haft det så godt, siden jeg
var 15 år gammel!”

”Jeg vil hellere bare dø af naturlige årsager, end at nogen skærer mig op på et stålbord på et
hospital.Kirurger har ikke altid en succesrate på 100 %, min veninde Margie døde af at have
fået en hysterektomi, hun blødte ud på operationsbordet.” DeYoung

“Tagtede mig for mine søstres galdesten.Så snart hun begyndte at tage olien, holdt hun op med
at få de forfærdelige anfald.Har aldrig haft en anden, og aflyste sin operation!!!!Mit helbred har
også nået 180. Kelly

"For  19  måneder  siden  efter  at  have  fået  fjernet  en  kræftsvulst  på  min  tyktarm,  ringede
Kræftklinikken på udskrivelsesdagen.Kemo og stråling er planlagt  til  at  starte i  næste uge -
standardprotokol  sagde  de.Bullshit  sagde  jeg!!!Cannabisolie  vil  være  min  version  af
standardprotokollen.Et års kontrol i sidste måned.BLOD ER RENT - CT-SCANNING-resultater
dikteret til mig af min kirurg, Citat, Gerry - din tyktarm er pletfri." Gerry

"Hej  JB,  jeg har et  medicinsk nødspørgsmål.Min far  er  faldet,  ramt hovedet  og har fået  en
blodprop i den ydre membran af sin hjerne, faktisk ikke i hjernen.Han er blevet udskrevet fra
hospitalet  og  er  stoppet  med  smertestillende  medicin,  da  de  ikke  virker  mod
hovedpinen.Lægerne håber,  at  blodproppen vil  reducere  i  størrelse  med tiden,  ellers  vil  de
forsøge at operere...Han tager Coversyl 2,5 mg til blodtryk, Flomackstra til prostataforstørrelse
og  har  også  en  tilstand  med  blodmangel,  hvilket  forårsager  Gammophacy  af  en  vis
betydning.Han er 80 år og har aldrig prøvet RSO.Jeg har nogle, selvom den har stået i  en
beholder i køleskabet i et år...Har du erfaring med at reducere denne type blodprop?Ville der
være nogen fordel ved en topisk påføring på hovedet i  smerteområdet,  eller ville indtagelse
være den bedste?Jeg vil helt sikkert købe din e-bog i dag, men ethvert specifikt PRIVAT råd ville
være meget  værdsat...Jeg vil  nok  blande RSO'en med kokosolie,  eller  olivenolie,  som han
måske foretrækker, da han er italiensk, til indtagelse og/eller topisk påføring.Jeg gætter på, at
det vigtigste, jeg gerne vil vide, er - er der nogen mulighed for en negativ effekt på blodproppen
ved at indtage RSO?Der er masser af ting om at reducere tumorer overalt, men jeg kan ikke
finde en eneste ting om blodpropper i hjernens ydre membran???!!!Venligst hjælp." Ross

-- Hej Ross, her er e-bogen til dig.Olien hjælper også med blodproppen, nemt.Han skulle have
fået hash i sit system lige efter faldet.Og nu, jo før du kan få ham på detjo bedre chance for
succes.Jeg ville skære medicinen i halve, når du starter ham på olien for at undgå uønskede
bivirkninger og derefter, som du siger, internt og topisk.Et stikpille med olien ville fungere godt -
supposer er gode til lunge- og hjernesygdomme. JB

"Jeg blandede cirka en halv ounce med 60 ml olivenolie (ved ikke hvor god kvalitet det var, jeg
lavede).Gik der, han så ud som om døden varmede sig (han ville kun lade mig påføre den
topisk på hans hoved).Jeg testede 0,5 ml i en pipette, og jeg fungerer stadig, men jeg er let.Jeg
smurte mindst det dobbelte på hans hoved.Efter en halv time konkluderede han, at det hele var
gået ind og tørrede hans hoved med et håndklæde....Vi spiste røget laks, jeg havde medbragt,
så gik jeg ud efter brød og mælk og kom tilbage for at høre ham kvidre i telefonen med sine
andre  børn,  som  åbenbart  var  glade  for  også  at  høre  ham  tilbage  til  sit  sædvanlige
jeg.Yadayada, tak for jeres arbejde gutter!...Ross

"Jeg er en 4x Cancer Survivor, min sidste diagnose var Aggressive Invasive Stage 4 Breast
Cancer, så jeg gennemgik en dobbelt mastektomi i februar 2014. Jeg har givet afkald på kemo
og stråling denne gang og brugte THC og CBS Oils til at helbrede mig selv. Jeg har været i
remission nu i 2 år nu. Ja skat det virker. Hvis du har spørgsmål PM mig okay. Jeg tror, jeg kan
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hjælpe  dig.  Jeg  har  været  igennem  stråle-  og  kemoterapier  3  gange  før,  og  denne  gang
nægtede jeg det  og brugte mine alternative metoder.  Denne gang har  jeg  haft  den bedste
livskvalitet. Ikke syg og kvalme hele tiden. Mit smerteniveau styres med THC og CBD olier og
koncentrater. Ikke lægemidler denne gang. Ingen opioider. Gudskelov." Tina

"Jeg  mødte  en  gentleman  for  lidt  siden,  han  fortalte  mig,  at  han  var  direktør  for  særlige
projekter, som arbejdede for regeringen i begyndelsen af halvfjerdserne.Han fortalte mig, at de
studerede medicinsk hampolie dengang, og de droppede det.HVORFOR?Fordi det VIRKEDE!!
Ja, han sagde "de magter ved, at der ikke er penge i at leve, kun at dø." Som vi alle ved, har
politikere i vores land og i USA investeringer i kemo-laboratorier og medicinalfirmaer.Nå, efter
en længere diskussion fortalte han mig også, at han og hele hans team har været på medicinsk
hampolie siden da, og denne fine gentleman ser ud som om han er i begyndelsen af tresserne,
ja, han er faktisk i slutningen af halvfjerdserne og ser godt ud. !!De andre medlemmer af hans
team lever også alle sammen, nu er det noget at tænke på!!Og hej,  vidste du også, at det
ældste levende menneske på vores planet er 131 år gammelt, har været på medicinsk hampolie
hele sit liv og stadig går og arbejder på sin farm hver dag... Vi bliver forrådt af de mennesker, vi
skal stole på! !" Brian

PMS, overgangsalder
"Dette er én ting, som hamp og hampolie i særdeleshed er det bedste, der findes, bortset fra.Du
vil simpelthen ikke finde noget, der kunne eller ville hjælpe bedre end hamp.Det vil hjælpe med
at  genoprette  hormonbalancen og tage  kanten  af  aggression,  humørsvingninger  osv.Det  vil
også hjælpe med at lindre præmenstruelle smerter og kramper, urolige følelser, angst osv.

Hvis jeg så en kvinde begynde at opføre sig mærkeligt på grund af PMS-relaterede hormonelle
ubalancer i hendes krop, ville jeg give hende hamp med det samme på alle tilgængelige måder
eller former.Jeg kan ikke se en grund til, at nogen skulle lide unødigt.For ikke at nævne, at når
man lider, lider alle omkring dem som følge heraf, som enhver, der har haft at gøre med en
præmenstruel  kvinde,  kan  bekræfte.Jeg  ville  have  hende  til  at  spise  olien,  bruge  den  i  et
stikpille, og jeg ville ikke forsømme lokal brug på hendes mave og ryg.Hun vil kunne lide det,
fordi det vil fjerne smerten og forbedre hendes hud på disse dele.Jeg ville også ryge lidt olie
med hende, så hun vidste, at hun "ikke er alene", og at nogen bekymrer sig.Med hamp behøver
menstruation ikke at være en frustrerende og ubehagelig oplevelse for alle involverede.JB"

"Cannabisolie  er  min  overgangsalderen  medicin  og  min  forebyggende  medicin  mod
ovariecancer, som tog min mor i 1985.Hvis jeg kun havde kendt til olien, ville min mor have set
migvokse op og få børn!Det helbredte mine overgangsalderens symptomer.Arbejdede inden for
48 timer!Jeg kan leve igen!Jeg deler denne information overalt, hvor jeg kan.Kuren skal være
tilgængelig for alle at bruge!Tak Rick for at sprede nyheden og gøre folk sunde!" Shelagh

"Jeg har tabt 50 kg på grund af, at det træner mine hormoner - jeg kan mærke det med det
samme - ikke flere hedeture, der generelt varer hele dagen og natten.Da jeg blev syg som 37-
årig, blev jeg også smidt i overgangsalderen med det samme, og sygdommen roder med hvert
eneste hormon.Jeg er en troende, da jeg har taget 100 pund på, siden jeg blev syg, og med
bare lidt brug har tabt 50." Joann

"Jeg har fulgt Ricks side i et stykke tid, og på grund af den information, jeg fik der, er min astma
og MEGET ALVORLIGE nattesved og hedeture på grund af meget svær overgangsalder nu
ikke-eksisterende.Fortsæt det gode arbejde." Lize

"Jeg har kræft  og søvnapnø.Ikke nok med at jeg får  en fantastisk søvn, jeg vågner ikke af
hedeture.Det er en velsignelse.” Stephanie
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"Har nogen andre rapporteret, at olien er rigtig god til at lindre overgangsalderens symptomer?
Mine hedeture og nattesved forsvandt næsten helt, da jeg tog olien.” Gælle

Q.For  fanden,  JB...hun  klarede  sig  godt,  INDTIL anti-østrogen-indtagelserne.De  gør  hende
dødssyg.
EN.Overraskelse, overraskelse, Valerie."Hold dig væk fra læger" er spillets regel i øjeblikket,
desværre.Vi siger det ikke af glæde, det er en realitet.Patienterne klarer sig som regel godt på
olien, indtil medicinske eksperter griber ind og skruer det op med nogle unødvendige meget
alternative  og  eksperimenterende  kemiske  medikamenter.Så  indtil  lægerne  lærer  at  bruge
denne medicin korrekt, er det virkelig sikrest at holde sig væk fra dem (hvis omstændighederne
tillader det, selvfølgelig).Hun har ikke brug for skuddene, hun skal indtage så meget olie, hun
kan, så hurtigt hun kan for at fjerne skaden fra tidligere medicinske behandlinger og for at få sin
tilstand under kontrol.Hvis olien ikke hjælper, er det højst usandsynligt, at noget andet ville.JB

Regulering af kropsvægt
“Cannabisolie regulerer kropsvægten og vil helt sikkert give dig en sund vægt!Det gør også, at
du ikke har så meget lyst til junkfood.Det er virkelig en fantastisk medicin.Dette er den eneste
RIGTIGE vægttabsmedicin derude." Rick

"Jeg er også ved at tabe mig --- jeg er nødt til at købe et bælte.:) Jeg trådte på vægten, og jeg
er nu 139# -- jeg har ikke set denne vægt siden gymnasiet.Jeg er forbløffet og bliver ved med at
have folk  til  at  fortælle  mig,  hvor  mærkbart  vægttabet  er,  det  føles fantastisk.Jeg har  også
næsten ingen appetit, og det er lidt mærkeligt, når jeg føler trangen til at give noget fedt slik,
som jeg normalt aldrig ville lade være før.Mærkelig.Jeg var i et nanosekund bekymret for, at jeg
tog for meget olie eller noget, men indså hurtigt, at det heler min krop... jeg smider det, der ikke
skulle komme dertil, og jo mere jeg ændrer min kost til økologisk, jo sundere bliver det.Ingen
diæter, ingen overdreven motion, kun ridning, havearbejde og at være mor.Jeg tror,  det er en
naturlig bivirkning af RSO.:)” Heather

"Jeg har været på olien i 2 måneder, og jeg mærker også vægttabet...helt uden receptpligtig
medicin...Ophørte med blodtrykspillerne...har lige taget mit blodtryk (ingen piller i 2 måneder
siden jeg  tog olie)...resultater  124/80 siddende puls  79...OMG...det  her  er  bare  fantastisk!!!
Blodarbejde skal snart udføres, og så vil jeg rapportere de PERFEKTE tal, som ALLE kan se...
Tak RS, min GRØNNE Engel." Suzanne

“Godt arbejde Suzanne!!Jeg har spist cannabis dagligt i over et år nu, og det har aldrig været så
nemt at bevare min high school-vægt i min militærkarriere, da jeg blev på receptpligtig medicin!
Elsker hvor meget nemmere det også er med cannabis!!!” Tammy

"Jeg bemærker, at efter at jeg har røget noget olie, falder mit blodsukker virkelig hurtigt.Og jeg
ryger mere olie end knopper, og jeg har tabt mig noget, og mit fordøjelsessystem er virkelig
faldet til ro.” Michelle

"Jeg har været på olien i et stykke tid nu.Det virker virkelig på at holde mit blodsukker normalt,
men jeg har et problem.Min nye smertebehandlingslæge tog en urin og kom positivt ud.Jeg har
fortalt hende, at jeg bruger det, så jeg ikke behøver at gå på insulin.Hun sagde, at hvis jeg blev
ved med at teste positiv, ville hun afskære mig fra mine andre smertestillende medicin.Jeg har
tabt  40 kg nu,  og mit  blodsukker  er  normalt  nu,  og jeg har  det  godt.Hvis  de afbryder  min
medicin, vil jeg tage vægten på igen, fordi min ryg og knæ er degenererende, og jeg kan ikke
træne.Jeg bor i Oregon nu, hvor olie er nemmere at få på grund af dispensarerne.Jeg ved ikke,
hvad jeg skal sige til min læge.Jeg har været fremme med dem.Lægen afviser min medicin og
ønsker ikke at håndtere os, der har virkelige degenererende smerter hele tiden.Sikke et rod."
Michelle
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“Min kiropraktor hører mig om RSO nu.Nu hvor jeg havde tabt 65 lb på 5 måneder uden motion,
så lad være med at skyde mig selv op med insulin, nu har mine piller på 1/2 mængden.Snart at
droppe  dem  også.Hans  hjerte  åbnede  sig,  da  jeg  havde  fortalt  ham  om  Rick  og  hans
historie.Han spurgte efter sine andre patienter, den kære mand han er, jeg mindede ham om, at
jeg havde nævnt RSO for ham, for ham!lol han kunne lide det, så ty ty ty, fortsæt med det, alle
sammen! Dave

“Jeg  har  spist  cannabisolie  med  vægttab  som  mit  mål,  samt  holdt  øje  med  min  kost  og
regelmæssige motion.Indtil videre på 8 uger har jeg tabt mig 8 kg.er det imponerende?Jeg er
ikke  sikker  endnu,  men jeg  giver  dig  besked.Jeg  er  forpligtet  til  at  gøre  det  hver  dag  i  6
måneder.Jeg har bemærket, at jeg næsten aldrig er sulten, og jeg har ingen lyst (bortset fra god
chokolade) til slik, og når jeg spiser noget sødt, kan jeg kun spise en lille mængde.Tak for at
poste dette.Jeg kunne godt tænke mig at se, om andre har gavn af olien på denne måde?”
Robin

"Hilsen JB.Håber  denne besked finder  dig  i  det  godt.Jeg tænkte lige,  at  jeg  ville  dele  min
erfaring  med  cannabisolie  som  et  dagligt  supplement.Før  jeg  fandt  ud  af  fordelene  ved
cannabisolie, og hvad det kan gøre for den menneskelige krop gennem Rick Simpson og dig
selv, havde jeg oplevet nogle modgående medicinske problemer for at gå sammen med dem,
jeg allerede har.

Jeg  lider  af  kroniske  smerter  af  svær  OA fra  en  skovningsulykke,  der  ødelagde  mit  højre
knæ.På grund af denne skade kunne jeg ikke længere arbejde fuld tid.Jeg lider også af OA i min
højre  skulder,  arm og  hånd  fra  en  brachialis  plexus  til  min  højre  skulder,  der  forårsagede
lammelse af min højre arm i et år.Jeg oplevede prikken i fingerspidserne samt betændelse og
hævelse i begge underben.Min læge havde advaret mig 6 måneder før prikken i fingrene om, at
hvis jeg ikke ændrede min livsstil, var jeg på vej til at blive diabetiker.

På det tidspunkt vejede jeg 260 kg.Jeg mistede også lugtesansen og smagssansen.Disse var
alle tegn på at blive diabetiker.Lægen sagde efter at have testet mit blodsukker, at ud af 1-10
var jeg godt på vej @ 6,5.Jeg begyndte at tage olien for omkring 6 måneder siden.En riskerne
om morgenen og igen inden sengetid.Jeg vejer nu 203 lbs, ingen prikken i fingerspidserne, min
lugtesans er tilbage, og jeg kan smage ting igen.Hævelsen og betændelsen i mine underben og
fødder  er  væk,  samt  smerterne  fra  OA.Tusind  tak  for  at  sprede  sandheden  om  denne
helbredende plante med resten af menneskeheden.Dig og Rick er en sand gudsgave til dem af
os i nød.

Åh!Min datter laver det der i vores husstand er kendt som oliekugler (dosis rullet til et lille stykke
brød) vi løb tør for oliekugler.Jeg var for doven til at lave min egen og holdt dumt nok op med at
tage min dosis i omkring en uge.Jeg gik tilbage til 217 lbs.Da jeg genoptog at tage olien, gik min
vægt tilbage til 203 kg og fortsætter med at falde.Min højde er 5'8" så jeg ved snart, om det
bringer  mig  tilbage  til  min  førægteskabelige  vægt  på  175lbs.Jeg  er  så  begejstret.Lektion
lært.Stop aldrig med at tage olien.Livet er godt!Mange tak." Ron

"Min søn bruger Simpson-olie til sin Crohns, men jeg har hørt, at det kan hjælpe med at tabe
sig.Hvis  ja  hvordan?”  Krystal
-- Ja, det kan det, spis olien, og du vil tabe dig, hvis du er overvægtig og tager på, når du er
undervægtig.Spørg mig ikke hvorfor,  spørg mig ikke, hvordan det er muligt,  jeg kender ikke
svaret.Det  sker simpelthen.Jeg tabte mig selv 50 kilo på olien, og tro mig,  jeg prøvede mit
bedste for at modbevise Rick.Men jeg fejlede, og olien fik også mine muskler tilbage.Det var
mærkeligt og svært at tro på, indrømmer jeg.Men jeg gider ikke, at jeg tabte mig al den vægt
uden en dråbe sved og uden træning.Faktisk var det ret underholdende, og jeg havde ikke
noget imod den gode søvn, der kom som den eneste bemærkelsesværdige bivirkning ved at
bruge olien.JB
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"Hej  Rick,  jeg  ville  virkelig  gerne  takke  dig,  fordi  du  reddede  mit  liv.Jeg  er  17  fra  Delhi,
Indien.Jeg var virkelig overvægtig.Og siden sidste maj, hvor jeg begyndte at indtage RSO, har
jeg tabt 40 kg (88 pund) på 10 måneder.Min bror tabte sig også 23 kg og min mor tabte sig 15
kg siden da, og det er fordi jeg spiser meget mere olie end dem, da jeg slet ikke bliver høj af
det, selvom jeg indtager et gram.

Så jo mere og hurtigere du spiser olien, jo hurtigere og bedre bliver resultaterne.Jeg ønsker
virkelig, at alle skal vide, at det kan helbrede en af de største sygdomme i hele verden, fedme.

Tak til JB for at give os oplysningerne hver gang, det var nødvendigt.I er begge mine helte, og
jeg kan ikke takke jer nok.” Shobhit og Shashank

Angst, paranoia

"Et eksempel på, hvordan ærlige, men vildfarne råd kan gøre ondt: Nogen klagede over det
høje  og  fik  besked  på  at  tage  CITICOLINE.  Det  er  fint,  bortset  fra  at  CITICOLINE er  en
blodfortynder, og den person, som rådet blev givet, var en, der ikke kunne tåle en blodfortynder.
Den person, der gav rådet, mente det godt, men undlod at afsløre denne vigtige information.
Jeg ved, at der er mange velmenende mennesker, der gerne vil hjælpe, men VÆR VENLIGST
FORSIGTIG med at  udlevere information,  der kan påvirke både liv  og død.  Forresten,  den
nemme måde at  reducere high er  at  putte et  par pebernødder  i  munden...sikkert,  billigt  og
effektivt.” Gary

“Dejligt at vide om citicolin, da jeg også tager warfarin. Ligesom gurkemeje, der også fortynder
dit blod.” Randy

"Citocholine forårsager/hjælper de metastatiske celler til at udvikle deres egen blodforsyning.
Ikke så godt mod kræft." Jim

”I går fik jeg en kvinde startet på medicinen.Dette er hendes rapport fra første dag.Simpelthen
fantastisk!Her er min dag ét rapport:

Vågnede op med eksem på læben i går morges og kom lidt olie på den.Stikken stoppede efter
cirka  10  minutter.Ømheden  var  væk  på  30  minutter.Hævelsen  var  faldet  i  løbet  af  et  par
timer.Vabler på min læbe er omkring halvt væk i dag - det tager normalt 2 uger for dem at hele
op.Indånder dampene fra olien på min læbe.Jeg har bemærket, at den smerte, der har været i
min højre bihule i flere uger, er stoppet.Og min næse holdt op med at løbe.Har kun nyset én
gang siden i går.Jeg lagde mærke til, at min træthed ikke var så dyb som normalt.Mærkede, at
jeg følte mig afslappet, og at angstkanten var væk.

Mærkede  nedsatte  smerter  i  kroppen  om aftenen  -  normalt  har  jeg  så ondt  i  kroppen  om
aftenen,  at  jeg  ikke  kan  sidde  stille  (ankelnerve-  og  muskelsmerter,
knæ/skulder/albue/håndled/tommelfinger-smerter faldt markant).Desuden får jeg en meget let
glød med hver dosis.Jeg har ikke svært ved at arbejde eller fokusere og ville ikke tøve med at
køre.Jeg er meget klar i hovedet, selvom jeg glemte at tage Citicoline i morges.Jeg putter hvad
der svarer til cirka et halvt gran olie på en Craisen og tager det på den måde.”

"Jeg  startede  med  cannabisolie  i  december  2012  som  en  generel  tonic.Jeg  led  af  type
2diabetes på det tidspunkt.Mit blodsukker var i 300-tallet, hvor 100 er normalt.Jeg fik Metformin,
hvilket  gjorde  mig  syg  hver  gang  jeg  tog  det.Jeg  bad  om  at  blive  skiftet  til  et  andet
diabeteslægemiddel  og blev  taget  af  Metformin  og sat  på Januvia.Mit  blodsukker  alene på
medicin faldt rimeligt.Mine tal var i de høje 100-tal det meste af dagen.Da jeg tilføjede olien til
min kur,  kom mine tal  tilbage til  lige lidt  over det  normale.Så blev det  opdaget,  at  Januvia
forårsagede kræft i bugspytkirtlen.Jeg ønskede at stoppe denne medicin og bad min læge om at
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tage Metformin igen.Han var enig.Selvfølgelig på Metformin var jeg syg hver gang jeg tog det.

At vænne sig til olien var noget af en prøvelse for mig.Jeg hadede det høje, som marihuana gav
mig.Jeg havde ikke brugt marihuana i over 35 år før jeg brugte olie.Jeg startede olien med en
dråbe på størrelse med et knappenålshoved, og selv det var for meget.Jeg begyndte at tage
Citicoline for at lindre olien efter forslag fra Corrie Yelland.Det fungerede godt, og jeg var på den
vej i over et år.I maj 2013 blev jeg hastet ind i en akut operation for min galdeblære.Jeg var på
hospitalet i 5 dage uden olie.Det blev opdaget på det tidspunkt, at mit magnesium var lavt.De
startede mig på supplerende magnesium på hospitalet.Da jeg kom hjem begyndte jeg igen på
olien.Til min overraskelse, efter at have været på magnesiumtilskud i en uge, oplevede jeg en
meget behagelig høj af olien.Dette er fortsat min oplevelse.Jeg var i stand til at stoppe med at
bruge Citicoline for at lindre det høje.Jeg var derefter i stand til at øge min dosis olie til 1 grain
om dagen.Jeg begyndte  at  have  en masse lavt  blodsukker.Jeg fjernede  Metformin  fra  min
daglige kur.

Siden jeg  øgede min dosis  olie  til  1  riskorns størrelse om dagen,  er  mine sukkerarter  helt
normale.Min a1c er  kommet ned til  6,1 fra 7,2 for  et  år  og 1/2 siden.Min MDer overrasket
ligesom min apoteker.Jeg kan ikke dele årsagen til min succes med dem, da jeg bor i en stat,
hvor olie er ulovligt.En interessant sidebemærkning til denne historie er, at da jeg skyndte mig
ind i operationen, bad jeg om at tale med anæstesiologen privat.Jeg var bange for, at olien ville
forhindre mig i at have en sikker procedure.Anæstesilægen var fuldstændig ligeglad med, at jeg
var på olien og sagde, om noget, det ville gøre min operation lettere, fordi mine blodkar ville
blive udvidet, og vejrtrækningen ville være lettere, mens jeg var under.Gennem alt dette har
Aamann været ved min side.Han har ikke altid de svar, jeg har brug for, men han har bedt mig
om at spørge og stole på min krop og min intuition.Det er ikke nemt for mig, men vi er endelig
kommet til et sted med stor succes, hvor min type 2-diabetes med succes behandles med kun
olie.Det er nu maj 2014.Med venlig hilsen Alice”

"For pokker, jeg bader endda i cannabisolie tilsat andre olier.Hvem ville have troet et bad for at
hjælpe med smerter og angst.Lol." Tonya

"Jeg har taget det i 13 dage nu, og min depression er forsvundet, ikke længere nervesmerter,
jeg har udviklet en normal sovecyklus og har ingen følelser af vrede, depression, angst eller at
mærke virkningerne af min PTSD fra Irak.Formålet er på grund af hullerne i mine lunger fra
fosfordampe fra eksplosion i Irak og indånding af giftige partikler og også kræft fra det forarmet
uran, jeg blev udsat for.Tre år efter Irak begyndte jeg at udvikle basalcellekarcinom." Jeremias

"Tak skal  du have!Jeg har  lavet  flere  partier  olie  med venner  og håndsprøjter  ud til  andre
venner.Jeg mærker forskellen enormt!Min PTSD er mindsket, smerten er mindsket og mine led
føles som om de har fået et sprøjt WD-40.Når angsten rammer slemt, ryger jeg lidt af olien, og
den er væk.Ellers har jeg taget tre gange dagligt i cirka tre uger.Jeg har vandret mere i disse tre
uger end i de sidste tre år!Min kærlighed og beundring til alle jer på Phoenix Tears!Til dig, hr.
Simpson, taknemmelighed for resten af  mit liv.Jeg ved, at jeg nu kan nyde det i stedet for at
ligge i en hospitalsseng.” Fred

"Smerten er mindsket, og mine led føles som om de har fået et sprøjt WD-40?Jomfru kokosolie
er sikrere” Hunter

“Jeg bruger økologisk jomfru kokosolie til at skære RSO'en med.Det giver mulighed for en bedre
absorptionshastighed samt forhindrer olien i  at  klæbe til  alt,  inklusive tænder.Jeg bruger det
også til at trække toksiner ved at stryge en spsk rundt om munden i 20 minutter og spytte i
skraldespanden." Fred

"Jeg  var  på  et  tidspunkt  i  mit  liv,  hvor  mit  helbred  var  forfærdeligt,  og  jeg  havde  mange
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smerter.Jeg var selvmordstruet, fordi livet var så deprimerende.Så faldt jeg over "Løb fra kuren."
Lige siden mit liv er blevet meget bedre af at anvende de oplysninger, jeg har lært.Mit helbred er
godt nu, og jeg er langt mere optimistisk, fordi jeg ved, at cannabis vil beskytte min krop mod
skade.Jeg  har  ikke  haft  nogen  selvmordstanker  siden,  og  livet  bliver  bedre  og  bedre,
efterhånden som jeg lærer mere om cannabisoliens forskellige medicinske egenskaber." Peter

"Uvirkeligt hvordan min angst styres...Jeg var kronisk... Føl mig normal, hvis normal er glad og
meget mere levende... Tak, Rick." Ven

Depression

"Jeg har posttraumatisk stresslidelse, og cannabis hjælper mig med at slappe af, spise, sove,
fokusere,  koncentrere mig.Jeg er IKKE klinisk deprimeret længere...etc...Jeg plejede at tage
antidepressiva, humørstabilisatorer, humørforstærkere, sovemedicin...som jeg ikke banker på
dem...Jeg kan bare ikke lide bivirkningerne...og jeg har ikke længere brug for dem på grund af
cannabis...Jeg  beder  virkelig  til,  at  folk  vil  uddanne  sig  selv  om den  GUD-givne  PLANTE,
cannabis... af de mange anvendelser og medicinske mirakler, den har...siger bare...” Ale

"Dette er virkelig en fantastisk medicin.Jeg puttede min dosis i en kapsel for at sluge.Hjælper
med mine smerter og PTSD-symptomer.Jeg kender en del patienter, der også har gavn af dette
ved anfald, Crohns, abstinenssymptomer osv.Nogle apoteker bærer det." Håber

"Jeg kan ikke tale for andre, men for mig er det at håndtere symptomerne på bipolar lidelse,
tardiv dyskinesi, tardiv dystoni, svær depression, kroniske smerter, PTSD, sorg og angst.Jeg
har været gift (farmaceutisk) fri siden september og jeg helbreder og har det godt.Dette er DEN
mirakelkur.Min hund er næsten kræftfri for olien og topikaler.Denne plante blev skabt af Gud for
at redde miljøet, liv og økonomien.Samfundet skal informeres.” Kathy

"Jeg vil bare sige tak, Rick. Jeg led alle 50 år med depression, jeg har været på olien i 8 dage
nu og føler, at jeg er blevet født på ny. Mange tak!" Sagsøge

Multipel sklerose (MS)
"Bare en hurtig opdatering, Jindrich...Hustru [59] bruger en dosis olie-riskornstørrelse om dagen
for at hjælpe med at sove og generelt helbrede, og har tabt sig, indtil det stabiliserede sig på 30
lbs lavere.Hun har en vidunderlig oplevelse med at bruge olien, ligesom jeg har.Tabene af både
matematiske færdigheder og teorikontemplation med MS er vendt i mange tilfælde, og jeg laver
igen større matematik i mit hoved, som da jeg var yngre.Vi har både stræbt efter og opnået
store  mål  i  livet  i  dette  første  års  brug.Tak  til  Rick  og  dig,  min  ven.Åh,  og  Betty,  Golden
Retrieveren  klarer  sig  stadig  bedre  end  nogensinde,  sund,  og  dyrlægerne  er  stadig  i  total
benægtelse." Mærke

"En god ven af  mig, en senior med MS, bruger marihuana til at lindre sin MS.Hun sværger til
det." Ron

"En ældre ven af mig på arbejdet fortalte mig om, at hans kone havde MS, og hvor slemt det
var.Han kunne næsten ikke røre hende, og hun havde altid ondt.Jeg fortalte ham om olien, fordi
intet andet virkede, som de havde prøvet.De prøvede det,  og det virker!Hun har det meget
bedre, og det kan hunfaktisk mærke hendes fødder (det kunne hun ikke før) hun kan nu se om
gulvet er varmt eller ej, og de er super stoked.Hey vil blive ved med at købe olie ulovligt, indtil
det  er  legaliseret,  fordi  det  virker.Intet  andet  helbreder  MS,  de  havde  næsten  givet
op...Cannabisolie har givet dem et nyt perspektiv på livet og en masse håb for deres fremtid
sammen.Jeg vil fortsætte med at sprede ordet om dette medicinske vidunder!Tak Rick, jeg ville

- 143 -



ikke have givet nogen denne information, hvis ikke for Phoenix Tears. (fra Ontario)

"Godmorgen Rick, jeg har fulgt dig på Facebook.Jeg har fundet ud af så meget fra dig, og jeg
sætter  pris  på  dit  hårde  arbejde  og  hengivenhed.Min  grund  til  at  tænke  på  marihuana  til
medicinske formål var kun for min tilstand, multipel sklerose.Men med den forskning, jeg har
fundet for fordelene ved andre sygdomme, herunder MS & Kræft, har jeg besluttet, at hvis jeg
ikke gør mit til at informere andre, så gør jeg ikke min del fuldstændigt.Jeg håber at være en
hjælpsom  fortaler  for  at  overtale  befolkningen  i  Arkansas  til  at  stemme  ja  til  medicinsk
marihuana ved næste valg i 2014.Vi kom så tæt på i år.Tak igen.Med venlig hilsen Nancy”

"Vi har set vores version af Simpson-olie og aktuelle hellige olier helbrede alt næsten fra MS-
patienten,  psoriasis  i  huden,  kræftpatienter  og  endda  hjælpe  en  apopleksipatient  med  at
begynde at tale flere ord og sætninger, som hun ikke havde siden slag!Tak for alt, hvad du har
gjort!" -- Tak, Michael, men jeg kan aldrig lide at se nogen lave "deres version" af RSO.Følg
venligst instruktionerne så meget som muligt.Som altid kan nogens liv være på spil, og du vil
altid give patienterne den mest potente form for denne medicin, når det er muligt.JB

"Der er alle slags beviser og beviser derude, undersøg det.Jeg kender en mand med MS, han
har haft det i årevis.Han behandler det med olie, han kan gå og fungere så godt som jeg kan.Så
kender jeg en anden mand med MS, han gør alt,  hvad læger og moderne medicin siger til
ham.Og han sidder i kørestol, og hans krop er ved at lukke ned.” Jeff

"Jeg  har  også  MS  og  stoppede  med  at  tage  mine  13  scripts.108  piller  om  ugen  og  3
injicerbare...Og jeg bruger kun Cannabis nu." John

"For fem uger siden modtog jeg et opkald fra en kvinde østpå, som har MSHun har siddet i
kørestol i 15 år.Hun har prøvet alt, hvad hun kan finde på, inklusive den kontroversielle CCSVI-
terapi, alt sammen uden at se nogen forbedring.Vi fik hende peget i den rigtige retning, og hun
begyndte at tage olien.Hendes seneste telefonopkald til mig lød sådan her: "Hej Corrie.Jeg vil
bare fortælle dig, at min kørestol er i garagen." (Så jeg tror den er gået i stykker, for der er kun
gået 5 uger).“Jeg er oppe og går!Jeg er tryllebundet.Jeg er sluppet af med min Depends, og jeg
er lige kommet hjem fra en dag med shopping.Corrie, jeg har ikke været i stand til at shoppe i 3
år.” På hvilket tidspunkt begyndte hun at græde og sagde: "Corrie, du har givet mit liv tilbage til
mig." Corrie

Piller, cigaretter og afgiftning
"Brug Rick Simpson Oil, hvis du vil holde op med at ryge.Sov blot abstinensen igennem.Samme
protokol og samme dosering som for enhver anden sygdom, følg blot instruktionerne på vores
side.Korrekt  produceret  og  brugt  RSO  virker  også  til  alle  andre  typer  stoftilsætninger,  for
eksempel  på  heroin,  kokain,  alkohol,  morfin,  stærkt  vanedannende  og  potente  lægemidler
mv.JB"

"Jeg vil personligt takke dig og enhver avler, distributør og politisk embedsmand for at have
bragt denne mirakelolie til offentligheden.Jeg vil gøre det kort, jeg lider af forfærdelige spasmer,
kvalme  og  har  været  opiatmisbruger  i  meget  lang  tid  på  grund  af  disse  og  andre  dejlige
symptomer.Jeg besluttede,  efter  en brutal  kamp med mit  helbred,  at kæmpe tilbage.Pillerne
hjalp slet ikke på smerterne, de skulle holde mig fra abstinenser.Rygemedicin var OK, men intet
kommer i nærheden af, hvad olien gør for mig.Det er meget svært for mig at skrive dette uden
at fylde op med sådan en taknemmelighedat jeg ikke kan se gennem tårerne.

Jeg kæmpede tilbage med at blive fuldstændig afgiftet med olien!Jeg har været nødt til at gøre
dette flere gange før, og hver gang bliver det værre, men denne gang havde jeg næsten ikke
nogen problemer overhovedet.Ingen kropskramper, ingen kløende hud, ingen svedeture...intet
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af det sædvanlige mareridt at slippe af med opiater.Jeg synes, olien er et mirakel!Det har reddet
mit liv!

Siden jeg blev af med opiater, har jeg også ændret min kost til stort set helt glutenfri.Hvede er et
problem, men nogle andre korn er ikke.Men en stor del af min kost er mine oliepastiller.Med
dem kan jeg håndtere, jeg kan fungere, tænke, gøre alle de ting, jeg har lyst til, med meget
mere energi og årvågenhed, end jeg ville have haft. Jeg røg medicinen i stedet for.

Jeg sagde, at jeg ville holde det kort, sandheden er, at jeg overvejer at skrive en bog til ros for
denne mirakelolie og alt, hvad den har gjort for mig.Og derfor er det med dyb påskønnelse og
kærlighed, at jeg takker dig Rick Simpson.Mahalo, Lois"

"Når jeg ser, at jeg er allergisk over for opiater... (mindst giftig???) Jeg tager cannabis, tak."
Heather

"Hvis du især er  på opiater,  skal du indse,  at der vil  være 'synergi',  hvilket grundlæggende
betyder 1+1=3, i og med at olien taget med en opiat vil have en større effekt på dig, end hvis du
bare tog en eller det andet, de forstærker hinandens virkninger, så du behøver ikke så meget
smertestillende, som du normalt ville.Tal med din læge om at reducere mængden af medicin, du
tager, du kan ikke bare gå kold tyrker med de fleste piller uden at skade dig selv." Jim

“Min mand og jeg startede på olien i begyndelsen af  året.Han har en lungeemboli og har fået
konstateret type 2-diabetes.Vi indtager kun en pindråbe to gange dagligt, kun fordi det er alt, vi
har for nu.Forresten var instruktionerne nemme at følge og fungerede godt.Hvis jeg kan gøre
det, kan enhver.Naphtha kan købes hos Home Hdw her i Canada og er mærket som lugtfri
malingfortynder.Spørg efter MSDS på den.

Jeg er stadig ikke sikker på, om det hjælper min mand eller ej, måske stadig heler virkningerne
af de to CT-scanninger?Hos mig har det gjort en bemærkelsesværdig forskel på meget kort
tid.Min laktoseintolerance var kureret (hvis jeg forsvinder med olien, kommer den tilbage), men
den er helt  sikkert  væk lige nu.Der er  også sket  en markant  ændring i  min allergi  over for
duft.Jeg  har  haft  en  kronisk  bihulebetændelse,  så  længe jeg  kan  huske,  antibiotika  gjorde
ingenting, og jeg opgav dem for år siden.Jeg er glad for at kunne sige, at mine bihuler er klaret
op, og jeg kan trække vejret!Jeg er stadig påvirket af duften, men ikke engang tæt på, hvad den
var.

Tak Rick og JB for at få denne information ud til offentligheden og tak til alle, der bliver ved med
at skrive og dele deres historier.Jeg ville ønske, jeg kunne råbe det fra hustagene, men jeg ville
nok blive arresteret ;-)) Der er sådan et stigma omkring cannabis, og folk (heromkring) vil bare
ikke lytte.Ærgerligt, jeg kender så mange, at det kunne hjælpe.” Clemmie

"Lisa, jeg bør også fortælle dig, at i  mange af de vidnesbyrd og dokumentarer, jeg har set,
begyndte nogle af disse mennesker at tage olien for en bestemt sygdom og endte med at få
fordele og rydde op i andre sygdomme, som de ikke engang var. opmærksom på før olien tages
i brug.

Lad os f.eks. sige, at du tager olien mod diabetes og derefter opdager, efter du har brugt olien,
at dit kolesteroltal gik tilbage til det normale, dine hududslæt eller eksem forsvinder, og dine
hæmorider  pludselig  forsvinder  sammen med en mærkelig  klump,  du havde eller  din  sinus
infektion pludselig rydder op.Det ser jeg meget af i min forskning.

Også mange mennesker rapporterer, at de ofte taber sig, hvis de er overvægtige, eller vender
tilbage til en normal vægt, ofte uden at forsøge at tage diæt.Og hvis du juicer rå cannabis, er
resultaterne i vægt og sundhed endnu mere udtalte.

Jeg ved, at Rick Simpson også fremmer en plantebaseret kost.Jeg kan se, at i en masse andre
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undersøgelser, bortset fra at bruge medicinsk cannabis, har det så mange sundhedsmæssige
fordele at skifte til en plantebaseret kost, at disse mennesker ofte er blevet engagerede for livet
og roser  og fremmer,  at  skift  til  plantebaseret  kost  har  reddede bogstaveligt  talt  deres  liv.”
Donna

"Hej Jindrich, undskyld besværet, men Brad rettede mig i dag på én ting, som du måske vil have
klaret.Hans  diabetes-blodsukkermålinger  tog  7-10  dage  at  normalisere,  ikke  kun  næste
dag ...stadig  er  det  bemærkelsesværdigt.Dette  giver  mig  også mulighed for  at  videresende
resten af hans e-mail, som jeg tror, du også vil poste på PT:

"Jeg har haft 5 hudkræftformer på min venstre arm, jeg ved, at disse er dannet som et resultat
af at støtte min arm i vindueskanten under dykning gennem årene.Jeg har holdt dem dækket af
olien 24/7, og alle undtagen den store er helt væk.Den store kan næsten ikke spores, men jeg
mærker stadig et let hævet område, så jeg beholder olien på den dagligt.Jeg tror, det vil være
væk i  slutningen  af  ugen,  da det  er  så  tæt  på.Husk på,  at  jeg  har  haft  disse frosset  ned
adskillige gange tidligere, og de vendte altid tilbage, denne gang er jeg overbevist om, at de
ikke vil, hvis ja, jeg ved præcis, hvad jeg skal gøre.Bedst til dig og Rick, Dale."

-- Tak, Dale, det er rart at vide, at I ved præcis, hvad de skal gøre.JB

"Jeg tog olien for at holde op med smertestillende medicin og cigaretter ...Og jeg har succes!
Der er gået over en måned uden nogen af dem!” Randy

-- Tillykke, Randy.Med brugen af olien var det ikke så svært i sidste ende, vel?JB

"Nogle mennesker er bare uvidende og bange.På grund af Rick Simpson har jeg selv været i
stand  til  at  gå  ned  på  min  smertestillende  medicin  betydeligt,  jeg  mener,  jeg  tog  60mg
OxyContin 3 om morgenen og 3 ved sengetid og havde taget dem i over 8 år...Det suttede!

Nu siden jeg startede olien, tager jeg kun 1 om morgenen og 1 om eftermiddagen!Tal om et
mirakel, sådan ser jeg det i hvert fald!Lægerne fortalte mig, at jeg aldrig ville være i stand til at
gå ned eller være i stand til at stoppe med at tage dem.Boy lavede "Rick Simpson", og jeg
beviser, at mine læger tager fejl,

Jeg gør det, og jeg har det bedre, end jeg gjorde ved at tage de forbandede giftpiller!Selvom jeg
tog så høj en dosis af OxyContin, oplevede jeg stadig smerter, dag ud og dag ind, hvor jeg ikke
sov og spiste ikke...I dag er jeg smertefri, sover normalt og spiser mere!Og jeg stopper ikke min
søgen efter at slippe af med disse piller, jeg håber, når jeg har været på olien i en måned, at jeg
er helt fri!Ønsk mig held og lykke!" Nancy

"Har  hjulpet  folk  med  at  slippe  af  med  opiater,  af  alle  slags  og  hurtigt...med  RSO...plus
sovemedicin og andre.Uden tilbagetrækninger, ingen kramper.Fremragende.En fyr sagde, at det
er som at gå i seng og stå rent op, ingen trang til noget.De føles fantastisk, som at tackle en
grizzlybjørn hver morgen, jeg har hørt.De føler sig unge og sunde igen.Vi har brug for et "RSO
Detox Center" til at håndtere alle disse Detox-problemer.Fred alle sammen." Ron

"Hej Jindrich, olien reddede helt sikkert min nabos sprængte testikel.Han havde blodig urin i
halvanden uge og uudholdelige smerter.Lægen sagde, at han ikke kunne ordinere noget, der
ville hjælpe på den type smerter og gav ham tre dage, før de fjernede testiklen, hvis den ikke
holdt op med at bløde.RSO'en arbejdede inden for få timer for smerterne, og inden for 3-4 dage
holdt han helt op med at urinere blod.Der er gået to uger nu, og han har det godt.Jeg arbejder
stadig på, at han skal lave en vidnesbyrd, men han er lidt bange for at gøre det (hans ord... "De
vil komme og tage mig væk, hvis jeg laver en video") og han ved ikke meget om det sande
power of RSO, så han er lidt skeptisk over, at olien reddede hans manddom, lol.Ud fra hvad jeg
var vidne til, gjorde olien helt sikkert tricket, men det er ikke 100% dokumenteret, alt jeg ved er,
at han var ved at få den fjernet, da jeg så ham første gang, og inden for få dage var han bedre
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efter at have spist olien og brugt den lokalt, og som enstikpillenathætte, lol, men det vil han ikke
indrømme.Jeg siger stadig til ham hver dag, "Dude, jeg har reddet dine vanvitter!" lol Anyway,
jeg ville bare fortælle dig, hvordan det gik, og hvis jeg kan få ham til at lave en vidnesbyrd, vil
jeg fortælle dig det.” Steve

"Vi var i stand til at vænne Cashy fra metadon, fentanyl, Clonapin, Versed, Ativan og Oxycodone
på mindre end to uger med olien!Uden tegn/symptomer på abstinenser.Det fungerer fantastisk!"
Kalli

"I august 2012 begyndte min søn "Pnut" at opleve krampeanfald, katapleksi, overdreven savlen,
aspirerende væsker hver dag og en generel træthed.Hans mentale evner faldt hurtigt lige foran
vores øjne.Bare året før havde han spillet fodbold, fodbold og var spejder.Alt i alt var han en
normal lille dreng indtil august 2012.

Spring frem til marts 2013, og han blev endelig diagnosticeret med Niemann Pick type C.NPC
er en terminal sygdom, der i de mest basale termer er et lysosomalt opbevaringsproblem.Jeg
ser på det  som en vedvarende hjerneskade.Lægerne gav os al  den anfaldsmedicin du kan
komme i tanke om, clonazepam, tegretol, Dilantin, lamictal, keppra, Diastat gel til akutte klynger
osv. og INTET virkede.(Alt det så ud til at gøre var at gøre tingene værre ved at give os et falsk
håb.Hver gang det ikke virkede, øgede lægerne doseringen.Jeg bebrejder dem ikke, for det er
alt, de ved.) Han ville ligge på sofaen, måske ville du få et smil ud af ham, måske ikke.Han ville
bare ligge der og savle.Han kunne ikke bevæge sig.Han var gået fra en meget aktiv lille fyr til en
zombie.Vi  var  nødt  til  at  skaffe  ham en  kørestol,  epilepsi-servicehund,  og han  blev  sat  på
hospice.

I januar 2014 trådte en ægte fremmed, der er blevet en sand ven "Onkel S" ind og tilbød os
hjælp i form af Rick Simpson Oil.Vi talte i telefon i halvanden time, og han var så passioneret
omkring hele plantemedicin, og han troede virkelig på, hvad Ricks olie har gjort gennem hans
egne gerninger i at hjælpe andre, at han følte sig tvunget til at hjælpe os.Gennem venligheden
er hans hjerte fandt han en måde, hvorpå vi kunne få den medicin, vi desperat havde brug for.

Den 31. januar havde vores søn ikke mindre end 15 anfald, mens han var vågen, alle disse
endda på Clonazepam og Diastat.Han havde haft nogle dage bedre end andre, nogle dage var
fyldt med anfald og frygt.Medmindre du er en forælder/elsket, der har været igennem dette, vil
du ikke forstå det mørke sted, du føler, du er i.

Han modtog sin første dosis af Ricks olie 1. februar.Den dag havde han kun 3 anfald.Han satte
sig op i sengen for første gang i måneder og sagde en hel sætning.Et lykketræf tænkte jeg ved
mig selv.Men jeg var alligevel ovenud glad.På dag 4 kaldte han min kone "mor" for første gang i
måneder.Tal om glæde og tårer den dag.Allerede dagen efter,  dag 5, havde han slet ingen
anfald.Fra dette indlæg har vi gået 58 dage med kun 2 anfald, og de kan tilskrives eksterne
faktorer.

I dag taler vores søn mere, han er aktiv, han kan nævne nogle få af præsidenterne ved deres
ansigter, han kan køre på sin egen specialiserede cykel alene.Det, der er sket foran vores øjne,
er intet mindre end et mirakel.Jeg er ikke den mest religiøse mand, men jeg tror på Gud.Jeg tror
virkelig, at han sendte den "onkel S" til os.Jeg tror, at han viste Rick, hvordan man gør dette, og
han har guidet dig JB i at få ordet.

For alt dette, for at hjælpe med at bringe vores søn tilbage til mig, til os.For at have bragt min
kone tilbage fra den dybeste depression og for  at  hjælpe min familie.Rick Simpson,  JB og
"Onkel S", jeg er for evigt i din gæld.Tak skal du have!!!" Kevin
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Afhængigheder
"Jeg har for ganske nylig observeret en uhelbredeligt syg morfinafhængig kræftpatient gå OFF
morfin  "COLD TURKEY".Da hun først  var  fri  for  morfin,  blev  hun sulten;  var  ikke  længere
forstoppet;  sov  meget  roligt,  og  hendes smerter  var  langt  bedre  kontrolleret.Hun blev  også
sammenhængende  igen.FANTASTISKE.Hvis  jeg  ikke  selv  havde  set  denne  180  graders
forandring, havde jeg ALDRIG troet på det.Jeg har aldrig før været pro-marihuana, men denne
personlige observation gjorde mig til en troende." Janice

“En ting, jeg har lagt mærke til nu, hvor jeg har taget RSO i 3 måneder, er, at det næsten slap
for min trang til alkohol.Jeg plejede at have en drink eller 2 hver aften, men nu vil jeg sjældent
have en drink, og når jeg gør det, drikker jeg ikke så meget, jeg har også bemærket, at mine
bukser har været meget løsere.Jeg har tabt 10 kg.Det eneste jeg gør mindre af er at drikke
alkohol.

Jeg spiser stadig det samme og napper stadig blandede nødder, småkager osv. om natten, når
jeg har munchies, og jeg spiser måske endda mere end før Olien.Ja Olien kan gøre dig sulten.

Så enten manglen på alkohol eller olien har fået mig til at tabe mig 10 kg på 3 måneder.Og jeg
var ikke rigtig overvægtig, 5'10" og omkring 198lbs.Da jeg var yngre, vejede jeg altid omkring
186 kg og var i god form.Nu er jeg nede på 187 lb sidst jeg tjekkede.Uanset hvad, så fik olien
eller manglen på alkohol mig til at tabe mig.Bare en glad bivirkning." Scott

“Opiater gør mig forstoppet, kvalme, det er svært at få den rigtige dosis til effektiv lindring.De
gør mig "woozy", gør det usikkert at køre og ved og ved.Marihuana gør ikke.Nok sagt." Fred

"15 års opiatafhængighed helbredt af olien.Jeg ville ikke have prøvet det, hvis det ikke var for
Rick.Så  jeg  må  sige,  at  jeg  virkelig  skylder  ham  mit  liv,  så  jeg  nu  er  en  af  hans  største
tilhængere.Jeg havde altid røget, men det hjalp aldrig på de smerter, jeg ville få af at tage p-
piller.Jeg ville bare dø så mange gange, fordi jeg ikke længere havde ansvaret for mit liv.Jeg
kan sige på grund af RSO.Jeg er IKKE på morfin, oxy, perc, vic eller suboxone...det fik mig af
det hele!!!!!Og jeg er 40 og føler mig 20 igen.Min gigt, jeg plejede at mærke hver morgen, er nu
VÆK.Jeg har taget  olien internt  10 gange,  og mit  liv  er  begyndt  igen.Der er  ikke ord til  at
udtrykke, hvor taknemmelig jeg er.Hvis du er på piller, start med at tage din olie om natten,
medmindre du har en uge til bare at sove, så ville jeg gå den vej." Rebecca

"Cannabis fik mig væk fra Benzo's efter over 30 års afhængighed for mere end 15 år siden,
uden det, hvis jeg fortsatte, som jeg var, ville jeg have været død nu..." Phil

"Jeg kender  nogen,  der  bruger  hash for  at  hjælpe dem ud af  suboxone.  Cannabis hjælper
hende meget.Det hjælper på smerten siger hun.Men jeg tror,  at den del af den del af pillerne,
der  er  vanedannende  for  mange,  er  den  "øvre"  del...  hvor  cannabis  ikke  er  meget  af  en
"overdel"... men efter min mening, hvis du holder dig til det tidligere, og du bygger en tolerance
vil følelsen af overdreven træthed forsvinde.TOLERANCE er nøglen." Erin

"Jeg holder af med al smertestillende medicin og er nu i stand til at fungere - jeg ville ønske, at
flere kunne stole på naturens kraft!" Sagsøge

"Jeg har en rygmarvsnerve, der blev brækket i 2000, og i årevis accepterede jeg tanken om, at
jeg til  sidst  ville blive forkrøblet af den og sad fast  på Oxycontin i  næsten et  årti,  indtil  jeg
besluttede at prøve cannabis.Når de nu sammenligner mine MRI'er, undrer lægerne sig over,
hvordan myelinet  på nerven er  begyndt  at  hele  og udskille  arvæv.I  de  sidste to år  er  min
kropsholdning begyndt at blive bedre,  og mit  bevægelsesområde er begyndt  at blive bedre,
ligesom jeg har reduceret anfaldene." Ann

Q.Hvad  med  metadon?Hjælper  RSO  med  at  slippe  af  med  metadon?Det  er  absolut  det
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sværeste stof nogensinde at slippe af med.Jeg har prøvet flere gange med flere forskellige ting!
Udbetalingerne varer så længe,  at det er for forfærdeligt at håndtere så længe!Selv Bradford
Rehab i Alabama sagde, at det er det sværeste at afgifte fra!Aaron

-- Aaron, metadonafhængighed er et stykke kage for olien, især når den er produceret og brugt i
henhold til vores instruktioner.Forestil dig vores patienter med kræft i fase 4 - de er normalt på
en cocktail af de værste ting, du kan forestille dig, og alligevel kan de normalt stoppe med at
tage hvad som helstde tog om en uge eller to.Så igen, sammenlignet med disse godbidder, er
metadon et stykke kage for olien.Jeg har fortalt afhængighedseksperter om det i årevis, de vil
ikke tro på det og dukkede aldrig op, så jeg bare kunne vise dem det.JB

”Jeg  brugte  hash  til  min  brors  heroinmisbrug.Han  blev  dræbt  på  jobbet,  men  vi  så  gode
resultater med cannabis indtil hans død." Laura

-- Korrekt brugt RSO kan bruges til at slå alle stofmisbrug, som mennesket kender.Det tager
normalt en uge eller to for patienten at stoppe med at tage vanedannende medicin/piller, og
normalt er der ingen væsentlige abstinenssymptomer.Hvilket er rart, nemlig for patienterne og
dem, der passer dem.JB

"Som jeg ser på det, burde alle piloter spise olien, når de lander for dagen.På den måde får de
en god hvile og god søvn, og de vil kunne arbejde godt igen dagen efter.Også, hvordan skal de
ellers forhindre sig selv i strålingssygdomme og alle de snesevis af sundhedsproblemer, som
piloter har?

Jeg er enig med THC-testning, det er en god måde at fortælle, om personen er ansvarlig eller
uansvarlig  over  for  sit  helbred.Sundhed  først.For  mig  spiller  de,  der  ikke  har  THC i  deres
system, simpelthen spil med deres liv.Eller de lider af miljøforurening, Fukushima og chemtrails
benægtelsessyndrom.Det gode at vide er, at olien også kan hjælpe med det.JB"

"Jeg er en heroinmisbruger i bedring.Jeg ser mennesker den ene dag og døde den næste, hver
eneste uge på mit  rådgivningscenter,  ikke fra cannabis eller  BHO eller  marihuana,  men fra
xanax og benzodiazipener som valium og andre receptpligtige lægemidler.Det var for det meste
alle  købt  ulovligt!Cannabis i  hele historien har  aldrig  skadet  eller  dræbt nogen.Når  politiske
partier  udråber gateway-teorien og skizofreni-teorien.Hvad du ikke forstår  er,  at  de åbenlyst
lyver!Cannabisrygere,  der  har  skizofreni,  havde  skizofreni,  før  de  tog  en  joint.Og  mest
sandsynligt brugte det til at behandle et udiagnosticeret problem.Og gateway er noget pjat.DER
ER  INTET I  MARIJUANA,  SOM  FÅR  DIG  TIL AT TURGER HÅRDERE  stoffer!Den  rigtige
"gateway" er ulovlige forhandlere, der tilbyder noget andet stof ved at hævde, "Hvis du kan lide
ukrudt, vil du elske dette", fordi de ved, at ukrudt ikke vil få nogen til at bruge hundredvis af
dollars hver eneste dag eller time.Men heroin eller kokain vil få dig til at banke på hans dør 7
gange om dagen.Det er på tide, at vi bliver voksne.Åbn vores øjne og indse, at regeringen har
brug for os meget mere, end vi har brug for dem og deres løgne.” Che

"Jeg lærte for over 30 år siden, at hvis jeg gik ud og drak og var bange for at få sengen til at
snurre (husk dem) af for meget drikkeri, ville jeg tage et slag af gryden lige inden jeg skulle
sove, og jeg tror virkelig, det hjalp mig fra at blive syg og eller gjort mine tømmermænd ikke så
slemt, som det ville have været, hvis jeg ikke havde fået det slag.” Scott

"THC passerer blod-hjernebarrieren og korrigerer amygdala af afhængigheden af  alkohol og
andre  stoffer...Dette  resulterer  normalt  i,  at  personen  bliver  svækket  af  alkoholmisbrug  og
opiater  til  at  genvinde deres egen kognitive evne og stoppe deres misbrug på egen hånd."
Robert

"Jeg lagde mærke til dette.Jeg drikker slet ikke længere.Eller har lyst til det.” Brittney

"Meget  sandt.Jeg oplevede dette.Jeg har  slet  ikke lyst  til  at  drikke den giftige  gift,  der  har
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ødelagt min lever.Hele kulturen bliver mere og mere bizar, jo længere jeg holder mig væk fra
den.Folk,  der  står  og hælder  giftigt  pis  ned i  halsen.Det  er  bizart  for  mig.:)  Det  er  dog en
velsignelse at bruge urterne.Føles fantastisk, INGEN tømmermænd!!!” Camuche

"Hvordan ved du, hvem eller hvilke dyr der har et endocannabinoid system?Og hvad betyder
endocannabinoid?" Trisha

"Alle dyr har et endocannabinoid system, med undtagelse af insekter.Cannabinoidreceptorer er i
vores  hud,  hjerne,  immunsystem,  tarme,  lever,  rygsøjle,  ribben,  hvide  blodlegemer  og
knoglemarv (stamceller) osv.Uden det over 600 millioner år gamle endocannabinoide system
ville  "stamceller  fungere  som en bil  uden fører."  Dr.  Guy,  administrerende formand for  GW
Pharmaceuticals,  London,  Storbritannien.Det  regulerer  enhver  funktion  i  vores  krop.Omega
fedtsyrer (3, 6, 9) danner endocannabinoider, hvorfor de er vigtige for os.Cannabisolie (RSO)
overlader dybest set endocannabinoidsystemet, hvorfor det kan helbrede eller behandle stort
set ethvert sundhedsproblem." Rick

Livskvalitet
"Når  du  først  lærer,  at  cannabisolie  har  hundredvis  af  medicinske  egenskaber,  vil  du  blive
forelsket i blomsten.Faktisk har jeg aldrig mødt nogen, der troede på, at cannabisolie var så
kraftfuld og ikke var blevet forelsket endnu." Peter

“Før olien kunne jeg næsten ikke komme ned ad de forreste 3 trin, nu kan jeg køre 4-timers
cykelture.Det bliver bare bedre.” Peter

"Tak for denne information!Jeg behandlede mine egne panikanfald fra PTSD med RSO og fandt
de samme resultater.Lymes sygdom er også en anden, der efterligner malaria på mange måder,
som mange mennesker ikke er klar over, at de er blevet bidt af en inficeret skovflåt.Lad os få
disse indlæg set af MILLIONER!!!Lad os bruge denne Facebook til noget godt for en gangs
skyld!!!!” Linnea

“Min bror havde en tand, der var slem og gjorde ondt.Så jeg sagde, at gnide noget olie på det,
og han sagde det to uger senere, og det gør stadig ikke ondt og ser ikke ud til at være inficeret
nu.Gå figur, RSO til undsætning igen!!!!!” Steve

"Hej, ved ikke om du nogensinde har hørt dette, men jeg opdagede, at olien OGSÅ HELT op
eller rettere begyndte at hele et stort hulrum, jeg har på mine to fortænder. Jeg fik noget olie på
der ved et uheld, og hulrummet var FULDT af olie, og jeg bemærkede et par dage senere, at
hulrummet var krympet og nu var halvt så stort!Havde nogen nogensinde sagt dette før?RSO
tandpasta lyder som en RIGTIG god idé!Huller er svære at helbrede, og jeg er sikker på, at alle
hellere vil helbrede dem og derefter få trukket tænderne ud!Glad ulykke med olien er jeg glad
for at kunne sige." Kim

"Hvad gør Cannabis Oil ikke?Det er gode nyheder at høre om tænderne.Shona Banda havde
nekrose i munden fra en inficeret byld, hvor en død tand blev trukket.Hun havde ikke penge til at
gå til læge eller tandlæge for at afhjælpe nekrosen.I STEDET satte hun altid RSO på det, og
hun  behøvede  aldrig  at  gå  til  tandlægen,  havde  aldrig  brug  for  antibiotika  eller  anti-
inflammatorisk medicin og behøvede ikke at bruge nogen specielle produkter for at holde det
rent.Det var alt takket være Rick Simpson Oil, at nekrosen stoppede, og hun har nu lyserøde
gummer igen!

Jeg  har  også  lagt  mærke  til,  at  jeg  IKKE  har  haft  HULLER  siden  jeg  startede  med
cannabisolie.Min mund plejede at være så sur og fyldt med huller, at jeg fandt det mærkeligt,
hvis jeg ikke havde forrådnelse/huller.Sean talte også om dette den anden dag.
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Jeg ELSKER at høre vidnesbyrd om olien!HVAD KAN DET IKKE LØSE?Tak Jindřich Bayer for
at dele denne persons vidnesbyrd om deres tand, jeg kan godt lide det, når folk deler deres
erfaringer med behandling af almindelige lidelser eller for at opretholde homeostase." LinZy

"Jeg slap af med præ-cancerøse polypper ved at tage en dosis hver dag." Donna

"Hvilken rolle kan cannabis spille i en kvindes livscyklus?Når mamma er glad, er alle glade,” det
er alt, hvad jeg ved.Og olien kan gøre en kvinde glad, uanset hvilken fase af cyklussen hun er
i.JB"

”Hvilke sager var olien ikke i stand til at hjælpe med?Er der et mønster i dem, eller er der mere
testkræves for at forstå årsagerne?” Danny

-- Olien har problemer med at ordne det, lægerne lavede først, det er det eneste mønster, jeg
kan komme i tanke om.JB

"Min kæreste er meget allergisk over for myggestik, og i aftes havde hun en på tindingen... den
var  enorm,  i  hvert  fald  foreslog jeg  at  få  et  plaster  og sætte  RSO,  som vi  havde lavet  af
cannabisblade, på biddet.I morges, da vi vågnede, var bumpen fuldstændig forsvundet."

--  Tak,  Jimmy.Jeg  er  sikker  på,  at  denne  information  vil  hjælpe  mange
mennesker.Myggesæsonen er her.Og olien virker også som en afvisende, prøv det.Det er altid
bedre at forhindre, at der opstår problemer, selvom det er så nemt at løse dem med olien.Olien
kan bruges topisk på alt, der klør, brænder eller gør ondt.Jo før du påfører olien, jo hurtigere kan
problemerne forsvinde.Husk det.JB

“RSO  har  fuldstændig  stoppet  mine  grand  mal-anfald.Jeg  vil  aldrig  bruge  et  andet
menneskeskabt stof, jeg ville ønske, jeg havde kendt til det, før min mand døde.Han døde af
Hodgkins lymfom.Måske ville han stadig være her.På det tidspunkt fik vi at vide, at det havde en
helbredelsesrate på 70%.Han var væk på mindre end to år.“ Kelly

"En farmaceut fortalte mig, at det her var noget lort!!Jeg mistede min far til kræft i maj, han
havde to af de bedste læger i Cleveland Clinic og Geauga Hospital!!Min far var kun 62, han var
stadig en baby i min bog!!Bevis for mig, at jeg har min fætter far der beskæftiger sig med kræft
nu.Har lige fundet ud af det efter at have mistet min far og disse mine svigerforældre.” Tammy

"Selvfølgelig vil en farmaceut fortælle dig, at det er noget lort, fordi han er uden arbejde, hvis
verden fandt ud af, at cannabisolie helbredte kræft." Moni

"Forbløffet over din beslutsomhed JB.Hvis nogen skulle "kræve" af mig bevis, ville jeg fortælle
dem, hvor de skulle hen, men det ville ikke være Youtube!Men på samme tid, hvis nogen ikke
selv  har  undersøgt  dette  og  er  hooked  til  mainstream-medier,  ville  de  ikke  kende
kendsgerningerne og vil  måske overveje  dette nonsens.Soldat  på JB og Rick!PSFortæl din
apoteker, at hans "industri" er en flok lort!!" Gord

"Jeg  har  brugt  det  til  smerter,  søvn,  et  kronisk  fordøjelsesproblem,  kvalme,
angst/depression.Jeg er med succes sluppet af med smertestillende midler, muskelafslappende
midler,  antiemetika, sovemedicin og beroligende midler.MMJ har reddet mit  liv.Jeg fik mit  liv
tilbage på grund af MMJ, til min læges rædsel." Barmhjertighed

"Da jeg tog olien konsekvent havde min kæreste ingen migræne i 4 måneder, de kom tilbage,
da vi fik lavt niveau, og han er ikke i stand til at tage så meget olie dagligt, men han gik fra 2-4
om måneden til NUL alle b/c af RSO'en, i den tid gik han også ud af Norco, Baclofen, prozac for
kronisk  træthed,  han  gik  endda  fra  skjoldbruskkirtelmedicinen  selvom  niveauerne  ikke  er
korrigeret endnu efter et par måneder, han giver ikke op, og da han har det godt nok er jeg det
ikke tilskynde til levothyroxin, jeg er meget nysgerrig om i sidste ende hans skjoldbruskkirtel vil
normalisere med konsekvent RSO brug, vi har bare brug for en konsekvent kilde til materiale!
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Personligt er jeg fri for smertestillende og muskelafslappende midler ved at bruge RSO. Whitney

"Jeg hader at lyde hård, hvis de var de 2 bedste læger i Cleveland, hvad gik så galt?Traditionel
kræftbehandling virker IKKE!Kemo, virker IKKE, stråling, virker IKKE...og din Apoteker, ja hvad
ville han ellers sige?Spørg ham igen,  når han lovligt  udleverer RSO.Må din far hvile i  fred,
kondolerer til dig og din familie.Vent venligst ikke på endnu et dødsfald for at lave noget kritisk
research...velsignelser." Laurie

"Jeg ville ikke ryge det, men for fanden, hvis jeg kunne slippe af med den forfærdelige migræne,
som jeg har haft siden 1990, ville jeg prøve olie eller noget andet." Rebekka

-- Jo før du kommer på olien jo hurtigere slipper du af med migrænen, Rebekka.Det er så enkelt
som det.JB

"Nå, jeg gav noget olie til en 63-årig mand med prostataproblemer.Olien har hjulpet ham inden
for et par dage, han kunne gå og tisse uden problemer ...før olien var det nødvendigt at lægge
et kateter hver dag, smertefuld og forfærdelig procedure.Fred." Jørgen

”Jeg er skeptiker af natur, men jeg er fuldstændig SOLGT efter at have set, hvad det har gjort
for Jennifers liv på så kort tid.Hun er 30 år.gammel, men opførte sig som en deprimeret 70
år.Lægens eneste råd var operation, som hun gerne ville have foretaget for enhver form for
lindring, men har ingen sygeforsikring.Hun havde accepteret, at hun bare skulle leve på denne
måde.

Som hendes mor knuste mit hjerte, da jeg så hende lide.Hendes børn led også, fordi deres mor
ikke  havde  nogen  tolerance,  endsige  energi  til  at  holde  trit  med  dem.Min  anden  datter  er
autoriseret massageterapeut og arbejdede flittigt for at hjælpe med at lindre nogle af hendes
smerter.Massagen hjalp, men kun i meget kort tid.

Denne olie har været en gave fra Gud!!Jenny smiler nu (det har vi ikke set i meget lang tid)..Jeg
spørger hende, hvordan hun har det, og hun siger: "Mor, jeg kan ikke huske, at jeg havde det så
godt."

Jeg planlægger at få mere materiale så ofte jeg kan og opbevare så meget som denne olie som
jeg kan (de siger,  at  den vil  vare evigt).Min mand og jeg skal i  gang med at bruge det om
aftenen efter vores gøremål er gjort for dagen, så vi muligvis kan forebygge mange lidelser på
vores alder.JEG ER SOLGT...TAK RICK SIMPSON.!!!“ Tonda

”En nydiagnosticeret prostatapatient, omkring 60, en jægertype.Jeg gav ham et gram olie, det
indrømmer jeg åbent.Han ringede i dag og sagde, at han vil have mere olie.At han har det godt,
slet ikke har problemer med at tage olien, at han har det bedre osv.Han sagde også, at han følte
"håndgribelige resultater" fra dag 1.Jeg brød ud af grin og glæde, da han sagde det.Og jeg vil
med glæde give ham nogle flere – jeg nyder den slags historier meget.JB"

"Jeg har erfaret, at mine prostataproblemer simpelthen forsvandt efter 2 ugers olieforbrug...Jeg
laver min egen olie.Jeg er sikker på nu, at THC-niveauet skal op...Jeg har flere stammer.De
virker alle sammen, og jeg kombinerer dem.Min urolog var i chok og ærefrygt humør, da jeg så
på resultaterne af røntgen- og ultralydstest...Jeg opfordrer alle til at købe et voksetelt, lave din
egen plante, den vil have en del af din personlighed i sig...Du får til sidst en chance for at møde
dig  selv...Og  heler  fejlfrit.Og  ikke  fra  shake  og  sådan.Bare  BUDS.Sørg  for,  at  de  høstes
ordentligt og på det rigtige tidspunkt...Denne olie er simpelthen en himmelsk kur.Ja...Det ved jeg
nu." Gagi

“Jeg har lidt af migræne siden jeg var 16 år.Jeg er nu 56 år gammel.Den eneste behandling, der
virker  for  mig  og  min  klynge  migræne,  er  medicinen.Jeg  tager  1/4  riskorn  pr.  nat  før
sengetid.Medicinen eliminerer bogstaveligt talt al klynge og ikke-klynge migræne.Når jeg løber
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tør kommer migrænen tilbage.Jeg har prøvet al migrænemedicin derude, og ingen af dem virker
så  godt  som  medicinen.Jeg  behøver  ikke  døje  med  kodeinhjerne  eller  nogen  som  helst
bivirkninger.Dette har været en gud sende for mig."

"Fra begyndelsen af min migræne, helbredt 30-45 minutter efter jeg har taget noget olie.Ingen
smerte.Ingen  kvalme/opkastning.Ingen  lys-/lydfølsomhed.Væk!RSO  er  vejen  at  gå.En
kærlighed." Allen

“Det hjælper på min lupus, fibromylagi, migræne, angst.Jeg kunne ikke leve uden det.Jeg havde
det værre på alle pillerne.Denne medicin redder mig dagligt." Jessyca

“Det renser også min lupus i min hud!Mine læger fortalte mig det aldrig, de tilbød kun en recept
på steroider.Men det beroligede bumpene, og de gik væk uden nogen skadeeffekter." Holly

"Jeg  bruger  olien  i  en  kokosoliebase  på  bunden  af  min  kranie,  tindinger  og  pande  mod
migræne...virker inden for få sekunder." Shirley

"Jeg har faktisk skizofreni,  og jeg bruger medicinsk cannabis til  bivirkninger relateret til  min
tilstand, såsom angst og søvnløshed.Medicinen virker, lige siden jeg begyndte at medicinere
hyppigere har jeg kunne sove, hvilket jeg ikke kunne før.Mange af mine symptomer opstår, når
jeg mangler søvn.Aldrig har jeg oplevet stemmer, mens jeg var på cannabis, jeg føler, at det
faktisk beskytter mig mod dem...” Jose

-- Jeg er enig, Jose, søvnmangel er årsagen til mange psykiske tilstande.Helt logisk, når man
ikke har fået nok søvn, har man det ikke så godt, som han/hun ville efter ti timers forfriskende
søvn efter at have spist olien.JB

"Jeg behandler Lyme med cannabisolie.Primært Bartonella lige nu.Jeg kunne ikke sove uden
det, kunne ikke spise uden det og sveder konstant uden det.Jeg er sikker på, at der er mange
andre ubehagelige ting, men jeg vil ikke gå fra det for at finde ud af det!Og for at tilføje, jeg
herxede den første uge eller deromkring, men så gik det glat derfra!!!” Maggie

“RSO OG ALLERGI OVER FOR HONNING.Jeg gik for at se en af mine venner.Hun er forkølet i
halsen og er lige kommet hjem fra sin læge med en masse antibiotika.Så jeg gav hende en
dråbe olie i går, hun gned noget på halsen og halsen og gik i seng.Hun plejer at snakke meget,
jeg spekulerer nogle gange på om hun overhovedet trækker vejret når hun begynder at snakke,
denne gang var hun den roligste jeg nogensinde har set hende.

Om morgenen lavede jeg noget te til hende og bad hende tage den hvide kop, fordi jeg puttede
honning i den anden.Hun er allergisk over for honning, en dråbe af det kan forårsage en massiv
allergisk reaktion,  som ville  kræve øjeblikkelig  lægehjælp.En halv  time senere tjekkede jeg,
hvordan hun havde det på sit værelse, og så ganske rigtigt den hvide kop på køkkenvasken og
den anden med tre skeer honning i ved hendes seng.Heldigvis mærkede hun ikke noget galt
med sin krop, ingen kradser i halsen (hvilket normalt er et tegn på, at den allergiske reaktion
begynder).Så jeg gav hende endnu en stor dråbe olie.Hun ligger stadig i sengen, ser en film,
griner glad og siger, at dette er den bedste "syge tid" i hendes liv.

For mig er det blot endnu en bekræftelse af, hvor effektiv korrekt produceret RSO er på allergier
af alle slags.Og jeg er også glad for, at jeg kan sidde her og poste dette i stedet for at sidde et
sted på et hospital og spekulere på, om hun skal overleve en kop te med honning eller ej.JB"

"Sorterede min byld på min tand på 2 dage, væk!!" Susanna

"Jeg bliver vred, bare jeg læser disse sandheder, fordi jeg ved, at de er sandheder.Jeg lider af
bipolaritet  kombineret  med angst  og  svær  kvalme,  og selvom jeg  har  et  lægekort  gennem
staten.Jeg kan ikke ryge, fordi de fleste job tester og laver tilfældige i dag.Cannabis afslapper
mit sind og giver mig mulighed for at føle, at jeg faktisk kan trække vejret igen.
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Jeg foragter absolut regeringen for alt,  hvad de har eller forsøger at tage fra os og uden at
medicinere mig selv ordentligt på grund af denne vrede og angst.Jeg frygter for min mentale
tilstand.Jeg er helt i bund, og kun jeg vil lide under dette, ikke regeringen."

-- Jeg forstår godt denne følelse, Amanda.Hamp bør reguleres omtrent lige så meget som te.JB

"Det fik mig til at føle mig bedre og sove bedre, end jeg nogensinde har haft i mit liv.Jeg har en
sjælden  form for  epilepsi,  fibromyalgi,  degenerativ  diskussygdom fase  2  i  min  lænd og  en
masse fordøjelsesproblemer.Når jeg først har råd til at være på det permanent, håber jeg at
slippe al min medicin, der kun mindsker mine nuværende symptomer." Engel

"Min far døde, da han kunne være blevet helbredt, mit hjerte har været knust i næsten 2 år, ville
ønske jeg havde vidst det her." Ann

"Samme, men var min mor.Ved, hvordan du har det." Robert

"Fra en person, der blev reddet af denne olie, mens jeg gennemgik kræft, er folk nødt til at
vågne op!!Jeg tog 52 piller om dagen!At lave behandlinger, der næsten dræbte mig!En af mine
venner fik noget olie og bragte det til  mig!Jeg var 100% imod det!!Jeg troede, der er ingen
måde,  og  jeg  vil  blive  smidt  i  fængsel!!Han  efterlod  det  med  instruktioner  til  Google  Rick
Simpson.

Der gik et par dage, jeg havde total smerte, og jeg prøvede ikke at tænke på de bivirkninger,
som disse behandlinger forårsagede, jeg kom på min lap top!!Det næste jeg ved, var 11 timer
senere!!!Wow!!Jeg stoppede behandlingen tog langsomt mindre og mindre medicin for  at få
næsten al denne medicin ud, og jeg startede olien!!For fanden, jeg havde ikke haft det så godt i
et år!Jeg ringede til min ven, og han kæmpede, men var i stand til at få mig mere olie!Jeg er et
levende bevis på at det virker!!Ville stadig være på det, hvis jeg kunne være det, men det er en
økonomisk  ting!Åh,  og  jeg  har  stadig  kræft,  men  ikke  så  slemt  og  har  ikke  lavet  nogen
scanninger, intet bare live!Jeg har BRCA-genet, så jeg vil altid have kræft, men på grund af
denne olie er jeg i live!Tak skal du have." Celiia

”Ray Peats tese,  som han til  fulde nåede frem til  efter  mange års forskning er,  at  sukker-,
stivelses-, saltindtaget skal være relativt højt af hensyn til mavesyre, protein skal være højt men
i forholdet noget i retning af 4:1 ift.  kulhydrater, umættede fedtstoffer er ikke nødvendige og
skader desuden mitokondrierne,  koffein stopper den cellulære stresscyklus af  kannibaliserer
proteiner eller fedtstoffer og brugen af aromatase til at omdanne disse umættede fedtstoffer til
østrogen.Progesteron er det vigtigste beskyttende hormon for korrekt cellulært stofskifte, og E-
vitamin kan forhindre oxidation af umættede fedtstoffer allerede i kroppen.Ray Peat og Rick
Simpsons arbejde sammen ville absolut ødelægge den største ponzi-plan for elendighed, der er
udtænkt i kendt historie." Andrew

“Hjælper min IBS og virker som et naturligt krampestillende middel til de tyktarmssmerter, jeg
har.Bedre end de piller, lægen ville give mig, står der på receptetiketten, at dette lægemiddel
med brug over tid kan forhindre den naturlige fordøjelse, og jeg kan være afhængig af det for
fordøjelsen?Afhængig af det?Men lægen har fastslået, at fordelene opvejer risiciene?hm!?Nej
tak!" Marie

"Her er de anvendelser og succeser, jeg personligt har haft ved at bruge kun 1,5 kornstørrelser i
risstørrelse om dagen - intet i nærheden af et gram efter behov for kræftkur.

1 - sænkede mit blodtryk fra 189/99 til 145/84, hvilket er fantastisk.

2 - helbredt infektion i en 3. grads forbrænding brugt topisk på kun 2 gange!

3 - tog 3 dage at få en hævet lymfeknude til at vende tilbage til normal efter den var hævet i
over en måned

- 154 -



4 - hjælper enormt på min hund som er 14 og har næsekræft, jeg sprayer en mikrotåge af rso
og olivenolie ind i hendes næse - hjælper hende også med energi, loppebekæmpelse og gigt

5  -  Jeg  er  ikke  begyndt  at  tabe  mig  for  meget,  men  måske  4-5lbs  over  en  måned  uden
ændringer, men jeg håber, det vil stige

6 - ikke mere brug af en sovehjælp, fald dybt i søvn med lethed

7 - hjalp med at helbrede en klemt nerve med hvile, men rørte ved smerten, hvor ingen anden
medicin  kunne.
Elsker denne olie...virkelig en livredder." Overlevelse

"Rick Simpson har ændret  mit  liv  for altid.Alt,  hvad jeg troede, jeg vidste om cannabis,  var
løgn.Jeg har været på RSO siden oktober 2012, og jeg har ikke haft  det bedre i mit  liv.Mit
stofskifte harnormaliseret.Jeg har skyllet højt blodtryk piller.Min mave fungerer normalt for første
gang siden gymnasiet.Alt sammen takket være Rick Simpson.Jeg er tabt 30 kg uden at prøve
og kunne ikke tage den på igen, hvis jeg prøvede.Jeg indtager 1-2 gram/dag oralt.Jeg køber
olie og deler den gratis ud til syge mennesker på Rick Simpson-måden og vil fortsætte med at
gøre det til ære for min afdøde far Solomon Marsden.RSO er ægte medicin, og enhver læge,
der ikke anerkender det, bør gå tilbage til skolen." Wilhelm

“Fjernet mig fra al medicin mod bipolar angst og søvnproblemer!!! Dosis er vigtig og det kræver
noget at prøve at få den rigtige!!” Kara

"Jeg blev tvunget til at tage lægemidler, der forårsager Parkinsons - men min rigtige gud givet
medicin har hjulpet  mig med at  overvinde de dræbende virkninger  af  diabetes.RSO er helt
sikkert en kur.Tak Rick!" David

"Jeg har Parkinsons ... og har været igennem fase 4 kolorektal cancer.HURDET DET med Rick
Simpson  olien.Samlet  pris  under  2000,00.En  typisk  kræftpatient  vil  give  lægehuset  tæt  på
200.000,00.Der er en grund til, at de ikke vil have det her ud, og det er derfor, hospitalet ejes og
drives af medicinalfirmaerne.CANNABISOLIEN VIRKER!!!Mine læger nægtede overhovedet at
tale om det, fordi de er bange for medicinalfirmaerne!" Lee

"Ja.Det  hjælper  på Parkinsons.Der  er  en video af  en mand,  der  bruger  det,  og du kan se
ændringen til det bedre.Min grandtante har Parkinsons, og hun har netop fået konstateret en
hjernetumor.Hun flytter fra Ohio til Pennsylvania for at bo hos mine bedsteforældre, og vi får
hende i gang med olien ASAP." Darlene

Søvn, søvnløshed
"Åh ja, søvnløshed. Havde det dårligt, sover jeg som en sten nu." Laura

"Jeg får den mest fantastiske søvn.Jeg har brugt RSO i omkring to uger nu, og mine tal er alle
gode, jeg føler mig sund og søvnen er fantastisk.Kæledyrsscanning om 3 uger for at kontrollere
størrelsen af de mange tumorer...Jeg har selvtillid." Laura

"Aaryn: Jeg synes, jeg spiste lidt for stort af et stykke...men det er ikke en dårlig ting!Det er
måske bare tid til at gå i seng.

-- Hvordan var søvnen, Aaryn?JB

Aaryn: Fantastisk!Jeg hviler stadig!Jeg oplever allerede, at det hjælper på min depression og
angst.Olien får mig til at grine, lol.

Jeg havde en anden patient  her,  som jeg viste, hvordan man laver olien, og han har også
angst.Han grinede også.Det var godt.
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Jeg spiser en mængde ris 4 gange om dagen de sidste 2 dage, og jeg har været nødt til at
inhalere medicinen sjældnere, og jeg har minimale smerter."

--  Sådan burde behandling af alvorlig sygdom se ud, ikke?Patienten sover,  vågner udhvilet,
griner  meget  af  sig  selv  og  hele  situationens  tåbelighed,  oplever  ikke  stress,  angst  eller
bivirkninger af kemisk medicin mm.Jeg personligt ville helt sikkert gerne dette meget.JB

"Jeg er på hampolien under en række tilstande, og jeg har aldrig sovet så godt eller følt mig så
godt....Tak Rick Simpson & JB for at få beskeden ud om, at denne plante gør underværker for
alt, hvad man kan forestille sig!!Bare GØR det folkens og se selv!!Det er den eneste måde, du
vilbliv en sand troende, tro mig!!”Val

-- Tak, Val.Det er rigtigt, at intet slår personlig erfaring med, hvad olien kan.Når du har prøvet
det, for eksempel på en forbrænding eller et myggestik, og kløen og smerten forsvinder på få
sekunder, kan alle fortælle dig, hvad de vil, men olien vil stadig være den bedste medicin, der
findes.Og du vil gerne have en spand af det derhjemme, bare hvis der skulle ske noget.

Du behøver ikke at stole på et ord, vi siger, bare lav olien, find en person med en forbrænding,
hudkræft, diabetisk ulcus, så påfør den topisk og se, hvad der sker.Så husk, at det samme vil
ske inde i din krop, når du indtager olien, og det er faktisk alt, hvad du behøver at vide.JB

For  dem,  der  tror,  at  der  ikke er  blevet  forsket  i  medicinsk  cannabis.Der  er  mere end nok
information derude til at gøre cannabis lovligt i dag, det er simpelthen en løgn, at det ikke har
nogen medicinsk  værdi,  og  at  dets  virkninger  ikke er  blevet  videnskabeligt  bevist.Cannabis
bruges ikke i medicin, fordi det er ineffektivt, dets største problem er, at det er så effektivt (og
billigt).JB

”Jeg er i en debat i øjeblikket om, hvorvidt hash kan eller kan forårsage psykose/skizofreni.Fordi
de, citerer, "kender for mange voksne, der har røget meget pot og nu har forskellige psykiske
problemer." Hvad ville du også sige til en, der sagde det til dig?Debatten blev udløst af, at jeg
klikkede  på  like-knappen  på  et  tegneseriebillede  af  forældre,  der  fortæller  deres  barn  om
fordelene ved cannabis!!”

-- Kathy, jeg ville bede dem læse Ricks bog.Olien kurerer psykose/skizofreni, når den spises, og
når den kurerer, forårsager den det helt logisk ikke.Alt man skal gøre er at finde den eller de
rigtige stammer og olie eller olier eller deres kombinationer til denne tilstand.Det er alt, hvad der
er, egentlig.JB

"Jo mere beroligende jo bedre.Jeg bruger den om aftenen før jeg går i seng, og den virker.Jeg
sover nu 8 timer lige ud.Hvilen har været det allerbedste for mig.Styrken på 80 % og derover
tager et stykke tid for dig at vænne dig til det, men du kommer dertil.Start med 0,01 ml som
anvist og arbejd op derfra.Jeg prøvede en 0,025 til at starte...næste gang tog jeg kun de 0,01
ml.De 0,025 ml lagde mig på sofaen i 10 timer.Vær forsigtig, men husk at tage den.Som jeg
sagde Nattetid er det rigtige tidspunkt for mig.Kan fungere om dagen og HVILE om natten."
John

"Jeg har MS, og jeg lider konstant med smerter, overalt inklusive ekstremt slem hovedpine.Jeg
får de rystelser, benene giver, så videre og så videre.Jeg kan stadig ikke finde noget, der kan
hjælpe på smerterne.Jeg vil ikke lade dem sætte mig på noget stærkt, fordi jeg ikke ønsker at
blive afhængig af stoffer.Så jeg lider!!Måske vil jeg give det et forsøg, jeg glemte, hvordan søvn
er, konstant op.” Donna

-- Donna, prøv olien, den vil helt sikkert lade dig sove.JB

"Jeg er på hampolien under flere tilstande, og jeg har aldrig sovet så godt eller følt mig så
godt....tak Rick Simpson & JB for at få beskeden ud af, at denne plante gør underværker for alt
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tænkeligt!!Bare  GØR det  folkens  og  se  selv!!Det  er  den  eneste  måde,  du  bliver  en  sand
troende, stol på mig!!” Val

"Jeg giver olien til min forlovede, og han har ikke taget meget, og det gør ham så træt.Han
sover det meste af dagen.Jeg vil tage ham ud af det i en dag eller to bare for at se, hvilke
ændringer det gør...så giv ham måske en lille smule som 1/2 et riskorn (det var i hvert fald, hvad
vi har læst), måske stødte vi det hurtigt op for ham." Glioblastom Fighter

--  Jason,  den  søvnige  følelse  er  ok,  og  du  vil  have  patienten  til  at  sove  så  meget  som
muligt.Den beroligende effekt  forsvinder  i  løbet  af  få  uger,  men det  er  ikke noget  uønsket,
tværtimod.De bedste hilsner, JB

Spørgsmål: At lave nogle i dag til en mand, som de hvide kitler har sagt, har to uger tilbage, og
der er ikke mere, de kan gøre for ham.Jeg håber snart at have gode nyheder til alle.Forsøger
også  at  få  ham  til  at  stoppe  med  at  ryge  og  ændre  sin  kost  med  mere  for  at  give  sit
immunsystem en kampchance.Tak Rick og JB for jeres viden og give os en rigtig kur.

A: Dave, lad ham ryge, det gør ingen forskel om han spiser olien.Desuden kommer han til at
sove meget, så han vil alligevel ikke ryge så meget.Med hensyn til at ændre kosten nu, ja, han
burde ændre det med rimelighed, men ikke drastisk, lad ham spise, hvad han har lyst til.Ikke
nødvendigvis en pølse, men noget fornuftigt.Øg kroppens pH, få ham til at spise frø fra to æbler
hver dag.Det vigtigste er at få så meget olie i ham som muligt så hurtigt som muligt.Der er
stadig en chance.Kombiner at spise olien, stikpiller, fordampning og lokal brug for de bedste
resultater.Selvom han ikke når det, vil han leve en maksimal livskvalitet til det sidste, og det er
også meget vigtigt.Jeg er sikker på, at det vil vare mere end to uger, men vi får se.Læger har
ikke altid ret i deres forudsigelser, når olien kommer i spil.De bedste hilsner, JB

"Jeg sover meget roligt og længere end normalt.Når jeg først er op, føler jeg mig meget udhvilet,
ikke groggy, som når jeg ryger." Terry

"Jeg sover godt og drømmer, men jeg vågner groggy.Det tager timer at komme på, og så varer
det længe,  længe.Jeg bruger den hver aften.Det fjerner mine gigtsmerter og lader mig sove."
Katherine

"Jeg har kræft  og søvnapnø.Ikke nok med at jeg får  en fantastisk søvn, jeg vågner ikke af
hedeture.Det er en velsignelse.” Stephanie

"Det føles som at være lykkeligt død!" Mal

"Mit  sind uden det  er  som en trafikprop i  New York.Med det  -  det  letter  den ind i  en Zen-
havetilstand, mens den stadig fungerer på et normalt niveau." Andris

"Jeg har haft en søvnforstyrrelse i 20 år, RSO-olie har hjulpet mig med at sove for første gang,
og jeg er smertefri, når jeg vågner!Yay!" Bonnie

"Jeg har en diskusprolaps, der presser på min iskiasnerve, hvilket får stærke smerter til at skyde
fra min lænd og ned over mit venstre ben til mine tæer.Jeg tog 3 ibuprofen hver fjerde time, bare
så jeg kunne komme ud af sengen og være i stand til  at gå.Jeg begyndte at tage olien for
næsten to uger siden for smerterne og betændelsen.Jeg har nu ikke brug for ibuprofen, jeg
sover bedre, end jeg måske nogensinde har gjort, mine kolleger har kommenteret mit bedre
humør og overordnede lykke.JEG HAR DET GODT!" Jennifer

“Jeg har givet min 14-årige Pit olien i 4 uger nu for kræft.Hun bliver nogle gange lidt 'twitchy' og
fuld,  når  jeg  giver  hende  for  meget,  men  når  hektiskheden  forsvinder,  sover  hun  som en
hvalp.Hun nægtede at tage dyrlægemedicin, så vi fik noget olie i stedet for.Stadig tidlige dage,
men jeg registrerer hendes fremskridt.Det tog omkring en uge for hende at vænne sig til olien
og udvikle appetit igen.Jeg er jaloux, da vi på dette tidspunkt kun har råd til olien til hendes
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Elsker alles smukke historier!”

"Jeg har social fobi (bedre betegnet som social angst), depression og søvnløshed.Har aldrig
taget olien, for jeg kan ikke finde den her, hvor jeg bor, og jeg kan heller ikke selv dyrke og
udvinde den...men jeg røg omkring ti gange, hvad jeg følte var, at efter første gang kunne jeg nu
sove, når jeg følte mig træt, jeg havde min "hele livet-ingen-depressiv-måned", aldrig følt mig så
glad (ingen depression) og med al den vitalitet, selv at tage den mest potente medicin (som
fører mig til andre helbredsproblemer) til det, faldt også min sociale angst (fobi) meget, og jeg
behøvede ikke at være "høj" for at føle, at hvis Jeg havde røget 1 eller endda 2 dage før og er
nødt til at gå ud og tale med andre mennesker, blive på et offentligt sted (hvad denne lidelse
umuliggør), NU KUNNE JEG GØRE DET, følte mig i live igen som en "normal person", ingen
medicin gjorde det.Problemet er, på grund af love, urtens forrang, plus social forforståelse og
uvidenhed om planten, jegkan ikke engang ryge det længere, vil ikke blive "høj", vil bare leve
igen uden de livsbegrænsende problemer.Der er mange anonyme mennesker, der lever ligesom
mig med en form for fobi og andre lidelser, og jeg tror, at olien kan være løsningen." Pablo

"Du kan spørge Rick og eller JB, vi har fundet ud af, at brug af et produkt, der er 20-30% sativa,
er en af de bedste kombinationer til angst-relaterede problemer." Brewster

-- Vi kan godt lide at arbejde med indica-dominerende sativa-krydsninger med 20 % THC eller
mere, netop af disse grunde.Virkningerne af de bedste olier er ekstremt potente og beroligende,
men alligevel euforiske og endnu bedre afrodisiakum.Når du giver en patient en medicin med
sådanne virkninger, kan du være næsten sikker på, at de vil nyde at tage det.Hvem ville ikke?
Du sover godt, du vågner udhvilet, euforisk og fuld af lyst til at gøre nogen glad.Hvem ville ikke
kunne lide det?JB

"Tillykke, det er så gode nyheder!Det er meget effektivt  til  mange ting...Min onkel havde en
tumor i lungen på størrelse med en grapefrugt.De gav ham 6 måneder at leve...Han gned det
primært  på  brystet  og  ryggen,  fordi  da  han  spiste  det,  fik  det  ham  til  at  sove  for
meget...lol.Denne behandling krympede den til størrelsen af  en valnød...var næsten væk...og
der var gået halvandet år...lægen var overrasket, men bestilte stadig kemoterapi...Samme nat
fik min onkel et hjerteanfald ...  han endte med at få flere hjerteanfald og døde af dem ikke
kræften ... kemoterapi er alt for hårdt ...Hold dig til de naturlige lægemidler, og du vil klare dig
godt!” Doug

“INDICA er beroligende på en god måde!Hvis du drikker masser af rent fluorfrit vand (jeg tilføjer
en skvist citron) på grund af udtørring af øjne og hals under søvn.Det tog mig to måneder med
max dosering for endelig at få det rigtigt, så jeg sover hele natten og vågner udhvilet!Ikke mere
sygdom!Jeg er en glad troende, der laver min egen!" Linnea

“Sedativ som i at sætte din røv i søvn beroligende middel.Ingen smerter, ingen smerter, bare en
behagelig tur til sundhed." John

“Jeg sætter pris på at lære om RSO hver dag, og hvad det har gjort for mennesker/dyr.Hvis
denne olie gør, hvad de siger, skal den råbes fra det højeste bjerg - ikke dæmpes.Jeg har ikke
haft personlig erfaring med det, men det ville jeg helt sikkert, hvis jeg eller nogen, jeg holdt af,
fandt  ud  af,  at  vi  havde  brug  for  det.
I mellemtiden læser jeg så mange indlæg, som jeg kan.Jeg har endnu ikke læst et indlæg, der
siger: "Tak Rick Simpson - jeg blev fuldstændig stenet, det var fedt, dude." Debbie

-- Tak for din støtte, Debbie, jeg er sikker på, at du snart vil skrive et indlæg, der vil sige præcis
det.Følelsen i kroppen, når man indtager den rigtige dosis af den rigtige RSO for dem, kan kun
beskrives som "meget cool." Eller ekstremt cool.Eller måske fantastisk cool.Det er en af de mest
behagelige følelser man kan opleve, det er meget naturligt, beroligende og beroligende.

Som vi siger, har de bedste olier en meget beroligende, men alligevel euforisk effekt, når de
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indtages.Så du sover godt og så vågner du grinende som et barn.Og når du sover godt og
vågner fnisende, er der større sandsynlighed for, at du føler dig godt og udhvilet, end når du
sover dårligt og ikke vågner grinende.Og når du føler dig godt og udhvilet, vil din krop logisk
helbrede og præstere bedre.Ingen raketvidenskab, som altid med cannabismedicin.JB

"Sover??Har været en uge på olien og sovet det meste.Jeg har læst Rick siger, at det er sådan
kroppen heler, så er det normalt?Beviser det, at den olie, jeg bruger, er god ting?" Sharon

“Ingen problemer overhovedet...  :)  Jeg får  faktisk en ret  god søvn af det.Jeg lagde det  i  et
stykke tyndt toiletpapir og trillede det i en kugle, hvor jeg sprængte det som en pille, eller rullede
det i  brød.Så sagde nogen, at tp var farligt,  så jeg ville vide,  hvad alle andre gjorde.;)  Tak
gutter.@jb Jeg er oppe på grammet, ingen problemer overhovedet, bortset fra gooooood søvn
og lidt langsom mo, når jeg vågner.” Christina

”Som  militærveteran  med  PTSD,  søvnforstyrrelser,  lændesmerter  (pga.  faldskærmsulykke),
angst og en nyresygdom er RSO en af de eneste metoder/former, jeg kan tage hash.Langt om
længe sover jeg om natten, har tabt 20+ kilo på grund af kvalitetssøvn, og fra i går er mine
halvårlige nyre-laboratorier blevet bedre.Mine laboratorier er blevet så meget bedre, at jeg nu er
nødt til at reducere min medicindosis, fordi mit blodtryk er for lavt.Alle positive tegn på, hvor
godt det at tage RSO om natten forbedrer min livskvalitet." Corwin

“Min  bror  lider  af  alvorlige  vredesproblemer  og  er  blevet  diagnosticeret  med  borderline
personlighedsforstyrrelse.Han kan snappe for  en lille  skilling,  sagt  gennem en daglig  kur af
Cannabis-blomster samt ekstrakter, ved at gøre det er han i stand til at balancere sit humør og
leve et normalt lykkeligt liv og fri for alt undtagen en lejlighedsvis episode, ingens perfekt, men
jeg kan personligt sige, at uden hash ville min bror nok være et helt andet sted.

...Jeg tror, at personer, der lider af paranoia på grund af cannabisforbrug, lider af det på grund af
deres manglende evne til at klare dets naturlige sindåbningsevner og en følelse af bevidsthed
om  din  underbevidsthed.Jeg  føler,  at  meget  af  den  paranoia,  der  er  forbundet  med
cannabisbrug,  udelukkende  er  placebo  og  stammer  fra  den  tidlige  hashforbudsæra  Reefer
Madness propaganda." Corey

"Blandet...Det hjælper nogle, men andre syntes det at gøre det værre.Det hjælper helt sikkert
på min angst!Jeg havde et meget stressende job, der fik trækninger i mine muskler...Det hele
gik væk efter at have taget olie.Det afslappede mig nok til at indse, at jeg ikke havde brug for
det lortejob længere, og jeg sagde op.” Heather

"Jeg er bi-polær, og når jeg tager noget RSO-olie, ja for at sige det ganske enkelt føles det som
om, jeg ikke længere er bi-polær, det er en god følelse." Joseph

"Jeg er en veteran med PTSD og angst.Jeg behøver ikke længere tage xanax for at kontrollere
angreb.Jeg tager stadig en ssri, der dæmper den, men hvis jeg mærker, at der kommer noget
på lidt olie, så træk et rør eller en vape af, og jeg er god." JR

"Ja, det gør meget som en stemningsstabilisator for PTSD og let manisk adfærd og panikangst,
hvis det tages korrekt." Jennifer

"Ja, i høj grad.Med både Fabrys sygdom og neurofibromatose er der en hel del nerveskader,
der også forårsager angst.Jeg har et helt andet syn på livet.Marihuana har vendt mit liv og har
vist mig, hvor smukt det er at være i live." James

”Jeg har aldrig haft det bedre mentalt i mit liv.Jeg har brugt RSO i to år nu, og jeg er ude af al
min medicin og har kun brug for olie en gang imellem.Jeg tager et par prikker, og jeg føler, at jeg
slet ikke er bipolær ... og jeg har døjet med det så længe...Jeg tror, det har reddet mit liv og har
hjulpet med mange andre lidelser også...Jeg føler mig velsignet over at have viden og evne til at
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vokse og lave min egen RIGTIGE medicin.

Jeg startede for to år siden i juni, og jeg tog kun 65 mg om dagen.Jeg brugte en Blue Cheese-
stamme, som er indica-domineret og høj i CBD og lavere i THC.Jeg prøvede også en sativa-
farve, der var for stærk og gjorde mig lidt for nervøs, så jeg gik tilbage til indica-pletten, og den
har  gjort  underværker...Jeg  tog  det  hver  dag  i  30  dage  og  skal  nu  kun  tage  det,  når  jeg
begynder at føle mig lidt off...Det har også fungeret godt for min mands diabetes og min fars
anfald og min vens kræftsygdomme er i remission ... Det har virkelig gjort store ting i mit liv.Held
og lykke, og jeg håber du finder en stamme, der fungerer godt for dig." Sara

"Absolut.Det er det eneste, der har hjulpet mig med angst og PTSD.Jeg vænnede mig fra 4
antidepressive receptpligtige lægemidler (efter ti års eksperimenter med alle tilgængelige myre-
depressive  og  ikke  i  stand  til  at  finde  et  uden  invaliderende  bivirkninger)  og ikke  længere
selvmedicinering med alkohol.Jeg har lidt med angst i årevis og PTSD efter en alvorlig bilulykke
i 2007.Jeg har aldrig kørt i 4 år.Nu tilbage til arbejdet med at køre for Homecare Agencyigen og
skylder mit liv til denne plante." Donna

"Det hjælper enormt med depression, der ledsager kronisk sygdom.Jeg kunne ikke koncentrere
mig for at blive i gymnasiet, men ved at bruge cannabis var jeg i stand til at 'opgradere' på
college fra Gr.9-12 på 6 måneder.Aner ikke hvorfor jeg ikke har PTSD fra årevis med voldelige
fysiske overgreb, bortset fra at jeg har brugt hash jævnligt, så måske det har noget med det at
gøre.Tæller disse ting?” Laurie

"Ja.Jeg har lidt af ADHD, PTSD, depression.Jeg tager ingen medicin nu på grund af olien."
Jerissa

”Angst, panikanfald og depression.Blomster mere end olie.Rygning af Indica-blomster har en
tendens til at gøre angsten værre, hvis jeg er midt i et godt anfald.Imidlertid har olieinfunderede
medibles aldrig gjort det.Uanset hvilken stamme olien stammer fra." Sarah

“Min far er dyrlæge og lider af PTSD.Olie og knop hjælper ham et ton!” Jenny

”Det hjælper på min datters angstanfald.Mindsker frekvens og intensitet." Suzanne

“Jeg har bipolar lidelse, PTSD (kamp i 1991 Kuwait) og lider af angst og søvnløshed.Cannabis
har hjulpet med alle disse symptomer, og selvom læger fortæller mig, at det gør symptomerne
værre (bull-hockey), ved jeg med sikkerhed, at det har hjulpet mig med at bevare kontrollen
over mig selv og forhindret en masse skader på andre i meget prøvende tider .Jeg sværger til
det." Adrian

"Hjælper bestemt til at stabilisere bi-polar, den medicin, du får fra lægen, vil enten dræbe dig
eller skade dit sexliv." Andrew

"Jeg bruger indica til  smerte og sativa til  mine PTSD- og angstproblemer.Jeg oplever,  at en
blanding af de to stammer balancerer mine problemer og sænker min hyperaktivitet til et niveau,
der forhindrer mig i at være en fare for mig selv." Stuart

"På dette tidspunkt  arbejder vi  langsomt på at  reducere hans psykofarmaka til  bipolar.Hans
læger er meget indstillet på det.Jeg kan se, at de ordinerede stoffer gør "grød" i hans sind.Vi har
allerede haft en utrolig succes med RSO, så vi kigger nu på dette.

Min mand er bipolar med stor vægt på mani.I mange år selvmedicinerede han med alkohol,
men da han blev ædru for 4 år siden, har han kæmpet med manien siden.Kun det foruroligende
udvalg  af  stoffer  holder  manien  i  skak.Men  det  får  ham  også  til  at  se  ud  til  at  have
Alzheimers.Selvmedicinering med alkoholen hjalp i mange år, men alkoholisme er et problem,
der også skulle tages hånd om.Nu er vi bare trætte af medicinen.Så endnu en gang vil jeg tage
sagen i egen hånd.
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På medicinen er hans livskvalitet lidt dårlig.Bare det at reducere en af  sine mange piller om
dagen gør en forskel (lige begyndt at reducere, så det skal være gradvist af frygt for manisk
anfald).Han har været på RSO i omkring 2,5 måneder for andre problemer med de mest utrolige
resultater.Så nu føler jeg mig tryg ved at reducere hans medicin langsomt.Dette har været med
til at gøre det muligt nu at angribe dette andet sundhedsproblem!" Deborah

"Jeg brugte det i 12 måneder, da jeg var afhængig af kemiske stoffer.Ikke alene hjalp det mig
med at sove, og det hjalp med de "lærebogs" abstinenssymptomer, jeg oplevede som PTSD,
depression, angst og adskillige andre psykiske problemer.Det er overflødigt at sige, at jeg har
forsøgt at dele den kendsgerning, at THC og medicin stort set holdt min fornuft  og mentale
sundhed sammen, mens jeg var i behandling." Chantelle

"Alkoholisme / stofmisbrugsproblemer skal betragtes som "kvalificerende forhold" i stater med
sådanne medicinske love.Medicinsk marihuana har reddet mange alkoholikeres liv." Jim

"Et  riskorn  til  en  værdi  af  en  dag  i  omkring  fem måneder  kurerede  absolut  min  angst  og
depression... Det er næsten 2 år siden jeg tog olien, og symptomerne er ikke vendt tilbage."
Daniel

"Jeg var fra min anti-depressive anti-angst medicin og opiater inden for en uge efter at have
taget olien.Jeg var i alvorlig fare for at miste mine kugler tror jeg.Gudskelov for føniks tårer."
Edie

"Hjælper min depression, og da jeg er alvorligt handicappet, lider jeg af en del depression på
grund af manglende aktivitet og smerte." Rick

"Jeg havde en dårlig periode, efter min søn blev født, efter afskedsdepression, og jeg mistede
begge mine forældre.Cannabis var en Gud sende!!” Loren

“Det har hjulpet min stress og angst  ingen ende i  løbet  af  de sidste par år,  faktisk går det
bogstaveligt talt over i en god periode.Ingen medicin har virket på samme måde...” Stuart

”Det hjælper mod søvntab på grund af angst og panikanfald om natten, hvis det tages 1 time før
sengetid.Det er en lettelse, enhver, der har været udsat for søvnmangel i flere måneder, ved,
hvor hårdt det er.Det holder dig også i et godt roligt humør en god del af dagen.” Kat

"Hjælp mig med migrænehovedpine, tvangslidelser, angst, usikkerhed, mindreværdskompleks,
opsummer det hele, og det helbredte et deprimeret væsen på 3 uger." Riddhi

"Kroniske  stressproblemer,  som  skaber  høje  bp.Mit  stressniveau  bliver  straks  dæmpet  via
hash.Vaping hjælper gennem de dårlige øjeblikke.Jeg bevæger mig kun mod spiselige varer, og
ulempen ved den metode er at skulle vente på, at mit system absorberer.Jeg har fået øvelse
nok til, at jeg tålmodigt er i stand til at vente en halv time, og hvis det er et særligt stresset
øjeblik, går jeg tilbage til min vaporizer." Andie

"Jeg har brækket ryg og nerveskader, og cannabis er den eneste medicin, der hjælper mig med
at sove og klare min dag!" Leslie

"Det hjælper mig med at besvime om natten, så jeg kan vågne rigtig tidligt på arbejde." Matt

Sjældne eller ikke så almindelige sygdomme og sygdomme
"Rick Simpson-olie gør dig spændt på at vågne op og se, hvad der ellers er helet.Jeg er lidt
besat af det." Natalia

Q.Hej Rick/JB, har du nogensinde hørt om en sjælden sygdom Porfyri?Hvis ja, har du behandlet
nogen med RSO, og hvad var resultaterne?

EN.Nej jeg har ikke.Men at dømme ud fra hvad jeg har læst om det, kan jeg ikke se en grund til,
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at olien ikke skulle hjælpe med at helbrede det eller bringe det under kontrol.Det vil helt sikkert
hjælpe med symptomer på denne sjældne og helt sikkert meget ubehagelige tilstand.

Jeg ville følge protokollen på vores side, jeg ville spise olien og bruge den i stikpiller (på den
måde vil  den  gå direkte  i  blodbanen).Jeg  ville  bruge  olien  lokalt  i  en  tinktur  eller  salve  til
hudsygdomme (det vil fjerne al kløe og andet ubehag).

Jeg ville spise mindst 60 g over to eller tre måneder, jeg ville ikke bruge nogen kemikalier, jeg
ville blot følge Rick Simpsons instruktioner.Hvis 60g ikke vil helbrede det eller bringe det under
kontrol, ville jeg spise yderligere 120g.Og hvis det ikke ville give tilfredsstillende resultater, så
ville jeg simpelthen begynde at dunke olien i mig, en to tre gram om dagen eller endda mere,
hvis jeg kunne tage det, og jeg ville simpelthen spise så meget jeg kunne få så hurtigt som
muligt .Hvorfor?For når olien ikke hjælper dig, er det ret usandsynligt, at du finder noget andet,
der vil.Også aggressive sygdomme bør behandles aggressivt.De bedste hilsner, JB

"Det er måske groft, men jeg må bare sige det alligevel, og jeg er ikke meget for diskretion.Så
jeg har ikke alt, hvad jeg skal bruge endnu til olien, men småtrin kommer dertil.Men jeg har haft
denne hæmoride, som altid vender tilbage.Jeg har haft tre børn i alderen 5,3,1 og mit første
barn ingen hæmorider mit andet barn kun en hæmoride min tredje godt det var en hæmoride og
det går væk og kommer tilbage går væk og kommer tilbage.Jeg har købt alt under solen, intet
virkede.Så jeg sagde hvad fanden.Jeg tog omkring 1/8 tsk kief 1/4 tsk kokosolie en knivspids
tørret  lavendel  og  en  knivspids  tørret  kamille  og  to  blade  mynte.Jeg  jordede  det  hele
sammen.Jeg påførte det én gang i går inden for få sekunder, jeg havde ikke længere smerter i
morges, det føltes som en tømt ballon.Jeg påførte det igen, jeg er sikker på, at den næste dag
eller to vil være helt væk.Min pointe er i hvert fald, at jeg sparede penge ved at behandle det
derhjemme med det, jeg havde hurtigere og sundere end regeringens version, og dets bevis på,
at cannabis har skøre helbredende kræfter, og forestil dig, hvis jeg brugte olie, ville den allerede
være væk.En anden min treårige faldt ud af lastbilen. Jeg havde ingen salve ingen peroxid intet
på mig, da vi var på rejse.Så jeg piskede mit løgnebrød ud og slog nogle på hendes knæ, og
om morgenen så det ud som om skorpen var fra en måned siden.Sig farvel Neosporin syg
spare mine øre!Fredskærlighed og cannabis." Moni

"Kære hr.Rick Simpson, lad mig først sige, at min familie synes, du er fantastisk, og vi ville
ønske, at vi var tættere på dig, så vi kan hjælpe dig med dit fantastiske arbejde.Jeg har brugt
medicinsk cannabis i  14 år mod kroniske smerter på grund af polyteistisk ovariesyndrom og
gigt.På grund af de 10 år med apoteksgifte var jeg mere syg, havde taget 90 kg på og var
forfærdeligt afhængig af Dr. ordineret Fentynol.Jeg begyndte med olien for 7 uger siden, og jeg
kan kun sige, at mirakler sker!På seks uger er mit blodsukker nu kontrolleret, så der ikke er
behov for piller, jeg har tabt 28 kg uden anstrengelse.Jeg begyndte at gå i panik over, at jeg blev
mere syg, selvom jeg havde det bedre end nogensinde!Efter mange tests, der fik lægerne til at
klø sig i hovedet og sige, at dette er et mirakel!Der er nu ikke kun nye fibromer, tumorer eller
masser, men de tidligere tilstedeværende fibromer osv. er VÆK!Intet tegn på, at sygdommen
nogensinde har været til stede!Jeg har stadig test for at se, om det også er væk fra nyrerne,
men jeg ved i mit hjerte, at de også vil være væk.Tak Rick Simpson, du gør Herrens arbejde,
Gud velsigne dig som han har mig, ved at finde din side.” Annie

“Så  gode  nyheder  JB  &  RICK!!!Jeg  var  til  lægen  i  dag  for  at  få  mine  testresultater!Min
skjoldbruskkirtel, som var underaktiv og medicineret i 22 år, er nu overaktiv!Jeg har kun selv
indtaget  RSO på  fuld  tid  i  en  måned,  jeg  gnider  også  en  tinktur  lige  ind  i  halsen,  og  jeg
fordamper også RSO!Jeg er så ekstatisk glad for det her!Han er en rigtig sej læge, der har
været der og støttet mig igennem det hele og ved godt, JEG BRUGER FAKTISK RSO OIL!Da
han er den læge, han er, vil han stadig lave en ultralyd på min skjoldbruskkirtel for at tjekke for
knuder!Hvad synes du om ultralyden?Jeg vil altid tage denne olie med stolthed i resten af mine
dage, det føles rigtigt, det er hele pointen!Receptpligtig medicin er ONDE!Jeg har også mange
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andre sundhedsproblemer, som jeg i øjeblikket behandler med denne vidunderlige olie!

Chiari misdannelse type 1 af hjernestammen også jeg har svær karpaltunnel og meget mere!
Jeg er 45 år ung i dag, føler mig ikke helt slået og såret, som jeg plejede at føle!Fik jeg nævnt,
at jeg også blev hjerneopereret for 7 måneder siden, og jeg har ikke brugt nogen euforiserende
stoffer siden min operation på grund af leversvigt fra stofferne!Jeg er virkelig et bevis på, at
denne olie er fra GUD!Dette er alt, hvad vi bør indtage som medicin!Tak JB og Rick for alt, hvad
du gør fra bunden af mit hjerte!Ikke flere skjoldbruskkirtelmedicin, YAY!!!!!!!!" Margene

-- Tillykke, Margene.Hvad angår ultralyden, så tror jeg, du kender svaret.Jo færre scanninger, jo
bedre, det er alt, hvad jeg kan sige.Jeg personligt ville ikke gå i nærheden af nogen, der ikke
ville fortælle mig om olien i 22 år, men hvis du tror, de mennesker stadig har noget at fortælle
dig, er du velkommen til at tale med dem, nemlig hvis du virkelig er interesseret i, hvad de har at
sige om medicin.Men det er omtrent alt, hvad jeg ville lade dem gøre, kun tale, på den måde
kan de ikke såre dig så meget, som de ville, hvis de havde succes med at overbevise dig om at
indtage nogle piller efter eget valg.Bedstønsker og hold dig væk fra dem, der brugte 22 år på at
give dig forkerte råd.Vær glad for at du overlevede deres "behandlinger", andre var ikke så
heldige.JB

"Jeg har også hypothyroid (Graves Disease).Vi opdagede det for 17 år siden, da vi var gravide
og fødte  min  datter  i  15  uger  på grund af  det  (jeg  var  på i  alt  14  lægemidler,  inklusive  3
narkotiske smertestillende midler til svært fremskreden degenerativ diskussygdom i lænden og
skoliose  i  min  øvre  rygsøjle/hyperthyreoidea  (Graves  Disease)  /  Diabetes  (Type  II)  /  Blue
Sclera / Psoriasis & Eksem / Hypertension / Nyreproblemer / Restless Leg Syndrome (jeg fik
pænt dette som en bivirkning af en anden medicin) / Højt kolesteroltal / overvægt (har tabt mig
mere end 100 lbs siden jeg slap af med cocktailen af medicin ~ sidste sommer) **JEG GIVER
IKKE  DIÆT**  og  har  altid  spist  sundt,  inklusive  intet  rødt  kød  ~  økologiske  grøntsager
osv...daglig juice osv...16 år med nonstop pillepopping lægemidler, der nu beløber sig til NUL
piller dagligt!!!!

Jeg tager cirka et kvart til lige under et halvt gram om dagen af min egen hjemmelavede Rick
Simpson  Oil  i  henhold  til  Ricks  specifikke  instruktioner  ~  **  DET  SKAL  JEG
KOMMENTERE...GØR IKKE, JEG GENTAGER IKKE, BILLIG UD PÅ KVALITETEN AF DINE
STARTMATERIALER > DIN OLIE, DU INDTAGER, SKAL VÆRE GENNEMGÅENDE OG RAV I
FARVEN >> ELLERS ER DEN IKKE AF MEDICINEL SPISELIG KVALITET**” Michele

"Kan cannabisolie bruges til at behandle rabies?" Aami

-- Aami, ja, men det vil nok kræve, at patienten lægges i koma i nogen tid, med meget høje
doser af olien, især i fremskredne tilfælde.JB

“I går gav jeg en smule olie til en af mine venner, som fik skoldkopper af at gå på hospitalet.Jeg
foreslog denne person at varme lidt olivenolie op, blande det i RSO'en og derefter i cremen,
denne person har brugt.Denne person sendte mig lige en besked for at sige: "Peter, jeg kan
ikke fortælle dig, hvor taknemmelig jeg er for den fantastiske olie!HOLY SHIT.Intet ord af løgn:
den ondeste "pock" jeg har, den "ground zero" der først dukkede op, som har været den største
og grimmeste hele den tid, jeg har været syg - bare tørret op og sårskorpen kom REN inden for
cirka to timer efter påføring af olien.Jeg er en konvertit!Hellige helvede!Jeg brugte det i hele min
hovedbund og de værste pletter på min krop - mit hår ser lidt fedtet ud, men jeg har det så
meget  bedre  allerede.Det  er  virkelig  fantastisk.WOW!Der  skal  ikke  meget  til  at  overbevise
nogen om sandheden.” Peter

-- Tak, Peter, godt gået.Hampefrøolie og RSO fungerer også godt.Meget olivenolie på markedet
er ikke produceret af oliven, der er ikke nok oliven i verden til al den "olivenolie", der produceres
og  sælges  på  verdensplan,  så  dine  chancer  for  at  blive  snydt  er  lavere,  når  du  køber
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hampefrøolie .Plus, det trænger ind i huden og går omkring en tomme og en halv dybt ind i
vævet, hvilket også er fantastisk til heling.Og den er ikke så fedtet som olivenolie.JB

”Hvis ordblindhed ikke er på listen, burde det måske være det.Jeg har bemærket en evne til at
stave 100 gange bedre,  end jeg nogensinde har gjort,  før  jeg helbredte mig selv  for  andre
ting.Den frygtelige bivirkning ved at helbrede mig selv for type 2-diabetes: ikke mere gigt, iskias,
fedme eller ordblindhed.Hahaha!!” Peter

"Det er ikke en kræftkur eller noget, men jeg ville gerne fortælle Rick, at jeg har haltet på min
højre hæl i næsten et år nu.Ikke sikker på, hvad der er galt med det, og ved, at lægen vil give
mig medicin, som jeg ikke føler mig tryg ved at tage, så jeg har bare håndteret smerter.Vi blev
for nylig introduceret til RSO gennem en ven, Charles, og vi er begyndt at lave det.I de sidste to
dage har  jeg  indtaget  olien  et  par  gange om dagen,  og i  morges vågnede jeg og haltede
ikke.Min mand lagde mærke til  det  med det  samme.Han bemærkede, at  olien må have sin
magi!Tak Rick Simpson![:)] Jeg har det skønt!" H

-- Kære H, tak for den gode nyhed, vi vil altid gerne høre om dem.Jeg ville blande olien med
hampefrøolie eller olivenolie og lave en tinktur og bruge olien lokalt også.Selvfølgelig er det at
spise olien nøglen til  den rigtige helbredelse,  og alle instruktioner om, hvordan man bruger
olien, er på vores side.De bedste hilsner, JB

"For seks dage siden hjalp jeg to mænd med leverkræft og diabetes.En ven, kemoen, fik sin
mund, brændt, læber brændt.Vejede 225 pund nu 139, kunne ikke spise, sove, meget træt.Nå,
han har spurgt mig meget om RSO.Jeg uddanner ham altid.Jeg har været på ham i 6 måneder
nu.Men efter at hans to fætre døde for 6 måneder siden, fik begge kræft, 1 leverhjerne.Og kræft
i skjoldbruskkirtlen.Jeg taler med begge familier, de ville prøve RSO, men de var bange for, at
regeringen ville tage deres hjem eller smide ham i fængsel.Begge døde.HVIL I FREDBrødre.

Men disse mænd har været på RSO i 6 dage nu, jeg gik for at tjekke ham, som jeg lovede
ham.Han var forbløffet over, at han kan spise igen, og han sagde, at han ikke kan stoppe med
at spise.Det er en god ting.For da han startede olien, var han knogler.Så syg ud.Men lige efter 6
dage...den ømme mund var væk.Han sagde: "Du havde ret, jeg har det så meget bedre." Han
har fået energi igen, masser af den.Han så så godt ud og havde masser af farver.RSO.Tak igen
Rick Simpson.Endnu et par glade kræftpatienter.At leve og føle sig fantastisk.Fred, kærlighed
og cannabiskure” Ron

"Min plejer har en patient, der er diagnosticeret med lupus og kviksølvforgiftning i hele hendes
krop.Efter  omkring  et  år  indtil  videre  med  at  bruge  sin  hjemmelavede  olie,  er
kviksølvforgiftningen fuldstændig forsvundet, og Lupus er forbandet næsten væk.Hårsækkene
er blevet taget hver anden uge for at se præcis, hvad og hvor meget gift der er i hendes krop for
at  opdatere  hendes  succes.Det  er  virkelig  fantastisk,  hvad  der  kan  helbredes  naturligt.Det
koster lidt, men stadig sundere og et liv værd!” Jesse

"Jeg fik diagnosen primær myeloid fibrose, fik medicin, der hjalp, men som ikke var tilfreds på
grund  af  tiltagende  smerter  og  ingen  appetit  og  faldende  blodtal,  øget  miltstørrelse,
søvnløshed.Efter at have taget denne medicin i et år og ikke mærket nogen reel fundamental
forandring besluttede jeg at prøve RSO, kun 1 måned på olien, min smerte er ikke-eksisterende,
appetitten er vendt tilbage, blodtallet er stigende, sover som en sten." Aguae

"Jeg bruger det  til  at  behandle min medicinske anomali...  Adskillige hospitaler  i  mit  område
siger, at det ikke burde være muligt...men RSO'en er fantastisk... Jeg afviser en VP-shunt i min
krop, jeg har en bindevævssygdom og flere andre sjældne problemer... 4 hjerneoperationer på
36  dage,  og  jeg  nægtede  at  fylde  stofferne...  udelukkende  medicinsk  marihuana,  RSO og
vejrtrækning... Jeg har aldrig helet så hurtigt i mit liv... Selvom mine laboratorier viser, at min
krop er så ødelagt, er min smerte faktisk ikke så slemt..." Katie
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"Cannabisolien helbreder mit PCOS (polycystisk ovariesyndrom).De fleste af mine symptomer
er kontrollerede.Jeg er ude af alle de 7 medicin, jeg fik for det.Den perifere neuropati, jeg havde,
er væk, og følelsen er tilbage i mine fødder.Mit metaboliske syndrom er kontrolleret.Jeg er op til
130 kg vægttab.

De mange symptomer på PCOS og metabolisk syndrom er  væk:  Hormonerne er i  balance
(testosteron  for  højt  ved  180,  nu  nede  på  40).Min  insulinresistens  (blodsukker)  er  under
kontrol.Leptinresistens  (hormon,  der  fortæller,  når  du  er  mæt)  er  kontrolleret.Får  månedlig
menstruation efter 15 år med amenorhea (manglende menstruation) og anovulation (manglende
ægløsning).Diabetisk nervesmerter væk.

Min appetit er kontrolleret.Olien har været med til at komme over sukkerafhængigheden.Tabt
120 lbs på et år (10 lbs/måned) - symptomer på PCOS omfatter fedme, overkrop fedme og
besvær med at tabe sig.Cysterne under mine arme og i mit håndled er væk.Gigt gør sjældent
ondt, og hvis det gør det, betyder det, at det er tid til mere olie.

Hidradenitis  Suppurativa  (deforme  follikler,  cystisk  acne,  hudorme)
kontrolleres/mindskes.Acanthosis  nigricans  (mørke  hudpletter,  ru  hud,  hudmærker)  er
væk.Visceralt fedt tabt øjeblikkeligt (farligt fedt omkring organhjertet og leveren).Mindre acne,
cyster  og  indgroede  hår.Bedre  teint  (mindre  porer,  mørke  rande  omkring  øjnene  er  væk.)
Hirsutisme (uønsket hår på kvinder på deres ansigt, nakke, bryst, ryg og mave).mindsket, men
ikke væk.Bedre sove dybere og gennem natten.Ikke mere smerte fra Heels Spurs og Plantar
Fasciitis  længere.Slut  med  hovedpine,  lindret  intrakraniel  hypertension,  muskel-  og
nervesmerter, trykket i skuldre, nakke og baghoved blev dramatisk mindsket.Vertigo-lignende
symptomer  på  konstant  svimmelhed  og  svimmelhed  er  væk.Humørsvingninger  er
kontrolleret.Ikke flere hæmorider.

Den kroniske halsbetændelse (tilbagevendende ondt i halsen fra sure opstød) er helet og væk.
(syre  refluks  forbliver  dog,  da  maden  påvirker  det  dagligt).Sæsonbestemte  allergier  er
forsvundet  (løbende/tilstoppet  næse,  overskydende  slim  om  morgenen  og  kløende
øjne).Fødevareallergierne mindskedes (spiste ved et uheld rejer, reaktionen var langsommere
end normalt,  men var stadig nødt  til  at  tage benadryl).Lindring af rygsmerter.Aftrækkeren er
væk.Irritabel tyktarm IBS-symptomer er under kontrol.Blodtrykket sænket.Arret fra da jeg blev
opereret i karpaltunnelen helede helt.

Jeg  har  helet  et  par  forbrændinger  med  en  kombination  af  cannabisolie  og  kokosolie.Min
kæreste brændte sin hånd slemt,  og der var ingen tegn på det  en dag efter  at  have brugt
olien.Mit kolesterol er stadig højt.Jeg gennemgik en periode med detoxing/herxing, hvor jeg var
nødt  til  at  trække mig fra olien,  ellers ville  jeg herxe værre.Jeg arbejder mig tilbage til  den
samme dosis.Svage lever løber i  min familie,  og PCOS er relateret til  candida albicans,  og
mange  mennesker  må  håndtere  en  herxheimer-reaktion,  hvis  gæren  bliver  overbehandlet
gennem leveren.Jeg skiftede også til økologiske fødevarer og holdt op med at spise raffineret
sukker, så det kunne også være en del af detoxen.Olien ser ikke ud til at påvirke mit kolesterol,
men jo mere jeg forsker, jo mere ser jeg, at kolesterol ikke er så slemt, som folk tror,  og så
længe der  er  betændelse,  vil  der  være kolesterol.Det  er  kroppens forsvarsmekanisme mod
det.Så jeg er ikke bekymret." via Aamann

“Min søn har en sjælden nyresygdom kaldet FSGS, og han har brugt medicinen i de sidste 2
år.Hans blodprøver  viste altid  lavt  albumin (protein bliver  spildt  ind i  urinen,  hvilket  sænker
albuminniveauet i  blodet).Siden han startede med medicinen (1/4 riskorns størrelse i PM) er
hans blodprøve blevet forbedret så meget, at hans nefrolog er forbløffet.De sidste resultater, der
kom tilbage,  viste albuminniveauer hos en 'normal'  person.Nefrologen sagde "Jeg ved ikke,
hvad  du  laver,  men  fortsæt  sådan."  Med  denne  type  nyresygdom  kan  en  patient  normalt
forvente transplantation inden for 8 år efter diagnosen.Min søn blev diagnosticeret som 2-årig

- 165 -



og er nu næsten 25.Han har stadig begge sine nyrer, og begge fungerer som en 'sund' person,
der ikke har en nyresygdom.Nefrologen klør sig i hovedet.Vi ser også en naturlæge og har gjort
det de sidste 17 år.Han har også været en enorm hjælp, men jeg VED, at medicinen er det, der
har  korrigeret  albumin-outputtet.Der  er  mange sygdomme derude,  som kan helbredes  med
dette, og jeg tror og ved virkelig, at denne medicin har hjulpet både mig og min søn.Tak skal du
have!!"

"Vores søn har Niemann Pick type C, og vi har brugt Ricks oliemetode siden 1. februar.Vi er
gået fra 15+ gns. anfald om dagen mens han var vågen og utallige mens han sov til kun 2 grand
mal i de sidste 56 dage.Vi begynder nu at opleve små fokale anfald.Vil du foreslå måske at lave
en ny olie og skifte stammer?” Kevin

-- Ja, Kevin.

"Bli  med  en  anden  høj  THC-stamme,  eller  er  det  ok  at  blande  en  høj  CBD-stamme som
Harlequin med en anden høj THC-stamme som Candy Kush?"

-- Jeg ville lave to separate olier, jeg ønsker ikke at fortynde min RSO med CBD.Jo mere potent
og beroligende, jo bedre vil det virke som medicin.JB

“Da du har gjort dette i  et stykke tid,  vil  du så foreslå at holde dig til  de højere THC-olier i
modsætning til de højere CBD-olier?Jeg ønsker ikke at gå ruten fra Charlotte's Web, fordi vi har
set  gode  resultater  i  den  højere  THC-stamme,  vi  har  brugt.Men  jeg  er  nysgerrig  efter
Harlekin.Eller erdet ligner for meget CW?"

-- Igen, Kevin, jeg ville lave RSO'en fra den mest potente og beroligende indica-dominerende
stamme, jeg kunne få.Så ville jeg måske lave en høj CBD olie separat, og så ville jeg lade
patienten vælge, hvad der virker bedst for dem.I et ideelt tilfælde ville patienterne være i stand
til at vælge mellem hundredvis af typer olier.Ligesom i en vinbutik - alle kan lide, hvad de kan
lide, og der er ingen måde at sige, hvilken vin de vil bedst lide.

Gendannelse af synet
"Jeg lavede lige et parti 'hampolie' for et par nætter siden og et parti smør.Jeg har givet en
hjernetumorpatient olien, før hun tog olien, var hun næsten blind, efter en måneds behandling
med olien, er hendes syn næsten genoprettet.Du ville ikke få de samme resultater fra smør.Du
får medicinske resultater fra smør, men olien er en meget mere koncentreret form for medicin,
og den virker til næsten alt, ting er bare fantastisk." Dion

“Tages oralt er det at genoprette min mors syn.Hun er juridisk blind på sit venstre øje.En skade
gjorde hende uden linse, og flere operationer efterlod hende med grøn stær.Hun har været på
RSO i halvandet år nu - bruger det dagligt.Hun bemærkede aldrig, hvor meget synet vendte
tilbage, før hun tog noget øjenmakeup på.Hun har været blind på det øje i 40 år, så hun har selv
trænet, hvordan man lægger øjenmake-up med lukkede øjne.Det var den eneste måde, hun
kunne anvende det på sit gode øje, var at lukke sit gode øje og efterlade hende helt blind.Nå,
sidste gang hun lukkede sit gode øje, begyndte hun faktisk at se og fokusere ud af sit blinde
øje.Hun bruger kun make-up ved lejligheder, så hun er ikke helt sikker på, hvor lang tid der gik,
før hendes syn begyndte at vende tilbage, men efter at have været på olien i over et år kan hun
nu se billeder, farver og endda læse visse ting fra hendes dårlige øje!Jeg holdt en pose Lays
Chips op, og fra den anden side af bordet kunne hun læse lays.Hun tror, at hvis hun havde en
ny linse, ville hendes syn være fuldstændig genoprettet.For at få en ny linse skal hun sættes på
en organdonorliste - jeg er ikke sikker på, at hendes forsikring dækker sådan noget, så indtil
videre - Denne olie har givet hende et mirakel - et mirakel af syn, hvor der engang kun var
mørke !Så jeg vil sige, INGEN DÅBER KRÆVES - Bare en konstant forsyning!Kom nu i gang
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med at plante din kur!Åh ja - hun har heller INGEN BEVIS for GLAUKOM!" Lindsay

“Jeg bruger cannasmør til  min glaukom, og det begynder at virke inden for 10 minutter.Den
følelsesløse ægfølelse i mit øje forsvinder og fjerner mit tågede dobbeltsyn.Jeg har aldrig haft
smerter i kroppen, så jeg ved ikke, om det virker mod smerter, men jeg er sikker på, at det
ville.Jeg er 47 og ingen smerter, måske er det fordi jeg allerede bruger cannasmør.Jeg har ikke
længere  brug  for  Wellbutrin  eller  Adderall,  cannabis  har  kureret  min  depression  og
ADD/ADHD.Det hjælper også på min angst, lægen ville sætte mig på Klonopin.Hahahaha wow."
Rebecca

“I dag gik min far, der lider af makuladegeneration og har været næsten helt blind på begge
øjne, til lægen igen efter at have taget mine Phoenix-tårer i de sidste 6 måneder.I dag blev
lægerne overraskede, fordi hans syn, der ikke har gjort andet end at blive værre, er begyndt at
blive bedre.Nerveenderne er begyndt at forbinde sig igen, og han testede i dag med 20/20 i
HØJRE ØJE.CANNABIS KURE.Jeg havde givet ham Phoenix Tears, som jeg lærte at lave af
Rick Simpson.Det er en meget god dag.Det beviser Cannabis' magt." Gregg

"OK, så jeg tror, de fleste af vores læsere har vænnet sig til, at hampolie kurerer kræft, især når
den produceres og bruges korrekt, og når patienten følger Rick Simpsons instruktioner.Så har
du set mig fortælle om diabetes, gigt, Crohns, MS og alle mulige andre sygdomme.Nogle er
kommet over det allerede og ved, at olien sandsynligvis virkelig er en kur alt eller i det mindste
ser ud på den måde, nogle har ikke.Så fandt vi på at behandle forbrændinger og fjerne gamle ar
- nemt at bevise, mange har gjort det.Så sagde vi, at olien får hår igen på skaldede pletter - og
detgør.Så nævnte vi erektil dysfunktion, og mange mente, at det var i overkanten.Men vent til du
læser denne udtalelse:

“Jeg har 2 forældre, der skal have deres vidnesbyrd optaget!Min mor er ved at få sit websted
tilbage i sit blinde øje, (efter at have været på olien) kan hun faktisk se farver og former nu, selv
med sit gode øje lukket, og min far har helbredt sin diabetes." Lindsay

-- Tak, Lindsay Bunn Rogers, denne her gjorde vores dag.Jeg kan kun sige, at hendes syn nok
skal blive endnu bedre, og jeg vil også anbefale, at hun også bruger olien i stikpiller.Stikpiller til
øjenlidelser?Selvfølgelig.JB"

"Jeg har taget RSO i over et år for kræft ... ikke kun er det krympende mine tumorer, men mit
syn er forbedret fra -650 til -400.Min øjenlæge kunne ikke tro, hvor meget mit syn er blevet
bedre.Jeg har været nødt til at udskifte mine briller to gange nu.” Debby

Dyr - Vidnesbyrd
"Hurredet vores tyremastiff.Han fik 4 måneder at leve for næsten 11 måneder siden efter at
have fået diagnosen hæmangiosarkom!Så glad for, at vi fandt Rick Simpson og cannabisolie!"
Amanda

"Jeg anede ikke noget om medicinsk cannabis.Vores 14-årige hund er super lydig, og du kan
lægge en bøf på gulvet, forlade rummet, og hun vil ikke røre den, medmindre du siger ok.Nå,
der var noget infunderet smør, der var blødgjort ved siden af  ilden i et par minutter, og Dusty
Dog  må  have  vidst,  at  det  var  godt,  for  hun  spiste  meget!Det  var  omkring  30  stærke
menneskelige doser i et møde.Jeg havde det ret dårligt, især da hendes ben gav efter, og hun
gled ind i en semi-koma.Jeg blev hos hende og sprøjtede sukkervand ind i hendes mund i de
næste to dage, så vågnede hun, kastede sig op med grønt bræk, lavede et stort grønt lort, fik en
shake og har været som en ny hund siden.Hun var som en hvalp.I starten lagde jeg det til at
være glad for at være i live, men det var mere end det.Det var, som om nogen havde lavet en
fabriksindstilling på hende.Det var det, der fik os til at se nærmere på medicinske egenskaber
og opdagede Rick Simpson-historien." Adam
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"Nogle børns lymfom T-celle CLCT-1-kræft er VÆK!

Vi vil kun gå til dyrlægen til test hver tredje uge for CBC'er for at måle calciumniveauer og FNA
for  at  overvåge  rød-hvide  blodtal  for  kræft-t-celler.Hun  har  ikke  længere  brug  for  ordineret
medicin, men vi vil beholde hende på Rick Simpson Oil, der kurerede kræften hver dag resten
af hendes liv.Vi er en taknemmelig familie.” Et eller andet barn

"Min hund har osteosarkom (knoglekræft).Jeg fik amputeret hans ben for en uge siden, og han
skal starte med kemo om en uge.Med hans kræft, spreder den sig normalt til lungerne, 95% af
hunde dør af lungekræft inden for et år.Hvis det var din hund, ville du starte olien nu og stadig
lave kemoen, eller ingen kemo og lige olie?For mennesker starter du med et riskorn, med en
hund på 70 lb, ville du starte med en tredjedel af det to gange dagligt?Tak fordi du læste dette,
og jeg venter spændt på dit svar." Eda

“Eda,  olien  reddede  vores  dyrebare  hund  Sophie.Hun  var  døende.Giv  din  hund  olien
ASAP ...Kemo vil dræbe hende.Bønner med dig...” Brewster

"Jeg behandlede min  hunds tumor på hans øre med RSO...Det  var  KÆMPE og nu er  det
VÆK!!!!” Andrea

“Min hund havde en svulst, som dyrlægen ikke ville operere!!Det er blevet ved med at åbne sig
og blive inficeret.Jeg brugte min RSO olie blandet med kokosolie og påførte topisk dagligt, indtil
tumoren var forsvundet.Ingen vækst indeni eller uden for min dreng!!" Boris

”Vi har tre pelsbørn i alderen 10, 9 og 8 år, som jeg dagligt medicinerer med RSO som en
forebyggende foranstaltning.Jeg har også behandlet deres forskellige sår & aktuelle skavanker
med stor succes.Tak Rick!” Virginia

“Jeg har lige fået nogle rigtig gode nyheder om mine venners hund, som jeg bare måtte dele!For
et par måneder siden havde hendes pitbull Maximus en tumor inde i det ene af hans bagben,
der var ved at vokse ud af kontrol.Dyrlægen fortalte min ven, at hun skulle betale over 3000000
for at få hans ben amputeret, ellers ville det sprede sig, og han ville dø inden for et år.Dette var
omkring 4 måneder  siden.Dengang,  da jeg  så hendes status om hans planlagte  operation,
sendte jeg en besked til hende og foreslog at give ham cannabisolie i stedet for.Hun regnede
med, at hun ville give den naturlige behandling en chance, før hun gjorde noget drastisk og
irreversibelt som amputation.Heldigvis for hende (og Maximus) havde hun allerede et Cannabis-
kort, da hun bor i Californien.Så hun gik til en cannabis-dispensary og hentede noget.Hun gav
ham 1 dråbe olie på størrelse med en ært to gange dagligt sammen med hans måltider.Med det
samme sagde hun, at hun bemærkede, at han havde færre smerter og følte sig meget mere
tilpas.Plus, hans spisevaner gik lige tilbage til det normale.Efter et par uger kunne han endda
løbe uden at halte, så hun aflyste hans operation og holdt fast i den naturlige behandling.Hun er
lige kommet hjem fra et dyrlægetjek i dag, og fandt ud af, at hans tumor er HELT VÆK.Der er
ikke efterladt spor af tumoren.Dyrlægen blev virkelig chokeret, da hun fortalte ham, hvordan hun
helbredte ham.

FYI: Dette er den tredje hund, jeg kender til, der er blevet reddet af cannabisolie.Jeg kender
også masser af mennesker, der også er blevet reddet.Hvis du STADIG tror,  at Cannabis ikke
helbreder kræft, så har du ikke været opmærksom.Jeg har kendt sandheden i årevis nu, og jeg
har aldrig fundet nogen, hverken dyr eller mennesker, som cannabisolie har undladt at redde."
Lara

"Jeg har en nabo, der med succes fjernede tumorer i sin hund inden for en måned ved at give
hende medicinen.Fortsæt og ja,  meget små doser,  da Rick har udtalt,  at  deres stofskifte er
meget højt, så de bliver bedre meget hurtigere, end vi gør." Covey

"Ja, det vil  hjælpe din hund.Min hund havde anfald, men ikke et,  efter jeg startede ham på
olien!" Shelagh
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"Vi  bruger  det  til  at  behandle  vores elskede basset-hunde-grøn stær.Hun er  12 og hendes
øjentryksmåling var mellem 60 og 70, og de sagde, at de måske skulle fjerne øjet, hvis det
bliver 80, så vi begyndte at bruge olien i løbet af de sidste par måneder, og hendes seneste
øjentrykstest målte KUN 8! !!Det er under et normalt øjentrykniveau, og øjenlægen er enig i, at
det er veldokumenteret til behandling af glaukom.Vi giver hende kun en meget lille mængde
nålehoved dagligt, og alt der er større bliver hun virkelig stenet, men har bare en god søvn, og
du kan se øjenforbedring, når hun vågner.Olien har også hjulpet mig med at slippe af med
Warfarin blodfortyndende medicin,  som jeg hadede så meget,  og også tage den dagligt  og
aldrig  følt  mig  bedre  og  kombinere  med GMO-fri  diæt,  hvor  det  er  muligt  og  generelt  god
spisning og noget motion, og jeg er virkelig et nyt menneske.Kraft til denne FANTASTISKE olie
og tak til Rick og alle, der promoverer denne fantastiske helbredende plante." Dekan

"GUD VELSIGNE JB og Rick Simpson for jeres loyalitet over for de mennesker, der har mest
brug for dig.Jeg vil lave min egen, når jeg kan, for at hjælpe de mennesker, jeg kender, som har
desperat brug for det.Min datter lavede lidt fra trim til en tumor på sin hund.Fire dages brug
sagde hun, at det så ud, som om det var ved at falde af.Jeg venter stadig på de endelige
resultater.GUD før en KEMIST!" Greg

"Fantastisk historie!Jeg laver og tager RSO til sundhedspleje, da min familie har haft meget
kræft.Jeg begyndte at  give det  til  mine hunde,  ligesom de begge har små svulster,  og min
Shetland fårehund har Discoid Lupus, en form for hundelupus.Det er utroligt!På et par uger er
en af hundens tumorer skrumpet med 70%, og den anden hund med lupus har det fantastisk!
For  første  gang  i  årevis  heler  hendes  røde,  hævede og  smertefulde  næse!Jeg  har  prøvet
recepter, steroider, diæt og intet har hjulpet.RSO'en helbreder min hunds lupus, jeg ved, at den
også kan hjælpe mennesker!♥♥♥ “Ashley

"Velsign enhver, der helbreder dyr!!Jeg helbredte BEGGE mine hunde for kræft.Livmoderkræft
på en.Hudkræft på den anden side.BEGGE er fuldstændig helbredt.Og jeg heler også massive
3. grads forbrændinger på min venstre arm med RSO'en.VELSIGN RS & JB!!!!!!” Goblin

"Jeg tog min hund til dyrlægen, fordi han haltede.Lægen tog røntgenbilleder og viste dem til mig
(jeg så massen i hans skulder) og fortalte mig, at han havde omkring to uger.De satte ham på
en masse smertestillende medicin, og det gjorde ham så syg, og jeg tror, han så og hørte ting.

En af mine venner laver i hvert fald sliksug med THC-olie, så jeg stoppede med smertestillende
medicin og gav ham en 1/4 af suget hver 4. time, og han klarede sig godt, han begyndte endda
at spise igen.Lang historie kort, tog ham tilbage 2 uger senere, og de tog røntgenbilleder igen,
og  det  var  væk,  lægen  sagde,  at  han  aldrig  har  set  noget  lignende  før...Jeg  vil  poste
billede...OLIEN VIRKER VIRKELIG...INGEN BULLSH___” Tammy

"Uden dig og din viden ville jeg ikke have været i stand til at hjælpe venner og andre mennesker
i desperat nød.Det er sådan en god følelse indeni, når du ser, hvordan du hjalp dem.Fortsæt
med at sprede informationen, det skal jeg.Det hjælper endda med min hunds gigt.Stoppede
ham med at halte på 2 dage." Krystal

"Jeg fjernede en kræftsvulst i min hund Ellies ansigt.Hun er tilfældigvis min bedste ven.Tre ord
til at beskrive Rick ... uselvisk progressiv leder."

"Som Rick  ved,  har  vi  brugt  RSO'en  på  vores  hunde  og  heste  sammen med os  selv.Det
forekommer os, at dyr er meget mere respondenter end mennesker.Vi tilskriver dette ikke kun
ved, hvor mange receptorer de har, de er virkelig en uskyldig patient." Brewster

"Jeg startede min hund på omkring en halv størrelse af et riskorn om dagen om natten, indtil
hun vænnede sig til det.Vær opmærksom på, at det vil gøre hunden søvnig, og det kan gøre
dem sløve, men som JB sagde, reagerer de hurtigt på det.Jeg behandlede hende for en tumor
direkte på selve tumoren samt gav hende den oralt 2 gange dagligt, og det virkede på mindre
end en måned, tumoren væk.Held og lykke!" Phoenix
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"Den bedste måde er at tørre det af på deres tunge - nogle hunde elsker smagen - det kan
berolige dem og måske endda forårsage noget urininkontinens, så du skal ikke bekymre dig om,
at  de  har  det  fint.For  hundene  er  en  rå  kød-  og  ben-diæt  også  ideel  og  vil  hjælpe  mod
kræften.Find også en homøopatisk dyrlæge." Whitney

"Begge mine hunde får olie dagligt (vedligeholdelse).Hvis det var farligt for hunde, så ville en
hund,  der  spiste  omkring  1,5  gram  olie  uden  tidligere  erfaring,  have  haft  nogle  alvorlige
bivirkninger udover at sove og tisse i sengen.Ud af de 5 hunde, som jeg har behandlet med
olien, har hver af dem haft mere energi og reageret positivt på behandlingen.De var i alderen fra
4 måneder til 10 år og behandlede alt fra snitsår til kræft.Det er den eneste medicin, mine hunde
får, jeg bruger en holistisk dyrlæge, og hun står bag mig og behandler dem med det.

Jeg  har  startet  hver  hund  (20  lbs  til  80  lbs)  med  omkring  1/4  riskorn  pr.  dosis.Ligesom
mennesker har de alle forskellige tolerancer, men jeg har ikke set noget behov for at starte med
en lavere dosis end det.Det værste, der vil ske, er, at de bliver høje, hvis de ser ud til at være
utilpas,  så læg dig bare ned med dem, de slapper af,  fordi  du er  afslappet,  og de vil  gå i
seng.Så når de vågner, vil de være fulde af energi, dette har været i overensstemmelse med
hver hund.Doserne kan øges ret hurtigt, hver par dage.

Hvis hundene ikke kunne lide, hvad de oplevede af dette, så ville de ikke tage de godbidder
eller foder, som jeg tog det på.De har tilsyneladende ingen problemer med at spise omkring
deres druekerneekstrakt og efterlade det i deres skåle, men det stykke mad med olien på bliver
aldrig efterladt." Jay

"For et par år siden begyndte jeg at se flere og flere referencer til "Rick Simpson Oil", og som
mangeårig Cannabis-bruger var jeg mere end interesseret.I løbet af denne tid mistede vi vores
Golden Retriever til en blodfødt cancer kaldet Hemangiosarcoma, som Goldens er kendt for at
få.Det dræbte hende 3 uger efter diagnosen af vores dyrlæge.En grim hurtig kræft i bedste fald.

I  løbet af denne tid begyndte min kone og jeg at lave og bruge RSO, som et  middel til  at
kontrollere både min multipel  sklerose og hendes rygmarvsnerveskade.En af  vores venners
Golden Retrieverblev pludselig ret syg, og fik konstateret hæmangiosarkom, og fik max 2 uger
til at leve af dyrlægen.Jeg rådførte mig med ejerne, og vi begyndte at dosere hunden, Betty,
med RSO cirka én dosis "riskorn" om dagen med mad.

I løbet af 3 til 5 dage var hun ikke kun OP og PÅ, men faktisk løb og legede igen.Hun jagter sin
mestre  Mountainbike  over  de  lokale  grusveje  hele  dagen  og  fremstår  sundere,  end  hun
nogensinde har været.Ved hendes genbesøg hos dyrlægen var han først forvirret på grund af
sin tidligere diagnose og havde forventet, at hun ville dø hurtigt, ligesom alle de andre dyr, han
har diagnosticeret korrekt.Derefter lavede han en øjeblikkelig omvending og erklærede, at han
åbenbart havde fejldiagnosticeret hendes tilstand, men da han fik at vide om hendes behandling
med  RSO,  smed  han  ideen  og  sagde,  at  der  ikke  var  noget  medicinsk  bevis  for  dets
effektivitet.Hans afvisning af  at tro på et egentligt  "medicinens mirakel"  er et  bevis på hans
medlemskab af Society of Hardheaded Non-Believers [læger].

RSO har haft en dramatisk effekt på min MSsom bevist ved løbende test, jeg laver for at holde
styr på sygdommenes fremskridt [computerspil, samme spil, samme version, andet år, gør det
faktisk hurtigere og mere præcist].Jeg har tabt mig og er sundere end nogensinde før, efter at
have holdt op med alle de farmaceutiske lægemidler, som lægerne har haft mig på i 15 år.Og
måske ikke et direkte resultat AF, men ikke desto mindre fik jeg styrke ved brugen AF RSO,
EFTER 50 ÅR med rygetobak var jeg endelig i stand til, for 60 dage siden, at slukke min sidste
cigaret og smide alle askebægre ud.Jeg er MEGET STOLT af det faktum, og taknemmelig for
den styrke, som RSO har givet mig til at bekæmpe mine daglige dæmoner.Verden stinker dog
mere nu!!!!!Også de cirka 250 dollars om måneden, der bruges på tobak, kan nu bruges til
fødevarer af højere kvalitet og en bedre livskvalitet.Tak Rick og JB.Du har ændret min families
liv til det bedre!!!!!Elskede din bog!!!” Mærke
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"Min kat fik 1/4 -1/3 korn ris i størrelsen 2-3 gange om dagen for at behandle hans kroniske
inflammatoriske UVI, når flere omgange væsker, antibiotika og medicin ikke kunne, også sætte
ham på en rå diæt, og han ikke har fået det gentager sig.Selvfølgelig ville du bruge en højere
dosis til kræft.Generelt prøver jeg at finde den dosis, der ikke ser ud til at påvirke dem drastisk -
det vil aldrig skade dem, men en ejer vil bemærke søvnighed, inkontinens, muligvis en smule
berusethed.Selvfølgelig er du ligeglad med kræft - bare oparbejde dem så hurtigt  du kan til
højere doser gradvist.

Dette er til "vedligeholdelse" - for eksempel har min hund, der har fået fjernet et øje fra grøn
stær (og har det FANTASTISK) en risiko for, at hendes andet øje går glaukom, så jeg doserer
hende  mindst  to  gange  om  dagen  med  noget  olie  og  har  fundet  en  god  dosis,  der  ikke
forårsager inkontinens osv. men hun får stadig sin olie.Jeg fik hende til at tage mere før øjet
enuc for smerte.Jeg føler virkelig, at olien hjalp hende mere end konventionel smertestillende
medicin  efter  operationen  også  -  den  1.  dag  eller  2  fik  hun  1-2  doser  dyrlæge  modtaget
smertestillende  medicin,  så  gik  jeg  kun  til  RSO,  dagen  efter  hendes  operation  havde  hun
allerede ville spille bold igen og var & er en glad pige.Chloe vil faktisk slikke RSO'en af  min
finger - i modsætning til min kat, der hader den.LOL (…)

Jeg oplever ikke, at RSO giver angst hos dyr – lysfølsomhed kan mærkes ved højere doser.

Jeg brugte endda RSO på min ilder - han var meget gammel og vågnede en dag meget svag,
måske havde han et slagtilfælde.Jeg gav ham små doser RSO gennem dagen for bare at få
ham til at sove - den aften syntes han at vågne - rystede på hovedet og opførte sig som mine
hunde gør, når de spiser hash, jeg lod ham bare sove og tænkte på, hvad hans krop ville gør i
det mindste, at han ikke har smerter eller lider - jeg havde en halv idé om, at han ville vågne op
ok - desværre døde han, men hans livskvalitet indtil den sidste dag var fantastisk, så jeg føler,
at RSO gav ham den bedste sidste dag muligt.Jeg ved, at han ikke havde smerter, og han sov
meget fredeligt,  og jeg ved,  at  det  ikke var for  meget RSO, da han var blevet  doseret  om
morgenen og tidlig eftermiddag, så ingenting, og jeg havde tjekket ham meget sent den aften,
han sov bare - han kunne vågne op, men han ville bare sove.” Whitney

--  Bedste  livskvalitet  indtil  det  sidste,  det  er  også  det,  der  betyder  meget,  når  olien  er
involveret.Tak, JB

"Jeg er sikker på, at du har besvaret dette spørgsmål før.Hvad er den anbefalede dosis for en
engelsk  mastiff-hund,  der  vejer  omkring  135  pund?Han  har  en  meget  stor  vækst  i
lyskeområdet.Det ligner en 3. boldsæk for at være ærlig.Han er omkring 12 år gammel, og jeg
vil gerne se, om RSO-behandling ville klare denne vækst.Tak!"

-- Janette, det er stort set altid det samme, du starter med små doser (et halvt riskorn eller
mindre, 1-2-5 mg) tre gange dagligt, ser hvordan patienten reagerer og så øger du dosis hver
fjerde dage eller hver gang du giver hunden/patienten olien.Så holder du dem på et gram om
dagen  indtil  de  er  100%  helbredte  og  så  sørger  du  for  at  de  bliver  ved  med  at  spise
vedligeholdelsesdoser.JB

“I går blev Chloe, min 8-årige steriliserede hun Heeler foxterrier diagnosticeret med grøn stær i
det  ene  øje.Trykket  var  meget  højt  i  hendes  1  øje,  og  hun  kunne  være  blind  på  det
permanent.Vi  lavede  akut  behandling  med  IV  væsker  og  mannitol,  og  hun  er  på  et  par
medicin.Presset faldt en del, men ikke meget, og hun nyder ikke tilpasningen til livet halvblind
lige nu.Jeg vil behandle hende med RSO, da det har været utroligt for min kæreste og min egen
smerte, og jeg tror virkelig på olien, og de historier, folk fortæller her, er utrolige.Jeg ønsker ikke,
at Chloe ender med at få grøn stær i det andet øje, og jeg vil gerne helbrede alt, hvad jeg kan i
det berørte øje.Jeg forstår, at mange kæledyr er blevet hjulpet af olien, og jeg ville være så glad,
hvis Chloe kunne få sit syn eller endda noget syn i det berørte øje tilbage...Tak for enhver hjælp
eller råd!" Whitney
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-- Whitney, bare få hende på olien.Nogle olier er bedre mod glaukom end andre.Den nemmeste
måde at finde ud af, hvor effektivt det kan være, er at tage en dosis og se hendes øjne om
morgenen.Hvis  de  er  rene,  skal  du  kigge  efter  en  anden  stamme  eller  kombination  af
stammer.Hvis du har en masse ting at rense på dem, er det højst sandsynligt en god belastning
for at sænke det intraokulære tryk.De bedste hilsner, JB

"Tak JB!I går troede jeg, at vi gjorde nogle utrolige fremskridt, øjet var klart (jeg trak goop ud af
dem hele dagen) og pupillen var ikke helt udvidet og selvom den ikke matchede det andet øjes
pupil, troede jeg den reagerede på lys, men her til morgen ser det helt overskyet ud igen.Måske
i det skarpe lys som i går vil det se bedre ud...Hvor meget og hvor ofte anbefaler du, at jeg
doserer hende?Indtil videre har jeg lavet en meget lille dosis af ærter, hun er kun 30 # og det
ser  ud  til  at  påvirke  hende,  denne  hund  har  altid  elsket  at  spise  stængler  og  blade  eller
kakerlakker, få røgen osv. så jeg kan se hvornår hun er påvirket af olien også, og det ser ud til
at påvirke hende lidt ligesom hvis hun spiste stilke, det bekymrer mig dog ikke, jeg føler lidt, at
det betyder, at det 'virker'." Whitney

-- Whitney, jeg ville give hende det med noget godt to eller tre gange om dagen.Jo mere du får i
hende og jo hurtigere, jo bedre.Selvom hun skal sove en dag eller to, hvem bekymrer sig.Lidt
hamp-induceret koma kan ikke skade.JB

"Lyder godt for mig!Det vil jeg gøre i dag.Hun var også ret slem i går.Tak for et så hurtigt svar
JB!" Whitney

“Mine venners 1/2 ulv 1/2 husky plejede at elske at spise hash, og når han havde en potteplante
i sin stue, vogtede hunden den.De måtte bestikke ham med godbidder for at få ham væk fra
det.Jeg har en fornemmelse af, at mange flere vilde dyr var cannabis-spisere, end vi tror." Peter

“Min boston terrier/mops stjæler min, hvis jeg ikke gemmer den!!LOL ... ligner et boblehoved,
når hun slipper afsted med det." Sarah

“Min pit elsker også ukrudt!Jeg trimmer, hun er lige der og tigger om bladene...” Melodi

"Min husky stjæler mine olie-cupcakes enhver chance, hun får...Jeg er ret sikker på, at hun ved
hvilken effektdet har hende også...Måske er det fordi, jeg gav hende alle mine stokke at tygge
på, da hun var hvalp.” Brian

"Dyr ved, hvad de har brug for, og vil bruge det, de har brug for - smart!" Sheri

"Start dog i små doser, for meget, og de får sløjfede og løs muskelkontrol." Zac

"Min hund spiste en del af en plante i går, fordi han vidste, at det ville hjælpe hans mave, efter
at han havde fået rester af kyllingemadsfedt og spist en masse af det, hun gik meget i gang og
kastede senere op og hvilede sig derefter  behageligt.Gæt hvad der var i  hendes opkast  --
grydeblade.Smart hund." Donna

"Tror,  det  var  tilbage  i  70'erne,  FDA  rapporterede  første  gang,  at  cannabis  dræber
kræftceller ...alt jeg ved er, at min kats mavekræft ser ud til at være væk, hun spiser nu godt,
tager på og løber rundt som en ny killing...” Tony

"Jeg har givet min 19-årige kat malet decarboxyliseret cannabis siden december 2011.Hun var
meget sløv, løbende afføring, tegn på senilitet hos katte...en bekendt, der arbejdede hos en
dyrlæge, foreslog, at jeg gav hende 1/4 aspirin, 1/4 t metamucil ...gjorde det i et par dage og
besluttede så at  prøve cannabis...Jeg drysser en lille mængde i hendes vådfoder hvert  par
dage...hun er stadig hos os!!!” Lori

"Ja, jeg helbredte min kat for kræft i juni, da dyrlægen sagde, at han skulle lægge ham ned.Har
lige fodret ham med olien, og inden for 10 dage var den dødelige tumor væk!Dyrlægen sagde,
at det var et mirakel!" Charlie
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"Jeg havde en klient, der behandlede hendes kats tumor, og det samme skete - den sprang lige
ud og efterlod intet andet end skinnende ny hud." Sita

“Du fodrer olien til en kat, på samme måde som et menneske ville ...>SPIS DEN!Jeg helbredte
min 14-årige kat for en tumor i hans mund ved at fodre ham med cannabisolie i halvanden
uge...så POF!...>VÆK!Min dyrlæge sagde: "Mirakler sker."

-- Han havde ret, Charlie, mirakler sker uventet ofte i nærvær af olien.Tak og bedste ønsker til
dig og din kat.JB

"Mit 12-årige laboratorium havde det samme problem med vækst af klumper og gigt, hun har
taget Simpson-olien i 6+ måneder, og hun har tabt næsten 20 pund (hun var overvægtig) og har
det så meget bedre og kommer så meget lettere rundt.Hendes tumorer er også væk!Jeg er ikke
sikker på, hvor meget hun tager nu, men det er mere end 3 riskorn på størrelse. Andrea

"JB, vi har lavet flere partier til hende, da vi laver et nyt parti til hende hver 2. måned, da hun
tager 1cc/dag.Vi har brugt 2 forskellige stammer.Hun bruger i øjeblikket den samme batch, som
helbredte min kats kræft." Charlie

"Rick,  jeg  er  nødt  til  at  takke  dig.Min  elskede  kat  på  14  år  fik  den  1.  juni  konstateret
planocellulært karcinom.Jeg helbredte ham med RSO'en på EN UGE!Dyrlægen siger, at det er
et mirakel.Jeg tog ham tilbage til ham den 8. juni, og han spurgte mig, om det var den samme
kat, for svulsten i munden var næsten væk, og han forventede fuldt ud, at jeg var tilbage for at
han kunne lægge ham ned.Nu er han næsten helt  restitueret.Jeg elsker ham højt  og måtte
takke dig for at dele, hvordan man laver medicinen ordentligt GRATIS!"

"Min kat blev diagnosticeret med en 'hurtigt voksende, aggressiv, ubehandlelig, inoperabel' form
for kræft i juni sidste år, et pladecellekarcinom i hans skillevæg, som er lige så grimt, som det
lyder.Han fik max 1-3 måneder, og min dyrlæge foreslog blidt, at jeg 'lod ham gå nu'.Jeg græd,
tænkte  over  det  og  besluttede,  at  jeg  bare  ikke  kunne  se  ham  dø.Jeg  gik  på  nettet  og
opdagede, at der findes rigtig mange kure mod kræft.Begyndte at give ham en del kosttilskud
mv.Han havde det okay, men kræften voksede stadig og påvirkede hans vejrtrækning.Tumoren
begyndte endelig at vokse til den anden side af hans næse, og i december begyndte han at gå
ned ad bakke.Jeg tænkte, okay, det er på tide nu.

Så opdagede jeg cannabis, og hvordan det kan dræbe kræft.Lang historie kort, Ted har taget
RSO siden december nu.Det var lidt af en situation i starten at få en korrekt lille dosis, for han er
en kat.Og meget  mindre end et  menneske.Han sover  MEGET bedre,  hans vejrtrækning er
bedre, når han sover, hans appetit er kommet tilbage, dog ikke som den plejede at være.Det
hele er en rejse i gang, og jeg ved ikke, hvordan det ender.

Tumoren ser dog ud til at blive flad, om end meget langsomt.Jeg tror, at hvis dette ikke havde
været sådan en grim kræftsygdom, ville han sandsynligvis være blevet helbredt for måneder
siden.Min dyrlæge er glad og imponeret over, hvordan han har det.Så jeg tager det bare dag for
dag og er glad for,  at  de fleste af  de dage ser ud til  at  være gode dage.Hans maksimale
udløbsdato var i september sidste år, så han har det ok." Anne-Marie

"Jaaa!!!!Jeg har også en cannabiskilling.Cannabisolie af høj kvalitet sparede mig for at skulle
betale $4800 til dyrlægerne for at slagte...jeg mener øh...lave en operation på min kats øre for
at fjerne en tumor.Hurra for Cannabis Kitties n Cannines!” LinZy

"RSO-agtigt stof reddede en 40 lb hunds liv - en ethyl-ekstraheret olie, der ellers var identisk
med RSO, bruges til at redde min hund, som havde drukket 'naboens frostvæske'.Dyrlægen
sagde over telefonen, at hun var færdig, for sent, og sandsynligvis ikke ville overleve de 40
minutters kørsel for at blive aflivet, og jeg blev rådet til at gøre hende godt tilpas.

Min loyale følgesvend skummede om munden, havde hyppige anfald, var stærkt overophedet
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og  halsen  så  opsvulmet,  at  hun  næsten  ikke  kunne  trække  vejret,  faldt  ind  og  ud  af
bevidstheden. Absolut  døende,  ingen tvivl.I  et  forsøg på at lette hendes passage fra denne
verden opvarmede jeg 1/2 gram olie til  en tsk smør og proppede det bogstaveligt  talt ned i
hendes hals med min finger og skubbede en åbning i hendes hævede hals.Inden for ti minutter
skummer hun ikke længere i munden, feberen var gået i stykker, hun trak vejret normalt, alle
kramper og anfald var stoppet.

Hun drak ivrigt vand, lagde sig derefter til at sove i 12 timer og vågnede i tilsyneladende perfekt
stand, mens hun løb og legede inden for få minutter efter at have vågnet.Jeg fortalte det til min
dyrlæge og bad hende om at offentliggøre begivenheden i et casestudie, og hun nægtede og
hævdede, at cannabis er giftigt for hunde! Alan

"Jeg har en hund, som det samme skete for.Hun havde en tumor på størrelse med en softball
på brystet med al huden på brystet betændt.3 dyrlæger gav hende 6 uger, hvis jeg lod her leve i
smerte.Den ene havde lortet trukket op i nålen klar til at dræbe hende.Jeg bragte hende hjem
og 3 dage efter behandlingsstart sprang det.To dage senere var hun tilbage til sig selv og glad.”
Rig

"Vi bruger det på vores 14-årige chihuahua, som har anfald.For et par måneder siden troede vi,
at hun ikke ville holde længe, så jeg tænkte, hvorfor ikke prøve noget olie?Inden for en dag var
hun som en helt ny hund!Hun spiste bedre og følte sig frisk og havde lyst til at lege!Disse ting
virker virkelig til mange ting!" Mindy

»Vi modtog en hvalp, der var blevet trampet ned af et meget stort menneske.Hun er en legetøjs-
chihuahua, hun havde en fire gange fire tommers rand, der dækkede hele hendes nederste
halvdel.Hun blev rigtig dårlig og begyndte at blive kold, så jeg besluttede, at det ikke kunne
skade hende for meget at prøve tårerne.

Da jeg først doserede hende, var hun næsten ikke i stand til at bevæge hovedet.Jeg er dog
meget glad for at kunne fortælle dig, at efter en uge med tårer tre gange om dagen, er hun en
glad, sund og yippy lille bagdel.Tak Rick og JB for at udsætte os for sandheden.Min kone og jeg
tror, at tårerne reddede hende.

Lad os ikke glemme, at jeg doserede en legetøjs chihuahua, der var mindre end et pund, med
et gram RSO, 3 gange om dagen.Det er 3 gram om dagen for en hvalp, der vejede mindre end
et pund, og som stod ved dødens dør på grund af at blive trådt på af en dreng, der vejer over
300  lbs.Hvis  cannabis  virkelig  var  giftigt,  ville  kaimana  ikke  stadig  være  hos  os,  løbe
nøddeagtigt og hoppe efter ukrudtsrøg.” Joshua

"Jeg bruger det på mine hunde.Men en del mindre, end vi ville bruge på os selv.Jeg har en 12-
årigder blev kørt over og skulle have hendes hofte fjernet, ikke udskiftet...fjernet!4 uger i...Intet
ar fra operationen, gåture, stadig haltende, men kommer fint rundt, og jeg brugte olien i stedet
for smertestillende medicin...fungerede fantastisk!” Dolly

"Gav den til vores dengang 13-årige for at hjælpe hende med gigt i hendes bagerste ben og
hofter...overraskelse, vi fik også ikke kun en fjedrende hund, men også 4 hvalpe.Hun skulle på
ingen måde have været i stand til at få en liter, og alle er sunde og har det godt!Elsker RSO!"
Julie

"Min  hund  havde  et  hudproblem  (et  udslæt,  der  fik  ham  til  at  rive  sin  pels  ud)  og  en
tilbagevendende  øreinfektion.Jeg  havde  ikke  RSO,  men gav  ham en  tinktur,  som min  ven
lavede.Hans pels er vokset ud igen, og ørebetændelsen er forsvundet.Hvis tinkturen virkede så
godt, tænker jeg med RSO, at jeg kunne helbrede ham fuldstændigt.Så jeg vil sige, at ja, RSO
ville virke lige så godt på en hunds kræft, som det gør på mennesker.Velsignet dig Rick og dig
også, JB."

--  Tak,  Bette.Din  tankegang  er  logisk  og  korrekt.Dyr  har  et  hurtigere  stofskifte,  og  derfor
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helbreder  olien dem meget hurtigere,  end den helbreder mennesker.Det  er  en fornøjelse at
kurere dyr med olien, de elsker at tage den.JB

"Jeg elsker også mine bøller.Smokey er stadig med os for dem af jer, der undrer sig.Fase 4
massecelle kan ikke stoppe en bølle.Især når han er på olien.For livet nu.Meget respekt." Bocaj

"Jeg bruger det på mine hunde.Bare en del mindre, end vi ville.Jeg har en 12-årig, der blev kørt
over og måtte have sin hofte fjernet.Ikke udskiftet...fjernet!4 uger i...Intet ar  fra operationen,
gåture, stadig haltende, men kommer fint rundt, og jeg brugte olien i stedet for smertestillende
medicin...Det  fungerede  fantastisk!(...)  Jeg  har  en  9-årig  Rotty,  der  har  hjerteorm,  frygtelig
allergi, meget lav energi og taber håret på halen.Starter ham på det i dag...Jeg har lige reddet
en 10 år gammel Chihuahua, der har 3 tumorer, og jeg ved, at dette vil rette hende med det
samme!!!" Dolly

“Vores hund kom ind med en kæmpe tåre på næsen.Vi bor på en gård, så jeg ved ikke, hvordan
det skete.Renset udviklet og fyldt skåret med RSO.Hun gik i seng.Såret helet fuldstændigt.Og
ja, drak masser af vand.Endnu en til Rick!!” Bi

“RSO OIL Hundekiks og med topisk salve på kræftsårene på hendes ben var det ½ størrelse af
en dollarseddel.Hun begyndte at græde og rejste sig, og hendes rysten var slem.Jeg vidste, at
RSO ville virke...Allerede næste dag stod hun op uden gråd og rystelser, og hun løb rundt i
gården  et  par  dage  senere  med  sin  lille  kammerat  Nugget,  rotterrier.Det  var  6  måneder
siden.Hun er som en 6 år gammel hund nu, ikke 12 år.Det er en af så mange historier, jeg har
været vidne til i de sidste 2 år.

Min historie er meget længere...RSO reddede mit liv.Ikke flere opiater.Og meget lidt smerte de
fleste gange.Tak Rick Simpson...Fred være med dig." Ron

"Jeg har behandlet en anden af mine venner, han er en Jack Russell terrier med en stor tumor
på  ryggen.  'Dr.  Jay  sagde,  at  han  har  set  dette  tusinde  gange,  og  det  er  ikke  godt  for
hanhunden, når det først er blevet bemærket.Nå, jeg begyndte at give ham dråber RSO, og jeg
satte RSO på tumoren.Jeg troede, han ville være væk om et par dage.Som jeg har set den
samme tumor før på en vens hund.Han bestod et par dage senere.

Nå, Nugget har det godt, tumoren er flad mod huden og ingen farve på den.Den så rigtig grim
sort ud, lilla rød og blødende.Inden for en dag var revnen på tumoren halvt så stor to dage
senere helt væk, og standset blødning blev skurret over.Det var for to uger siden.Han er på 1/2
ga dag og tager det godt.Sov meget de første par dage, nu kommer han hen, slikker den op, og
han har det  fint.Ingen vaklende ben,  Nugget  klarer  sig godt.Jeg tror,  jeg fangede kræften i
tide.Tumoren skrumper hurtigt, og han er en ny hund.Meget legende igen.Tak igen Rick S.” Ron

»Jeg tror,  at  mainstream-folk er blevet hjernevaskede, og det er medicinalfirmaernede fleste
mennesker spiser ud af deres hænder, grådige mennesker.De vil højst sandsynligt aldrig bruge
cannabis på hospitalet eller gennem nogen vestlig læge.Hvis det ikke kan patenteres, vil det
ikke tjene penge til medicinalvirksomhederne.Heldigvis bor jeg i Californien, hvor det er blevet
accepteret og omfavnet.

Jeg lavede min første batch af RSO i sidste måned.Jeg har givet det til begge mine hunde, da
de begge har små svulster, og min shetland fårehund har en form for hundelupus.Ikke alene er
en af  tumorerne skrumpet med 50 % på et par uger, men de ser begge ud til at have mere
energi i løbet af dagen, og de sover rigtig godt om natten.Og det ser endda ud til, at den hjælper
min Shetland Sheepdog med hendes lupus.Jeg giver dem et lille riskorn størrelse RSO ved
hjælp af en godbid.Jeg satte også RSO direkte på hendes næse, da lupus æder det væk.Om en
uge ser hendes næse det bedste ud i mindst 4 år!

Jeg har for nylig også lavet en ansigtscreme med noget RSO, jeg kan huske, at Rick talte om
det i sin bog.Jeg elsker det!Min hud ser ud til at være glattere og glattere hver dag.Jeg tager det
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selv oralt som forebyggende.

Jeg fik for nylig skåret en godartet kæmpecelletumor i seneskeden ud af min baglår.Den var på
størrelse med en appelsin, og den var viklet rundt om min iskias.Min læge sagde, at det er en
meget sjælden tumor, og jeg er ikke sikker på, hvorfor den dukkede op.Jeg tog olien i omkring
tre uger op til operationen.Jeg kan ikke vente med at få den endelige patologirapport tilbage
med måling af tumoren.Jeg tror virkelig, at det var ved at skrumpe fra RSO!

Tak, Rick, fordi du viede dit liv til denne sag, jeg ved sammen, at vi kan gøre en forskel.Folk, der
"helbreder" sig selv, skal samle alle deres lægejournaler og sprede ordet.Jeg tror, at hvis der er
bevis nok med god dokumentation for, at vi kunne have en chance for en dag at kunne bevise
og overbevise mainstream om fordelene ved RSO ved at dræbe kræft.

Endnu en gang tak Rick.Det er mennesker som dig, der giver mig tro på menneskeheden.Hold
din tro og beslutsomhed i gang, og vid, at din passion har helbredt mange og gjort troende ud af
en masse mennesker.Du er smuk." Ashley

“Endnu en historie at tilføje til bogen!Min vallak gled og faldt (jeg kan kun gå ud fra, jeg så ikke
hvad der skete) og rev begge hans haser op.En hase på en hest er ikke den nemmeste ting at
pakke ind og holde ren, faktisk er det forgæves!Du kan købe de dyreste wraps og de glider
stadig og klæber til  såret.Efter ca. 4 dages indpakning af haserne gav jeg op.Det hjalp ikke
noget,  da  jeg  skulle  pille  bandagerne  af  hans  sår,  mens  jeg  blev  gennemblødt  med  en
vandslange for at blødgøre det op.Han var ikke glad, det var jeg heller ikke, den stakkels fyr!!
Jeg vendte mig til det eneste jeg ved for at helbrede det meste...RSO!Vi har en krukke med
'rester' RSO, som vi bruger lokalt eller i vores pibe for at hjælpe os med at sove.Jeg greb den
krukke og gik til haserne!!Jeg piskede hans hasesår med olien.Pakkede dem ind og håbede på
det bedste.Morgenen kom, wraps var på stallgulvet (ingen overraskelse), og min første tanke
var,  ja,  det  var  spild  af  RSO!Men  ved  yderligere  inspektion  var  RSO'en  stadig  limet  til
hasesårene  og  var  hærdet  til  et  tjærelignende  stof,  hvilket  skabte  en  barriere  for  fluer  og
forsegling af sårene.Jeg forlod den.Forsøgte ikke at pakke om eller noget.Næste dag... samme
ting.

Der gik mindst 4 dage, før jeg var nødt til at lave noget om på hans haser, fordi olien havde gjort
sådan en fantastisk plaster!

I dag er det omkring uge 3 af hans skade, jeg rensede hans haser, og det tog mig en god 1/2
time  at  få  den  gamle  RSO  af  haserne,  og  blottede  den  nyligt  helede/debriderede  hud
nedenunder.Jeg genanvendte RSO'en igen, og vi vil se, hvad andre 4 dage giver os.Jeg vil
sørge for at få uploadet billeder og dele.

Tak Rick -- Troede du, at da du lavede din første RSO-batch, at den ville flyde over selv ind i
hesteverdenen?Du er fantastisk!!" Heather

-- Tak, Heather.Olien gør underværker for heste, ligesom den gør underværker for alle andre
dyr.Hver hesteejer bør have en spand med olien ved hånden til deres heste.Du ved, hvordan
det er med dem – du ved aldrig, hvordan de kommer til at overraske dig.JB

"Min hund havde knoglekræft.Jeg nægtede alle de behandlinger, dyrlægen fortalte mig at gøre,
selv  fjernede  hans  skulder  og  ben.Jeg  fik  at  vide,  at  han  havde  2  uger  og  fik  en  masse
smertestillende medicin.De gjorde ham så syg, og han så lort.

Ringede til en ven og fik lavet suckers af olien.Jeg gav ham det for smerte, og det fungerede
godt.Han kunne ikke gå før.

Nå, en måned senere kunne lægen ikke tro, at han stadig var her og tog flere røntgenbilleder,
og KRÆFTEN VAR VÆK...Hvis du har lyst, tager jeg før og efter røntgenbilleder og lægger dem
op for dig.Det er ægte HAMP DRÆBER KRÆFT...” Tammy
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"JB, sidste år fik jeg at vide, at min hest havde 3 måneder tilbage at leve, cannabis har holdt
hende i live, men jeg har kun fodret hendes blade, da jeg er kylling for at lave RSO.Jeg ville
gøre det, så fik Jeannie Herer, som er min kammerat siden 8. klasse, mig til at love IKKE at
gøre det, før nogen var her med mig, da jeg er eneboer og kan lide det på den måde.I hvert fald
er det bare bladene, der har fået alle på nær en tumor til at forsvinde, og du ville aldrig vide, at
hun har melanom.Hun skulle dø i juli sidste år 2011.Hun er sund og glad, men bliver vred, hvis
jeg ikke har en gryde at give hende mad hver morgen.Tak den gode herre, jeg kender nogle
plejere i mit område, der donerer produkter til hende!Jeg vil prale lidt og sige, at Jack Herer
takkede mig i sin sidste reviderede bog for at være en frihedskæmper, jeg har råbt om det gode
ved cannabis i over 40 år nu!Vi vinder kampen, jeg tror det kan være i sigte!Håber håb!" JoAnn

-- Dejligt, JoAnn.Gør hende ikke vred og lav RSO'en for hende, det er ikke så svært eller farligt,
som det ser ud til, og du kan prøve at gøre det med f.eks. en ounce eller to og opbygge din
selvtillid på den måde.De bedste hilsner, JB

“Samme resultat  for  min kat!!!Men jeg fik stadig fjernet  tumoren kirurgisk.Det  var for  3-4 år
siden.Ingen genfremkomst af tumorer!Hun har sine 16thfødselsdag næste måned!Jeg vidste, at
der var mere at "luge" end at feste! Ryan

"Hurderede en kræftsygdom i mit 16-årige katteøje." Dan

Q.Kære venner, håber dette finder jer godt.Jeg giver min 8-årige hund på 40 lb. RSO for de
tumorer, der vokser på højre side af hans krop.I dag er hans første behandlingsdag, og han er
slået ud og sover.Jeg gav ham omtrent mængden af et riskorn.Er det for meget?Hvor længe og
hvor ofte vil du anbefale, at jeg giver ham olien?Jeg er selv på olien.Som tiden går, vænner jeg
mig mere og mere til det "høje". Jeg skal opereres i næste måned, og jeg planlægger at bruge
RSO til mine smerter og bedring.Hvis jeg kan arbejde med det, vil jeg være på det resten af mit
liv.Velsignelser og mange tak

EN.Katherine, jeg ville udsætte operationen, hvis det overhovedet var muligt, indtil du spiser
f.eks. 180 g af olien på et gram om dagen (eller mere) i tre doser.Giv hunden halvdelen af det,
hvis du tror,  han ikke er tryg ved det, han fik nu.At sove er en del af helingsprocessen, det er
ikke noget at bekymre sig om, og det er et tegn på, at olien er beroligende, hvilket er det, du
ønsker.Jo mere potent og beroligende, jo bedre.De bedste hilsner, JB

"Hej Jindrich!Jeg talte med dig den 9. juli om min søns kæledyrsrotte (1,5 år), som havde en
fremspringende tumor,  der  voksede bag hendes højre forben (ca.  1 tomme i  diameter).Jeg
begyndte at give hende RSO 3 gange om dagen og 1 uge senere var tumoren knap synlig.2
uger senere var den væk!Jeg er blevet ved med at give hende en dosis 3 gange om dagen, og
hendes søster får også en vedligeholdelsesdosis.De er begge meget glade og på vegne af dem
og min familie vil  jeg gerne give en kæmpe tak til Rick og dig selv for at give den vigtigste
information der findes!Cannabis helbreder kræft!"

"Sender dig opdateringen om, at min hund bliver diagnosticeret med knoglekræft.1. juni er der
gået syv måneder, sidste røntgenbilleder viser ingen spredning til lungerne.De fandt en intakt
pause nær tumorstedet i benet, de ved ikke, hvad de skal gøre af det.Normalt er disse hunde,
der har en pause, du skal lægge dem ned.De har konkluderet, at de månedlige infusioner af
lægemidlet kaldet Zometa holder det intakt, så de vil fortsætte hende i forsøget, mens hun vil
modtage månedlige infusioner af Zometa.Men ingen kræft spredes, og de kan ikke opfange den
tumor, der var der for 7 måneder siden.Tænkte bare du gerne ville vide det.Denne aggressive
kræftsygdom tager normalt hundens liv inden for 4-6 måneder efter diagnosen.Her er hun, 7
måneder, INGEN kræftspredning.Et intakt brud, men stadig at gå, som om intet er galt." Linda

“Efter  9  uger  er  hudkræfterne  på  min  hund  HELT forsvundet!!Vedligeholdelsesdosis  nu  for
resten af hans liv.Hvilket jeg føler nu ikke kun vil være mere behageligt for ham, men også et
længere liv.VELSIGNELSER RS & JB!!>;-)” Grøn
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"Min hund klarede sig godt i starten på en nålehovedstørrelse til at starte, og steg derefter, indtil
hun tog 1-2 risstørrelsesstykker.Hun vejer 80lb pit.Desværre er den olie, jeg kan få, ikke en høj
nok procentdel (82%), så selvom det forbedrede hendes appetit, hjalp hendes gigt, forbedrede
hendes  pels  og  hud,  hjalp  det  ikke  hendes  snottede  næse,  som  sandsynligvis  er
næsekræft.Hvis  nogen  her  er  i  WA og  har  en  90+%  olie,  vil  jeg  gerne  donere  for  det."
Overlevelse

-- Prøv også at påføre olien lokalt på hendes næse, og prøv måske at få noget op i næsen med
en Q-tip eller noget lignende, hvis hun ikke bider dig for det.Du kan også prøve at sætte olien i
en ovn indstillet til 130°C i cirka en time og forsøge at gøre den mere koncentreret/potent på
den måde.Eller hav tålmodighed og giv olien mere tid.” JB

"Min hund havde 3 uger tilbage at  leve.Massecelletumorer over hele hans racerene pitbull-
krop...Efter 3 uger krymper tumorerne på ISO/RSO.Jeg sværger.Han har tisset sig selv et par
gange og opført sig fuld, men jeg vidste, at det var til det bedre.Han er stadig på den.Selv når
de forsvinder, vil jeg stadig gøre ham til sin medicin.Elsker dig, JB og Rick." Bocaj

“Jeg har givet min 14-årige Pit olien i 4 uger nu for kræft.Hun bliver nogle gange lidt "twitchy" og
fuld,  når  jeg  giver  hende for  meget,  men når  virkningerne  fortager  sig,  sover  hun som en
hvalp.Hun nægtede at tage dyrlægemedicin, så vi fik noget olie i stedet for.Stadig tidlige dage,
men jeg registrerer hendes fremskridt.Det tog omkring en uge for hende at vænne sig til olien
og  udvikle  appetit  igen.Jeg  er  jaloux,  da  vi  på  dette  tidspunkt  kun  har  råd  til  olien  til
hende.Elsker alles smukke historier!” Janine

"Har din hund haft bivirkninger?Vil også have min hund på den.Han er en beagle." Marie

"Ingen bivirkninger.Hun gjorde, som hunde gør, når de tygger græs eller andet for at hjælpe
med at ryste op, for at rense sig selv.Ingen (kæledyr inkluderet) selvmedicinerer på noget, der
giver negative bivirkninger.Vi er simpelthen ikke bygget til at fungere på den måde.” Tielman

"Reddede  min  hunds  liv  fra  en  autoimmun  sygdom,  som  steroider  holdt  op  med  at  virke
på.Ingen bivirkninger!" John

"Jeg har set virkningerne på første hånd af en hund, der tager RSO ...I de første par dage var
Ruby (en 12 år gammel hund) stadig syg og rystede en lille smule, bekymrende symptomer,
hvis du er skeptisk i forhold til emnet, men jeg kan forsikre dig om 1 måned inde i behandlingen,
og hunden hopper rundt fuld af liv løber op ad trapper hopper op på sengen og stole fulde af
energi hele tiden meget legende igen.Øjne plejede at være vandige og havde en grå belægning,
nu er de helt tilbage til normale.Ruby havde en ret stor vækst på indersiden af hendes ben, som
havde været der i årevis, og nu efter at have spist olie, faldt den næsten af!!!Takket være Rick
Simpson xxx velsigne denne olie, den virker virkelig, hvorfor er der INGEN udtalelser, der siger,
at den ikke gør det...?” Brett

“I  dag er  dag  3  for  en behandling  på min  hund med RSO (Rick  Simpson Oil),  som er  et
cannabiskoncentrat til medicinsk behandling af mange alvorlige lidelser.Hun er 13 år og omkring
7måneder siden fik hun noget, der forårsagede hendes ekstrem snothed, større slim og nogle
dage var hun sløv.Søgte det op på nettet, sagde "kennelhoste eller hundeforkølelse", så jeg fik
noget antibiotika her og startede hende på et kursus.Det hjalp slet ikke, så vi tog hende til
dyrlægen.

Selvfølgelig  ville  de  lave  blodprøver,  røntgenbilleder  og  slimscreening.Cirka  500  i
dyrlægeregninger, jeg takkede nej, så vi startede hende på et bredt antibiotikum, som heller ikke
rørte det i en måned.Tog hende tilbage og fik yderligere to stærkere antibiotika, gik en måned
på dem religiøst.Rørte den heller ikke!

Så  så  prøvede  dyrlægen  en  svampedræbende  medicin...RØRTE  STADIG  IKKE  HENDES
SYGDOM!!Det er svært at afgøre, hvad der er berettiget i at bruge penge på en 13 år gammel
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hund...Så jeg stoppede al medicin for omkring en måned siden for at lade hendes krop komme
sig og startede hende på RSO for bare 3 dage siden, i alt 6 doser, og hun er en helt ny hund!

Ingen  snot,  ingen  hoste,  hun  har  mundgodt,  og  generelt  har  vi  set  en  MERKÆRLIG
forbedring.Utroligt  virkelig.Fra  min  personlige  erfaring  kan  jeg  bekræfte,  at  dette  er  noget
fantastisk surrealistisk medicin.Tak fra bunden af mit hjerte!” Overlevelse

“Min bokser opsøger mig for at fange røgen.Hun er blevet taget i at stå over vores røgelse og
prøve at fange buzzen også...hun lærer, at ikke al røg er venlig.Håber din vovse snart kommer
til at opleve olien!!” august

"Jeg har en 13-årig golden Newfie (50% golden retriever 50% new foundland) og hun plejede at
græde så meget, fordi hendes hofter gjorde så ondt på hende, fordi hun åbenbart havde gigt
(gammel hund + trægulve) og min far og bror nægtede at tage hende til dyrlægen, så jeg ville i
stedet købe min hund en pose til 40$, og når hun begynder at få ondt, røg jeg hende lidt op, og
hun opførte sig som en hvalp.Ingen klynkeri, klynken, hun havde ingen problemer med at gå
rundt eller gøre ting, og hun ville sove roligt.

Hun havde også en tumor i denne periode.Jeg fik endelig overbevist min far om at tage hende
med til dyrlægerne (jeg sagde, at hvis hun skulle aflives, så skal vi, men jeg vil gerne have en
VETS-udtalelse, før vi aftaler en tid) vi kommer dertil, og hun undersøger min hund.I slutningen
af aftalen sagde hun, at hun var den sundeste hund, hun nogensinde havde set i sin alder!

Hun har MINDRE gigt og sagde, at hun ikke anede, hvordan det ikke var meget meget værre,
og  hendes  tumor  var  på  størrelse  med  en  baseball?Ja,  det  var  nu  på  størrelse  med  en
tyggegummi!Hun sagde, at den gigtmedicin, hun fik, skulle hjælpe med at holde hendes indhold,
det var $150 for en 30 dages recept, og det gjorde SHIT.Jeg holdt endda op med at ryge hende
op for  at  se, om medicinen var det  værd.Nix.Hun kæmpede for at  tage dem, gjorde hende
forstoppet, og hun havde ondt hele tiden!

Med ukrudt, ville hun komme direkte til mig og sidde der og vidste, hvad hun fik og elskede det!
Hjalp hendes tumor med at forsvinde, har sørget for, at hendes gigt næsten ikke er noget til det
punkt,  hvor  jeg  næsten  aldrig  behøver  at  ryge  hende  op,  fordi  det  ikke  generer  hende  i
nærheden af selv halvdelen af den mængde, den plejede, før jeg røg hende op.Marihuana er en
mirakelplante og har gjort min hunds liv længere og sundere!Jeg ville gøre alt for min lille pige!
Hun er min stolthed og glæde!” Bethany

“Min hund er en 13 år gammel belgisk hyrde.For nogle år siden dukkede en lille klump op på
siden.Det  begyndte  pludselig  at  vokse  med en  alarmerende  hastighed  for  et  par  måneder
siden.Han fik desværre konstateret kræft...og ikke kun den ene klump.Ved undersøgelse havde
han mange.Han havde også andre problemer...Hovedsageligt gigt og hoftedysfasi.Kirurgi var
ikke en mulighed, da det var tvivlsomt, om han ville overleve bedøvelsen.Jeg kunne ikke holde
ud at se ham lide...han kunne næsten ikke gå og var holdt op med at spise.Jeg besluttede at
prøve at give ham cannabisolie som et sidste forsøg på at hjælpe ham.Min partner Pat og jeg
gav ham en lille  mængde (ca.  størrelsen af  et  riskorn)  på en småkage.Det  påvirkede ham
virkelig...han var ustabil på benene og sov i timevis.

Vi  justerede doseringen i  løbet  af  de næste par dage og bemærkede,  at  hans appetit  blev
forbedret med det samme.Han begyndte også at bevæge sig meget lettere, og hans holdning
var meget lysere.Som dagene skred frem, øgede vi langsomt hans dosis.Det er 3 uger siden,
og jeg genkender ham næsten ikke som den samme hund.Han er glad!Logrende med halen,
legesyg, spisende, og bedst af alt  tumoren er halvt  så stor som den var,  før vi startede på
olien!!!!Jeg vil fortsætte hans behandling (vi er så heldige at kunne levere vores egen olie) og
holde dig orienteret.Jeg forventer at se disse tumorer forsvinde fuldstændig!!!!!!!!" Josie

“Jeg har  startet  min lille  pomeranian på olien,  fordi  han har  et  kollapset  luftrør  og medfødt
hjertesvigt.Han har ikke været på sin almindelige medicin siden sommeren, og han har slet ikke
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hostet  for  første  gang  siden  sommeren  (han  hostede  konstant  og  stirrede  selv  på  sine
lægemidler givet af lægen).Han har mere energi og har det bedre, end han gjorde, da han var
på medicin." Karen

"Min hund har også klumper, og jeg har givet ham olie, men jeg synes, han var lidt for meget,
han var meget rystende søvnig skråstreg udseende føltes som om han var fuld,  han er en
Rottweiler på 135 lbs, så jeg er nødt til at justere mængden, jeg giver ham .Men jeg tror, det vil
hjælpe ham.” Peter

Q.Hej, tænkte bare på, om topisk RSO ville være velegnet til en frø, der lige har fået brækket et
af bagbenene og nu er blevet amputeret?Måske ville en lille dup på den blottede knogle hjælpe
denne lille fyr ud?Eller måske for stærk til sådan et lille væsen?Tak og Gud velsigne for at få
budskabet ud!

EN.Selvom jeg må indrømme, at jeg aldrig har behandlet en frø med olien, er den måde, jeg ser
på den på, jo mere olie og jo hurtigere, jo bedre.Jeg ville også putte noget i hendes mad.Worst
case scenario er, at den stakkels frø bliver stenet.Big deal.De bedste hilsner, JB

"Jeg havde en ven, hvis hund havde grøn stær og lavede "et eksperiment", han gav sin hund
hash i en uge og fik tjekket hendes øjentryk...dyrlægen sagde, at han aldrig havde set trykket
falde så hurtigt...så gjorde han' Jeg gav hende ikke noget i en uge og tog hende ind...dyrlægen
spurgte, hvad han gjorde, fordi trykket var så højt, at det faktisk skadede hendes syn...da han
svarede dyrlægen angående hans "eksperiment" opfordrede hans dyrlæge ham til at fortsætte
med cannabisbehandlingerne!!!!!" Garrett

”Jeg har givet hash til min gamle hund mange gange.Det hjalp enormt med smerter og lettede
hendes sidste dage.Den dag, jeg fik hende nedlagt, gav jeg hendes bøf, så hun kunne komme
ud for at nyde solen med et par hundegodbidder med hashsnøring.Hun nød sin sidste tid med
mig og var i fred, da tiden kom.” Samantha

"Mine  dyr  og  jeg  har  kæmpet  mod  nogle  ukendte  Bug,  forfærdelige  sår,  cannabis  til
undsætning.Selvom  mine  kæledyr  er  stenet  som  en  klippestatue,  bliver  de  bedre  ligesom
jeg.Hvad end dette er, er forfærdeligt, dyrlægerne eller lægerne har ikke været i stand til at finde
ud af det." -- Det er bedre at blive stenet som en klippestatue end kold og død.Det er alt, hvad
jeg ved, JoAnn.lol, JB

"Jeg har aldrig rigtig givet olier meget opmærksomhed.Så prøvede jeg en tinktur...holy fucking
moly...Jeg giver det til min hund, hun er 12, og det hjælper hende virkelig, hun spiser, hun leger,
og  hun  er  som  sit  gamle  jeg.Prøvede  glucosamin,  men  det  rører  ikke  engang  hendes
smerte...Jeg tænkte aldrig på at give den til min hund, før jeg så andre herinde havde gjort
det...men ja, olie er vildt godt...tak alle sammen, hvis min hund kunne takke jer, er jeg sikker på,
hun ville...fred.. .” Kary

"Jeg helbredte vores ilder  for  insulinom skabt  kræft  i  bugspytkirtlen.Kom på det,  din  'lodne
familie' har brug for dig.Her er Flower under hendes behandling, hun er lidt skæv her og klar til
en afslappende søvn..!” Hampy

"Den ene af mine to hunde har ikke længere epilepsi på grund af cannabisolie." Charles

"Jeg har en rottweiler og fik at vide til jul, at han havde kræft i maven, og der var ingentingdet
kunne de godt, og han har max 2 måneder tilbage at leve.Så jeg prøvede ham på olie, som jeg
selv lavede.Fik ham scannet for 2 uger siden.Kræften er helt væk." Ian

"Jeg giver det til mit 13-årige laboratorium.Så jagter han en bold, som om han var 2.” Stephanie

"Hurredede min pitbulls melanom." Brandon
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"Har lige hentet  min rottweiler  hos dyrlægen efter  hendes 2.  operation for  at  "få  resten af  
kræften, vi ikke kunne få første gang." Jeg har givet hende RSO i en måned, ligesom jeg har
gnidet cannabisbalsam på snitstedet.Gæt hvad?Kirurgen så "INGEN VISIBLE CANCER".Bliver
nødt til at vente på laboratorieresultater for at være sikker, men jeg vil sige, at jeg har mit eget
mirakel på 100 pund." Joni

"Min fætters kat havde katteformen Parkinsons.Weed var omtrent det eneste, der beroligede
ham og stoppede hans spasmer og definitivt forlængede og forbedrede hans liv.Langt fra at
være  årsagen  til  hans  død  eller  være  giftig  for  ham!Min  kusine  brugte  det  i  øvrigt  på  det
tidspunkt for at holde sin epilepsi i skak!Effektiv medicin til både mennesker og dyr!" Enñio

"Start med en meget lille mængde på ost eller kød, hvad end de vil spise det på!Min rottie vejer
100 lbs og et halvt riskorn er nok!Et hele riskorns størrelse får ham til at sidde og savle i 4-6
timer." Greg

"Min hund spiste rumkager til en værdi af en måned uden skadelige virkninger udover en meget
lang søvn." Ned

"Så sandt.Et af vores elskede firbenede familiemedlemmer havde en hudsvulst i godt fem år lige
under albuen.Som voksede sig større for hvert år.Da hun blev 11 år. gammel begyndte hun at
vise tegn på hoftediplaci.I stedet for at pumpe hende fuld af smertestillende medicin, som kunne
ødelægge hendes lever og nyre.Vi begyndte at drysse re-vape knopper i hendes mad eller som
en  godbid.Hun  elskede  smagen  af  let  ristede  blomster.Så  begyndte  hun  at  være  mere
aktiv.Efter et par år med religiøs behandling af hende med geninddampet cannabis, begyndte
hendes tumor på albuen at aftage til blot en løs hud.Hun blev 14 år gammel.Hun undlod aldrig
at se på os med kærlige øjne.Indtil hun ikke længere kunne være en hund, der kunne løbe og
hoppe.Så vi tog den sværeste beslutning at afslutte hendes lidelse gennem en venlig og kærlig
familiedyrlæge, som vi har arbejdet sammen med i over et årti.Et par dage før jul kom dyrlægen
og hans kone til vores hjem på vej hjem for at hjælpe os med hendes overgang.*tårer* Alt i alt er
cannabis en kur mod mange lidelser.Hun blev gammel til sin modne alder på grund af vores
kærlighed og vores kærlighed til et sandt sakramente... CANNNABIS.

"Ja, jeg ved det, min hund døde i slutningen af april, og det sidste, vi gjorde sammen, røg noget
græs med ham, og han var endelig ude af smerte.Han lagde sig roligt til at sove." Morganna

"Godt at vide.Tror du, det også ville fungere for menneskelige kæledyr, på rygmarven?" Brenda

"Har du et menneskeligt kæledyr?" Colin

"Hvor kan jeg få fat i et af disse menneskelige kæledyr?De lyder spændende.Jeg vil træne min
til at lave havearbejde.Er de kloge nok til at gøre det, tror du?” Sasha

"Ja, det virker også på menneskelige kæledyr.Tak for det - det fik mig til at grine.” JB

“Jeg  brugte  potteknopper  (små  mængder)  på  min  kanin  med  en  vækst  over  hendes  ene
øje.Væksten gik væk, og hun beholdt sit syn.Kun en måneds behandling, og hun var helt klar.
(Dyrlæge overvåget).Nu har jeg en fantastisk dansker, der har hjerneproblemer og anfald.Jeg
ryger for min lupus (ingen dr scripts, bare marihuana og Dr. ved det) og den store dansker sover
på  sofaen  ved  siden  af  mig.Med  hendes  anfaldsmedicin  og  at  hun  var  i  mit  hjem  (jeg
adopterede hende for 6 uger siden) ved siden af mig, når jeg gør, har hun ikke haft et anfald i 5
1/2 uge, og hun tager på, går bedre og er bare mere rolig .Jeg tilføjede også kokosolie, 2 spsk
dagligt, til hendes rutine, og hun viser enestående fremskridt i sin mobilitet og sygdom." Tåget

"Min 9-årige bokser havde en tumor på ryggen på størrelse med en "shooter"-kugle ... ikke helt
så  stor  som  en  bordtennisbold.Jeg  startede  hende  på  oral  RSO  3xdag.Hun  tolererede
doseringen godt, og tumoren arbejdede sig til sidst ud af huden og efterlod stort set et hul.En
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fortsat kur med RSO og antibiotika, indtil den lukkede helt.Hun er så god som ny uden nogen
form for tumor og uden bivirkninger.Min Doberman tolererer dog ikke RSO særlig godt og skal
tage væsentligt mindre doser.Men han har også fået helbredelse fra det." Karen

"Jeg plejede at medicinere min gamle hund ved at blæse røg i hans øre.Han elskede det og
opførte sig som en hvalp i stedet for den 21-årige hund (menneskeår) med dårlige hofter og
gigt.” Gina

"Hampolie reddede min schæferhund, da hun blev diagnosticeret med miltkræft, hun er nu 9 år
gammel og i remission og har det godt." Paul

"Min 6-årige mand udviklede alvorlig gigt.Det tog 3 uger at få ham op at køre igen.Jeg giver
mine  3  hunde  en  forebyggende  dosis  to  gange  om  ugen...Jeg  har  aldrig  nogen
dyrlægeregninger...Jeg ser dem på deres højeste hver dag...Cannabisolie er en nødvendig del
af vores kost, så vidt jeg er bekymret for...Jeg er i ærefrygt for den plante...hele tiden...” Sparky

Konklusion 

«Jindrich Bayer: DU KAN IKKE DRIVE EN ØKONOMI RATIONALT UDEN HAMP.

Rick Simpson: Det er rigtigt!

JB:Det kan simpelthen ikke lade sig gøre.

Et  simpelt  eksempel...  Hvis  vi  holder  os  til  medicin.Tjekkiet  bruger  kun omkring en milliard
dollars på diabetikere.Der er 800.000 af dem!

[Nu henvender JB sig til JAKA – musiker, cannabisaktivist, DIABETISK – som sidder overladt til
Rick og ham...]

Du ved selv, hvad olien gør ved diabetes.HVIS DU KUNNE SPISE 4 GRAM DAGLIGT BILLE
DU SLET IKKE BRUGE INSULINET.

Og vi bruger en milliard dollars hvert år...og pengene forlader Tjekkiet og går et sted hen...Og
kommer aldrig tilbage!

[griner i vantro...]

Og  det  er  kun  diabetes!Tilsæt  derefter  brændstof,  som  Rick  sagde...  Ok  [Jeg  giver
dig...måske...], ikke alle biler, ikke alt... Men hvis 50 %... Hvis [bare] alle traktorer kørte på det
[HAMPEBRÆNDSTOF]... Hvorfor ikke???

Så falder prisen på mad logisk nok...For når du ikke skal betale 1, 2, 3 euro for en liter gas for at
brænde  en  lastbil/traktor...  Så  kan  maden  logisk  nok  være  billigere.
Og folk har ikke penge...

Staten bør sørge for, at folk spiser og overlever.Ikke at de dør ud...

RS:Og ikke kun det, men landmænd har ret til at dyrke denne afgrøde for at hjælpe med at
opretholde deres eksistens.Gennem historien har det været et kendt faktum, at denne plante
blev brugt som et vidunderligt foder til husdyr, efter at de har taget hampefrøolien ud af frøene,
fodres disse frøkager til dyrene.Det er noget af det bedste dyrefoder på planeten!Så dette ville
ikke  kun  give  dem medicin  til  at  behandle  deres  husdyr,  men det  ville  også  give  dem en
fødekilde til deres husdyr.

Og det er som Jindrich sagde...For ethvert land, at forsøge at drive en økonomi uden brug af
hamp... Eller for enhver landmand, der rent faktisk prøver at udøve det erhverv og ikke få lov til
at dyrke hamp,ville kun være en øvelse i nytteløshed'!Bønderne har brug for retten til at dyrke
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denne plante.Og alle skal have samme ret til at levere deres egne behov.Vi skal alle have den
frihed...

JB:Ville du hellere spise kød fra dyr, der blev fodret med usund mad og injiceret med antibiotika,
eller ville du hellere spise kød fra dyr, der blev fodret med hamp og slet ikke ville have brug for
antibiotika?

Vil du hellere spise kylling, der er fodret med hampefrø og er sund - ikke lider af alle de dårlige
forhold - eller vil du hellere spise industriproduktet?Ville du hellere spise karper eller [dvs.] fisk –
som vil være rig på Omega-3, 6, 9, fordi den vil fodre med hampefrø – eller vil du hellere spise
fisk, der fodrer med formalede blade eller døde dyr?Så enkelt er det... ØKONOMI... Du betaler
for meget, og pengene forlader landet.Du vil have pengene her.OG HVAD ER BEDST - NÅR
DU  IKKE  SKAL  BRUGE  PENGENE...[så]  BEHØVER  DU  IKKE  AT  TJENE  PENGE…”
(fraCannabis-manifestdokumentar,tilgængelig på Youtube)

"Lad mig opsummere det meste af, hvad der sker omkring Rick Simpson Oil.Instruktionerne
fortæller folk til A, B, C og D.Folk læser dem og spørger – hvis jeg ikke gør A, vil B, C og D så
stadig virke?Hvis jeg ikke gør B, vil A, C og D så stadig fungere?Hvis jeg ikke gør C, vil A, B og
D så virke?Hvad hvis jeg ikke gør D, vil A, B og C så stadig virke?Og hvad hvis jeg gør A, B, C
og D anderledes, vil det stadig producere den ægte vare?

Det generelle svar er: nej, det vil det ikke.Hvis du ønsker at producere RSO'en, skal du følge
instruktionernei Cure for Cancer:  Rick Simpson Protocole-bog til  punkt  og prikke.Hvis du vil
producere noget andet, så følg andre instruktioner.Men lad være med at gøre os ansvarlige, når
du  producerer  en  anden  type  olie,  og  behandlingen  mislykkes  og  ender  med  en  patients
unødvendige død.

Hvis du laver A, B, C og D, vil olien virke bedst muligt, derfor er instruktionerne der.Hvis du ikke
gør  det,  virker  det  måske ikke.Det  er  så  simpelt,  er  det  ikke?Hvad vil  du personligt  gerne
modtage, hvis du havde brug for medicinen?Noget, der har vist sig at fungere så godt, eller
noget andet, som har ukendte medicinske kvaliteter, bare for at den, der har lavet olien, kunne
bevise eller modbevise sin hypotese eller 'metode'?” JB
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